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Novo Jutro - Predrag Sarapa - Vladimir Djukanovic - 30.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 30 jul 2024 - 1 min 

deklaracija ne zanima nikog bar u skupštini dobro od strane opozicije nikog ne zanima kao što ih inače ne 
zanima čitava ta tematika borbe za prava srpskog naroda uopšte u regionu njima je jedina jedna jedina tema 
koja im inače preostala i to ljudima treba da pojasnim ja ću pokušati da ovde detaljno objasnim o čemu se radi 
jedina tema na kojoj pokušavaju da dođu do nekog benefita je litijum zato što je to jedino što im je još 

preostalo izgubili su na svim poljima ne 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Vladimir Djukanovic - 30.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 30 jul 2024 - 2 min 

su videli da im je to propalo da su na osnovu toga izgubili na izborima i da jednostavno ta politička opcija nije 
prošla odjednom je to zamrlo o tome se više ne govori nađena je tema litijum i imate sad simbiozu s jedne 

strane ovih nestorovićevih nestorovićevih političke opcije s jedne strane koja radikalno jaše na tome i s druge 
ovih levih liberala antisrpski nastrojnih koalicija i tako dalje i tako dalje i jedni i drugi u zavisnosti kojoj službi 
stranoj služe 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Vladimir Djukanovic - 30.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 30 jul 2024 - 4 min 

čuju i drugu stranu zašto kao što vidite njihov zahtev pošto idu s 10 avgusta hoće da blokiraju čitavu srbiju 
njihov zahtev nije da se o nečemu razgovara oni neće ni referendum oni neće ništa oni hoće da se dekretom 
to zabrani da se zabrani referendum čak tako je da se zabrani dekretom uopšte razgovor na temu litijuma 

čekajte kako zabranite referendum to je ustavna kategorija ne ne ne ne oni kažu sad da to ne možete da kršite 
ljudska prava ovaj i zato ne može referendum o ljudskim pravima prvo niko ne ne stavlja ne bi 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Vladimir Djukanovic - 30.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 30 jul 2024 - 6 min 
se raspravlja o tome da se dođe do nekih garancija niti da se o tome razgovara nego da se dekretom sve 

zabrani zato što njima suprotno mišljenje ne odgovara znaju da bi u sučeljavanju argumentima izgubili i to je 
ono čega se oni plaše i njima ovo poslednji voz sve su izgubili sve što su pokušali su izgubili ostalo je samo 
još litijum e na litijumu će pokušati da nasilno ruše vlast i to su sinoć obelodanili neki njihovi aktivisti posebno 
ovi nestorovićevi 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Vladimir Djukanovic - 30.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 30 jul 2024 - 6 min 
po društvenim mrežama gde kažu nije poenta više ni litijum ni bilo šta nego da se na ovoj temi sruši ova 

izdajnička i kako oni kažu vlast i tako dalje i tako dalje ali to se ne krije ni u medijskoj sferi kažu ev opozicija na 
temi litijuma može da uzrama sns piše danas mogu li vanredni parlamentarni izbori da budu efikasno 

sredstvo u borbi protiv jednom sada izbori od jednom do juče su bili nema izbornih uslova sad su od jednom 
izbori važni sad hoće izbore sad više ni izborni uslovi nisu u pitanju u junu nisu na izbore hteli da izađu pa nisu 
hteli 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Vladimir Djukanovic - 30.07.2024. 

PINK - NOVO JUTRO - 30 jul 2024 - 7 min 
izađu sad od jednom hoće na izbore zašto jer su osetili da na ovoj temi mogu da jašu e sad šta je tu najvažnije 
i to mora stalno građanima da se priča ljudi koji su protivnici ove teme odnosno koji su protivnici litijuma su 

ljudi koji su najviše zaslužni zato što je rio tinto ovde i onda građanima treba da kažete sledeće dragi građani 
sva moguća istražna prava su im dali baš oni koji su danas protiv toga i ne samo istražna prava nego su 
doneli strategiju u rudarstvu po 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Vladimir Djukanovic - 30.07.2024. 

PINK - NOVO JUTRO - 30 jul 2024 - 7 min 

kojoj su dali riotintu ekskluzivno pravo ukoliko dođe tokom istražnih ovih istražnih radnji do do toga da 
ima litijuma odnosno tog jadarita da rio tinto je ekskluzivno taj koji može da eksploatiše to u zakonu to imate u 
strategiji i i i i i u zakonu su to bukvalno nacrtali tako da je rio tinto taj koji je jedini ima ekskluzivno pravo da to 
eksploatiše oni su ozakonili monopol drug tako je drugim rečima kad bi mi sada odustali od svega oterali  

 



 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Vladimir Djukanovic - 30.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 30 jul 2024 - 9 min 

počne u vreme vučićeve vlasti jer oni znaju to su juče čak i nekoliko puta isticali da ako to započne u vreme 
vučićeve vlasti to njema obezbeđuje dalju vlast zato što to donosi ozbiljan ekonomski benefit ovoj državi i to je 
suština cele priče kad ga oborimo onda ćemo mi da radimo litijum i mi ćemo da izvozimo sirovinu zašto ne 

odgovara ono što je vučić postigao kao neku vrstu dogovora u onom memorandumu sa Šolcom i slično zato 
što mi ćemo samo 12 ili 13 tog jadarita da izvozimo kao sir 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Vladimir Djukanovic - 30.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 30 jul 2024 - 10 min 
mi to fino da vam izvadimo i vi nećete dobiti ništa sad hoću tu da vas pitam uh vidimo iz regiona kuknjavu 
hrvatski mediji govore o tome da oni nemaju ništa od tog litijuma uh kukaju na mogućnost da srbija na tome 

hajde da kažemo dobije bitku u jednoj novoj tehnološkoj tehnološkoj revoluciji je l tako naravno i ja samo hoću 
jednu stvari kovrede iz regiona ali hajde da sad ali ovo je vrlo važna stvar znači još nikakva odluka nije doneta 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Vladimir Djukanovic - 30.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 30 jul 2024 - 11 min 
13 tržišta evropske unije sa tim što mi imamo kod nas nemoguće da to ostane znači ja ja ne znam kako ljudi to 
ne razumeju ne razumeju globalna kretanja ne prate ništa ne čitaju ništa i onda se ide sa tom pričom plaši se 
narod da će biti zagađenja evo sad kažem elon musk kao multimilijarder ima fabriku za obradu litijuma da da 
do svoje kuće u ostinu u bogataškom kvartu guverner teksasa je došao da mu se zahvali zbog toga jer vi 
zaista mislite da bi ilon musk trovao sebe 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Vladimir Djukanovic - 30.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 30 jul 2024 - 12 min 

i svoje svoju porodicu i sve one bogataše koji žive u tom kvartu da je to tako opasno znači ima fabriku za 
obradu litijuma do svoje sopstvene kuće e to al ovde to pokušati da pojasnite ljudima je jako teško prvo zato 
što se vlast nije bavila time uopšte se nije bavila time a s druge strane zato što ste imali jednu gomilu potpuno 
šizofrenih likova koji su ljudima svašta pričali pisali plašili ih onda kažu bavićemo se poljoprivredom super pa 
ja ja sam ne 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Vladimir Djukanovic - 30.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 30 jul 2024 - 14 min 
uh da je tokom revolucije 2000 trebalo likvidirati političke protivnike između 5 i 6 oktobra sad bi bilo sve 
drugačije da vi imate imate jedan deo te političke takozvane lažne elite koja se zalaže za neki revolucionarni 
metod odnosno sve one koji drugačije misle da treba pobiti sada im je poenta upravo zbog toga zato što je 
tema tu litijum potrebno je podići radikalizovati građanstvo do tih granica da eto svako ko se zalaže za to 
treba ga ubiti između ostalog i tog vučića koji je 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Vladimir Djukanovic - 30.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 30 jul 2024 - 17 min 
između litijuma ili ne litijuma se bira između privrednog i ekonomskog razvoja zemlje i zatucanosti ako 

hoćemo da ostanemo potpuno zatucani i da nigde ništa ne napredujemo ali kada je reč o ovoj rezoluciji 
svesrpskog sabora vidimo ovde ovaj lazović kaže nacionalistički pamflet i tako dalje to je sve na fonu onoga 
što stiže iz hrvatskih što medija ili od hrvatskih zvaničnika naročito na fonu onoga što govori tonino picula 

moram to da pomenem uh pre nego što vam dam da kažete jer čini se 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Vladimir Djukanovic - 30.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 30 jul 2024 - 29 min 
koliko će struje tek tada da se troši puta 10 u odnosu na ovo danas i vi nećete litijum pa vi niste normalni pa 
vi niste normalni ja ne znam šta bi drugo rekao i nemojte više da zamajavate ljude znači postoji svet ide 
napred tehnologija ide napred čovečanstvo se razvija ne možete da živite stalno zatucani bre u 19 veku ne 
oresenjiva plugom i i i i i volovima nego imate savremene danas traktore sa sa never neverovatno 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Vladimir Djukanovic - 30.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 30 jul 2024 - 38 min 

šta da traže da će izgubiti svaki dijalog evo da nastavlja se naročito ta priča predsednik socialdemokratske 
partije srbije rasim ljavić je izjavio da struka mora da da konačnu ocjenu o eksploataciji elitijume srbije i dodao 

da je neophodno da postoji demokratska civilizovana i kulturna debata o ovoj temi među političk im i 

društvenim akterima u zemlji o tome smo i pričali celo vreme znate šta im je problem zato što zato što kad bi 
bila struka da da mišljenje 90 struke za ovaj projekat e tu stajemo i to je poenta hvala vam što ste bili  

 



 

Prelistavanje štampe sa Nikolom Vrzićem i Zoranom Milosavljevićem - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 30 jul 2024 - 2 min 
opozicija na temi litijuma može da uzmrda da uzdrma srpsku naprednu stranku to je jedan od naslova u ovim 
novinama kurir bliskom istoku preti veliki rat na ivici izrael kaže erdogan ide stopama sadama huseina turska 
kaže genocidni netanjahu će proći kao hitler takođe kurir piše užas u beogradu mladić bežao od otmičara pa 
pao sa 27 sprata o tome ćemo i mi pričati posle devet časova da vidimo šta donosi politika orban  

 

 

Prelistavanje štampe sa Nikolom Vrzićem i Zoranom Milosavljevićem - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 30 jul 2024 - 34 min 

raturu nevladinih organizacija spomenutog usa medija i tako dalje razređene te sisteme delovanja ali da li su 
jedini koji upravljaju tokom događaja apsolutno ne i kako vreme bude odmicalo uveren sam bivaće sve slabije 
i slabije to je ono što je najvažniji zaključak za sve a inače suština ovoga oko venecuele kao i bolivija pre toga 
da je pokušan državni udar je bitka za njihove resurse litijum u boliviji venecuela nafta takođe litin dakle 

potpuno jasno hoće da opljačkaju te zemlje i onda ne biraju 

 

 

Koliko je sumporne kiseline potrebno za dobijanje litijuma? – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 30 jul 2024 - 0 min 
koliko je sumporne kiseline potrebno za dobijanje litijuma da li bi taj proces zagađivao zemljište i vode i jesu li 

studije o uticaju tog projekta na okolinu definitivno pokazale da on ne bi bio štetan ili to još nije sigurno o 
svemu tome ovog jutra razgovaram sa profesorom na mašinskom fakultetu aleksandrom jovovićem dobro 
jutro profesore i hvala što ste uh što ste naš gost i eto dosta se naravno priča sada uopšte projektu jadar i 
o litijumu i javnosti je zabrinuto zbog navoda da će u preradi jadariti 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Pavle Stancic, Djordje Milicevic - 30.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 30 jul 2024 - 1 min 

je usvojena u skupštini republike srpske a svoj epilog treba da dobije u skupštini republike srbije o sa 
svesrpskog sabora o pravima srpskog naroda u regionu u međuvremenu uh nametnuta je druga tema od 
strane dela političkih aktera to je priča o litijumu pumpanje javnosti sa tom temom jer su sve ostale teme za 
taj deo opozicije izgubljene opozicija na temi litijuma može da uzrma 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Pavle Stancic, Djordje Milicevic - 30.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 30 jul 2024 - 2 min 

u smislu saradnje formiranja komisije kojoj su pozvani i predstavnici opozicije gde bi se raspravljalo o tome da 
oni mogu da delegiraju i svoje neke predstavnike da li stručne da li nekog od kolega poslanika gde bi se 
pričalo o tome s druge strane nije njima do priče o zaštiti životne sredine ni do litijuma njima je do izbora 

verovatno ali on pričam samo šta imate s jedne šta s druge strane onda nakon toga mislim da sam vašeg 
kolegu sinišu malog video juče neku izjavu da on kaže da u svakom slučaju ti to 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Pavle Stancic, Djordje Milicevic - 30.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 30 jul 2024 - 3 min 
referenduma neće biti pre kraja sledeće godine ako ga uopšte bude i bilo do tada hoće da se otvori stručna 
rasprava ne možemo sada bar ja nemam neka saznanja o tome šta i kako je se dešava sa tim litijumom ali u 

svakom slučaju to ovako na prvu loptu zvuči kao nešto što može da bude ogromna razvojna šansa za srbiju a 
da li će to biti to je rekao i predsednik vučić i i premijer vučević i svi ljudi koji predstavljaju vlast su rekli da 
hajde prvo da pričamo o tome da pričaju ljudi koji znaju da dobijemo neka 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Pavle Stancic, Djordje Milicevic - 30.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 30 jul 2024 - 18 min 

naroda a skupština je uvek bila glas naroda ali znate kako ni na toj temi sara pa ovo što ste rekli ni na toj 
temi litijuma ti kvazi ekolozi i lažni ekolozi ti lažni borci protiv nasilja pokuš neće uspeti da uberu političke 
poene neće uspeti politički da profitiraju jer čuće se glas stručne javnosti vi ste maločas rekli predsednik je bio 
potpuno jasan kada je rekao pa ljudi 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Pavle Stancic, Djordje Milicevic - 30.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 30 jul 2024 - 19 min 
naprednije i brže da se bori u budućnosti za svoje građane vi postavljate pitanje litijuma da li pazite tokom 

jučerašnjeg dana ne znam da l ste imali prilike da pročitate kaže ispod narodne skupštine republike srbije ja 
ne mogu da verujem da je neko to izgovorio samo je glupost beskonačna i to je pokazatelj to je pokazatelj 
potvrda takve konstatacije ispod narodne skupštine republike srbije je zlato moraće da se izmesti narodna 
skupština republike srbije litijum će da se kopa u nišu kakav ljudi litijum u 

 



 

Nebojsa Bakarec - Kome smeta Srpska zajednicka dobrobit i udruzenje Srbije i Srpske? 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 29 jul 2024 - 1 min 

vremena jer mi ih poštujemo bez obzira što oni nas ne poštuju ima nesrazmerno više vremena nego što imaju 
poslanika i nego što tamo rade ima ih 60-ak dakle nažalost oni većinu vremena to jest ne većinu nego sve 
vreme praktično su posvetili priči o litijumu litijum nije nijedna od 60 tačaka dnevnog reda dakle mi im 

tolerišemo da pričaju prosto o čemu god žele jer građani vide onda šta oni rade 

 

 

Nebojsa Bakarec - Kome smeta Srpska zajednicka dobrobit i udruzenje Srbije i Srpske? 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 29 jul 2024 - 6 min 

crnoj gori jedan deo vlasti uh crne gore se protivi ovome i naravno snažna opozicija i sve druge snage mediji u 
celom ovoj da kažem delu neprijateljskog regiona kao što svi oni prave hajku i zbog ove deklaracije pogotovo 
kada je bio svesrpski sabor prave recimo hajku i to je hibridni rat protiv iskopavanja litijuma združeno isti isti 

mediji iste stranke sve isto i 

 

 

Nebojsa Bakarec - Kome smeta Srpska zajednicka dobrobit i udruzenje Srbije i Srpske? 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 29 jul 2024 - 6 min 

opozicija a onda da kako bi rekao uh znači sad je nemoguće da se da opozicija ovo što radi u parlamentu 
povodom litijuma nemoguće je da da to radi po po nalogu nemačke jer smo mi potpisali memorandum o 

strateškim sirovinama sa nemačkom znači hoćemo zajedno u korist jedne i druge zemlje da iskopavamo 
taj litijum naravno uz ceo lanac sreće i uspeha dakle i katode i baterije i elektroautomobili jer jedino tako to 

ima smisla jasno ali never 

 

 

Nebojsa Bakarec - Kome smeta Srpska zajednicka dobrobit i udruzenje Srbije i Srpske? 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 29 jul 2024 - 10 min 
i kopanje proizvodnja katoda od litijuma proizvodnja litijumska litijumskih baterija i proizvodnja još jednog 

elektromobila to će dovesti do porasta još većeg 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Ivica Dacic - 29.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 29 jul 2024 - 30 min 
turtinet opet ide na neke baterije pa jeste pač i i i i šta sad opet ćemo da se vratimo pa mislite da bi kod 
Đinđića bila tema litijuma ovako sada da mi raspravljamo kao građani o litijumu pa on da kad bi video da je 

to dobro za ekonomiju pa ne bi nikoga pitao pa ne bi pitao ni ove njegove ministre u u vladi pa u ostalom oni 
su doveli taj rio tinto uh tako da što su ga doveli su ga doveli sigurno pa zna se šta radi riotinto to je rudarska 
kompanija pravi se 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Ivica Dacic - 29.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 29 jul 2024 - 31 min 
ali to uopšte više nije tema pazite litijum se ovde ne postavlja kao tema o tome da se raspravlja o toj temi 

nego se raspravlja sada o vučiću raspravlja se o vlasti raspravlja se o dačiću raspravlja se uh Đilas on kad 
god otvori usta on viče vučić i dačić vučić i dačić hoće da pokaže kako smo mi neko prošlo vreme pa čekajte 
ako smo mi ovaj uh uh ne znam kako bih 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Ivica Dacic - 29.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 29 jul 2024 - 31 min 
plaše građani Šumadije pa dobro plaše se građani Šumadije da će se litijum kopati svuda po srbiji u 

aranđelovcu i ne znam gde i to je demantovano i ministarka rudarstva i je demantovano  

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Ivica Dacic - 29.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 29 jul 2024 - 36 min 
da bi se ovako raspravljalo o litijumu o jadaritu pa čekajte u to vrijeme uh to uopšte ne bi bila tema smatralo bi 

se da je nazadno da bilo ko ko nešto kaže tumačili bi se ko babe vračare neke koje koje govore sada bila bi 
ekspertska studija o svemu tome to kao da rasp kad raspravljamo o tome da li drvo treba da ostane na trasi 
autoputa ili ne treba da ostane na trasi auto 

 



 

Siniša Mali u “Jutru” o litijumu, inflaciji i prosečnoj zaradi u Srbiji - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 28 jul 2024 - 23 min 

idealno samo kažem da se borimo i da hoćemo da da ostvarujemo ciljeve jedan za drugim predsednik je 
najavio i mogućnost referenduma u vezi sa litijumom eksploatacijom litijuma u našoj zemlji čuli ste i brojne 

kritike na tu temu i u skupštini srbije kako odgovarate na njih pa nisam čuo sam brojne kritike ljudi koji se baš i 
mnogo ne razumeju te ekologiju odjednom su svi postali veliki ekolozi veliki stručnjaci i tako dalje i onda kada 
malo razložite to na na 

 

 

Siniša Mali u “Jutru” o litijumu, inflaciji i prosečnoj zaradi u Srbiji - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 28 jul 2024 - 23 min 
na pojedinosti na činjenice kada pogledate njihove izjave pogotovo u proteklih par dana vidite da nije to toliko 
protiv litijuma koliko je to usmereno protiv vučića i usmereno ka rušenju predsednika aleksandra vučića dakle 

i to je njihova politika na kraju krajeva sve im je politika a ono što je važno za za građane srbije dakle uh 
tema litijuma je veoma važna strateška tema za nas sa tom temom se ne igramo i vrlo smo transparentno i 

javno izašli i rekli da to je da to može da bude veliki dalji 

 

 

Siniša Mali u “Jutru” o litijumu, inflaciji i prosečnoj zaradi u Srbiji - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 28 jul 2024 - 25 min 

narod nije za to i tako dalje pa dobro gospodo imali ste priliku i na prethodnim izborima imali ste izbore i u junu 
mesecu ove godine i u decembru prošle godine pa smo čuli šta narod ima da kaže o vama hajmo sad da 
vidimo šta narod ima da kaže i oko recimo projekta litijuma ako do toga dođe jer ne znamo tek sada krećemo 

u neku raz ako oni kažu da ne mogu državne institucije da odlučuju o tome a da i referendum vide kao pretnju 
pitanje mogu državne institucije da odlućuju ne mogu ne može 

 

 

Siniša Mali u “Jutru” o litijumu, inflaciji i prosečnoj zaradi u Srbiji - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 28 jul 2024 - 25 min 
po pitanju litijuma ekologije i svega ostalog dakle hajmo da vidimo poštovani građani srbije potpuno 

transparentno potpuno otvoreno hajmo da vidimo šta će i kako će da bude kakav je plan kakvi su podaci kakvi 
su rezultati kakav je ekološki program dakle prvo vi imate rudnike rudarstva u srbiji koje je decenijama 
stotinama godina već 

 

 

Siniša Mali u “Jutru” o litijumu, inflaciji i prosečnoj zaradi u Srbiji - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 28 jul 2024 - 27 min 
uverenje i mi idemo dalje napred da li će do ovog projekta doći ili ne dakle zavisi od građana srbije al takođe 
dajte da pre toga sagledamo sve činjenice i nije ovde dakle razlika ili borba između zdravlja i ne znam litijuma 

nego je to borba između jedne površnosti i politikanstva ljudi iz opozicije i pitanja daljeg ekonomskog napretka 
i razvoja srbije dakle u ovim teškim uslovima malopre sam vam rekao biće verovatno još jedan rat sada 
između između 

 

 

Siniša Mali u “Jutru” o litijumu, inflaciji i prosečnoj zaradi u Srbiji - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 28 jul 2024 - 30 min 

pretnje svakodnevno uh uh bio na vešalima i ili da ga ne znam šta streljaju i tako dalje dakle vučić ima vučić 
ima troje dece ljudi pa stavite se na mesto te dece takođe ima dvoje divnih roditelja pa evo samo pitam sve 
građane srbije koji su roditelji ili deca dakle kako biste se vi osećali dakle šta radite zašto tolika mržnja pa 
govorite o litijum pa hajmo da razgovaramo o litijumu pa dajte da pustimo šta kažu eksperti profesori svi 

ostali pa niste valjda 

 

 

Koji su epilozi mogući u slučaju Fatona Hajzirija?-JUTRO 
PRVA - JUTRO - 28 jul 2024 - 21 min 
ali evo evo sad imamo tu situaciju sa litijumom gde predsednik kaže u redu odlučiće na kraju narod ja ću 
predložiti referendum krajem sledeće godine da se održi pa neka narod i onda recimo zdravko ponoš jedan od 
opozicionih lidera kaže vučić preti referendumom je l preti ili obećava referendum je li referendum poželjan ili 
ne ista je situacija znači referendum bi bio jedno je l demokratsko sredstvo o tako važnom pitanju koje je na taj 
način podelilo 

 

 

Koji su epilozi mogući u slučaju Fatona Hajzirija?-JUTRO 
PRVA - JUTRO - 28 jul 2024 - 22 min 

javnost oni su odmah svi skočili na zadnje noge ne dolazi u obzir i tako dalje znači i to pokušava da se reši 
silom tu se spominju ne znam sad blokade pruga sve ali meni je kad je reč o o litijumu ovo ja ovo zaista ja u 

svojim očima nisam video znači ovu vrstu uh licemerja zloupotrebe uh najtananijih ljudskih osećanja je li da 
želimo da živimo u čistoj životnoj sredini na isti način kako je to zloupotrebljeno kada su bile tragedije u maju  

 



 

Koji su epilozi mogući u slučaju Fatona Hajzirija?-JUTRO 
PRVA - JUTRO - 28 jul 2024 - 24 min 
zameram naravno niti slučajno ali hoću da vam kažem sledeće uh priča o tome litijum za ne mislim mi srbiji 
jako nađemo brzo temu na kojoj ćemo da se podelimo to je prosto neverovatno kao da čekamo kad je nema a 
mi moramo da izmislimo to je prosto neverovatno dakle da li će se to dogoditi neće se dogoditi to je sad 
pitanje mnogih stvari koje će se rešavati u budućnosti i to ne treba nikako ni marginalizovati ni odlučiti da ni 
odlučiti ne 

 

 

Koji su epilozi mogući u slučaju Fatona Hajzirija?-JUTRO 
PRVA - JUTRO - 28 jul 2024 - 29 min 
ali treba izmeriti to sve sada postoje savremena metode i tako dalje izmeriti šta je korisnije šta je veća šteta 
šta je manja šteta izmerila je bojana novaković ona je ona ona ima onu organizaciju uh rio tinto marš sa adrine 
glumica australijska srpskog porekla tako nešto znači ona ima rešenje držimo kao aboridžini ona je to rekla 
ona je to otvoreno rekla da mi treba da živimo kao aboridžini mhm i to je sve rekla i snimila uh telefonom koji 
koristi litijumsku bateriju evo kanadski sud je sad presudio ovih dana presudio je u korist jednog 

 

 

Novo jutro-Jovana-Ana Brnabić-2.deo-27.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jul 2024 - 0 min 

evo čitam sada neke najnovije vesti riotinto je čak reagovao na tekst portala nove da će 2,5 miliona ljudi imati 
problem sa vodom hijade će ostati bez posla čekaju nas teške bolesti osam naučnik upozorava na katastrofu 
koja dolazi sa rudnikom litijuma reagovao je rio tinto i potpuno su demantovali nesavesnu izjavu nesavesnu 

izjavu dragane Đorđević koja je nazvala lažovima više od 100 domaćih i međunarodno nezavisnih stručnjaka 
uključujući 

 

 

Novo jutro-Jovana-Ana Brnabić-2.deo-27.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jul 2024 - 1 min 
i sad kako jednom prosečnom gledaocu uh objasniti da uh da kada dođe jedan profesor u jutarnji program i 
govori ko je stručan da priča da njemu treba verovati a ne treba verovati nekoj ženi koja nema veze 
sa litijumom ili na primer videla sam negde da je i kolega da je novinar jakša mislim da se ja je l jakše beše se 

zove boško jakšić tako je znam da stalno noši onaj šal i naočari jednom prilikom sam ga čini mi se iz zvala u 
emisiju ali naprosto 

 

 

Novo jutro-Jovana-Ana Brnabić-2.deo-27.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jul 2024 - 2 min 

nije želeo da bude moj gost iz nekog njemu poznatog razloga sad to drugi to je jakša Šekić ovaj je ovaj spo ljno 
politi možda sam možda sam promena ne znam ne znam ne znam ne znam da je trebalo da zapamti 
zapamtila bih dakle u svakom slučaju kakav on kakve on ima veze sa litijumom je l završio rudarski fakultet 

nikakve veze kao ni profesorka danica popović nikakve veze to su ljudi koji opet gledaju na taj projekat kao na 

 

 

Novo jutro-Jovana-Ana Brnabić-2.deo-27.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jul 2024 - 4 min 
eksploataciju za litijum to čak još nismo ni odlučili samo želimo argumentanu raspravu odlučimo da hoćemo 

damo tender hajde ko da bolje uslove republici srbiji ili se republika srbija kaže hvala vama vi ste završili 
istraživanja super evo vam koliko je to koliko ste uložili evo mi vam dajemo novac za to ne dugujemo vam više 
ništa to je naše i mi ćemo to dalje raditi mi to ne možemo danas da uradimo zato što su oni 2006 to izbacili za  

 

 

Novo jutro-Jovana-Ana Brnabić-2.deo-27.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jul 2024 - 5 min 

i tad nemate nemate danu popoviću da kaže jeste vi normalni pa sumporne kiše će nas podaviti pa riotinto je 
užasan nemate ne znam miroslava aleksića dragana Đilasa mariniku tepić da kažu ne nikako pa to je 
katastrofa za srbiju nemate ne u njihovoj strategiji iz 2012 godine kažu litijum je bogatstvo srbije a mi smo 

obezbedili da se istražuje 

 

 

Novo jutro-Jovana-Ana Brnabić-2.deo-27.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jul 2024 - 8 min 

pa imate i i gospodina cvetkovića takođe doktora sa rudarskog geološkog fakulteta koji je pritom i i član srpske 
akademije nauka i umetnosti sa rudarskog fakulteta nije on pesnik pa da priča o litijumu nego je čovek je 
ekspert pritom je u proglasu dakle politički protiv kaže ljudi ali nemojte to da radite ne ne te stvari nisu tačne 
kad neko kaže da će biti sumpurne kiše da će da se uništi i tadar loznica rađevine 

 



 

Novo jutro-Jovana-Ana Brnabić-2.deo-27.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jul 2024 - 21 min 

dve godine mi bismo mogli da budemo sada u u toj situaciji da smo onda kada su nam to stavili sa strane pre 
dve godine što je pričao vučić da da je radila obaveštajna služba da mi ne bismo bili prvi u tome tako je mi 
smo mogli da budemo prvi to bi za nas bila neverovatna šta je ovous rekao je l se zna pa evo sad ću da vam 
kažem takvo da imate ovaj litijum iz tog projekta vulkan gde ja ako se ne varam da opet da ne pričam ja pošto 

ne znam o tome m ni 

 

 

Novo jutro-Jovana-Ana Brnabić-2.deo-27.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jul 2024 - 23 min 
imelitijom važan i jako hoću da ovaj sad razgovaramo i sa ambasadom i finske i nemačke da ja napravim 
jednu parlamentarnu delegaciju da mi odemo lepo i da vidimo i to u finskoj i to u nemačkoj uh zato što mi je 
dosta više tih rasprava na nivou vrtića e nemačka će da rudiri litijum e neće e hoće e neće čekajte bre ljudi 
mislim ovo su bre ozbiljne stvari koje se tiču budućnosti srbije naše dece unuka pr čukun unuka kod ovog 
srbija 100 god 

 

 

Novo jutro-Darko Obradović,Milan Đukić,prof. Ilija Životić-27.07.2024.-1.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 27 jul 2024 - 14 min 

onda vam je mnogo lakše da govorite o onome o čemu se slažete jer onda je njima jasno da ne mogu dakle 
da manipulišu u sferama u koje ne sme da se dira i samim tim nama je takav pristup dugoročno kvalitetan jer 
toliko ima stvari mali modularni reaktori litijum vojna saradnja vojne vežbe učešće srbije na sinaju u mirovnoj  

misiji koju vode amerikanci dakle to je mirovna misija preko 40 godina traje naš doprinos međunarodnoj bez  

 

 

Novo jutro-Jovana-Ana Brnabić-27.07.2024.-1.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 27 jul 2024 - 21 min 

nikakvih veštačkih tvorevina nego da sve funkcioniše kao dobar organizam i savršen sat pa zato što smo 
prošli kroz one teške i bolne reforme stvorili zdravu osnovu zdrav temelj kao što je mislim predsednik vučić i 
obećavao je tada kao predsednik vlade i nastavljamo dalje i imamo mnogo toga što još još treba da hoću 
oko litijuma da popričamo nemamo puno vremena da pogledamo prvo sve laži okolitijuma jutros inače imala 

sam fantastičnog gosta zapisala sam njegovo ime i prezime i doći će mi sledeći vikend 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dejan Bulatović,Andrija Jorgić,Uglješa Mrdić,Stjepan Mitrović-27.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 27 jul 2024 - 15 min 
trudiću se da što više vidim u americi i da se upoznam sa našim ljudima za mene zaista ta tih četiri dana neće 
biti spavanja tako da ali pričaćemo o svemu tome hajde malo da da popričamo i o onim nekim da kažem 
važnim temama ovih dana šta se to u skupštini dešava mrdiću šta je to bilo vučević bio vidim da se opozicija 
digla na noge oko litijuma šta je sporno pa ovako dakle taj najveći deo opozicije on napada sve dobro što 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dejan Bulatović,Andrija Jorgić,Uglješa Mrdić,Stjepan Mitrović-27.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 27 jul 2024 - 16 min 
oni su u skupštinsku debatu ubacili temu okolitijuma kada su im argumentovano odgovorili i miloš vučević kao 

premijer i predstavnici vlade to njima nije bilo dovoljno pa su krenuli onda u alkoholisanom stanju ili možda 
pod dejstvom nekih supstanci ostrašćeno da psuju da napadaju i da vređaju kada smo mi svi zajedno sa 
našim ministrima i sa guvernerkom njih ignorisali i ponašali se kako treba da se ponaša 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dejan Bulatović,Andrija Jorgić,Uglješa Mrdić,Stjepan Mitrović-27.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 27 jul 2024 - 16 min 
ašamo u visokom domu jovana bila si tamo videla si to je jedna divna institucija onda oni su i dalje nastavili po 
svome dakle uh imali smo prilike da čujemo i nastupe i predsednika srbije aleksandra vučića i oko litijuma i 

oko svega dakle ukoliko bude bio potreban i referendum o tom pitanju imaćemo i referendum dakle najbolji 
stručnjaci će biti saslušani daće svoje izjave analize a na kraju krajeva samo pogledajte koliko je 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dejan Bulatović,Andrija Jorgić,Uglješa Mrdić,Stjepan Mitrović-27.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 27 jul 2024 - 33 min 
dobro videćemo šta će ibro da kaže za ove džinglove samo ugliša ti si impresioniran vidim pa jesam zato što 
sam veliki zvezdaš i zato što znam šta je andrija ovdje hteo da kaže i i čekamo kad će drugi set tako je jao 
ljudi moji e sad počeli smo priču o litijumu i uglješa je bio dobar uvodničar u temu ali evo da se nastavim sa 

tobom dejane jesi ti bio u skupštini kad su to kad su tamo vikali pa videli ste ja sam o direktne rasprave sa 
mhm 

 



 

Novo jutro-Jovana-Dejan Bulatović,Andrija Jorgić,Uglješa Mrdić,Stjepan Mitrović-27.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 27 jul 2024 - 37 min 

članica evropske unije da ćemo mi tamo ikada stići to je sad manje bitno to je naš put i treba sve da učinimo 
da se približavamo otopljavamo odnose a mislim da je ekonomija pravi način za to e pričali smo o litijumu sa 

nama je ovoga jutra pridružio nam se i stjefan mitrović diplomiran inžener rudarstva poštovanje dobro jutro 
dobro jutro pozdravljam vas vaše gledaoce i cenjene goste svi pričamo o litiumu evo i raspravja i u skupštini 
različite informacije slušamo kako se vama čini sve ovo što komentarišu 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dejan Bulatović,Andrija Jorgić,Uglješa Mrdić,Stjepan Mitrović-27.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 27 jul 2024 - 38 min 
socijalnog projekta za državu srbiju za razvoj njih je pogobno i učinićemo sve kao struka kao rudari kao 
tehnolozi kao geolozi da tu politizaciju izmaknemo u neki drugi plan da se bavimo temama ovaj profesionalnim 
tema odnosno temama struke država srbija je pozvala posle objave nac studije ovaj o proceni utica na životnu 
sredinu je objavljen negdje u u u u junu mjesecu ove godine i tad smo dobili opipljive podatke na sve ono što 
su već znali o litijumu ja se bavim tom temo 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dejan Bulatović,Andrija Jorgić,Uglješa Mrdić,Stjepan Mitrović-27.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 27 jul 2024 - 44 min 

zagaljiće i rijeku drinu zagaće zagaljiće rezervoare ovaj pitke vode u mačvi i sve do makiša i to bi bilo tako 
međutim profesor kosić je ovo s mišljeno pričao akademik mora znati da za jedan kilogram  litijum karbonata 
treba da se utroši 8,3 l vode kad to izračunao na 58 l odnosno kilogama litijum karbonata treba utrošiti 

godišnje 420 miliona tone vode što za što se tiče ovaj drine i što se tiče znači zagađenja nema nikakvih  

 

 

Novo jutro-Jovana-Dejan Bulatović,Andrija Jorgić,Uglješa Mrdić,Stjepan Mitrović-27.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 27 jul 2024 - 47 min 
koncentrovani adarit i razlaže adarit na jedinjenja bogata litijum i borom i onda tamo izlazi i imamo proizvode 
to je prije svega izlazi voda izlazi gips izlazi litijum karbonat izlazi natrijum sulfat izlazi borna kiselina 
interesantno sumporne kreline nema ona nestaje nema one spržene zemlje o kojoj pričaju ekolozi o kojoj 
pričaju kvazi ekolozi o kojoj pričaju političari nema te spržene zemlje zato što suporaksila u postroj enju za 
preradu nestaje ona se gubi i na kraju imamo 

 

 

Dr Seselj analizira slucaj nestanka Danke Ilic - "Svi scenariji su moguci, pocinje se ispocetka..." 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jul 2024 - 14 min 
službama sa njihovim službama neko više neko manje neko se sad ljuti na amerikance neko se ljuti na nemce 
nestrpljivi su hteli bi što pre na vlast i tako dalje a nemci su još jedan potez napravili stavili su do znanja koliko 
su zainteresovani ne samo za litijum nego i za druge retke sirovine iz srbije pokazali su da su spremni da 

poštuju sa srbijom vučić je napravio jedan 

 

 

Dr Seselj analizira slucaj nestanka Danke Ilic - "Svi scenariji su moguci, pocinje se ispocetka..." 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jul 2024 - 15 min 
ipak mislim 13 da je popustio da se litijum u sirovom stanju izvozi iz srbije a ostalo da se u srbiji prerađuje da 

se proizvode električne baterije električni automobili telefonske baterije i tako dalje al nemamo mi 
samo litijum mi imamo i nikv mi imamo i volfram mi imamo i kadmijum mi imamo antimor o olovu i cinku da ne 

govorim imamo još 

 

 

Dr Seselj analizira slucaj nestanka Danke Ilic - "Svi scenariji su moguci, pocinje se ispocetka..." 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jul 2024 - 18 min 
prilično dobar izolator od nuklearnog zračenja dakle al ne da tuđi tamo otpad sklanjamo samo svoj a može da 
se pojavi mogućnosti da izvezemo taj otpad jer otpad se dalje prerađuje da bi se dobile osnovne sirovine za 
atomsko naoružanje čini se da se ne slažu svi da je nama litijum potreban i našoj razvoju naše 

 

 

Dr Seselj analizira slucaj nestanka Danke Ilic - "Svi scenariji su moguci, pocinje se ispocetka..." 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jul 2024 - 19 min 
skoro da bi se ugasile ljudi bi bili u stanju još da proizvode za potrebe svog domaćinstva i ponešto za zelenu 
pijacu a odakle nam pare za subvencije poljoprivredi pa od proizvodnje litijuma proizvodnje bakra koja je vrlo 

uspešna mi sad imamo velike prihode od borskog bazena a država je svake godine žrtvovala ogromne pare 
da radnicima minimum 

 



 

Dr Seselj analizira slucaj nestanka Danke Ilic - "Svi scenariji su moguci, pocinje se ispocetka..." 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jul 2024 - 19 min 

ne plate isplati sad su tamo plate skoro najbolje u srbiji znate moramo to što nam je bog darovao da 
eksploatišemo ali uz najstrože mere ekološke zaštite i zato se srpska radikalna stranka od početka zalagala 
mi nikad nismo odustajali od litijuma izražavali smo sumnju dobre namere rio tinta zato što je tamo velikim 

delom prisutan britanski kapital 

 

 

Dr Seselj analizira slucaj nestanka Danke Ilic - "Svi scenariji su moguci, pocinje se ispocetka..." 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jul 2024 - 20 min 
a u britance nemamo nikakvo poverenje ali da se eksploatiše litijum u stroge mere zaštite to moramo da 
radimo vidite šta se desilo tamo treba nekih 300 hektara da se otkupi i da to bude površinski iznos uh celog 
rudnika rudnik se kopa na dubini između 300 i 600 m 52 domać  

 

 

Dr Seselj analizira slucaj nestanka Danke Ilic - "Svi scenariji su moguci, pocinje se ispocetka..." 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jul 2024 - 20 min 

ministra su po toj zamisli trebala da prodaju svoja imanja i svi su prodali da po velikim cenama dobro su prošli 
na drugom mestu kupili isto toliko i kuće i zemlje i još im ostalo a onda neki od njih uključuju se u akciju 
protiv litijuma ne bi li naterali državu da odustane od eksploatacije pa onda računaju onu zemlju koju su 

skupo prodali mogli bi kad se otvera rio tintora da 

 

 

Sve učestalije neformalne posete ministara privremenih prištinskih institucija severu Kosmeta -JUTRO 
PRVA - JUTRO - 26 jul 2024 - 6 min 

ovo da kažemo bilo kak bilo kakva saradnja ili podrška saradnji republike srbije i srpske jer nekako to bi 
trebalo valjda svakome da je prioritet ko se bavi politikom u ovoj zemlji a da je srbin znači trebalo bi da i pa i 
čak i da nije srbin da je građanin srbije trebalo bi da bude na tom modu što bi rekli mladi da se time da tome 
daje podršku a ovde imamo utisak da oni hoće da prevedu tu priču na neku drugu priču recimo na 
priču litijuma koji su sad 

 

 

Sve učestalije neformalne posete ministara privremenih prištinskih institucija severu Kosmeta -JUTRO 
PRVA - JUTRO - 26 jul 2024 - 8 min 
da su ga izbacivali sad se ovde prišljamčio uz litijum tako da to je jedna šarada moram da koristim taj te 

izraze likova bez ikakve ideje bez političke kulture bez političkog programa bez ikakvog pravog cilja osim 
jednog cilja srušiti vučića po svaku cenu ne birati sredstva i žalosno je što u skupštini gledamo kako se 
pominju i deca kako recimo Đilas pominje decu gospođe tabaković kako se pominje pominju te pretnje kako 

 

 

Novo jutro-Jovana-Branko Radun,Zoran Spasić,Nebojša Obrknežev,Đorđe Dabić-1.deo-26.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 26 jul 2024 - 14 min 
na twitteru je bilo radi sad džinglove da se skrene pažnja sa litijuma pa znate šta zaista jedna rekao sam 

bolesna monstruozna umobolna pretnja koja je upućena predsedniku vučiću i znate šta vidimo sada ovih dana 
da ti upravo neprijatelji i mrzitelji srbije oni ne miruju oni njima je glavna meta predsednik vučić zašto pa zato 
što oni sada hoće da vrate srbiju uh u ono vreme kada su ljudi loše 

 

 

Novo jutro-Jovana-Branko Radun,Zoran Spasić,Nebojša Obrknežev,Đorđe Dabić-1.deo-26.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 26 jul 2024 - 22 min 
nam je samo za 10 godina plata sa 330 skočila na 850 evra pa nećete ni jedan primer u evropi naći da neko 
toliko je napravio toliki ekonomski rast i sve ove stvari koje sad govorimo videćete neće proći mnogo vremena 
ali ući će i u udžbenike i u knjige koliko je jedna zemlja za napravila toliko velikih stvari toliko velikih projekata 
pa ko je mogao pre ne znam koliko godina da kaže da ćemo mi imati brzi voz pa šta su pričali u beogradu na 
vodi evo sad isto gomilu laži iznose za litijum 

 

 

Novo jutro-Jovana-Branko Radun,Zoran Spasić,Nebojša Obrknežev,Đorđe Dabić-1.deo-26.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 26 jul 2024 - 22 min 
promeniće nam sliku taj litijum ljudi imamo najvažniju stratešku sirovinu norveška 70-ih godina kada je 

krenula da eksploatiše naftu tada je krenula da postiže ekonomski rast nije norveška pre toga imala tako 
dobar životni standard pogledajte malo istoriju i podatke zatim ima još jedan interesantan podatak kaži pričali 
smo o tome ovih dana znači litijum pored one strateške prednosti ekonomije sve da li znate da se litijumova 

jedinjenja koriste za lečenje ljudi znači koristi se u medicini kada neko ima bipolarni poremeć  

 



 

Novo jutro-Jovana-Branko Radun,Zoran Spasić,Nebojša Obrknežev,Đorđe Dabić-1.deo-26.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 26 jul 2024 - 23 min 

i šta sada izvodimo zaključak hajde ovi mrzitelji što su protiv toga da zenja ide napred znači oni su protiv toga 
da se ljudi leče je l tako znači oni pojma nemaju o onome što pričaju nego jednostavno tako prosepaj da se 
bura oko litiuma dosta podigla mi o litijumu već pričamo iz vikenda u vikend i mi se tim tom temom dosta 

bavimo ovde kod nas mi smo ovde kod tebe jovana pričali otro se priča o svemu mi smo kod tebe pričali 
o litijumu i prošle godine ako se se 

 

 

Novo jutro-Jovana-Branko Radun,Zoran Spasić,Nebojša Obrknežev,Đorđe Dabić-1.deo-26.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 26 jul 2024 - 25 min 
industrijama u metalurgiji za preradu dakle ta sumporna kiselina se ne odlaže kao što oni to zamišljaju ne 
znam u nekim jamama da će to proći u zemlju i tako dalje ide u dalju industriju jer vi kada uzmete samo 
sumpornu kiselinu dobro jer najviše barataju oko toga vi zapravo vidite koliko se ona koristi generalno u 
industriji i kada vi poradite a to sad neka neka prosto nek se ovo zagolica malo uh hajde da kažem 
interesovanje kod ljudi koji hoće da pričaju o litijumu 

 

 

Novo jutro-Jovana-Branko Radun,Zoran Spasić,Nebojša Obrknežev,Đorđe Dabić-1.deo-26.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 26 jul 2024 - 25 min 
pošto danas apsolutno svako priča o litijumu uh neka gledaju koliko se suporne kiseline do sada decenijama 

pazite decenijama troši u određenim postrojenjima odnosno topionicama a kolika je količina koja će se trošiti u 
na prostoru jadra nebojša manja količina ako smem da da primetim ovde najmanje bitno evo ti si baš  iz te 
struke rudarski fakultet je l tako magistrirao si u inostranstvu ovde se najmanje daje prilika da stručna lica 
odnosno stručna javnost daju svoj stav 

 

 

Novo jutro-Jovana-Branko Radun,Zoran Spasić,Nebojša Obrknežev,Đorđe Dabić-1.deo-26.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 26 jul 2024 - 27 min 
vlasti i opozicija su vodile rat oko litijuma premijer vučević uveravao javnost gde je rekao svi dišemo ove 

vazduh pijemo ovu vodu ne idemo iz srbije već čuvamo je i razvijamo je upravo to je suština što oni zapravo 
gledaju kažem vam pre evo imali ste priliku dva tri dana je l tako traje skupština litium uopšte nije na dnevnom 
redu na dnevnom redu je recimo deklaracija o o našim zajedničkim interesima s republikom srpskom to 
apsolutno nikoga ne zanima ni ove vajne patriote koji se tako ovaj proglašavaju ne zanima 

 

 

Novo jutro-Jovana-Branko Radun,Zoran Spasić,Nebojša Obrknežev,Đorđe Dabić-1.deo-26.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 26 jul 2024 - 27 min 
da razgovaraju o onome što je što je na dnevnom redu već se bave isključivo temom litijuma zato što znaju 

da se na taj način m mobiliše javnost koja zapravo je dezinformisana i mi moramo o tome otvoreno da 
govorimo vi danas imate višak dezinformacija evo recimo pre neki dan na twitteru odnosno kako ga zovu x-u 
je provajala jedna suluda tvrdnja pazite ona ona gospođa danica popović kada god vidite neku suludu izjavu 

90 su šanse da ih da ih je ona dala ona je izlazila znate ranije sa nekim tezama o zaduživanju srbije i tako 
dalje sada je iz iznela tezu da će u srbiji da padaju 

 

 

Novo jutro-Jovana-Branko Radun,Zoran Spasić,Nebojša Obrknežev,Đorđe Dabić-1.deo-26.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 26 jul 2024 - 29 min 
je l moguće da su nemci blesavi pa će oni da kopaju litijum i da će oni da zagade svoju životnu sredinu a da 

ćemo mi jedini da budemo pametni da to sprećimo pa pošaljite da vidimo šta oni to tamo rade videćete da se 
to sad trenutno vrši iskopava odnosno vrši se vrši se pazite pa hajmo da gledamo samo samo gledamo 
evropu trenutno se sprovodi taj projekat odnosno iskopavaće se litujem na preko 15 lokacija u evropi 10 
zemalja je već u tome vi imate govori se samo nemačka francuska ne znam austrija znate gdje će sve da se 
kopa kopaće se u Španiji kopaće se u portugalu u velikoj britaniji imate nalazište imate  

 

 

Novo jutro-Jovana-Branko Radun,Zoran Spasić,Nebojša Obrknežev,Đorđe Dabić-1.deo-26.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 26 jul 2024 - 30 min 

prosto da im objasnimo da nemate razloga ljudi da se plašite evo imate stručna lica koja će na bolji način nego 
mi političari to da im objasnimo i upravo to je suština da da se pusti da struka kaže svoje magistar 

naftnogasnog inženjera ali da da to što je Đorđe spominjao rudnike po evropi dakle moramo da znamo velika 
britanija i nemačka to je eksploataciju litijuma iz geotermalnih voda ja sam rekao da ne samo geotermalnim 
imate tamo ona pokrajina koja se vaditi iztena baš kao što šta hoću da kažem Đorđe da iz geoter  

 

 

Novo jutro-Jovana-Branko Radun,Zoran Spasić,Nebojša Obrknežev,Đorđe Dabić-1.deo-26.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 26 jul 2024 - 31 min 
mislim složio bih se po tome da geotermalne vode imaju takvu količinu litijuma u količinskom crpljenju ali što 

se tiče samoga nalazišta kao čvrstog nalažišta govorim stenskog mislim da smo apsolutno prvi u evropi druga 
stvar uh kada govorimo o portugalu i kada govorimo o sjedinjenim američkim državama tamo su otvoreni 
kopovi i evo baš sada kada spominjemo te televizije n1 je poslala ekipu u portugal i tamo reporter je 
intervjuisao lokalno stanovništvo išta 



 

 

Novo jutro-Jovana-Branko Radun,Zoran Spasić,Nebojša Obrknežev,Đorđe Dabić-1.deo-26.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 26 jul 2024 - 33 min 

opasno samo mora se prosto to staviti znanje ali gledajte na primer kada govorimo evo novine danas hajde i 
govorimo o sednici narodne skupštine oni stavljaju litijum pod brojem jedan pa stavljaju sve srpska 

deklaracija na drugom mestu vi kad okrenete bilo koje stranice njihovih novina i nov s i danas i bilo koji uh 
segment na televiziji samo litijum litijum litijum sad ide ne znam to je politička tema na kojoj se ruši Đorđe 
koliko su rekli da će biti ležišta litijuma u srbiji 100 i nešto 10.000 to su sve laži koje 

 

 

Novo jutro-Jovana-Branko Radun,Zoran Spasić,Nebojša Obrknežev,Đorđe Dabić-1.deo-26.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 26 jul 2024 - 35 min 

koji uopšte ne znate vidimo ne ljudi samo dele nešto što uopšte ne znaju čekajte imamo stratešku sirovinu 
čekajte ljudi imamo bor imamo majdanpek ti gradovi ne bi postojali čitave porodice tamo žive zahvaljujući 
postojanju rudnika pa kako postoji pa zahvaljujući rudnicima kako su se razvijali ti gradovi vi imate sada 
situaciju da profesor šumarskog fakulteta ratko ristić kao kao je naj najglasniji od strane tih uh ne znam 
zagovornika protiv litijuma profesor šumanskog fakulteta da priča 

 

 

Novo jutro-Jovana-Branko Radun,Zoran Spasić,Nebojša Obrknežev,Đorđe Dabić-1.deo-26.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 26 jul 2024 - 36 min 
izjasni da on bude na neki način linčovan ili žigosan ili napadnut uh i ovo ti se pominješ straneku dobru neku 
dobru reč za nešto što se dobro uradi i odmah te on je on je pominjao i strane službe šta se zapravo ovde se 
vodi jedna bitka između velikih sila oko litijuma jasno nemci su došli šolc je došao zbog litijuma došao nam je 
na noge i nemačkoj je to jako bitno to je pitanje opstanka 

 

 

Novo jutro-Jovana-Branko Radun,Zoran Spasić,Nebojša Obrknežev,Đorđe Dabić-1.deo-26.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 26 jul 2024 - 37 min 
sa litium je pitanje opstanka nemačke autoindustrije koja treba da se elektrifikuje pređe na električne 
automobile bez litvijuma to ne može da se odradi i oni će ne kina će da sahrani onda nemačku evropsku auto 
industriju ako oni ne budu imali litijuma znači to nije uopšte mala stvar i uh da kažemo naj uh jače da kažemo 
rezerve u ovde u ovom delu evrope u evropi imamo mi znači uh srbi 

 

 

Novo jutro-Jovana-Branko Radun,Zoran Spasić,Nebojša Obrknežev,Đorđe Dabić-1.deo-26.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 26 jul 2024 - 37 min 
je na nekom 10 11 mestu u svetu znači preko milion tona uh i nemačkoj je to ključno al neki drugi neće da 
nemci dobiju litijum i oni finansiraju podržavaju uh ove koji su protiv litijuma u srbiji znači to su sad bitke 

između londona berlina da se ne lažemo tu je i washington tu je i brisel tu su neke igre naravno ovi se na kraju 
sednu pa se dogovore ali to je sve preko naših leđa i to je ovo što se govorio pre dve godine 

 

 

Novo jutro-Jovana-Branko Radun,Zoran Spasić,Nebojša Obrknežev,Đorđe Dabić-1.deo-26.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 26 jul 2024 - 38 min 
se to desilo zašto znači neko ne želi da nemci dobiju taj litivu ali jako je bitno da kažem nije nije reč uopšte o 
zdravlju ekologiji u srbiji znači to to je opš to su neki njihovi interesi i geopolitički sukob tako je bitno da kada i 
kada govorimo da će nemci dobiti litijum ne nemci neće dobiti litijum to je suština obavezujuće je ono 87 je 

zapravo da se ovde ta sirovina 

 

 

Novo jutro-Jovana-Branko Radun,Zoran Spasić,Nebojša Obrknežev,Đorđe Dabić-1.deo-26.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 26 jul 2024 - 39 min 
kaže 30 miliona automobila može da se snabdeva sa baterijama sa srpskim litijumom to je procena u nekom 

periodu da kažemo koliko je potrebno koliko će da pravi da kažemo nemačka autoindustrija i onda sledeći 
pasos koje sve guardian kreće u kampanju protiv kopanja litijuma u srbiji znači pametnom čoveku je dovoljno 

to idemo na najvažnije vesti vraćamo se u ovo zanimljivo prelistavanje 

 

 

Fokus B92: gost Aleksandar Vulin | B92 TV 
B92 - FOKUS - 25 jul 2024 - 1 min 
međutim kao i u prethodna dva dana za opoziciju je deklaracija daleko od najvažnije teme jer se obraćanje 
njihovih poslanika u najvećoj meri svodi na napade na vladajuće koalicije i predsednika države a tema kojom 
se bave je kopanje litijuma odnosno projekat jadar u međuvremenu pristalice opozicije na društvenim 

mrežama objavili su sliku predsednika srbije na vešalima priznajući u komentarima da za njih nije 
problem litijum već vučić poštovani gledaoci dobar dan i dobrodošli gledate fokus vaš je moj gost 

potpredsednik vlade srbije aleksandar vulin 



 

 

Fokus B92: gost Aleksandar Vulin | B92 TV 
B92 - FOKUS - 25 jul 2024 - 9 min 

aleksandra vučića postoje ocene evo da upravo taj komentar najbolje oslikava zapravo nastup opozicije u u u 
parlamentu prethodna prethodna dva dana i uzbunu oko projekta jadar odnosno da problem za njih suštinski 
ne predstavlja kopanje litijuma nego nego aleksandar vučić i sad interesantno je kad smo već kod toga evo 
juče bila i rasprava sa draganom gilasom lider stranke slobode i pravde je imao uh napad besa u u skupštini 
kako vi to vidite pa prvo ja ne znam kad je to postao litijum to je bio jedarit 

 

 

Fokus B92: gost Aleksandar Vulin | B92 TV 
B92 - FOKUS - 25 jul 2024 - 9 min 
kad se to desilo znate jadarit zvuči srpski jadar jadarit nekako naše a litijum nešto opasno strano kad se to 
desilo da se da više taj mineral ne zovemo jadarit nego ga zovemo litijum kada su ga kada su ga žuti otkrili 

kada ga demokratska stranka otkrila i promovisala kao najveću razvojnu šansu srbije onda je bio jedarit a sad 
kad je najveće zlo onda je litijum kad se to desilo sećate se ono supermen će izbegavati srbiju jer kao jadarit 

kriptoni 

 

 

Fokus B92: gost Aleksandar Vulin | B92 TV 
B92 - FOKUS - 25 jul 2024 - 25 min 
više ćemo odlučivati o sebi da li je ovo prilika za ako je ako je zelena energija zna ovi naši zeleni oni stalno 
pričaju kako to to je sad neka nova religija ekološki pokret i oni tu odlično ako ste vi u pravu pa onda ćemo svi 
da vozimo električne automobile između ostalog pa kako ćemo da vozimo automobile ako ne budemo imali 
baterije za automobile potpuno je nelogično to ako je litijum izvinite ako je litijum na 

 

 

Po kom osnovu Priština traži mirovni sporazum sa Beogradom? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 25 jul 2024 - 2 min 
danas ali express u srbiji novi udar na male trgovce više o tome možete pronaći na strani 14 kurir visoki rizik 
opasno roditelji u strahu od otmica majke i očevi koji vode decu u inostranstvo bez drugog roditelja moraju 
imati overenu saglasnost za to međutim na graničnim prelazima taj dokument retko kontrolišu politika ko želi 
politički da profitira od litijuma takođe deklaracija 

 

 

Po kom osnovu Priština traži mirovni sporazum sa Beogradom? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 25 jul 2024 - 13 min 
gospodin jorgić je spomenuo da je i to jedna od tema zbog kojih trpimo udare kako to tumačite pa vidite mi 
smo sada u poziciji recimo u kojoj su bile zemlje u zalivu tamo 50-ih 60-ih godina prošlog veka to je jedan novi 
energent koji će sigurno obeležiti narednih 50 možda i čak 100 godina neki nazivaju ga i novom naftom 
govorimo o litijumu i sad naravno svuda je bilo protesta i protiv eksploatacije nafte i to je nešto 

 

 

Po kom osnovu Priština traži mirovni sporazum sa Beogradom? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 25 jul 2024 - 15 min 
litijuma uh vrši se sa namerom da se to koristi u baterijama svaki svaka kompanija koja namerava da koristi 
baterije a iz evrope je insistira na najvišim mogućim standardima prilikom eksploatacije litijuma i sad vi 

zamislite jedan ne znam mercedes ili bmw koji će da da dovede svoju reputaciju u pitanje da bi 
uvozio litijum iz neke države koje ne poštuje ta pravila to je nemoguće jednostavno ja sam odrastao inače u 

rudarskom naselju 

 

 

Po kom osnovu Priština traži mirovni sporazum sa Beogradom? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 25 jul 2024 - 20 min 

više od toga ma to je i provokacija i sve ostalo mislim iskreno da vam kažem od toga nema ništa ali oni žele 
da da uvuku srbiju da bi srbija direktno potpisala nešto sa takozvanim kosovom to vam je cela priča kakav 
mirovni sa sa kim da potpisujem sa svojom južnom srpskom pokrajinom znate ne ne tek u stvari tako drugo 
njima se sad žuri vidi da su nemci otoplili odnose a nekako su kod britanaca pa i britanci su oko litijuma vidite 

vrlo zainteresovani a to su im bili glavni partneri dole nisu bile sjedinjene američke države nego upravo britanci 
ima 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Dragan Markovic Palma - 25.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 12 min 

odbora biće svašta i šta je bilo čuli smo gospođu tepić koja kaže niko nema tapijo na bol ali evo to su 
zaboravili to im više nije tema stalno treba da da se podsećaju to im nije više tema sad su prešli na litijum evo 

u hrvatskoj se desio stravičan uh masakr u domu za stare u daruvaru držite ovaj telefon u daruvaru ali nemojte 
ima litijum da ima litijum ima litijum da i pa ne bićete zaraženi evo imao i ovaj molite 



 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Dragan Markovic Palma - 25.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 12 min 

Šta ćemo i kad su upale svetla uveče i kad se ide na koncert i sve upale se svetla na mobilne telefone šta je to 
kad to kažem ja nisam rekao uh jer slušam ono što je rekao predsednik i nisam ni dovoljno stručan da 
komentarišem hemijski sastav te rude ali ono što je on rekao rekao je da neće biti iskopavanje litijuma do 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Dragan Markovic Palma - 25.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 14 min 

posle pa gde to ima na svetu pustite ih nekaj dobro i hajde pustili smo ih nekaj jer bi to moglo negde u nekoj 
državi ne bi moglo i šta smo time dobili e sada uh vanredni izbori eto sad će oni da dignu tenziju litijum jadar i 

tako dalje a od toga u ovom trenutku nema ništa videli smo priču oko toga i sada eto meta im je bio bi im meta 
šolc ali nije 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Dragan Markovic Palma - 25.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 15 min 
koji uh razgovarao vezano za uh litijum ali šta je tu problem bio sve počinje od nemačke negativno za srbiju 

velike britanije i amerike i mi smo na neki način uh neću reći rešili problem ali da nas više nemačka ne sapliće 
u u međunarodnim odnosima i da mi ne tražimo da da oni nama daju 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Dragan Markovic Palma - 25.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 16 min 
si uh vlast daje litijum evropskoj uniji da bi da bi preživeli i ostali na vlasti pazite onda kažu na primer uh 
mediji iz regiona sasvim suprotno kukaju što oni nemaju taj litijum a iz bosne i drugih medija bosanskih i 

regionalnih čujemo srbija ojačala svoju poziciju u evropskoj uniji po pitanju kosova i metohije pa kako god 
okrenete njima ne valja ništa što srbija radi i što razgovara pa dalje ne 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Dragan Markovic Palma - 25.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 19 min 

skupštini srbije pa ne kažu ništa zato što im to ne odgovara jer oni sada hoće da iskoriste zakasnili gotovo 
mislim zakasnili uh da iskoriste nezadovoljstvo naroda evo vidite uh šta se sve dešava biće 
iskopavanje litijuma pa će da se zagadi voda hajmo izađite na ulice da oni misle da litija koja je bila u crnoj 
gori sećate se 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Sasa Milovanovic, Nebojsa Krstic, Radoslav Milojicic Kena - 25.07.2024 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 4 min 

zaslužila da da dobije šta je dobila da iscrpili su priču oko škole vladislava ribnika dubone i malog orašća sada 
otvoreno najavljuju u ovim medijima to je kao neka oglasna tabla za sve mrzitelje svega svega što treba oni 
oglase imate sad novu temu koju vam je dao vučić to je litijum i onda se pojavi volšebno istraživanje Đorđa 

vukadinovića gde litium udimjuje opoziciju pošto ne znam koli 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Sasa Milovanovic, Nebojsa Krstic, Radoslav Milojicic Kena - 25.07.2024 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 5 min 

niske strasti kao i uvek a to je kad vam neko postavi pitanje je l želite da vam se zagadi voda i vazduh i zemlja 
vi kažete ne i onda ta zamena teza je opasna jer to kod ljudi izaziva podozrenje izaziva strah kod svakog 
čoveka i oni na tome jašu na toj priči jašu evo za nino od litijumu govori glumac boris isaković ma da govoriće 

svako njem imali smo mnogo tih glumaca koji govore na sve teme i oni valjda smatraju da su oni pozvani da 
da imaju mišljenje o svemu što je ok neka imaju mišljenje o svemu a 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Sasa Milovanovic, Nebojsa Krstic, Radoslav Milojicic Kena - 25.07.2024 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 6 min 

i oni koriste tu svoju uh filmsku televizijsku pozorišnu popularnost za plasiranje tih političkih agendi samo to 
nije korektno tako nego treba da uđetete u politiku kao neki drugi glumci koji su i sa ove i sa one strane ušli u 
politiku pa onda ste političar više niste glumac ali ova tema okolitiju povede kao roland regan ako mogu da ova 
tema ova tema okolitijuma je vrlo osetljiva baš zbog toga što pogađa veliki broj ili celu populaciju i onda kada 

se plasiraju te lažne priče da će se sve zagaditi da će 

 



 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Sasa Milovanovic, Nebojsa Krstic, Radoslav Milojicic Kena - 25.07.2024 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 7 min 

pre skoro hiljadu godina stefan nemanja je primio fran ovoga barbarosu prvog je si potpisao i tu se stefan 
nemanja potpisivao ovaj sa prstom samo jedna jedna bitna pa gospodin krstić neka nastavi jedna bitna stvar 
uh laž je da se neće iskopavati litijum u evropi laž je da se neće iskopavati u nemačkoj uh evropska unija 
pošto to zove kritični mineral će iskopavati svuda litijum krizni minerali da 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Sasa Milovanovic, Nebojsa Krstic, Radoslav Milojicic Kena - 25.07.2024 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 8 min 

minerali u krizni i na 20 mesta uvropi i u Češkoj u najlepšem delu Češke u u portugalu već u nemačkoj će se 
to raditi gde su rezerve tako da je to velika njihova laž gde oni govore da daj i taj i taj će litijum biti iskopan 

samo ovde drugo je pitanje da li će se iskopavati dok je vučić na vlasti ili kad dođu ovi koji su sad protiv 
elitijuma koji će nam onda reći e sad je elitium super sad ćemo mi da ga kopamo vratimo se na ove 
manipulacije a o ovom litijumu ćemo i malo kasnije uključujemo gospodina radoslava milojičića k  

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Sasa Milovanovic, Nebojsa Krstic, Radoslav Milojicic Kena - 25.07.2024 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 11 min 
a svi oni su i od dragana Đilasa Ćute svi ostali govorili o tom litijumu kao razvojnoj šansi i ja pošto rekao sam 

druže sarapa da moram u 30 da da da idem jer idem na na vma na terapije i i samo ću iskoristiti još dva 
minuta uh kao dete sa sela kao neko ko živi u selu pa da li neko misli pa vi niste iz kruga dvojke šta pa neće 
oni sa vama da u šta sad ima za njih su samo građani iz kruga dvojke 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Sasa Milovanovic, Nebojsa Krstic, Radoslav Milojicic Kena - 25.07.2024 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 11 min 
opozicija kaže ovako mi ćemo biti za litijum zato što će neko nama dati pare samo sekundu molim vas da da 

ovo ovo je jako važno sada neko treba meni da da novac nebitno 5 miliona evra da ja pokupim svoju porodicu 
da dovedem olituj mi da ja odem iz naše države to oni kažu vi ćete otići iz države jer ćete imati novca dobro 
odem na primer u kambodžu indoneziju ameriku nije važno povedem svoju suprugu i svoje dvoje dece da li 
mislite da postoji normalan čovek 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Sasa Milovanovic, Nebojsa Krstic, Radoslav Milojicic Kena - 25.07.2024 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 12 min 

kako si mogao da nas potruješ da li neko misli da postoji normalan čovek u srbiji koji bi to uradio svom narodu 
svojoj deci svojim prijateljima ja ne mislim da bi iko iz opozicije to uradio ali mislim da je ovo što oni rade toliko 
bezobrazno beskrupulozno pa vi treba da budete hitler u najmanju ruku da b iste to uradili svojoj državi svojoj 
porodici svom selu svom gradu i svom kraju najveća prednost ovog litijuma je što iza toga stoji 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Sasa Milovanovic, Nebojsa Krstic, Radoslav Milojicic Kena - 25.07.2024 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 14 min 

korak nazad dakle ovde ste imali uh nadovezujem se i na ovo što kena govori dakle tu tu vrstu prevare dakle 
koja se u u toj kampanji jednoj izuzetno snažnoj medijskoj kampanji antilitijumskoj sprovodi gde vi imate sad 
u stvari osim ovih glumica i glumaca naročito nekih anonimnih glumaca glumica koje ja uopšte nikad nisam ni 
čuo ni video a dosta provodim vremena ispred ekrana dakle koje koje su poznate jedino po tome što dođu  

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Sasa Milovanovic, Nebojsa Krstic, Radoslav Milojicic Kena - 25.07.2024 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 14 min 
da nam objašnjavaju kako litijum ne valja nikad nisam video žene niti i dobro u redu one to tako misle ali je u 

kampanji zanimljivo sledeće dakle vi imate na recimo na eni svaki drugi dan dolazi profesorka danica popović 
koja je ekonomista je l sa ekonomskog fakulteta poznata po onoj aferi krađe intelektualne svojine zbog čega je 
bila sankcionistana tako je i sad ona objašnjava koliko je litium štetan ona o litijumu apsolutno ništa ne zna 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Sasa Milovanovic, Nebojsa Krstic, Radoslav Milojicic Kena - 25.07.2024 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 15 min 
govore laži besmislice i gluposti o litijumu i on njega su slučajno dakle doveli ne ne znajući njegov stav 

misleći da je on i više nikad tako je i onda je on ispričao 

 



 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Sasa Milovanovic, Nebojsa Krstic, Radoslav Milojicic Kena - 25.07.2024 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 16 min 

mora da su morali mora da su se samo kažnjavali bičevanjem posle tog demantovao gomilu tih stvari koje se 
valjaju u toj antilitijumskoj kampanji a koje su laži besmislice i gluposti i sad za profesora cvetkovića ne 

možete da kažete da je član sns-a da je vučićev bot da je da je rio tintov ne znam dakle on je jedan čovek koji 
koji je nema veze s tim a pritom je izraziti opozicioner dakle i osnivač proglasa ponav  

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Sasa Milovanovic, Nebojsa Krstic, Radoslav Milojicic Kena - 25.07.2024 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 16 min 

i sad imate proglas koji izlazi sa dakle bjela ceca bojković sudija majić i gnjilanska grupa dakle koja izlazi sa sa 
svojim političkim stavom juče čitam tekst o litiumu koji se ne bavi litijum nego se bavi vučićem dakle sve 
vreme pričaju o vučiću a navodno su dali stav o litijumu a prećutkuju da njihov osnivač dakle profesor 
cvetković koji o litijumu sve zna jer je profesor na rudarsko geološkom fakultetu 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Sasa Milovanovic, Nebojsa Krstic, Radoslav Milojicic Kena - 25.07.2024 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 17 min 

koji ima potpuno suprotno mišljenje i koji je za razliku od njih nije neznalica diletant i ignorant dakle i to vam je 
jedna prevara koja toliko bode oči ali ovo što je saša odlično primetio dakle vi u toj prevari ne pričate o litijumu 

vi govorite krećete sa lažju vučić će da vas sve otruje da vam otruje zemlju vodu vazduh i i i i i budućnost i 
onda vi onda onda vi naravno svaki 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Sasa Milovanovic, Nebojsa Krstic, Radoslav Milojicic Kena - 25.07.2024 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 19 min 

i teroristima to je normalno to je postao kod njih bilo ponašanje koje je normalno e sad da se nadovežem na 
ono što je rekao gospodin krstić oko litijuma ovde je velika sreća za iskopavanje litijuma što je ovde faktor 

vučić kao predsednik ove zemlje uključen jer on pogledajte sad razliku napraviću lepu paralelu on daje 
garancije narodu kaže ljudi nećemo da kopamo ako nije bezbedno ako nemamo sve garancije ako nije 
najbolja tehnologija ako od njih dob 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Sasa Milovanovic, Nebojsa Krstic, Radoslav Milojicic Kena - 25.07.2024 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 20 min 
ne dobijemo uveravanja i to nećemo da radimo još dok sve to ne bude na stolu dok sve ne bude urađeno kako 
treba znači negde možda 28 možda s druge strane imate te koji su protiv litijuma koji su na izvolte riotintu dali 

sve dozvole istražna prava ekologiju reč nisu pomenuli ja to pričam stalno ja sam bio učesnik toga u jednom 
drugom mediju došao je vlastnik čekajte ćuti kumb posekao 460 stablo ovaj  

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Sasa Milovanovic, Nebojsa Krstic, Radoslav Milojicic Kena - 25.07.2024 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 20 min 
ovo ova paralela došao je vlasnik medija sa sastanka tadi đila svi ovi iz vrha tada države usplahiren 
kao litijum stavljali smo naslov u stranu srbina sa Šajkačom u odelu supermena to je kriptoni za srbiju to će 

da digne srbiju u nebesa to će da bude nešto najbolje što se srbiji desilo u ovom veku to su sve bile naslovne 
strane reč ekologija nije postojala reč suporna kiselina nije postojala niko se nije bavio  

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Sasa Milovanovic, Nebojsa Krstic, Radoslav Milojicic Kena - 25.07.2024 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 21 min 
stvari vila fon kramon nisam ja protiv kopanja litijuma nego sam protiv toga da protiv vučića jer srbija 
sa litijumom ovi ne mogu baš svi da napadaju Šolca oni se njemu dodvoravaju čak imate i na tim medijima 

šolakovim da poneko kaže istinu i odmah ga posle više nema i oni to ne prenose da kaže koji su benefiti od 
litima mi to znamo i srbija ako pod vučićem kopa litijum oni se plaše da će vučić koji ima sad ekstremni 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Sasa Milovanovic, Nebojsa Krstic, Radoslav Milojicic Kena - 25.07.2024 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 22 min 

veliku popularnost istorijsku da bude još popularniji a ako bi doveli svoje ove na džojstik političare ne bi bilo 
ekologije ne bi bilo ničega kopao bi se elitio ne bi bilo nikakve zaštite to smo već videli znači sve je već na 
stolu i zato je jako bitno da to podvlačimo da ljudi prosto znaju da je garancija da će se na najbezbedniji način 
kopati jednog dana litijum upravo vučić a ne ćuta Đilas i ovi koji su to već imali i dali sva ta prava i to je ta 

inverzija koju oni stalno rade i o kojoj stalno pričaju i koja na kraj  

 



 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Sasa Milovanovic, Nebojsa Krstic, Radoslav Milojicic Kena - 25.07.2024 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 23 min 

da nema ne postoji tu ništa danas evo juče nov prekjuče nov automobil srbija ide u korak sa vremenom u 
stvari srbija ide ispred vremena i to je za ovaj nezamislivo da srbija bude a sa litijumom srbija bi otišla još 

ispred za njih činjenice nisu važne to je najveći problem oko majića mi je zanimljivo on je juče prekjuče kaže 
majić sudija pošto ste ga pomenuli iz proglasa i koji ima stav oliuma u stvari nema stavitiju nego o vučiću 
dakle kaže on i mene kaže vučić stalno kritikuje na pa 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - dr Dusan Mijovic - 25.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 0 min 
idemo sada dalje oko iskopavanja litijuma digla se prašina u javnom prostoru ako je projekat jadar planiran 

kao podzemni rudnik šta to znači da li je moderno rudaranje bezbedno za životnu okolinu i da li je moguć život 
rudarstva saživot suživot rudarstva i poljoprivrede u svemu tome sa doktorom dušanom mijovićem 
hidrogeologom dobro jutro dobrodošli u naše novo jutro dobro jutro hvala evo pretpostavljam da i naša tema 
treba da bude da li će eventualno rudnik jadra ako krene sve po svim tima 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - dr Dusan Mijovic - 25.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 3 min 

to postrojenje bi bili ugroženi tako da to ne stoji sumporna kiselina se koristi da bi se rastvorila ruda jadarita i 
izdvojio litijum i bor a sumporna kiselina se koristi na temperaturi od 90 stepeni cel što je daleko ispod tačke 
ključanja sumporne kiseline koja je preko 200° cel dobro to smo razumeli dakle nema kontakta sa životnom 
sredinom i nema nikakvog kontakta 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - dr Dusan Mijovic - 25.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 10 min 
srpski litijum pa tako hrvatski mediji poručuju da je litijum bela nafta za 21 vek pogledajmo svi ovih dana 

pričaju o srpskom litiju srbija će dobiti najveći rudnik u evropi koji će pokrivati 90 europskih potreba liti rijetki 
metal odnosno bijela nafta za 21 stoljeće ovakav rudnik uskoro će niknuti u srbiji goleme zalihe dovele su u 
beograd i nje 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - dr Dusan Mijovic - 25.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 11 min 

njemačkog kancelara scholca s vučićem je potpisao sporazum o rudarenju litija koji će opskrbljivati europu 
karta je to za razvijenu i bogatu srbiju poručuje veliki vožnik rudarenje prerada litijuma proizvodnja katoda i 
baterija to je 4 vrednosti bdp-a pun lanac ide čak do 16,4 vrednosti našeg bdp-a iz 2023 godine to je ljudi 
druga zemlja najveću potpuno druga zemlja 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Branko Radun, Djordje Milicevic - 25.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 1 min 

uh politika naslovna strana ko zašto opozicija opet zahteva vanredne izbore na svoju štetu zanimljiv naslov ko 
želi politički da profitira od litijuma da li uh nakon ovih prethodno održanih izbora jasmo čuli da izbora neće 
više biti do 2027 četiri godine mandat vlade a zašto bi se sad raspisivali neki novi parlamentarni izbori da bi se 
tu slušali tonovi o tome hoće li neko izaći neće izaći ko će s kim biti 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Branko Radun, Djordje Milicevic - 25.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 9 min 
aha imamo novu temu za ujedinjenje opozicije to je to je kažu litijum i sad nakon potpisivanja memoranduma i 

sporazuma sa evropskom unijom oko retkih minerala oni se isključivo sada bave time više ih više se ne sećaju 
stradale dece u osnovnoj školi vladislava libnika ne sećaju se ni dubone ni malog orašja ne interesuju ih 
nacionalni interesi imali smo zločin sad u hrvatskoj i nema hrvatske protiv nasilja i niko ne napada ni 

plenkovića ni milanovića za zločin 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Branko Radun, Djordje Milicevic - 25.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 9 min 
koji se desio u stranačkom domu kako vi vidite to njihovo lutanje i skakanje sa teme na temu a sad se 
ujedinjujemo protiv naselja sad se ujedinjujemo protiv litijuma sad se ujedinjujemo protiv lošeg rezultata 

partizana u evropi šta je to šta je to je traganje za za temom koja je koja može biti po njihovom mišljenju pitka 
u javnosti koja može biti prihvatljiva kroz insinuacije kroz notorne laži kroz medijsku propagandu koja bi bila 
prihvatljiva jednom delu javnosti 

 



 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Branko Radun, Djordje Milicevic - 25.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 10 min 

kako privatna firma može da bude deo studije zamis lite da je zakon su stavili u zakon stavili naziv privatne 
ozakonili da samo ta firma i zamislite da je neko pokrenuo postupak i ko bi platio penale pa srbija i građani 
srbije dakle litijum nije njima tema sa aspekta stručnosti nego pokušavaju da politizuju tu temu dok druge 

države poput nemačke ulažu dok shvataju da je to razvojna šansa dok shvataju da je to velika prilika velika 
šansa velika šansa za kvant za kvantni skok u 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Branko Radun, Djordje Milicevic - 25.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 11 min 
građani srbije o o o litijumu o iskopavanju litijuma u srbiji čekajte kakvo kakvo istraživanje o čemu mi ovde 

govorimo a znate šta hoću sećate li se vi pazite oni sada napadaju Šolca sada im smeta Šolc na primer zašto 
za viola von kravon kaže nema veze litijum i da li će da se kopa znači treba litijum nemačkoj treba treba da a 
ne samo njima treba i nama a a suština u sledećem kaže ali nije to zbog litijuma nego zbog vučića 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Branko Radun, Djordje Milicevic - 25.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 14 min 
a svi bi hteli da ti napori kaže 90 tržišta evropske unije će samprevati se od našeg tog litijuma koji ima bolji 

kvalitet od ostalog svi bi hteli da sve to propadne je l tako uključujući ove naše ovde i sad jeste evo samo 
jednu stvar koliko je to bitno uh to je od ključnog vitalnog značaja za evropu i za nemačku zašto je došao prvi 
čovek nemačke ovde nama na noge zato što je po toj novoj agendi 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Branko Radun, Djordje Milicevic - 25.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 15 min 
uh ta takozvana elektrifikacija prelazak automobila ali ne samo automobila uh to je jedna čitava transformacija 
privrede čitave privrede na na da kažemo uh električni pogon i time i na baterije uh ona dovodi vrlo nezgodnu 
poziciju nemačku i evropsku autoindustriju ako oni nemaju dovoljno litijuma uh kinezi će da im onda upadnu i 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Branko Radun, Djordje Milicevic - 25.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 15 min 
i da da kažemo maltene unište nemačku auto ako oni ne budu imali dovoljno litijuma znači njima je prvi put 
od vitalne važnosti taj litijum i 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Branko Radun, Djordje Milicevic - 25.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 16 min 
ne kažem da je nemcima frka ali je generalno sad to velika bitka naravno nekim drugima to ne odgovara ali u 
londonu neki gledaju u londonu kaže što bi mi sad pustili da nemci dobiju tako lako taj  litijum oni podržavaju 

ove koji idu u proteste znači to je sad bitka između londona i berlina preko naših leđa znači ko protestuje ljudi 
koji su vezani za te anglosaksonske fondove oni ih žele malo 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Branko Radun, Djordje Milicevic - 25.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 17 min 
ne baš da a i nemačke da se ne lažemo fondove i razne fondacije čekaj čekaj čekaj e sad je to zanimljivo naši 
zeleni koji se glavni kao predstavljaju kao veliki borci za ekologiju vezani su za nemačke zelene tako je a od 
nemačkih zelenih im dolazi to da nemačkoj treba litijum znači nemački zeleni gledaju šta je nacionalni interes 
nemačke pre svega a ne sad samo šta zelen agent da govori i sad su oni u nezgodnoj poziciji šta da rade 

došao 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Branko Radun, Djordje Milicevic - 25.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 17 min 

Šolc oni kaže mi bi da vidimo Šolca ko je to govorio da li ćute ili neko mi bi da vidimo Šolca ali nećemo ga 
videti pa da mu kažemo da ne bi trebalo da se vadi litijum uh naravno ni niti je on video Šolca niti bi mu to 
govorio nego bi rekao uh znamo mi šta oni misle oni misle tražio je ovaj jedan od tih zelebaća da se vidi sa 
Šolcom ali nije to ne ne ne ali vidi vidi šta u čemu je igra on je ti zeleni kod nas pošto je nemačka zaalit oni su 

 



 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Branko Radun, Djordje Milicevic - 25.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jul 2024 - 18 min 
litijum ovako privatno ali to sad kažu neka vučić urade mi ćemo da ga rušimo na tome oni zapravo hoće da 
bude elitijum a da ne bude tu vučić da oni budu nalazini i da oni ekspatišu moramo moram samo do gradskog 

zavoda za hitnu medicinsku pomoć da odemo uključujemo kolegu milana raunića milane da čujemo izveštaj 
izvoli evo ga sarapa dobro jutro iz hitne pomoći dosta posla za dežurne ekipe i u toku jučerašnje 

 

 

Fokus B92: gost Nikola Tomić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 24 jul 2024 - 0 min 

poslanici iz skupštine srbije nastavili su načelnu raspravu o deklaraciji o zaštiti nacionalnih i političkih prava i 
zajedničkoj budućnosti srpskog naroda i ostalim tačkama dnevnog reda na vanrednoj sednici parlamenta iako 
nije bilo na dnevnom redu iskopavanja litijuma iliti 

 

 

Fokus B92: gost Nikola Tomić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 24 jul 2024 - 1 min 

saboru za opoziciju u ovom trenutku nije uh najvažnija tema u opoziciji insistiraju na temi projekta jadar i ne 
libe se da sa skupštinske govornice kako rekoh u najavi pozovu građane na blokade odnosno blokadu puteva 
i pruga jer kako između ostalog kažu uh vlast je objavila rat građanima na temi litijuma se obračunava sa 

građanima i tako dalje i tako dalje postoje neke uh uh slične konstatacije 

 

 

Fokus B92: gost Nikola Tomić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 24 jul 2024 - 5 min 
se oglase i na temu litijuma i da govore upravo o ovome što ste vi vrlo precizno citirali i o ekop populistima uh 
i da ih tako i nazivaju i da i da argumentima im se suprotstavljaju uh bilo bi izuzetno važno uh mi smo ovde ne 
znam da li se sećate pre par godina pričali o ovim o ovim temama i tad su nažalost na prste jedne ruke mogli 
da se nabroje ljudi koji su pokušavali da budu neka vrsta glasa razuma protiv tog 

 

 

Fokus B92: gost Nikola Tomić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 24 jul 2024 - 11 min 

u krajnjoj slučaju borbu protiv vlasti ali ovo i mnogo više od toga inače ja bih samo ovde ovo i i nije digresija 
već opet moj apel na zdravi razum oni kažu čak i oni najmekši među njima kažu pa dobro možda i litijum nije 

tako loš ali loše što bi srpska napredna stranka to kontrolisala što bi vučić to kontrolisao a on se ne znam 
prodao ili nisu sposobni da to kontrolišu tu bi invest 

 

 

Fokus B92: gost Nikola Tomić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 24 jul 2024 - 12 min 

krajnje jednostavno kada kažu problem je što će srpska napredna stranka jednako država da kontroliše tu 
fabriku rudnik litijuma uh koji se otvara 2028 ili 2027 oni kažu da će oni i tada biti opozicija i da će sns biti na 

vlasti i tada a ali zapravo sve ovo uh govori koliko uh se svaki mogući 

 

 

Fokus B92: gost Nikola Tomić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 24 jul 2024 - 13 min 

zapravo evo hajde da se pozovemo na hrvate na primer hrvati uh uh kažu sa žaljenjem konstatuju zapravo da 
srbija ima a oni nemaju litium pa onda kažu uh evo uh plan vučića se ostvaruje uvodi srbiju u evropsku uniju 
preko litijuma to je litium je uh nafta buduća nafta zbog toga i olaf scholc dolazi u beograd pa možda to vide i 

u opoziciji pa onda uh 

 

 

Fokus B92: gost Nikola Tomić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 24 jul 2024 - 13 min 

konstatuju zapravo da da evo ne mogu ni na tu kartu da igraju sve ovo što ste vi rekli su citati iz hrvatskih 
medija koje sam i ja pratio i sa rtl-a i sa hrta njihovog tako dako je hrvati to govore i vrlo zanimljivo je da hrvati 
to racionalnije sagledavaju od mnogih naših ljudi kada kažem naših ljudi mislim na političare i medije u srbiji i 
govore o tome i tačnije i objektivnije da li će srbija preko litijuma ući u evropsku uniju mi bismo svi to voleli bar 

mi koji hoćemo 

 



 

Fokus B92: gost Nikola Tomić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 24 jul 2024 - 14 min 

predstavlja kao maltene ono birokratski posao otvaramo zatvaramo poglavlja i tome slično ne uvek su su 
odluke te vrste bile političke tako će biti i sada naravno litijum nije jedini imamo vladavina prava imamo 

kosovo kao dve ključne teme ova druga verovatno i ključnija nego ona prva ali svejedno i tu se sad završite pa 
ćemo pos ali ono što jeste jako važno za srbiju srbija sa litijumom naglašavam eko 

 

 

Fokus B92: gost Nikola Tomić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 24 jul 2024 - 15 min 
ološki standardi moraju da budu ispunjeni srbija sa litijumom postaje duboko ukotvljena u evropskim lancima 
proizvodnje u evropskim lancima vrednosti mi postajemo jedan od ključnih elemenata uh celokupne evropske 
privrede uh da li će zbog toga biti jači vučić ne znam ali znam da da to njega prevazilazi da to prevazilazi 
sudbinu jednog političara 

 

 

Fokus B92: gost Nikola Tomić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 24 jul 2024 - 16 min 

vučića treba da bude pitanje drugog ili trećeg prioriteta mhm spomenuli ste malopre problem oko ulaska srbije 
u u evropsku uniju najveći problem a to je kosovo i metohija e sad i tu se postavlja pitanje da li bi možda i 
tu litijum uh mogao da bude da bude rešenje dakle kada to kažem zanimljivo je dakle da niko sa te strane 

koja je protivnik ovog projekta neće ni da sagleda koliku bi možda prednost u međunarodnoj areni areni litium 
doneo srbi 

 

 

Fokus B92: gost Nikola Tomić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 24 jul 2024 - 16 min 
dakle prednost u kako bih rekao još čvršćem i značajnijem pozicioniranju naše zemlje u u svetskom poretku 
na posletku ili na početku na primer kako god evo u borbi za očuvanje najvažnijih nacionalnih interesa pa i uh 
pa s tim u vezi i to da bismo možda na osnovu ovog projekta potrebe evrope za litijumom naravno uz sve ono 
što ste vi rekli uz očuvanje naše životne sredine ima li tu kartu za ulazak u evropsku uniju nasuprot tome 

 

 

Fokus B92: gost Nikola Tomić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 24 jul 2024 - 18 min 
iz redova nemačkih zelenih bila sada sa Šolcom u beogradu i izuzetno hvalila projekat litijuma uh i 

predsednik vučić je hvalio i nju pa sam onda čitao intervju te gospođe uh dal za slobodnu evropu da li za glas 
amerike tako nešto uh iz dakle nemačkih zeleni koja je veoma pozitivno govorila i o vučiću i o srbiji mhm a 
kaže čak i viola fong kramon promenila promenila narativ pa sad kaže 

 

 

Fokus B92: gost Nikola Tomić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 24 jul 2024 - 18 min 
taj projekat je dobar ali nije dobro to što će vučić ukoristiti a mi sada pominjemo gospođu fon kramon jer je 
citiraju opozicioni mediji koji predstavljaju kao bivšu poslanicu evropskog parlamenta pa eto bivših poslanika iz 
prethodnih saziva ima na hiljade pa mogu sve i njih da konsultuju oko litijuma mogu da konsultuju i bilčika na 
primer ne znam šta bi bilčik rekao i on je bivši poslanik ali gospođa for kramon ovaj svima ona nama je prirasla 
srcu pred 

 

 

Fokus B92: gost Nikola Tomić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 24 jul 2024 - 19 min 

pet godina ali ona je prošlost ali jeste evo dakle nemački zeleni i aktuelni pa i ti bivši ovaj omekšavaju poziciju 
prema srbiji zbog litijuma da li će to da se automatski transferiše na odnos prema kosovu ne znam ali nam 
neće štetiti takođe ono što je dodatno važno jedna od ključnih stvari nismo stigli da je pomenemo odmah to je 
važno 

 

 

Fokus B92: gost Nikola Tomić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 24 jul 2024 - 19 min 
litijuma za evropsku uniju i ameriku kontra kini i kada vi imate nekoga ko nije neprijatelj kine koji sa kinom ima 

jedan strateški odnos ima čak i slobodnu trgovinu uh ali se u pogledu strateških takozvanih kritičnih materijala 
što je pitanje od strateškoj važnosti za eu opredeljuje za eu dakle to je srbija to izuzetno o 

 



 

Fokus B92: gost Nikola Tomić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 24 jul 2024 - 27 min 
da bi nerealizacija ovog projekta a nasušna potreba evrope za za litijumom dovela do do onoga o čemu je 
govorio predsednik a to je do do rata za za za sirovinama e sad možda ne direktnog bombardovanja srbije kao 
što je bilo nekada ali posredno preko na primer ugrožavanja republike srpske pa uvlačenja realizacija dakle u 
tu vrstu nemam te informacije i niti bih mogao na neki način da ovaj 

 

 

Zašto ubistvo srpskih žetelaca u Starom Gracku i dalje nije rasvetljeno? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 24 jul 2024 - 0 min 

krećemo od blica na naslovnoj strani danas konačan spisak košarkaša za olimpijske igre pešić prec precrtao i 
pokuševskog neidu ristić i aramaz i radanov to je jedan od naslova prelazimo sada na srpski telegraf na 
naslovnoj strani pišu hrvati u panici srbi će vladati svetom imaju litijum a mi ga nemamo to je naslov uh u 

srpskom telegrafu expo na krilima beograda i niša nastavljamo da radimo i grad 

 

 

Zašto ubistvo srpskih žetelaca u Starom Gracku i dalje nije rasvetljeno? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 24 jul 2024 - 17 min 

slušamo izjave prvo neukog neukih manipulatora koji vode te takozvane lažne ekološke ovaj te lažne ekološke 
pokrete uh to su ljudi koji čisto manipulacijom obmanjivanjem javnosti pokušavaju da jedan projekat koji je 
veoma važan za ovu zemlju da potpuno dezavuišu i da ga upropaste i da nas ostave da budemo zatucani da 
budemo i dalje zaostali jer ljudi mi bez tog litijuma u budućnosti čitavo čoveč 

 

 

Zašto ubistvo srpskih žetelaca u Starom Gracku i dalje nije rasvetljeno? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 24 jul 2024 - 18 min 

ne mi nećemo moći da funkcionišemo znači nemojte da pričamo više gluposti e sad šta je ovde suština oni 
izmišljaju priču o sumpornim kiselinama o ne znam čemu i tim budalaštinama a neće da kažu da je svaka ta 
eksploataciju eksploatacija litijuma u zavisnosti od područja do područja zavisi kakvo je zemljište zavisi uh šta 

iskopavate jednostavno drugačija zato se uvek mora da radi posebna studija šta je ovde suština mi imamo 
najbolji litijum na kugli zemaljskoj 

 

 

Zašto ubistvo srpskih žetelaca u Starom Gracku i dalje nije rasvetljeno? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 24 jul 2024 - 19 min 
ne znam da li znate austrija da l sledeće godine ili ili za dve godine u alpima kreće sa eksploatacijom litijuma 

koji je mnogo gore kvalitetna nego kod nas znači u alpima koje su složićete se uh čudo prirode da ne znam 
koliko reka imate pritoka i tako dalje oni pokreću dobro ali svakako bi sve trebalo ispitati i sve studije sprovesti 
da sve bude na taj način na oni ne žele da nikakve studije čuju njih to ne interesuje oni žele da zaustave ceo 
projekat 

 

 

Zašto ubistvo srpskih žetelaca u Starom Gracku i dalje nije rasvetljeno? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 24 jul 2024 - 19 min 

zato što je poenta ostaviti srbiju zaostalom jer onog momenta kad srbija krene da to eksploatiše i kada otvorite 
ovde fabriku za preradu električnih baterija odnosno za pravljenje električnih baterija fabriku za eventualne 
električne automobile za trotinete za ne znam više šta Đukanoviću u za eventualnu fabriku veće imamo da ovo 
što se tiče fiata ali daj bože kad bi i mercedes došao i pravio mislim bilo bi fenomenalno ko god hoće znači a 
verujem da s obzirom na kvalitet litijuma 

 

 

Zašto ubistvo srpskih žetelaca u Starom Gracku i dalje nije rasvetljeno? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 24 jul 2024 - 20 min 
i s obzirom da mi čak imamo i jednu od najboljih proizvodnji baterija ovo fabrika ovo u subotici što radi to je 
nešto najbolje najbolje na svetu što je napravljeno ja vam tvrdim mi ćemo postati ući u rang razvijenih zemalja 
e to neko želi da spreči zato vi imate danima priloge na hrvatskoj televiziji gde oni kukaju i plaču šta će srbija 
da bude a hrvatska nije jer eto hrvatska nema litijuma srbija ima ali bogu hvala negde nas je nagradio sa 

takvom sa takvim jednim elementom kao što je taj jadarit 

 

 

Zašto ubistvo srpskih žetelaca u Starom Gracku i dalje nije rasvetljeno? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 24 jul 2024 - 22 min 

sami ljudi tamo u potpunosti devastirali to mora da se sve potpuno obnavlja a ja vam tvrdim pre će taj turizam 
na drini da bude upravo ako ako dođe litijum odnosno ako dođe eksploatacija litijum i drugo pričate nam o 
zagađenju loznice i ne znam čega je l tako pa ta loznica ja se dobro sećam moj otac je na 15 km od loznice ali 
u republici srpskoj često smo išli i tim putem nazad za beograd ta loznica je izvinite smrdela na viskozu 

smrdela na viskozi to je bilo jezivo viskoza koja je bila daleko veći zagađivač nego ovo 12  

 



 

Zašto ubistvo srpskih žetelaca u Starom Gracku i dalje nije rasvetljeno? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 24 jul 2024 - 23 min 

zapalite lepo lomaču vatru tu upalite i sve vaše mobilne telefone što imate tablete bicikle električne nije važno 
to sve to da spalite i kažete evo mi smo veliki protivnici uh ovaj protiv litijuma zato što jednostavno sve sve to 
koristi litijumske baterije i drugo da znate ne možete u evropi da prodajete nijednu bateriju to mora da vam 
stoji čak i ona ona ona naznaka ne možete da prodate ni jednu bateriju litijumsku ako niste taj 

 

 

Zašto ubistvo srpskih žetelaca u Starom Gracku i dalje nije rasvetljeno? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 24 jul 2024 - 24 min 
litijum rudarili po svim mogućim ekološkim standardima koje evropska unija propisuje i zato je ovaj sporazum 
mnogo važ i upravo je to mnogo važno znači ne postoji mogućnost laž je da će biti zagađenje ali čak evo ja 
tvrdim sad da to da je to noturna laž nema nikakvog zagađenja ali svakako se neće krenuti u taj proces dok se 
u potpunosti ne daju garancije i to tek za neke četiri godine možemo da očekujemo da uopšte se pokrene to 
ako se dobiju sve moguće garancije zato molim se cela procedura ispuni 

 

 

Zašto ubistvo srpskih žetelaca u Starom Gracku i dalje nije rasvetljeno? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 24 jul 2024 - 24 min 
zato molim ove ljude nemojte više da obmanjujete i da lažete građane prekinite više sa tim što što što radite 
jer to je apsolutno veleizdaja srbije imamo čak i izjave poslanika bundestaga josipa juratovića o litijumu i 

predsednik je i na to i rekao mislim da ljudima tako predsednik je predsednik je rekao mislim da je ljudima više 
nego dovoljno to što je juratović protiv litijuma da sve razumeju podržao je rezoluciju o srebrenici podržao 

sankcije protiv je svega što je srpsko citirao sam šta je juče predsednik rekao mi takve 

 

 

Zašto ubistvo srpskih žetelaca u Starom Gracku i dalje nije rasvetljeno? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 24 jul 2024 - 28 min 
o tome meni je više problem ovih naših srpskih kretena koji ovako svoje titule oko litijuma ali to je to je 

neminovnost imali smo mi nažalost sećate se žute patke oko beograda na vodi tako ćemo imati i ovakve 
pokrete ali mislim da je važno ovaj sporazum sa evropom njima sad problem i Šolc problem je i evropska unija 
što smo potpisali ovaj sporazum da se vrlo važna stvar da se završi taj proces i završiće se i napraviti oni su 
ovom protestu u valjevu pratestno 

 

 

Zašto ubistvo srpskih žetelaca u Starom Gracku i dalje nije rasvetljeno? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 24 jul 2024 - 31 min 
ali kako iz 717 evra pošto su tada u to vreme oni doneli sve odluke za litijum tako što posadio uh posadio je 

ove lešnike zato što kad se procenjuje vrednost onda se lešnik i orak  

 

 

Zašto ubistvo srpskih žetelaca u Starom Gracku i dalje nije rasvetljeno? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 24 jul 2024 - 31 min 
najviše procenjuju zato što se računaju na 50 godina šljiva se računa na 15 20 i šta ja znam i tako dalje on nije 
ni imao nameru to da radi pošto je znao da je to mesto gde će se otkupljivati za litijum on posadio lešnik nije 

ga ništa ni obrađivao samo posadio i onda je prodao za 717 dolara evra i sada on se buni uh protiv protiv 
rudnika litijuma pa to nije idiotizam to je onako to je to je to je prevarant to to je totalni prevarant prevarant  

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Dejan Bulatovic, Dejan Vuk Stankovic, Dragoljub Kojcic - 24.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jul 2024 - 1 min 
iskustvom poslanika u narodnoj skupštini pre o u ovom sazivu niste ali bili ste u prethodnih mnogo saziva evo 
krenućemo sada od čoveka koji je bio juče akter i koji je doživeo direktno je l tako sve to što se dešavalo uh 
gospodine bulatoviću dnevni red je jasan pa eto kad se krene od njega nikog to nije zanimalo maltene iz 
opozicionih redova te poslanike krenuli su odmah priču o litijumu o demonstracijama blokadama pretnje ovim 

pretnje onim ka 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Dejan Bulatovic, Dejan Vuk Stankovic, Dragoljub Kojcic - 24.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jul 2024 - 2 min 

prvom tačnom dnevno da pričam o svetskom saboru interesu srpskoga naroda u celom regionu u celoj 
dijaspori niko se nije bavio od njih tam ali uzmimo da njih to ne zanima da njih zanima da napadaju mogućnost 
da srbija napreduje i niko nije pričao konkretno šta je to zašto su oni protiv litijuma pošto su samo govorili 
o litijumu šta je to što ste vi protiv toga ono što smo svi zaključili tamo koji smo ih slušali da su oni samo protiv 

srpskih interesa a kada kažete o marini 

 



 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Dejan Bulatovic, Dejan Vuk Stankovic, Dragoljub Kojcic - 24.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jul 2024 - 11 min 
veoma je važno sad videti ovaj diskurs i taj ugao iz koga oni iskaču kad je reč o toj priči o litijumu napad je na 
ovaj memorandum potpisan sa evropskom unijom o razumevanju oko retkih minerala i sirovina i na kraju 
krajeva vidimo sada oni kažu evropska unija zbog litijuma čuva diktaturu u srbiji pa to čini sada Šolz pa to čini 

i ovaj arginal merkel je i tako dalje kako vi vidite 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Dejan Bulatovic, Dejan Vuk Stankovic, Dragoljub Kojcic - 24.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jul 2024 - 12 min 

da taj može se reći pa to je politički bezobrazluk uh koji šteti interesima naše ekonomije šteti interesima naše 
države taj memorandum je zapravo garancija da će rudarenje litijuma biti u skladu sa najvišim evropskim 

standardima i to je prozor mogućnosti da mi kao država iskoristimo svoj prirodni resurs koji u ovom trenutku 
tražen u svetu to je naša prednost u odnosu na sve zemlje u regionu 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Dejan Bulatovic, Dejan Vuk Stankovic, Dragoljub Kojcic - 24.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jul 2024 - 12 min 

mi imamo partnera kompaniju rio tinto imamo kao što vidite stelantis je pokrenuo proizvodnju električnih 
automobila imamo ovde kod vas u studiju bio je čovek iz firme 11s koji ima već razrađenu industriju 
jonsko litijumskih baterija imamo još jednu fabriku koja se pravi ja mislim u cj jeste razgovaraju s nama videli 

smo te baterije ovde na stolu i jeste pa video sam ja mislim da sam ja bio ili bio dakle imamo imamo šansu da 
napravimo čitav jedan kako su oni to nazvali 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Dejan Bulatovic, Dejan Vuk Stankovic, Dragoljub Kojcic - 24.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jul 2024 - 13 min 
uh ciklus privredni vezan za elektrifikaciju automobila ali ne samo njih nego i za druge vrlo važne stvari e sad 
odjednom se pojavljuju ljudi koji koriste evo panda pretpostavlja se da će biti jedan od najprodavanijih 
automobila u evropskoj uniji jeste i u ovom trenutku pazite panda koristi a mali porodični auto i sad u ovom 
trenutku pazite imate proizvodnu liniju za pandu gde se verovatno litijum uvoz iz kine ili Čilea je li uvoze te 

kompanije koje prave baterije 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Dejan Bulatovic, Dejan Vuk Stankovic, Dragoljub Kojcic - 24.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jul 2024 - 13 min 

i to kupuje stelantis i ugrađuju u tupani zamislite da smo mi pre dve godine doneli odluku suštinsku da 
pokrenemo projekat jadar mi bi za koju godinu imali za godinu dve bi imali rudnik tu bi se crpla ruda 
napravljene bi bile u međuvremenu fabrike jonsko litijumskih baterija u srbiji i onda sirovina koja je izvučena iz 

srbije rio tinto bi je prodao je l tako ovaj fabrici koja je domaća ili je 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Dejan Bulatovic, Dejan Vuk Stankovic, Dragoljub Kojcic - 24.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jul 2024 - 15 min 

u suštini tu našu poziciju novu sa sa sa litom pa hrvati čoveče oni tačno pišu pa tačno pa hrvati pogledajte 
kako vučićeva pozicija ojačana okolnosti ga guraju kaže ka zapadu hrvati kažu ko ima litijum ko 
ima litijum vladaće svetom srbi ga imaju čekaj bre šiptari su podigli svoju poziciju zato što su im dali da 

naprave bonstil i dobili zaštitu evo mi imamo litiju pa možemo mi da dobijemo sad smanjivanje bar 
bezbednosnih rizika ekonomsku korist 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Dejan Bulatovic, Dejan Vuk Stankovic, Dragoljub Kojcic - 24.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jul 2024 - 16 min 
mađarska ima institut e kome su oni projektovali zato što imaju fabriku byd i ima byd fabriku litijumsko ijonskih 
baterija tamo oni su sa kinezima napravili kooperaciju ali nemaju litijum dakle oni imaju čitav naučno 

istraživački proizvodni centar mi treba kao de naših nacionalnih strategija to da imamo jer imamo 
i litijum imamo i dobre obrazovne institucije 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Dejan Bulatovic, Dejan Vuk Stankovic, Dragoljub Kojcic - 24.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jul 2024 - 17 min 
pričao slobodan jovanović pre 70 80 100 godina dakle sad je vreme za nacionalnu disciplinu zato što je ovo 
vreme velikih trvenja velikih bezbednosnih i političkih neizvesnosti mi ćutimo na tu temu mi pravimo haos od 
toga mi menjamo teme pazite oni bi da parazitiraju na negativnom stavu na iskopavanju litijuma na uh ne 

znam apokaliptičkim scenarijima koji su neodgovorno pušteni u našu javnost a zaboravljamo nacionalne teme 
i dileme pa šta se dešava ako bošnjaci 

 



 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Dejan Bulatovic, Dejan Vuk Stankovic, Dragoljub Kojcic - 24.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jul 2024 - 18 min 

pritisnu još više republiku srpsku šta se dešava ako kurti nastavi u kontinuitetu politiku terora šta ćemo mi da 
pričamo o tome da treba oterati rio tinto je l pa ćemo onda da dobijemo šta izbeglice sa kosova i ugroženu 
republiku srpsku pa to su gluposti mi treba da razdvojimo te teme i da tražimo korist od ekonomsko-
tehnološke saradnje sa partnerima po pitanju iskopavanja litijuma jer to se radi svuda u evropi a s druge 

strane moramo da brinemo o svojoj državi portugal ulazi u tu priču svi koji ga imaju  

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Dejan Bulatovic, Dejan Vuk Stankovic, Dragoljub Kojcic - 24.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jul 2024 - 29 min 
litijuma podiže nivo rizika za životnu sredinu ugrožava ne znam zdravlje ljudi ugrožava zemljište ugrožava 
vodu ugrožava vazduh ne interesuje njih ni rudarenje litijuma ni mere zaštite ni mogućnost da se kontrolišu 

rizici na odgovoran način ništa njih ne interesuje ne interesuje njih ni poslovna saradnja sa rio tintom pa 
koštunica je kad je rio tinto otkrio jadarit poslao na sastanak čoveka koji je klasični filolog da priča s njima 
zamislite koliko koliko vlada tajanković ima ko klas 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Dejan Bulatovic, Dejan Vuk Stankovic, Dragoljub Kojcic - 24.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jul 2024 - 30 min 

klasični filolog iskustva da razgovara sa ljudima koji spadaju u red najvećih ovaj rudarskih kompanija u svetu 
dakle ne interesuje to njih njih ni litijum ne interesuje njih kao što su pronašli bili beograd na vodi kao što su 
pronašli one nesrećne slučajeve masovnih ubistava u ribnikaru i evo sad smo imali masovno ubistvo u 
hrvatskoj u u domu za star da li je neko napravio hrvatsku protiv ko je da ko je tamo u hrvatskoj to uzeo da 
radi 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Dejan Bulatovic, Dejan Vuk Stankovic, Dragoljub Kojcic - 24.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jul 2024 - 31 min 
interesuje njih ništa njih interesuje da nađu neku odskočnu dasku za širu mobilizaciju protiv vlasti a s druge 
strane kažu vučić im je dao novu temu to je litijum one prethodne teme nisu se ma čekajte sara pa hajte sad 

da se mi vratimo na te izbore pošto sva trojica četvorica pratimo to mislim da da je svima jasno koliko je sns 
osvojio glasova u lozničkom kraju 58,5 u u pobedio je od 100 mesnih u 90 mesnih zajednica u 88  

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Dejan Bulatovic, Dejan Vuk Stankovic, Dragoljub Kojcic - 24.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jul 2024 - 31 min 
ili 89 da dakle da je narod tamo protiv sns-a koji je kao prolitijumski pa ne da ne bi ne bi a u toj gorenim 

jedenicama je tu negde egal dakle gde je baš sam bio na izborima egal 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Dejan Bulatovic, Dejan Vuk Stankovic, Dragoljub Kojcic - 24.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jul 2024 - 31 min 
dakle skoro egal dakle hajde da pričamo o tome koliko su oni dobili bile su stranke koje su predlagale 
moratorijum na iskopavanja litijuma to je jedinstveno zaista rešenje to niko u evropi nije predložio ni u 

portugalu ni u finskoj i tamo postoje sukobi između ekoloških aktivista vlada i stranaka koje su za to koliko su 
dobile stranke ali se po evropi i hapse lažne i lažni ek preventivno se hapse u engleskoj kada hoće daerom ili 
autoput dakle samo da vam kažem nešto dakle ko je tu prošao 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Dejan Bulatovic, Dejan Vuk Stankovic, Dragoljub Kojcic - 24.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jul 2024 - 32 min 
cenzus nije prošao niko cenzus je vuk jeremić predlagao moratorijum na iskopavanje litijuma dobio 0,9 na 

nacionalnom nivou je predlagao boško obradović i savetnici podržani ovim bivšim uh uh kako se zove ristićem 
a bio je kandidat za gradonačelnika dveri i ovih zavetnika je l je l on bio protiv toga oni su isto bili ispod 
cenzusa dakle politički gledano kad bi neko razmišljao o tome pa to promašena tema 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Dejan Bulatovic, Dejan Vuk Stankovic, Dragoljub Kojcic - 24.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jul 2024 - 36 min 

u aluminijumu bakru i gožnju jeste dao je dozvolu i i sada i dao dozvolu i ne zna o čemu se radi a čekajte je l vi 
stvarno mislite da oni da su oni jovan cvijić i ovaj kako se zove josip pančić pa da se bave prirednim 
bogatstvima srbije pa kad dođu da kopaju kad ulože 500 miliona dolara u istraživanja pa naravno da će sutra 
da traže traže prava na eksploataciju i da će da prave rudnik o čemu se bre tu radi gde god da odu te 
kompanije vidim da srbija bogata litijumom ulažu hoće da ulažu da traže prirodna bogatstvo ovde pa 

svakome kome da 

 



 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Dejan Bulatovic, Dejan Vuk Stankovic, Dragoljub Kojcic - 24.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jul 2024 - 38 min 

dobacuju kad ja nešto pričam e onda kao ali se samo kriv da ne vidi se ko je dobacio al da neko meni nešto 
replicira moramo stati ovde idemo na teren izvinjavam se već je samo pola rečenice viola viola von kramon je 
najbolje definisala kaže nije problem u litijumu nego da dok je vučić na vlasti se ne kapitalizuje ta situacija 
sa litijumom a da ovi njeni serpelitium pa njoj dajo para a idemo na teren 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - prof. dr Ilija Kajtez, Ljuban Karan - 24.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jul 2024 - 21 min 

i da ulase oni kažu ne to je to su krivi srbi zbog ovo ovog svesrpskog hrvatski mediji kažu srbija je ojačala 
poziciju u evropskoj uniji zbog litijuma oko kosova takve sve ludila možemo da pročitamo ali evo to je negde 

uobičajeno nažalost u u ovom našem regionalnom uh pa kako bih rekao brlogu zašto je zašto je to dobro 
dobro je to je indikacija to nam pokazuje kada smo na pravom putu dakle 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Goran Vesic - 24.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jul 2024 - 16 min 

učević predsednik vlade a ostali su pričali šta im pade na pamet jedan veliki deo opozicionih aktera je govorio 
samo olitijumu pretnji zagađenju čudima ponavljali su onu svoju mantru da će blokirati puteve da će ne znam 

šta sve činiti i tako dalje i tako dalje da li je to uz ove pretnje koje stižu svakodnevno atmosfera nekako čini se 
unapred stvorena traže se izbori pa se neće 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Borko Kasanski, Zvezdana Jevtic - 24.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jul 2024 - 8 min 

na to da se priča o litiumu a ne o deklaraciji što je zaista jako bitno i i treba zaista o tome pričati kao što i 
premijer ovaj miloš vučević rekao tako da kažem evo po ko zna koji put oni su pokazali svoje pravo lice 
divljaštvo i sve vreme su pričali o litijumu i evo vidimo znači po po srbiji se sada priča da da će na 
svakodnevnom nivou da da budu ti protesti protiv litijuma a kao što je predsednik vučić u više navrata rekao 

da je to zaista 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Borko Kasanski, Zvezdana Jevtic - 24.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jul 2024 - 8 min 
uh budućnost i da treba da se okreno ka tome evo sad im ne valja Šolc sad im ne valja niko sada ostao im je 
samo onaj josip guratović automehaničar ustaša iz minhena bivši automehaničar da koji je rekao da prosto 
eto litijum predsednik vučić koristi da da opstane na vlasti što su zaista besmislice i evo predsednik vučić je u 
nišu juče to i rekao ovaj da da juratović je osvedočeni srbomrzac i neko ko svaki put govori protiv svoje zemlje 
odnosno protiv 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Borko Kasanski, Zvezdana Jevtic - 24.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jul 2024 - 9 min 

srbije pardon i protiv predsednika vustaške emigrantske porodice de taj možda voli bilo šta i oni se oni se kunu 
u njega i sa njim se druže mislim mislim da je najpoš za razliku od inače ovaj najpošteniju izjavu je ovaj dala 
viola fon kramon po pitanju ovaj litijuma pre neki dan kad je rekla malitium je super al neću vučića i to je ovaj 

ona je stvarno u toj jednoj rečenici opisala svu svu šizofrenost te situacije u kojoj zaista imamo pošto ona nije 
naša državljanka ne može da glasa ovde na izborima pa 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Borko Kasanski, Zvezdana Jevtic - 24.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jul 2024 - 20 min 
tih njega iz ovaj predsednik demokratske stranke on je on je pričao recimo 15 minuta čitao je u stvari nije 
pričao ali ovaj u tih 15 minuta i to je posle vučević lepo primetio kaže al vi ste sad 15 minuta pričali mi ne 
čusmo jednu rečenicu jeste li za deklaraciju ili niste kakav je vaš odnos prema tome znači on je pričao 
od litijuma do crkve vojske sportista ne znam ni ja čega do Đinđića je došao kako je on bio 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Borko Kasanski, Zvezdana Jevtic - 24.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jul 2024 - 21 min 
i cirkus mislim kažem eto oni samo šta god da da se u našoj zemlji dobro radi i gradi evo i juče oni u svojim 
novinama nigde nisu pomenuli koliko je važno to što je ariston došao u našu zemlju evo juče je bio položen 
kamen temeljac velika italijanska kompanija inače 10a fabrika u nišu oni uopšte nisu o tome pisali na svojim 
naslovnim stranama nego su se eto uhvatili litijuma a evo kažem ariston će zapošljavati novih 300 ljudi 

 



 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Borko Kasanski, Zvezdana Jevtic - 24.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jul 2024 - 22 min 

povezano gledaj sad molim te samo otvori srpske ne da su na vlasti i oni bi bili zalik tako je sarapa molim te 
otvori petu stranu našu srpskog kašarski nemojte zamerite što nisam odmah otvorio petu stranu da kažem 
zašto je povezano i ovo sad s litijumom recimo imamo slučaj fiat evo ja sam bio u kragojevcu ovaj prekjuče 

gde imamo i mi smo objavili danas tu neke njihove tekstove od pre četiri ili tri ili dve godine najpre u slučaju 
fiat-a gde kažu eto gasi se fiat 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa prelistava stampu - 24.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jul 2024 - 1 min 
kako bi se dokopala tehnologije i za mine i granate njegova firma prodaje oružje turskoj kataru koje potom ide 
na ratište u siriji ukraini korona ponovo napada još jedan od naslova sa još jedan od naslova u večernjim 
novostima hrvati u panici srbi će vladati svetom imaju litijum a mi ga nemamo srpski telegraf kakva 
budalaština može da se nađe u medijima trump će zgaziti ka malugura beloj 

 

 

Fokus B92: gost Nebojša Krstić 
B92 - FOKUS - 23 jul 2024 - 16 min 
čini mi se da su u ovom trenutku to najveći zagađivači životnog prostora u srbiji ti mediji dakle ne litium ne 
fabrike koje dime ne automobili koji se voze na dizel nego mediji su najveći ti zagađivači životnog prostora i 
trovači čovekove sredine uh početak današnje vanredne sednice to je druga tema uh koja jako važna danas 
skupštine srbije obeležen je uh temom litijuma zapravo iako 

 

 

Fokus B92: gost Nebojša Krstić 
B92 - FOKUS - 23 jul 2024 - 21 min 
njihovi gosti gluposti govori kakve gluposti govori profesorka danica popović kada dođe kao stručnjakinja za 
litium a nema pojma o litijumu niti o rudarenju ništa o tome ne zna ali 

 

 

Fokus B92: gost Nebojša Krstić 
B92 - FOKUS - 23 jul 2024 - 21 min 
priča ovu ponavlja ovu besmislenu mantru o tome kako vlast hoće da vas potruje o sumpornim kišama u 
beogradu sad tu dolazi ne znam ko korać razni tu sad sve dolazi među onima koji nemaju veze sa hemijom 
sa litijumom sa ekologijom sa rudarstvom ništa o tome ne znaju ali ponavljaju utvrđenu propagandnu matricu 
koju čuju iz te propagande koja se svakoga dana vi imate otvorite danas možete da naučite 

 

 

Fokus B92: gost Nebojša Krstić 
B92 - FOKUS - 23 jul 2024 - 22 min 
litijumsku kampanju histeriju to ludilo da bi pozivali ljude da da izađu i da se obračunaju sa onima koji žele da 

ih ubiju i da im da im da im zagade budućnost dakle ti mediji su odgovorni za za za za to što se dešava i za za 
svoje goste i za ono što oni govore i za sve laži i obmane koje šire ali ta ide bez bez reperkusija to ta ta 
odgovornost je kako bih rekao u nema sankcija za nju 

 

 

Fokus B92: gost Nebojša Krstić 
B92 - FOKUS - 23 jul 2024 - 28 min 
samo smo kraju interesuje me i to da da čujem od vas kako gledate na na ove izjave da kako tvrdi na primer 
marinika tepić da se vučić na temi litijuma obračunava sa sa sa narodom uh gospođa marinika tepić je bila 

vlast ne znam da l se sećate vi dok je bila kod Čanka je l tako je l bila vlast jeste a je l bio članak članak 
odnosno njegova stranka u koaliciji sa demokratskom strankom 

 

 

Fokus B92: gost Nebojša Krstić 
B92 - FOKUS - 23 jul 2024 - 30 min 

itoj onoj kad je bilo kad je recimo Đilas bio ministar u vladi vojislava koštunica je l pa su se svi oni radovali na 
vest da postoji litijum koji će srbija moći da koristi pa smo se i mi u demokratskoj stranci radovali jer 
postoji litijum koji ćemo moći da koristimo mi srbija a onda sad imate potpuno jedan okret jedan jedan 
licemerni performans u kome oni koji su doveli rio tinto sad optužuju vučića da da je on kriv 

 



 

Fokus B92: gost Nebojša Krstić 
B92 - FOKUS - 23 jul 2024 - 30 min 
što što i on hoće ne znam litijumom da da šta kažete pa da otruje ob pa to je do te mere bljutavo i i 
bezobrazno i pokvareno da nemam reči u redu gospodine krsiću stigli smo do kraja razgovora hvala vam na 
odvojeno vremenu za gostovanje bio je ovo fokus ostanite dalje uz b92 prijatno 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Marko Cadez, Miroslav Alempic - 23.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 23 jul 2024 - 10 min 

koja toliko gleda i pazi na zaštitu životne sredine i na zaštitu potrošača to jest šta je ono što mi jedemo šta je 
ono što mi pijemo dakle jasno će morati jasno se poštuju i mi smo to prihvatili a evropska unija takođe da sve 
što se radi dakle od proizvodnje litijuma katoda baterija električnih automobila delova za električnih 

automobile mora da bude izveštavano i da mora da bude u skladu sa najstrožijim standardima zaštite životne 
sredine i to je ono što je velika stvar zašto to vraća poverenje jer kada 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Marko Cadez, Miroslav Alempic - 23.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 23 jul 2024 - 18 min 
uh zelena agenda znači srbija je potpisnik novembru 2020 godine u sofiji zelene agenda zelena agenda 
obavezuje sve zemlje do 2025 godine da nema automobila koji to jest motora koji je koji emituju ugljen dioksid 
to znači da smo mi primorani da to obezbedimo da bi obezbedili trebaju nam energenti bez energenata nema 
energent za struju je zna se naž litijum i mi moramo njega da da nađemo da ga spatišemo da bi mogli da da 

te automobile pokrećemo naravno postoji 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Marko Cadez, Miroslav Alempic - 23.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 23 jul 2024 - 21 min 

želim da vas pitam kada je reč o ovodomne industrije koju o koju pominjemo uh najčešće se govori e sad evo 
kad pogledamo novine srpska pravoslavna crkva ćuti o kopanju litijuma čekajte kakve to sad veze 
ima litijum nameće paralele sa kolonijalizmom ja moram to da vas pitam prosto tu malo ima malo priče o 

privredi i o realnoj zelenivoj agento austrija austrija je kolonizovana zemlja zato što ima projekat u koriškoj  

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Marko Cadez, Miroslav Alempic - 23.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 23 jul 2024 - 22 min 
činjenice govore o tome da kada ste ušli sa idejom o litijumu i uopšte o o izgradnje a ušli ste na način kao 

investitor tada strani investitor da niste dobro ili kako da kažem na pravi način razgovarali o tome onda se desi 
to što se desi i većina ljudi nisu iz političkih razloga uh prosveni nisu imali informacije nisu znali o čemu se radi 
hajde sad da kažemo ovako počeo je novi segment promenila se tehnologija radi 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Marko Cadez, Miroslav Alempic - 23.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 23 jul 2024 - 23 min 
se po principima koji dakle ponavljam evropski sporazum garantuje da svak od vađenja litijuma do toga kad vi 

uključite automobil ključem mora da bude uskađen sa najvišim ekološkim standardima dakle to se prati to o 
tome se izveštava mora da u svemu morate da potrošite i dosta zelene struje inače ne možete da dobijete sve 
to dakle kada imamo činjenice koje su zapisane onda je sve jasno 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Pavle Stancic, Srdjan Barac - 23.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 23 jul 2024 - 27 min 

to bile neke da kažem privatne firme za proizvodnju ili ili uh promet ovaj uh tih sredstava koji proizvodi 
namenska industrija pokušavaju naravno da dođu do nekih tajni da preuzmu nekoga da bi ostvarili veći profit 
ili oslabili neku zemlju i to nije karakteristika samo da kažem naših ljudi naših narod to je prosto što kaže srđan 
u svakoj zemlji vi to imate i oni pokušavaju da dođu konkurentska strana da dođu do te najslabije karike da bi 
preuzeli nešto i napravili sebi profit i oslabili svog protivnika a šta se dešava sa ovim litijumom ev kaže 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Pavle Stancic, Srdjan Barac - 23.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 23 jul 2024 - 27 min 
danas zašto je za srpsku pravoslavnu crkvu borba protiv rodnosenzitivnog jezika važnija od rudarenja srpska 
pravoslavna crkva ćuti o kopanju litijuma uh zašto bi srpska pravoslavna crkva trebala da se meša pa zato 

što su nametnuli da je litium parselans političko pitanje da je tema rudarenja važnija od teme kosova metohije 
važ od toga da li se da li se desio u genocid i srebrenici postalo je 

 



 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Pavle Stancic, Srdjan Barac - 23.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 23 jul 2024 - 28 min 

važnije o tome da li će se rudariti u srbiji rudarenje od nemanića do sada postoji u srbiji e sad pitanje je uh 
trenutno ko je pokrenuto i mislim da je to hrabra odluka i predsednika i premijera da se vrati da se razgovara o 
rodaranju litijuma s obzirom da je litijum zbog svojih karakteristika vrlo lak bio da dezavujiše i i da se uh 

pretvori u jednu opasnu supstancu koja lako može da izazove varnica 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Pavle Stancic, Srdjan Barac - 23.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 23 jul 2024 - 29 min 

gledam emisiju u narednom periodu gde će stručnjaci govoriti na koji način će se može da se najbezbednije 
rudari litijum a ne da li će se rudariti na osnovu nekih paušalnih ocena i na osnovu onih svih videa koji se 

prikazuju gde se prikazuju kopovi nečega drugoga gde se skroz drugačije vrste rudnika prikazuju i gde se 
prikazuju neuspeli neuspeli rudnici rio tinta rio tintu imaju uspešne projekte pa zato je ogromna kompanija ali 
ja uopšte ne bih govorio o rio o tintu jer mi ovde ne govorimo o konkretnoj kompaniji nego govorimo o tome da 
li je litijum kao 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Pavle Stancic, Srdjan Barac - 23.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 23 jul 2024 - 29 min 

sirovina važna jeste da li je onda važno da vidimo na koje načine može najbezbednije da se rudari u srbiji ja 
mislim da je važno i u skladu sa tim da se donese odluka a ne da se traže politikanstva i to posebno od onih 
koji eto videli smo sarađuju sa raznim našim prijateljima što u regionu što preko atlantika koji pokušavaju da 
urade nešto protiv srbije i onda se isti ti pojave i napadaju takav projekat bez argumentacije napadaju ga pre 
nego što smo čuli pre nego što je urađena studija na koji način može da se rodari litijum pre nego što je 

urađeno koji su 

 

 

Fokus B92: gost Bojan Bilbija 
B92 - FOKUS - 22 jul 2024 - 7 min 
opada cena litijuma pa zašto je onda toliko toliko važno i e to je to to je odlična e tu je tu se zapravo vidi to 
kako se to kaže to to je omaška po frejdu kažu opada cena litijuma a vidite kako oni podmeću ali neće srbija 
da izvozi litijum nego baterije električne automobile možda cena litijuma opada ali on sve više važan u svetu 

nezamenljiv za 21 vek a onida opada kupovina električnih automobila ali niko neće da kaže da će se jedino 
električni automobili i proizvoditi 

 

 

Fokus B92: gost Bojan Bilbija 
B92 - FOKUS - 22 jul 2024 - 7 min 
to su izmišljotine ali kažu opada cena litijuma znači oni bi oni su u svojim nekadašnjim kalkulacijama zapravo 

želeli samo da izvoze tu sirovinu da budemo obični rudari nemojte da sumnjate da je da 2012 nije došlo do 
promene vlasti mi bismo već imali rudnik ali bismo imali samo rudnik rudnike bez fabrika a sada ćemo imati i 

tu sekundarnu ali ja mislim i tercijalnu proizvodnju dakle najveći 

 

 

Fokus B92: gost Bojan Bilbija 
B92 - FOKUS - 22 jul 2024 - 9 min 

ili dobar hotel pa da tu prodajete i sada ne ni za dva ni za 50 nego za 150 rsd i da vi od jedne jabuke trostruko 
uvećate tu vrednost i da napravite i brend i da napravite radna mesta mnoga za ljude kvalitetna da srbiju 
plasirate na tom tržištu kao zemlju gde se pravi dobar sok u ovom slučaju dobri automobili dobre baterije dakle 
to je ono što nedostaje a oni su kažu pada cena litijum pa koga briga da l pada 

 

 

Fokus B92: gost Bojan Bilbija 
B92 - FOKUS - 22 jul 2024 - 9 min 

cena litijom danas pada sutra raste to vam je kao sa naftom nafta je ako se sećate u koroni koštala da ne se 
pog mislim da je bila 4 dolara jer jer niko jer je bilo toliko nafte niko je nije kupovao i onda troškovi skladištenja 
nafte su mora da se hoćete imate naftu morate da platite da bi vam je neko odvezao to je takva bila situacija a 
sada koliko košta 90 dolara tako će isto biti i sa litijumom ko zna koliko će da košta a to je to je pitanje da ko 

zna ko zna koliko ver cena može da bude i 10 i 20 puta 

 

 

Fokus B92: gost Bojan Bilbija 
B92 - FOKUS - 22 jul 2024 - 17 min 
ja sad kad to sve sagledam meni je jasno da ta ljubomora pre svega iz regiona oni njima je sad najteže pa 
jeste gledali prilog hrvatske televizije pre neki dan kaže uh tragali su za litijumom u hrvatskoj i otkrili su da ga 

nema nema ga da nema ga al tragali su mhm a kaže u srbiji ga ima mnogo katastrofa kad kako sme u srbiji a 
a kod njih ga nema i onako tužno kažu da je litium će odrediti koje nacije koje će zemlje biti vodeće upljati 
upravljati svetom 

 



 

Fokus B92: gost Bojan Bilbija 
B92 - FOKUS - 22 jul 2024 - 23 min 

teško mogu osvajači ali nemojte da sumnjate da ako ne budemo mudri ako ne uspemo sa njima da 
postignemo taj balans interesa verujte proće pet godina 10 ili koliko uh napašće i ovde neko prosto će biti 
neophodno kad budu saterani u za zid ono što sam rekao proslaza litijum je život tako je zato moramo da 

budemo krajnje mudri krajnje mudri da da ne dozvolimo to a da pritom zaštitimo sebe pa to je to je magija 
politike i to je ono gde je vučić najveći majstor čini mi se 

 

 

Fokus B92: gost Bojan Bilbija 
B92 - FOKUS - 22 jul 2024 - 24 min 
mhm pa najbolje ćemo tako braniti kosmet što ćemo jačati pre svega ekonomski i i neće u jednom trenutku 
neće se ni postavljati pitanje čija je to teritorija znaće se čija je mislim zna se i sada ali niko više neće postaviti 
pitanje čija je teritorija kada srbija bude toliko jaka da prosto se će pitanje takozvane nezavisnosti to će prosto 
ovako samo voda će to da odnese i tu dolazimo do do pitanja litijuma kao geopolitičkog aduta tako je da 

 

 

Goran Vesic - 6 milijardi investicija u Srbiju, razvoj zapadne Srbije, 20.000 radnih mesta... 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 22 jul 2024 - 1 min 
evropske unije i srbija je postala deo evropskog evropske industrije i za nas je to posebno značajno kao što 
ste sami rekli predsednik vučić je insistirao na tome da se litijum u najvećoj meri ne izvozi već da 
se litijum prerađuje odnosno da se jadar u stvari jadarit izvinjavam se prerađuje kod nas tako da ćemo mi 
dobiti fabrike za proizvodnju baterija kao i proizvođača električnih automobila pored ove fabrika koju danas 
otvara odnosno ove nove proizvodnje koje otvara predsednik vučić dakle na taj način će srbija 

 

 

Da li nas je iznenadilo Bajdenovo povlačenje iz izborne trke? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 22 jul 2024 - 1 min 
današnjem listu alo prelazimo sada na nezavisni dnevni list vesti ogromna šansa za srbiju proizvodnja litijuma 

će omogućiti kvantni skok zemlje u budućnost uh vučić i Šolc na samitu o strateškim sirovinama u beogradu 
naravno koji je bio pre neki dan više o tome u ovim novinama a mi da vidimo šta donosi uh donose naše 
narednje naredne novine liste danas influenseri vaspitavaju decu umesto roditelja da li najmlađi ispaštaju zbog 
ubrzanog tempa života i društvenih 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Ivica Dacic - 22.07.202. 
PINK - NOVO JUTRO - 22 jul 2024 - 24 min 
treba da sada mi da izbegavamo dok nije politički potrebno naprotiv to je su ljudi su svi bili zadovoljni u evropi i 
u svetu što imamo tu vrstu regionalne saradnje vidite ovako sloboda ova bosna takozvana iskupala nekog 
ekonomistu bovana bogdanovića priču oko litijuma oni pokreću i kažu potpuno ludilo da kaže da je vučić iza 

vučića lično stoje predsednik ruske federacije putin kineski predsednik  

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Andrija Jorgic, Stevica Dedjanski - 22.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 22 jul 2024 - 19 min 
ovaj samo sama je tema skliznula tamo sad da se malo da se malo vratimo oko nas i u beograd kuri kaže 
razvoj vučić važno je donositi prave odluke imali smo mnogo propuštenih prilika u prošlosti litium je šansa 
generacije kaže ugovor o litijumu biće komercijalan sada ga nema i povezali su i dolazak Šolca i posetu 

makrona kao neki pokazatelj rastuće uloge srbije na evropskoj i svetskoj sceni e sad koliko litiju može da 
pomogne u toj rastućoj 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Andrija Jorgic, Stevica Dedjanski - 22.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 22 jul 2024 - 22 min 

vlastima i vučiću govorila kako u stvari dolaze zavržač ruku al su u pravu jer smo mi nedovoljno dobri i odmah 
se is prištine organizuje sada dolaze sada dolaze da sarađuju sa nama prvi put na ravnopravnom nivou 
uvažavajući našu politiku i mi imamo napade sad i za to pa čekaj jeste vi za za saradnju sa evropskom unijom 
ili niste za saradnju vi ste politički lešinari koji ništa ne zna kontrolu nad litijumom kažu kontrolisaće ceo svet 

navedeno je u prilogu uh na 

 

 

Novo jutro-Jovana-Mihajlo Rabrenović,Andrej Kesić,Radmila Tonković,Srđan Stojić-21.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 21 jul 2024 - 4 min 
biće još bolja perspektivu ime samo tako kao i ovo za litijum šta si ti zaključio ko se buni protiv litijuma kesiću 
da pričali smo o da bolje da da ovaj manje pričam a više da gledam pričali smo u pauzi vrlo interesantno da su 
najveći pobornici uh protiv litijuma upravo osobe koje koje nemaju naslednike to su neki ljudi koji za sobom 

nemaju naraštaje koji će ih naslediti i nekako su glasni i i da ih ne 

 



 

Novo jutro-Jovana-Mihajlo Rabrenović,Andrej Kesić,Radmila Tonković,Srđan Stojić-21.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 21 jul 2024 - 30 min 

ali to se uništava ja na to hoću da obratim pažnju oni su a oni su koja onda sudbina save slušaj savo slušaj 
abrenoviću vi se ekonomiska meni je te ekonomija malokom bilo išla u životu oni su znači čava naučnik on 
radi u institutu treba naukom da se bavi ko sava manojlović a šta on uči on je doktor nauka ovaj naučni je ima 
naučno zvanje piše naučne radove mislim da tu treba da da po oblasti litijum 

 

 

Koliko partnerstvo Srbije i EU jača poziciju naše zemlje u pregovorima sa Zapadom? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 21 jul 2024 - 5 min 
da uh kakvu bi ulogu u evropskoj ekonomiji srbija dobila eksploatacijom litijuma koliko bi sve to povećalo 
političku težinu naše zemlje pozicija naših građana kažu kopajte vi prvo kod sebe je opravdana pozicija mhm 
ali u svakom poslu svako pokušava da bude prvi u tom poslu i računa da će imati ekstra zaradu ako bude 
preostalih mislim da je potpuno važno da svi razumeju da će se kopati i u portugaliji i u francuskoj nemačkoj 
Španiji finskoj Češkoj dakle radi 

 

 

Prelistavanje štampe sa Nebojšom Obrkneževim i Aleksandrom Đurđevom - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 21 jul 2024 - 1 min 
plače porodica prijatelji rođaci ali stotine kolega vojnika pripadnika žandarmerije kao i ministar dačić oprostili 
su se od nikole krsmanovića koji je stradao od zločinačke ruke albanca fatona hajrizija naredni list kurir nova 
era menja se slika srbije slitijumom smo postali ključna zemlja za strateške sirovine u evropskoj uniji politika 
želim bar medalju više nego u tokiju na strani sedam 

 

 

Prelistavanje štampe sa Nebojšom Obrkneževim i Aleksandrom Đurđevom - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 21 jul 2024 - 19 min 
s te strane uh izgubili smo taj određeni korak u odnosu na samu opoziciju u određen u odnosu na te sve lažne 
ekologe ja se nadam da ćemo ga nekako uh dostići ono što smo izgubili ali opet napominjem možda i nije loše 
što smo dve ili tri godine izgubili 22.000 parametara novih je urađeno što se tiče samog projekta mislim da to 
do sada na svetu nigde nije tako rađeno tako da je uprto bilo ka zaštiti životne sredine ali vi vidite kada 
govorimo o samo ekstrakciji litijuma mi ovde sad već polako govorimo je 

 

 

Prelistavanje štampe sa Nebojšom Obrkneževim i Aleksandrom Đurđevom - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 21 jul 2024 - 21 min 

zaustavljaju ne znam puteve pruge i sve ono što su najavljivali jer vidimo da i oni to vrlo dobro uh logistički 
rade šta će i kako će u narednom periodu učiniti mhm da vratićemo se na priču o litijumu prem 

 

 

Novo jutro-Jovana-Marjan Rističević,Boris Bratina,Tomislav Bokan,Nina Mitić-1.deo-21.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 21 jul 2024 - 21 min 

prosto uh berlin uh beč budimpešta beograd to je žila kucavica uh u narednom periodu uh jako važna privreda 
i ekonomija na prvom mjestu a litijum odnosno jadarit kako reče predsjednik republike aleksandar vučić uh 
svjetski a srpski uh i to je naša budućnost u narednom periodu i da bi 

 

 

Novo jutro-Jovana-Marjan Rističević,Boris Bratina,Tomislav Bokan,Nina Mitić-2.deo-21.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 21 jul 2024 - 0 min 

da nastavljamo pres pretres sa našim gostima evo gledam naslovne strane u današnjem dnevnom listu kurir 
nova era s litijumom smo postali ključna zemlja za strateške sirovine u evropskoj uniji očekuje se da iz srbije 
se obezbedi čak više od 20 ukupne proizvodnje jadarita za autoindustriju u evropi kaže ministar goran besić 
probna proizvodnja električnog fiata počinje u ponedjeljak u kragujevcu zatim intervju nedelje ministar  

 

 

Novo jutro-Jovana-Miloš Vučević-20.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 20 jul 2024 - 10 min 

da to je proces koji nas čeka i to je dug dug i složen proces e sad uh vratiću se na dolazak izvršnog direktora 
mercedesa ali evo pričamo o zaštiti životne sredine poljoprivrednici se su prvi oni koji se pitaju šta će biti ako 
krene kopanje i vađenje jadarita litijuma kako god e sada vi ste imali jedan iskren sastanak ja sam slobodno 

reći sa poljoprivrednicima ove nedelje o čemu ste razgovarali šta je bio problem 

 



 

Šta je poseta Olafa Šolca donela Srbiji? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 20 jul 2024 - 1 min 
porodice i birača tramp u trci za predsednika amerike danas naslovna strana važan korak u rudarenju litijuma 
memorandum evropske unije srbije o sirovinama potom kurir skok u budućnost kažu iz kurira ključna naredna 
72 sata odluka da li se bajden povlači iz trke politika da li je povlačenje bajdena iz predsedničke 

 

 

Šta je poseta Olafa Šolca donela Srbiji? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 20 jul 2024 - 3 min 

imamo prvu temu pratili smo mi sve teme aha pratili ste sve e pa odlično predsednik vučić je juče za našu 
televiziju kazao da se u srbiji neće samo rudariti litijum već da će se otvoriti fabrike katoda i baterije što će 

doneti veliki rast bdp-a i posao za 20.000 ljudi kako vi ocenjujete memorandum koji je juče potpisan između 
evropske unije i srbije o održivim sirovinama kako to vama isku uh višestrko koristi uslovno da kažem naravno 
uh 

 

 

Šta je poseta Olafa Šolca donela Srbiji? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 20 jul 2024 - 6 min 
a ovo nam može pružiti eksploatacija ovoga jako mnogo pogodnosti mhm gospodine bilbija vučić je izdvojio tri 
važne stvari u realizaciji proizvodnje litijuma u srbiji punu zaštitu životne sredine ekonomski procvat srbije i 

podršku javnosti uz ocenu da ta podrška u početku neće biti šira ali će se s vremenom povećati uh kako će po 
vašem mišljenju javnost u srbiji dočekati ovaj memorandum kako će ga komentarisati verujem da su već neki 
komentari i stigli do vas 

 

 

Šta je poseta Olafa Šolca donela Srbiji? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 20 jul 2024 - 8 min 
naravno stvar koja je zapravo suština svega a to je da ta sirovina konkretno litijum koji se vadi u našoj zemlji 

da tu i ostaje da ne može da se izvozi kao sirovina i to je ta zamka kolonijalne epohe kada mnogi kažu pa evo 
ne znam tamo u afriki neka zemlja ima dijamante a a a a najsiromašnije žive građani tamo žive užasno pa 
jeste zato što oni nemaju ništa od toga oni ne prerađuju taj dijamant taj dijamant se prerađuju recimo u belgiji 
ili u holandiji tamo se pravi 

 

 

Šta je poseta Olafa Šolca donela Srbiji? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 20 jul 2024 - 18 min 
kompanija koji imaju uh istaknutu poziciju na tržištu vi ne morate zaista to ništa da da njima objašnjavate kako 
se posluje to su to su najviše tehnologije koje danas postoje u svetu govorimo o kompanijama koje u 
poslednjih nekoliko godina dolaze recimo ova panda pa to je vrh svetske tehnologije taj novi automobil koji će 
sledeće nedelje to su takve investicije ovo kada govorimo o litijumu neko misli da je to ono rudarenje kao iz 
srednjeg veka uh kada se zavlače ljudi onih 

 

 

Novo jutro-Jovana-Nebojša Krstić,Goran Vesić-20.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 20 jul 2024 - 6 min 

zlo kakvin ga predstavljaju ako je takav hitler fašista neprijatelj slobode čovek koji nam je oduzeo državu 
čovek koji nam je oduzeo slobodu evo sad nam oduzima i zdravlje i ovim litijumom on hoće sve da nas 
potković komentarišao kao poljubac smrti dakle to to više nije bizarno znate to što rade neki pa eto odlično ste 
primetili za za vladitu janković to više nije bizarno to za to ne možete da kažete ni da je maloumno to je 

 

 

Novo jutro-Jovana-Nebojša Krstić,Goran Vesić-20.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 20 jul 2024 - 26 min 

ne samo zbog toga što je potpisan memorandum o jednoj konkretnoj temi a to je o o strateškoj sirovini 
dakle litijum proizvodnja baterija i ceo taj lanac koji podrazumeva od od 

 

 

Novo jutro-Jovana-Nebojša Medojević-20.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 20 jul 2024 - 14 min 

koje su odabrane dakle očigledno da postoji sve veća nervoza i u nekim regionalnim krugovima zbog činjenice 
da srbija postaje politički sve značajnija i značajnija i uticajnija u regionu da ima da kažem vrlo razvijene 
odnose i sa ne samo sa zapadnim strukturama nego i sa rusijom i sa kinom i sa indijom da postaje sada 
predmet interesovanja evropske unije zbog eksploatacije strateških ruda strateških sirovina kao što je litijum i 

očigledno da neke strukture koje 

 



 

Fokus B92: gosti Dragoljub Kojčić i Srđan Graovac | B92 TV 
B92 - FOKUS - 19 jul 2024 - 2 min 

regiona od konakovića kurtije šta ja znam obogami i prilično zluradi komentari i iz zagreba a za njih je jedino 
prednost bila to što ili su kao hrvatska članica evropske unije ili kao uživaju podršku zapada e ova situacija 
sa litijumom i današnji samit uključujući i potpisivanje memoranduma zajedno sa svim celim ovim paketom 

različitih sporazuma i ugovora ili pisama o o namerama to je ono što amerikanci zovu game changer to menja 
igru 

 

 

Fokus B92: gosti Dragoljub Kojčić i Srđan Graovac | B92 TV 
B92 - FOKUS - 19 jul 2024 - 3 min 
priznata u evropskim političkim razmerama bez obzira što i dalje postoje oni koji vrše opstrukcije ali ti što rade 
opstrukcije kad je ekonomija srbije u pitanju polako silaze sa scene kao viola von kramon ja mislim da će on 
ostati bez posla sad na izvestan način naravno figurativno uh govorim međutim ovako uh ekonomski rast 
srbije uključujući sad sa ovim pridavanjem značaja srbiji kad je u pitanju da kažem ta litijumska epizoda 

uključujući uh 

 

 

Fokus B92: gosti Dragoljub Kojčić i Srđan Graovac | B92 TV 
B92 - FOKUS - 19 jul 2024 - 3 min 
mogućnosti da se kompletira produkcioni lanac koji ima veze sa litijumom znači da idemo ne samo ruda ne 

samo obrada rude nego da se to završava i na baterijama i preko baterija na onim korisnicima kao što su 
automobili građevinske mašine i sve ono što na neki način uh predstavlja uh možda najveću osnovu za rast 
bruto društvenog proizvoda u srbije međutim uh ako vama na ovakav mini samit da tako kažemo dođe uh 

 

 

Fokus B92: gosti Dragoljub Kojčić i Srđan Graovac | B92 TV 
B92 - FOKUS - 19 jul 2024 - 20 min 

da li bilo šta što otvorite naravno da li su krave napravile štetu pa napravile su al ne možemo da živimo bez 
krava u tome je suština ili možemo ali ćemo praviti veštačko meso izbacićemo sve životinje pa ćemo ići tim 
putem ali hoću samo da kažem da u celoj toj priči se vidi da je njima fokus bio na tome da su želeli da stave 
jasno do znanja da naravno da će određena šteta uvek postojati ali da ta šteta mora biti minimalna mhm i da 
korist pre svega korist koja će biti ostvarena od tog litijuma mora da 

 

 

Fokus B92: gosti Dragoljub Kojčić i Srđan Graovac | B92 TV 
B92 - FOKUS - 19 jul 2024 - 21 min 
recimo bukingemska palata u britaniji pa evo sad opet poče da crni pa zašto pa ne možeš da da da sprečiš 
ugljen dioksid i gariž koji izlazi iz ovih automobila a pošto mi ulazimo sa ovim litijumom i u eru kada će sve 

veći broj ljudi voziti ta električni te električne automobile po pristupačnim cenama i pristupačnijim čak nego na 
sa ovim gorivima na odnosno sa motorima na unutrašnje sagorevanje mi dolazimo u situaciju da da da da da 
već sada imamo jednu 

 

 

Fokus B92: gosti Dragoljub Kojčić i Srđan Graovac | B92 TV 
B92 - FOKUS - 19 jul 2024 - 23 min 

uh fundamentom onda naravno da moraš da vodiš računa o svemu dakle on je eksplicitno rekao a ja znam da 
on to tako misli a tako misli i verovatno i svako od nas ako postoji preveliki rizik za za za za ovu situaciju 
sa litijumom preveliki znači da može da dođe do nekakvog iskakakanja iz normalne eksploatacije tog litijuma 

on neće prihvatiti ako postoji taj rizik ako ne postoji rizik ponavljam kao sa nuklearnim  

 

 

Fokus B92: gosti Dragoljub Kojčić i Srđan Graovac | B92 TV 
B92 - FOKUS - 19 jul 2024 - 24 min 

centralama koje ovaj već decenijama što kaže imaju najstrože kriterijume i ovde će biti isti takav najstroži 
kriterijum onda uh možemo da krenemo u u u proizvodnju litijuma i zatvaranje lanca a po toj logici na primer 
ako bismo išli tom logikom da ako postoji opasnost da će se nešto eventualno desiti a mi polazimo od toga da 
negde predupredimo svaku mogućnost da sprečimo mogućnost da se bilo šta desi ako krenemo sa tom 

logikom na primer mi onda možemo u potpunosti isključiti da 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dejan Bulatović,prof. Ilija Životić,Milan Đukić-19.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 19 jul 2024 - 3 min 

je potrebno do 2027 da mi postanemo član evropske unije taj sporazum će nama ubrzati prijem u u evropsku 
uniju jer sporazum se o sporazumu se govori upravo o toj proizvodnji odnosno kopanju litijuma proizvodnji 

baterija i proizvodnji električnih automobila jer srbija time postaje deo rešenja jednog globalnog problema koji 

je možemo reći slobodno nastao onda kada je evropska unija odlučila da se odrekne vozila na fosilna goriva 
odnosno da propiše tu agendu da u narednih desetak godina će se zaustaviti proizvodnja vozila na fosilna 
goriva i 

 



 

Novo jutro-Jovana-Dejan Bulatović,prof. Ilija Životić,Milan Đukić-19.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 19 jul 2024 - 4 min 
onda onaj ko bude imao litijum ko bude imao baterije ko bude proizvodio automobile na svojoj teritoriji imaće 
stratešku prednost nad svim ostalim državama i tu je upravo ta naša šansa da mi postanemo deo rešenja 
problema a ne da sedimo sa strane i da gledamo kako će neki drugi da ga reši jer kada ste deo rešenja 
jednog problema vaš će ti zapadni partneri automatski pitati za savet za pomoć i za sve drugo vezano za neke 
za neke druge probleme dakle mi trasiramo taj put ka članstvu u evropskoj uniji što se mene tiče puna podrška 
državnog rukovodstva za za za 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dejan Bulatović,prof. Ilija Životić,Milan Đukić-19.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 19 jul 2024 - 8 min 

pored ratova i užase koji su nam se koji su nam se koji su nam se desili i mi to sad ubrzo naravno 
pokušavamo da stignemo imamo šansu da se da se to desi uh naravno da da je najbolja i najlakša i 
najjednostavnija ideja uh hejtovati govoriti o tome da uh da ništa ne valja govoriti ne znam najrazličitije priče 
od kojih su neke naučno fantastične vezane vezane za litijum pre svega pričam o onima koji su apriori iz naj  

 

 

Novo jutro-Jovana-Dejan Bulatović,prof. Ilija Životić,Milan Đukić-19.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 19 jul 2024 - 12 min 

u srbiju krajem avgusta ili najkasnije početkom septembra uh danas je scholz tu skoro je bio cg pink to ipak 
govori o tome koliko smo mi negde kao kao država uznapredovali koliko smo se postavili u epicentar i 
evropskih i svetskih dešavanja šta će biti kada se realizuje priča sa litijumom koja je stagnirala uh zbog 

dejstva stranih službi u prethodne dve godine evo ja sam čula jutros su vaš gosti pričali francuska će 
proizvoditi litijum jeste pa francuze 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dejan Bulatović,prof. Ilija Životić,Milan Đukić-19.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 19 jul 2024 - 13 min 
već su imali svoj rudnik litijuma i vrlo su ponosni na to i njima jeste oni su to vrlo jasno rekli jeste budućnost 
upravo ta ruda litium to jeste budućnost to treba svemu bude jasno i onaj ko osporava litium onaj ko osporava 
tu budućnost taj ne želi dobro srbiji mi smo mogli da budemo lideri u tome i žao mi je što smo propustili tu 
šansu ali hajde sad da ne izgubimo tu celu celu priču koja će za značiti sledećih 10 20 godina  

 

 

Novo jutro-Jovana-Stevica Deđanski,Ibro Ibrahimović,Stefan Srbljanović-1.deo-19.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 19 jul 2024 - 13 min 

bog dao i što što imamo tu gde se nalazimo i što smo branili našu zemlju da nešto od nje da kažem na na neki 
način i dobijemo neku korist za za nas za građane srbije e sada pošto se to sad poklapa sa interesima 
evropske evropske evropskih zemalja a govorim sad direktno o litijumu i drugim ovaj uh metalima i grudama 

koje su bitne kritične sirovine zašto zovu kritične zato što su bitne za budućnost i mi ih imamo i sada evo 
pogledajte sad ovo 

 

 

Novo jutro-Jovana-Stevica Deđanski,Ibro Ibrahimović,Stefan Srbljanović-1.deo-19.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 19 jul 2024 - 36 min 

francuski mond je pre neki dan objavio da će francuska biti još jedna država koja će do 2028 godine otvoriti 
rudnik litium stvarno tako je tako da šta i francuzi će da iskopavaju litijum a svi će da iskopavaju koji su 

pametni eto apsolut hajde tako da skratimo priču ko god je pa teško da će se iko odreći nekoliko važnih stvari 
što hoću da istaknem pa ću sve da pozaboravljam ako sad vas ne prekinem prva stvar ko je rekao da je vučić 
izolovan 

 

 

Fokus B92: gost Vladislav Jovanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 18 jul 2024 - 6 min 
nije samo dakle nije samo u pitanju litijum tu dakle upravo o tome bi trebalo da govori i dolazak uh 
predstavnika mercedes-a u u beograd kako vi gledate na na na sutrašnji sastanak zapravo uopšte na dolazak 
nemačkog kancelara u u beograd prvo dolazak to je valjda u toku godine dana drugi dolazak koliko ja vidim 

jedan možda nije bio službeni ovog puta jeste i ovog puta je ukomponovan sa idejama 

 

 

Fokus B92: gost Vladislav Jovanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 18 jul 2024 - 9 min 

taj koji će da bude dominirajući mhm govorite o sutrašnjem sastanku o sutrašnjem da dobro a hajde sada uh 
ako govorimo evo o tim o tim interesima o višem interesu koji koji nemačka ima uh uh kada govorimo o 
saradnji sa srbijom u ovom trenutku to je svakako projekat jadar i potreba za litijumom potreba za litijumom 

je u samoj evropskoj uniji više nego jasna i uh uh kada govorimo o tom projektu jasna i potencijalna 
ekonomska korist za 

 



 

Fokus B92: gost Vladislav Jovanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 18 jul 2024 - 10 min 

bih rekao geopolitičko strateški značaj uh za našu zemlju uh vezano za ovaj projekat dakle hajde da da budem 
precizan da li bi nasušna potreba evrope u ovom slučaju evo sutra dolazi olaf scholz dakle nemačke 
za litijumom mogla da bude neka vrsta našeg aduta na geopolitičkoj sceni mođe može i najverovatnije biće ali 

ne samo u odnosu na nemačku i u 

 

 

Fokus B92: gost Vladislav Jovanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 18 jul 2024 - 17 min 

političkoj uh koristi koju bi srbija mogla da izvuče iz iz projekta jadar odnosno iz toga što je zemljama zapada 
potreban potreban litijum uh hoću da malo pojednostavimo i konkretizujemo pitanje dakle ako govorimo o 

najvažnijim nacionalnim interesima dakle da li mislite više puta ste ste vi o tome govorili da bi promene u 
međunarodnim odnosima uh mogle da utiču na promenu odnosa zapada na primer prema pitanju kosova i 
metohije pa evo konkretno vas pitam 

 

 

Fokus B92: gost Vladislav Jovanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 18 jul 2024 - 17 min 
da li bi litijum mogao da bude adut srbije u u u tom smislu i ne samo u tom smislu nego na primer evo i kada 

je u pitanju uh uh uh pitanje republike srpske i to i sve veće približavanja cajtonta kome se nalaze velike sile 
pogotovo zapadne jer one su te koje trpe odronjavanje svog do sadadašnjeg apsolutnog uticaja u svetu on se 
smanjuje druge sile narastaju one 

 

 

Fokus B92: gost Vladislav Jovanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 18 jul 2024 - 20 min 
nepravdu prema sebi i prema srbiji da će morati da to koriguje na neki način a uh sad se vraćam na pitanje da 
li je litijum adut u tom pravcu dakle evo ovako uh da li na primer međunarodni odnosi prepoznaju tu vrstu 
trgovine uh kada kada to kažem kažem uh uh je l vam treba litijum evo izvolite izvolite litijum ali uh dajte 
nama dajte nama ovo sigurno to povećava našu pregovaračku moć  

 

 

Fokus B92: gost Vladislav Jovanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 18 jul 2024 - 21 min 
slabi njihovu jer njima je pošto po to stalo da imaju pod kontrolom ovaj izvor litijuma jer je to u evropi nije 

daleko a zato znaju 

 

 

Fokus B92: gost Vladislav Jovanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 18 jul 2024 - 21 min 
mhm dobro nadajmo se svi da će ekološki standardi biti ispunjeni i da ćemo moći da krenemo zapravo tim tim 
putem zanimljivo je evo na primer i da da opozicija tvrdi uh da Šolc dolazi u beograd da kako kažu sa vučićem 
dogovara iskopavanje litijuma ali na primer najavljuju da zbog toga neće protestovati iako bi se dalo očekivati 
da će to da urade ako toliko govore o interesima građana ili opet i taj  

 

 

Fokus B92: gost Vladislav Jovanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 18 jul 2024 - 28 min 
mogle bi neke geopolitičke izvinjavam se prekinu vas geo geopolitičke stvari da se poklope kao što bi bio na 
primer dolazak trampa u u uh uh u belu kuću kao što bi bila promena vlasti evo kako kažete u nemačkoj pada 
ova kompletna situacija vezano za srbiju uz ovaj dodatak o kojem smo pričali geopolitičkoj strateškoj prednosti 
vezano za iskopavanje litijuma zaista negde pozicionira našu zemlju u nekom drugačijem to će sigurno i 

oslabiti te 

 

 

Šta za Srbiju znači poseta nemačkog kancelara Olafa Šolca? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 18 jul 2024 - 1 min 
srpski telegraf premijer vučević za srpski telegraf nasilje zbog litijuma nećemo dopustiti to je svakako tema 

kojoj se svakodnevno priča a uskoro ćemo o tome razgovarati i sa mojim gostima tokom prelistavanja štampe 
nezavisne dnevne novine informer jezive pretnje ekstremista predsedniku srbije vučiću nećeš preživeti 
proganjaćemo te do kraja u 9 sati dolazi potpredsednik vlade srbije gospodin aleksandar  

 



 

Šta za Srbiju znači poseta nemačkog kancelara Olafa Šolca? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 18 jul 2024 - 3 min 

da dobije dete osuđivali su me to je najviše bolelo a kao što smo videli u prelistavanju štampe nemački 
kancelar dolazi sutra u srbiju na razgovor o sirovinama deo opozicije najavljuje blokade puteva i pruga 
zbog litijuma ministar dačić poručuje policija to neće dozvoliti o tome velikom samitu evropskih lidera na 

kojem je i danas predsednik vučić i drugim aktuelnim temama razgovaramo sa našim gostima sa nama su 
ovog jutra šef poslaničke 

 

 

Šta za Srbiju znači poseta nemačkog kancelara Olafa Šolca? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 18 jul 2024 - 5 min 
bez informacije onako onako kako ste najavili na primer na temu litijuma i to je nešto što ne smemo da 

dozvolimo moramo slušati zvanične organe u svakom slučaju izražavam najdublje saučešće porodici ubijenog 
policajca e sad da se vratimo temama koje o kojima ćemo razgovarati evo i centralna vest u politici jeste 
važan sastanak sa Šolcom u četiri oka gospodine ibrahimoviću šta tačno za srbiju znači poseta nemačke 

 

 

Šta za Srbiju znači poseta nemačkog kancelara Olafa Šolca? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 18 jul 2024 - 7 min 
uh dve stvari upadaju u oči u zvaničnoj najavi Šolcove posete koja je stigla iz njegovog kabineta prvo od njih 
jeste da je planiran razgovor o strateškom partnerstvu srbije i evropske unije o citiram održivim sirovinama 
lancima proizvodnje baterija i električnim vozilima deluje li vama to kao da je namera evropske unije da u srbiji 
bude uspostavljen ceo lanac uh prerade litijuma i proizvodnje baterije i električnih automobila dakle ne samo 

rude 

 

 

Šta za Srbiju znači poseta nemačkog kancelara Olafa Šolca? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 18 jul 2024 - 8 min 
eksploataciju litijum iz ovog razloga koji ste rekli dakle da bi dobili materijski pasoš da bi naravno mogli da 

pristupimo jedinstvenom evropskom tržištu i na kraju krajeva da kroz ceo taj lanac trgovine dakle od uh 
prerade sirovine do proizvodnje baterija električkih automobila ostavimo taj višak vrednosti koji će ostati u srbiji 
ovo jeste nešto što srbiji omoguću razvoj s druge strane ne smemo zaboraviti da već dve godine kasnimo u 
eksploataciji litijuma i da 

 

 

Šta za Srbiju znači poseta nemačkog kancelara Olafa Šolca? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 18 jul 2024 - 8 min 
nemamo više vremena da razvoj srbije usporimo zbog zaista krize dezinformacija koju vladu u srbiji s druge 
strane postoji zaista uh jedan jedan jedna grupa ljudi koja umesto razgovora o uh proizvodnje litijuma umesto 

razgovora o razvoju uh bira jednu drugu drugu drugi način borbe to je pruge zaustavljanje pruga zaustavljanje 
putova i to je nešto što je nedopustivo ovoj zemlji i siguran sam da mup ministarstvo unutrašnjih poslova to 
neće 

 

 

Šta za Srbiju znači poseta nemačkog kancelara Olafa Šolca? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 18 jul 2024 - 9 min 

moglo i kako bi moglo da se radi ono što je za nas važno samo to je da nikakve još odluke o 
eksploataciji litijuma nema mi mi insistiramo na tome da bude apsolutno bezbedna eksploatacija za životnu 
sredinu za građane dakle mi nećemo da dozvolimo dakle da se zbog eksploatacije litijuma zagadi životna 

sredina ili da građani imaju bilo kakvih posledica to je jako važno ali je takođe važno da to ne bude samo 

rudnik i da se izvozi sirovina 

 

 

Šta za Srbiju znači poseta nemačkog kancelara Olafa Šolca? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 18 jul 2024 - 10 min 

dakle nama je važno da napravimo da zatvorimo taj krug proizvodnje dakle da izvlačite sirovinu u srbiji da od 
te sirovine proizvodite nešto u srbiji dakle u ovom slučaju baterije za automobile i očigledno je da kompletna 
autoindustrija ide u tom pravcu u pravcu tih električnih automobila i da je svima potreban litijum za baterije 

tako da mi imamo sada ono što je vrlo važno za razvoj autoindustrije i u tom kontekstu je jako važno da ne 
propustimo sada ovu šansu oko 10 milijardi evra moglo bi biti uloženo u srbiji 

 

 

Šta za Srbiju znači poseta nemačkog kancelara Olafa Šolca? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 18 jul 2024 - 10 min 
u srbiju zbog litijuma to je juče najavila i predsednica skupštine ana brnabić i dodala je da bismo mogli stići do 

sume koja je otprilike 20 našeg sadašnjeg bdp-a 

 



 

Šta za Srbiju znači poseta nemačkog kancelara Olafa Šolca? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 18 jul 2024 - 11 min 

je bio i svojevremeno u kancelariji kod borisa tadića gde mu je ovaj pokazivao mape gde će rudnici da budu i 
ponosio se time hvalio se time i rekao da otprilike treba o tome da se razgovara na jedan otvoren način da to 
nije ništa strašno da litijum treba ekspoatisati i tako dalje i onda je pokazao čovek kakve sve poruke dobio u 

inboksu to su psovke to su uvrede to su pretnje to je nešto to jest znači mi moramo da pobegnemo iz takvog 
jednog narativa koji su nažalost uh formirali ljudi 

 

 

Šta za Srbiju znači poseta nemačkog kancelara Olafa Šolca? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 18 jul 2024 - 12 min 
koji su i danas agresivno protiv bilo kakvog razgovora na temu litijuma pritom to su ljudi bez znanja to su ljudi 

bez zanimanja bez ikakvog formalnog obrazovanja o bilo čemu da pričaju dakle Ćuta jovanović ili radomir 
lazović ili tako dalje a sa druge strane ne dozvoljavaju čak ni struci da kaže ono što želi da kaže i ono što je 
takođe važno to je da dobro da dolazi gospodin Šolc i da se sa njim razgovara budući da su neki predstavnici 
u 

 

 

Šta za Srbiju znači poseta nemačkog kancelara Olafa Šolca? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 18 jul 2024 - 12 min 
do nemačke imali itako važnu ulogu pre dve godine kada je zaustavljen proces eksploatacije litijuma u srbiji 

dakle viola fon kramon je dolazila ovde obilazila tamo jadar čuvao je ovaj kokanović sa sve sekirom u rukama 
dakle jedna onako groteskna scena ali je to tako bilo pa onda i oni sami treba da razmisle dakle lepo je što 
dolazi mercedes ali mercedes treba da zna da zahvaljujući violi framon uh do sada nismo napravili nijedan  

 

 

Šta za Srbiju znači poseta nemačkog kancelara Olafa Šolca? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 18 jul 2024 - 13 min 
i u bilo kom smislu dakle u pravcu eksploatacije litijuma doživljava kao prilika za stigmatizaciju za vređanje i 

za sve ostalo prosto to moramo da izbegnemo na jedan normalan hladan način da razgovaramo hladne glave 
a sa druge strane ponavljam stav države srbije nema eksploatacije ukoliko je to na štetu životne sredine ili 
građana republike srbije prema tome najviši ekološki standardi apsolutna zaštita životne sredine apsolutna 
zaštita interesa građana pa onda može ekspot 

 

 

Može li Džo Bajden da pobedi Donalda Trampa i njegove bogate simpatizere? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 18 jul 2024 - 17 min 
što na što na um to na drum to se nekima sviđa nekima ne sviđa tako da ja ja mu apsolutno verujem čovek tog 
profila to tog značaja koji je u čitavu jednu i u ovaj industriju automobilsku ne i to ne b ilo koju industriju nije on 
uzeo ne znam industriju prerade šećera pa uradio nešto tamo nego jednu ogrom jednu od najvećih industrija 
na svetu pretumbao bukvalno krenuo je na opačke i ceo ovaj haos koji imamo sada oko električnih vozila 
baterija litijuma kine trgovinskog rata dolazi bukvalno iz njegovog mozga 

 

 

Šta za Srbiju znači poseta nemačkog kancelara Olafa Šolca? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 18 jul 2024 - 17 min 
dobija fabriku za proizvodnju električkih automobila mađarska je treća u svetu po proizvodnji litijumskih 
baterija i oni tu šansu uh nisu propustili siguran sam da kada bi imali ove rezerve i ovaj kvalitet litijuma koji mi 
posedujemo da i oni tu šansu ne bi propustili prema tome moramo početi da razmišljamo u opšem interesu s 
druge strane ono što je važno za nas da država zaista kada donosi odluke ne donosi ih tako da se on  

 

 

Šta za Srbiju znači poseta nemačkog kancelara Olafa Šolca? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 18 jul 2024 - 20 min 

pojavljuju da je to prosto neverovatno i kada pogledate i te priče o o koroni koje su bile pa priče o tome kako 
na struju iz vazduha i ne znam ni ja šta sve i treba da stavljam one folije što žene koriste za namirnice kad ih 
stavljaju u frižider to treba da kačimo na glavu i onda da nas to ne ne ne ne truje odozgo i tako dalje i onda je 
to jedno plodno tle za za za ovakve teorije zavere kad je u pitanju litijum i šta će sve da se desi i sada imate 

najnoviju tezu i to je ovo što je o čemu je gos 

 

 

Šta za Srbiju znači poseta nemačkog kancelara Olafa Šolca? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 18 jul 2024 - 22 min 

exploataciju pritom ja ponovo govorim ono ponovo ću reći ono što inače govorim kada je ova tema u pitanju 
dakle taj litijum u zemlji ostati neće da li će biti vađen uz saglasnost države srbije i učešće države srbije tako 

da može da zaštiti svoje građane i svoje interese ili će ga neko vaditi bez obzira na to šta su interesi države 

srbije to to su alternative onaj ko misli da ćete vi imati najvažniju rudu 21 

 



 

Šta za Srbiju znači poseta nemačkog kancelara Olafa Šolca? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 18 jul 2024 - 23 min 

u nekom narednom periodu jer srbija ovim postaje važan evropski igrač i važan svetski igrač kad je u pitanju 
proizvodnja litijuma gospodine ibrahimoviću politički posmatrano koliku težinu ima to što evropska unija kako 

je saopštio berlin želi srbiju kao strateškog partnera u ovom projektu pričali smo malopre o o ekonomiji kakvu 
bi političku korist srbija imala od od toga dakle mi sva dokumenta od 5 oktobra 2000 jesu takva da  

 

 

Šta za Srbiju znači poseta nemačkog kancelara Olafa Šolca? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 18 jul 2024 - 24 min 

koji je potpuno suprotstavljen zvaničnim državnim organima i nekim autoritetima u raznim branšama zdravstvu 
evo i ekologiji dakle rudarskom fakultetu zaista pričamo o tome da ljudi koji nemaju tu profesiju pričaju i 
pokušavaju da analiziraju sve ono što neki profesori na rudarskom fakultetu govore o eksploataciji litijuma 

naravno da je važno da budemo partneri ne samo u ovom projektu nego u svim partnerima svim projektima sa 
evropskom unijom na kraju krajeva ne postoji 

 

 

Šta za Srbiju znači poseta nemačkog kancelara Olafa Šolca? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 18 jul 2024 - 29 min 
automobila baterija i svega ostalog dakle ne vidim kako to može da odmugne interesima srbije u bilo kom 
smislu dakle da li će oni nas sada da zbog toga što mi imamo litijum zagrli i kažu e vi ste sad naša braća i 

sad šta sve što vi poželite to će da vam bude to se neće desiti ali sa druge strane mi idemo dalje snažimo 
ekonomski a ekonomski snažna srbija opet kažem mnogo lakše može da zaštiti svoje interese od države koja 
nije ekonomski snažna gospodine ibrahimoviću sps je proslavio se 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Ana Brnabic - 18.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 18 jul 2024 - 0 min 
zašto je opozicija u 2022 godini protiv projekta jadari bez dozvole za istraživanje litijuma koji su sami da i 
protiv dozvole za istraživanje litijuma koje su sami dali u kompaniji rio tiinto 2024 godine dok su bili na vlasti 
da li sada kao opozicioni lideri koriste litijum i prave aferu kako bi destabilizovali aktuelnu vlast a više i o tome 

i o svim drugim temama 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Ana Brnabic - 18.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 18 jul 2024 - 16 min 

ustavnog suda vršili pritisak na sud sad lazović traži susret sa Šolcom zamislite evo ja tražim susret sa ja 
tražim susret sa sa bidenom u najmanju ruku u najmanju ruku to je njihov nivo znate sigurna sam da će da se 
susretne sa Šolcom ali dobar nema veze da budem sasvim iskrena i voleo bih da se susretne sa Šolcom pa 
da čuje šta će Šolc da mu kaže ovaj i volela bih da pita Šolca da li će nemačka i kopati svoju litijum i 
prerađivati tuđi litijum 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Ana Brnabic - 18.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 18 jul 2024 - 17 min 
il će u nemačkoj biti jedna od najvećih fabrika to takođe nisam znala to sam videla u medijima to ide opet na 
moja moja na moju dušu i moja sramota da nisam ja toliko informisana da da će nemačka imati ne samo što 
će imati najmanje dva svoja rudnika litijuma jedan iz termalnih izvora ali drugi iz uh kopanje litijuma u 
čvrstom stanju nego će imati pored toga najveće postrojenje za preradu litijuma 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Ana Brnabic - 18.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 18 jul 2024 - 17 min 
uma što znači upravo ono dakle sad juče sam na pres konferenciji do toga smo čuli da se niko ne brine nikom 
nije problem kopanje litijuma rudnik litijuma zato što je kod nas podzemni rudnik litijuma i to sam juče čula 
od nekih tajkonskih medija i nekih koji su bili najveći protivnici nego se br inu zbog prerade litijuma zbog 

sumporne kiseline a zamislite šta je kako je onda šta je potrebno u nemačkoj od vode i sumporne kiseline ako 
su u pravu ovi a koji lažu narod da treba i 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Ana Brnabic - 18.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 18 jul 2024 - 18 min 

toliko vode i toliko sumpurne kiseline šta će trebati sve nemačkoj koja će imati najveće postrojenje u evropi za 
preradu litijuma pa ne samo što će imati svoj litijum i koristiti svoj litijum već je da uvoze tuđu sirovinu da je 
prerađuju u nemačkoj zamislite vi to nemačka i sad je nemačka luda a mi smo pametni i nemci se ne brinu za 
svoju životnu sredinu a mi se brinemo za svoju životnu sredinu eto toliko je to eto toliko je to što bi rekao  

 



 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Ana Brnabic - 18.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 18 jul 2024 - 26 min 
kaže pod jedan da će do 2020 godine učešće u proizvodnji litijuma iz srbije činiti preko 10 svetske 
proizvodnje i preko 90 proizvodnje u evropi kako sad to ako mislite da to nije u skladu sa zaštitom nije moglo 
da se uradi na način da nema posledice po životnu sredinu da tada nije postojala tehnologija što ste to stavili u 
nacionalnu strategiju demokratska stranka koliko je zakonopisac uzeo za taj zakon to to džabe neko da ubaci 
u takav 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Ana Brnabic - 18.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 18 jul 2024 - 27 min 
a slušajte šta kažu za rio tintu juče juče na pres konferenciji Đilos kaže ne ne verujem rio tintu ali ista ta 
demokratska stranka čiji je on bio tada u u u vrhu demokratske stranke jedan od lidera je u strategiju ubacila 
sledeće potreban je razvoj eksploatacije litijuma i borata ovo je 2012 godina litijuma i borata zbog toga što su 
to mineralni resursi od svetskog značaja i u celu 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Ana Brnabic - 18.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 18 jul 2024 - 3 min 
u vi u tim medijima u istom u istom listu vi isti dan možete da pročitate na jednoj strani da je predao sve na 
kosovu i metohiji i možete da pročitate na sledećoj strani da je ratni huškač i da ne da ništa na kosovo i 
metohiji nije važno dakle jedini princip je biti protiv aleksandra vučića ali bih htela takođe da se vratim na još 
jedan zaista na još par minuta samo na ovu priču o litijumu zato što razumem Đilase nemate ovo da je marko 

blagojević njegov kum koji 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Ana Brnabic - 18.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 18 jul 2024 - 4 min 

ali nije da dobro ja sam ako nije njegov kum svakako je njegov jedan od najbližih saradnika i da i svakako je 
prodao zemlju rio tintu ali da da kažem par reči za one ljude koji se zaista brinu zbog kopanja litijuma uh i te i 
i i tog postrenja za za praktično preradu je li jadarita da se da se izvuče i borati i litijum da da se obratim tim 

ljudima ja 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Ana Brnabic - 18.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 18 jul 2024 - 4 min 

razumem da mi možda nismo odgovorili na pravi način ali ne možete to je bila takva poplava lažnih vesti to 
jeste bila kampanja koja je u velikoj meri orkestrirana od stranih od stranih službi da bi se srbija usporila i da 
ne bi bila prva u evropi koja bi imala svoj litijum i koja bi mogla da se samim tim lakše takmiči za čitav taj 

lanac vrednosti od proizvodnje baterija do proizvodnje uh električnih automobila i svega ostalog dakle b ila je 
monstru 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Ana Brnabic - 18.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 18 jul 2024 - 5 min 
dakle oni koji su išli na talasu toga da pokušaju da uzmu vlast u loznici tako što su protiv riotinta i protiv 
rudnika litijuma 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Ana Brnabic - 18.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 18 jul 2024 - 5 min 
i evo ja ću dati još jednom evo vam tvit marinike tepić dakle u toj kampanji to je podrška podrška borbi za život 
stop rudniku litijuma to je kampanja srbija protiv nasilja da je njihov kandidat odnosno kandidatkinja za 

gradonačelnika loznice je u stvari njena porodica je prodala svoju zemlju rio tintu i ovde imate dakle tu  

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Ana Brnabic - 18.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 18 jul 2024 - 6 min 
fotografiju evo uvećanu ovo je gospodin Đedović sa marinikom tepić stop rudniku litijuma ljudi su prodali 
svoju zemlju rio tintu za rudnik litijuma i vi onda vidite da svi u loznici to znaju i moje pitanje za srbija protiv 

nasilja i sve one političke opcije koji su bile u toj u toj uh u toj koalicije da li 

 



 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Ana Brnabic - 18.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 18 jul 2024 - 7 min 

to logika vratite nam zemlju i ostavite pare pa tako je i sve da vam kažem još jednu stvar sve to se dešavalo u 
avgustu 2021 godine su mahom ti ljudi prodavali zemlju neki maj neki avgust 2021 evo ovi đedovići maja 2021 
godine a onda su kada počeli protesti protiv uh rio tinta i rudnika litijuma 2022 godine 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Ana Brnabic - 18.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 18 jul 2024 - 12 min 

o jednom hibridnom ratu protiv srbije zato što uh je na kraju krajeva i tu izbori time će završiti tu je izbor 
između dve stvari u stvari se svodi kada pričamo o litijumu između toga da li ćemo mi biti izvoznici i samim 

tim neuporedivo bogatije društvo koje ćemo ostaviti zemlju koju ćemo ostaviti našoj deci njihovim unucima uh 
na ponos uh izvoziti 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Ana Brnabic - 18.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 18 jul 2024 - 13 min 

sve od baterija do automobila do velikih energy storage to to su praktično velike baterije veliki akumulatori koji 
će biti sve prisutniji i sve važniji kako svet prelazi sve više na obnovljuje izvore energije i zelenu energiju koji 
će u stvari služiti za balansiranje to se takođe pravi od litijuma i to takođe pravi naša srpska kompanija elevns 

u subotici tako da smo mi zaista jako dobro pozicionirani da budemo jedni o lider  

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Ana Brnabic - 18.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 18 jul 2024 - 13 min 

u evropi dakle dilema je u stvari se svodi na to da li ćemo biti izvoznici ili ćemo biti uvoznici potpuno zavisni od 
svega onoga što će praktično pokretati svet u narednih 100 godina i što će ako ukoliko izaberemo da budemo 
uvoznici a što žele svi ovi koji su protivnici litijuma i projekta jadarit i svega ostalog dakle uh ukoliko 

izaberemo da ćemo biti uvoznici to ima ne 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Goran Vesic - 18.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 18 jul 2024 - 12 min 

tako da će to tako da će to samo čitava ta taj proces će ići samo brže da kao člana vlade moram da vas pitam 
i oko ovih okolnosti koje sve češće slušamo nova tema koja je eto dobila svoj politički zamajac u tom delu 
opozicije koja je kako kažu bila umrla a jedan analitičar kaže ne mukodinović kaže sad je oživela na vlast je 
oživela opoziciju na temi litijuma da li je to tako ili ne 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Goran Vesic - 18.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 18 jul 2024 - 14 min 
žive od toga i to od toga prave svoj biznis i svoju politiku tako da ti kažu Šolc dolazi zbog litijuma ali neće biti 
protesta šta oni ne smeju da protestuju protiv ono što ja želim da vam kažem mislim da je veoma važno za 
srbiju što nemački kancelar olaf shols dolazi u srbiju zato što je nemačka najveća i najznačajnija uz francusku 
najveća i najznačajnija zemlja evropske unije za srbiju je važno da ima dobre odnose sa saveznom 
republikom nemačkom i ja ću vam reći samo iz mog resora mi recimo imamo dozvole koje razmenjujemo sa 
nemačkom nemačka je prv 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Goran Vesic - 18.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 18 jul 2024 - 21 min 

sebi dozvoli da ima pravo da objavljuje slike sudija samo zato što su sudije donele odluku koja se njima ne 
sviđa pritom su sudije donele odluku koja je suprotna odluci vlade srbije znači to je to što oni sebi dozvoljavaju 
to niko na svetu ne dozvoljava i to nema veze sa opozicionim delovanjem je rekao nasilje zbog litijuma 

nećemo dopustiti niti bilo kako nasilje 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Djordje Milicevic, Djordje Todorov - 18.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 18 jul 2024 - 10 min 

ali zaista ono što nam je negde ako ne prva prvi prioritet ali onda u vrhu prioriteta ekonomski e sad ovako da 
sad pogledamo okolnosti kaže predsednik vlade republike srbije miloš vučević jadar da dnevni iz politika nema 
rudnika bez fabrika sirovina ostaje u našoj zemlji dakle nema nošenja litijuma bez fabrika i razvoj razvoja 

ovde i to nije dovoljno da se ne oglasi srđan milojević  

 



 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Djordje Milicevic, Djordje Todorov - 18.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 18 jul 2024 - 10 min 
veliki ekkolog igor božić ekolog rade Đurić i onda kažu Šolc dolazi zbog litijuma ali neće biti protesta pazite 
neće biti protesta 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Djordje Milicevic, Djordje Todorov - 18.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 18 jul 2024 - 11 min 
on većina građana protiv rudnika litijuma ali sinoć u u jednom dnevniku jedne televizije on pokušava to da 
predstavi tako da su ti svi građani i protiv vlasti nema dileme da je to tako i ja neću da se bavim istraživanjima 
ja želim da se bavim onime što onim što su činjenice dakle ako govorimo o činjenicama maločas i gospodin 
todorov rekao tačno je litijum je doveden 2001 godine 2004 doneti prvi zakonski akt i 2006 godine zakon o 

rudarstvu izmenjen pa ako se sećate ne da su do 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Djordje Milicevic, Djordje Todorov - 18.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 18 jul 2024 - 13 min 
naravno da će se razgovarati o bilateralnim odnosima naravno da će se razgovarati i o agendi rasta jer mi 
očekujemo da do kraja godine povučemo prvu transu novca što je jako važno mercedesa dolazi sa njim dolazi 
a znate skok u budućnost to je sve deo projekta srbija skok u budućnost srbija 227 ali tačno je i to da će biti 
potpisan memorandum o razumevanju o mineralnim kako je definisano mineralnim sirovinama dakle to je 
sveukupni vrednosni lanac koji bi trebalo u srbiji da podrazumeva i litijum koji bi trebalo u srbiji da 
podrazumeva i litijumske banke 

 

 

Fokus B92: gosti Zoran Anđelković i Marko Matić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 17 jul 2024 - 7 min 

ima uh uh sa onima koji će da blokiraju u najavi uh saobraćajnice odnosno puteve i i i i pruge a bilo je to i onih 
koji su prodali rio tintu svoju zemlju pa sada spominju cersku bitku i tako dalje kako gledate na ove na ove 
pozive iz opozicije na na opštu mobilizaciju pa mi smo prvo imali problem što dakle oni su izašli sa pričom da 
će eksploatacija litijuma da izazove ekološku katastrofu i nametnuli su tu temu a da pre toga 

 

 

Fokus B92: gosti Zoran Anđelković i Marko Matić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 17 jul 2024 - 8 min 

nismo uopšte dobili ekološku studiju izvodljivosti od strane briotinta dakle ja mislim da je logično bilo da 
sačekamo ekološku studiju pa o njoj da pričamo a ne unapred jer ovo su apokaliptični scenariji bez nekog 
realnog utemeljenja i bez osnove vi kada pričate sa tim ljudima vi vidite da oni ne poznaju mnogo ni tehniku 
kako se rudari litijum ni šta se događa kako se dakle otpadne materije kako se skladište šta se radi oni nisu 

stručnjaci iz te oblasti dakle to su neke opšte 

 

 

Fokus B92: gosti Zoran Anđelković i Marko Matić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 17 jul 2024 - 9 min 
da kaskamo za drugim evropskim zemljama koje ulaze u u takođe u proces eksploatacije litijuma i da će 

srbija te dve godine ni mi ne možemo sada da da nadoknadimo i to da vratimo vreme nazad to je problem ono 
što je još gore što im je tada popušteno njima je sada to oni misle da mogu ponovo isto da urade ponovo će 
da da blokiraju gazelu ponovo će da blokiraju puteve u nadi da će da proizvedu isti rezultat faktički jednom kad 
im popustite vi im date date im signal da svaki put kad se skupi da 

 

 

Fokus B92: gosti Zoran Anđelković i Marko Matić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 17 jul 2024 - 10 min 

nacionalne okvire da imamo argumentovanu diskusiju i da nađemo optimalno i najbolje moguće rešenje dakle 
da se eksploatiše litijum da čitav on da čitav dakle proces proizvodnje odnosno dodatka nove vrednosti 

ostane u srbiji i da primenimo naj najbolje moguće ekološke standarde u tom smislu mi sada imamo doći će i 

fonderlajenova i doći će verovatno kancelar scholca u najavi je i da će predsednik makron da dođu i biće tema 
litium jer srbiji je potrebno dozvola evropske 

 

 

Fokus B92: gosti Zoran Anđelković i Marko Matić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 17 jul 2024 - 11 min 
raniji pokušaj da se srbija ucenjuje dakle mi smo stavili jasno doznanje da ne pristajemo na ucene i kažem 
najvažnija stvar je ne samo da kopamo rudu već da imamo drugu fazu proizvodnja baterija sa baterijskim 

ekološkim pasošem i da se proizvodi električni automobil u srbiji dakle čitav dakle dodatna vrednost da ostane 
u srbiji ja mislim da je to najveći mogući interes ove zemlje a šta vi mislite vezano za za za ove najave ove 
pretnje gospodine Đerkoviću iz opozicije navode da bi litijum za vučića mogao da bude ono 

 



 

Fokus B92: gosti Zoran Anđelković i Marko Matić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 17 jul 2024 - 14 min 
srbije apsolutno ga apsolutno ga ne ne zanima to što oni nemaju pojma šta je litijum i kako se rudnik pravi to 
uh će to logično kako ćutaće ima pojma kako se to pravi nije to nije to poenta ljudi mora da znaju da će ovaj 
rudnik da košta velike pare ali da će preko 60 ulaganja da se pokrene rudnik biti uloženo ne u početku rada 
rudnika nego ekološkim standardima a to su milijarde nije reč ne 

 

 

Fokus B92: gosti Zoran Anđelković i Marko Matić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 17 jul 2024 - 16 min 

baš je rekao neće država to dozvoliti ali nisu svi iz opozicije uh listom protiv ovog projekta ja sad sa stručne 
strane hoću malo da uh ovaj ja nisam nazvao opoziciju ja sam pojedince i ljude koji jasno jasno ne evo zašto 
zašto to kažem zato što struka iz opozicije govori govori drugačije oni koji su naklonjeni tom delu političke 
političke scene član proglasa akademik i profesor vladica cvetković na rudarskom geološkom fakultetu kritikuje 
protivnike iskopavanja litijuma naziva ih 

 

 

Fokus B92: gosti Zoran Anđelković i Marko Matić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 17 jul 2024 - 16 min 
ako se ne varam antilitijumskim populistima i sad uh citiraću evo deo njegovog teksta objavljenog u u u u u 

danasu kaže ovako uh vučić se zbog svojih laži nikada nije izvinio ali bi naši najglasniji ekozastrašivači počev 
od onih sa doktoratima to mogli da učine recimo to bi mogle da budu sledeće izjave napisao sam da se u jadru 
planira ogroman površinski kop a znao sam da je reč o podzemnoj eksploataciji pogrešio sam neću više 
izjavio sam da su 

 

 

Fokus B92: gosti Zoran Anđelković i Marko Matić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 17 jul 2024 - 17 min 
su sve evropske zemlje odustale od litijuma mada u evropi postoji dvadesetak takvih projekata obmanuo sam 

vas i molim vas da mi oprostite rekla sam da će iz jadra biti raseljeno 300.000 ljudi slagala sam izvinite na 
jednom skupu sam uporedio fotografije rudnika u arizoni i one s predelima oko cera iverka takvo uh nenaloško 
poređenje je nestručno nenaučno tendenciozno i nepristojno sada me je stid i tako dalje i tako dalje kako kaže 
svetković ima dosta primera i sad kaže kruna ovog antirudar  

 

 

Fokus B92: gosti Zoran Anđelković i Marko Matić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 17 jul 2024 - 17 min 
skog ustanka bila je inicijativa za uvođenje moratorijuma na istraživanje eksploataciju litijuma i bora u srbiji 

akcija koja je prema mom mišljenju izraz dubokog neznanja građanske neodgovornosti i primitivne politike i 
njenih primitivne politike njenih umotvora dakle to kaže član proglasa deluje da se pozvao na vučića i njegove 
navodne laži kako mu iz opozicije bar to ne bi bilo zamereno ali ipak u ovom tekstu je struka stavljena iznad 
politike ono što nikada nećemo čuti s 

 

 

Fokus B92: gosti Zoran Anđelković i Marko Matić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 17 jul 2024 - 19 min 

su naneli nažalost veliku štetu republici srbiji to je ono što je problem oni jesu u stanju da nanesu štetu nisu u 
stanju da zaustave točak istorije ali u stanju su da nam nanesu štetu jer nije isto da li ćete biti prvi u evropi ili 
ćete biti poslednji kažem postoje već nove tehnologije imaju mnogo postoje velike zemlje koje nemaju 
zalihe litijuma rusija kina a žele da budu takođe takmaci u u sjedinjene američke države nemaju ni 

one litijum oni se oni su skoncentrisan na kanadu i na Čile na eksploataciju litijuma dakle 

 

 

Fokus B92: gosti Zoran Anđelković i Marko Matić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 17 jul 2024 - 19 min 

a to su zemlje koje su napredne u toj tehnologiji i znate oni traže i alternativne mogućnosti postoje druga 
istraživanja imaju one druge neke vrste baterija koje se koje takođe se prave i koje će nastupiti tehnološki će 
biti osvojena njihova proizvodnja dakle litijum neće biti večita stvar zastariće kao i nafta što će u jednom 

trenutku zato kažem jako je važno da srbija bude među prvima oni koji koji nam prave ovu štetu snosiće hajde 
da kažemo moralnu i političku odgovornost pred pred istorijom na 

 

 

Koliko je značajno prisustvo Aleksandra Vučića na Samitu Evropske zajednice u Londonu? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 17 jul 2024 - 13 min 

u politici i u globalnoj politici sve zavisi od novca od kapitala svi ratovi se vode zbog nekog velikog kapitala 
navodno i ovaj rat u ukraini je krenuo u stvari zbog litijuma a ne zbog nekih drugih stvari ili zbog nekih rudnih 

bogatstava i uvek tako bude uh jedna odluka u briselu u vašingtonu da se zavrnu u neke slavine država pod 
navodnicima država kosovo ne bi ne može da postoji ne bez njen budžet se puni donacijama sa zapada 
konstant 

 



 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Ivica Dacic - 17.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 17 jul 2024 - 29 min 

znate dosta se za sada to se dosta brzo rešava evo čuli smo negde i vidimo u raznim vrstama medija i 
političkih aktera tema nova nije nova ali je aktuelizovana kažu vlast je vlast i ustavni sud su aktualizovali vlada 
svojom odlukom ujedinjenje opozicije o kolitijuma da li će vlast vaskrsnuti u opoziciju na temi lituba to su 

pitanja iz ovog dnevnog lista 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Ivica Dacic - 17.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 17 jul 2024 - 30 min 
koji kažu vlada uporna da dozvoli kopanje litijuma u srbiji šta možete reći na ovo jer to je već za njih gotova 
stvar evo već se kopa i bez obzira na to što ir jana brebić je rekla ko je doveo riotinto na koji način je došao 
ovde sve smo čuli do detalja ali ne vredi za neke medije ne vredi se neko da je neko doživeo uh ne znam da je 
upao u komu hajde ne daj bože ili da je zaspao 2003 četvrte pete godine šeste 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Ivica Dacic - 17.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 17 jul 2024 - 35 min 

verovatno u petak doći u posetu beogradu ir to nije zvanično potvrđeno ne mogu da kažem da je tačno dok iz 
ovih nekih drugih možemo reći krugova kažu nemački kancelar scholz planira da u petak dođe u izvanradnu 
posetu kako bi prisusvao potpisivanju sporazuma o saradnji srbije i evropske unije o uvozu mineralnih sirovina 
koje uključuju i litijum Šolz dolazi kaže zbog litijuma vidite sad ovo pa slušajte to je sada uh ja sam video 

jednu stvar da 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Ivica Dacic - 17.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 17 jul 2024 - 35 min 
neke tu opozicionari kažu vi olafom kramo zabranjivala korišćenje litijuma i ovde i eksploataciju ne nego da 

kaže da ova uh uh layan i scholc kaže da nisu dobrodošli u srbiji u srbiju čekaj bre čoveče pa oni srušiše 
miloševića zato što kao vodio zemlju u izolaciju i tako dalje tako da to su još nenajavljene stvari ja ne znam 
predsednik je danas otišao na 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Ivica Dacic - 17.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 17 jul 2024 - 36 min 
na taj evropsku političku zajednicu uh ali ta tema ta tema ako već govorimo o tome uh reč je o kritičnim 
sirovinama ne samo o litijumu i valjda je dobro da o svemu tome postoje protokoli saradnja sa evropskom 

unijom jer nama je cilj harmonizacija našeg zakonodavstva sa zakonodavstvom evropske unije pa valjda 
evropska unija o tome ima i nekoga ko brine 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Stjepan Mitrovic - 17.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 17 jul 2024 - 9 min 
često čuje je l tako iz ovih hajde da kažemo više ne znam ne mogu pobrojati sve te ekološke organizacije 
namnožilo ih se jako puno i više čovek ne može da pohvata šta se čime i kako bave tu se kor tu su hajde 
kažemo to je većinom i politički jeste ovako zgodno sad u ovom vremenu ali čini se da eto sad čujemo dolazi 
Šolc da uzme srpski litijum pa dolazi ovaj da uzme pa dolazi onaj da uzme mnogo je spekulacija oko toga a 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Stjepan Mitrovic - 17.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 17 jul 2024 - 10 min 
projektnu dokumentaciju i ja mislim tamo treba tri do četiri godine ali ja mislim da će to mnogo ranije biti i ja 
navijam da to što ranije bude zato što smo čini mi se mi kao zemlja i kao kao kompanija ova koja tamo jeste 
koja boravi i radi jeste spremna za takav projekat ja sam bio u njemačkoj ja sam bio u fabrici u postrojenju koje 
radi probno preradu odnosno izdvajanje ekstratovanje litijum hidroksida iz toplih voda koji se nalaze tamo u 

donjem toku gornjem toku rekene na dubinama između 3 i 5.00 m graddau se nalazi dva 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Stjepan Mitrovic - 17.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 17 jul 2024 - 10 min 

kilometara gore od majica 120 km od frankfurta tamo postoji kompanija vulkan energy koja se veoma ozbiljno 
bavi ovaj probnom proizvodnjom litijum hidroksida koji se kao takav koristi u litijumskim baterijama 

 



 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Stjepan Mitrovic - 17.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 17 jul 2024 - 11 min 

stav njemačke a ja sam bio tamo tačno znam na šta se misli šira javnost to ne zna ali biće prilike upoznaće se 
i vjerujem da njemačka mnogo toga zna mnogo toga ulaže da ćemo mi imati u druženju sa njima i dogovorima 
i ugovorima koji bude samo koristi i benefite dobro tu se gleda to drugačije mnogi najavljuju eksploataciju 
Češka nemačka sad čujem i francuska ponovo najavljuje eksploataciju litijuma mnoge druge zemlje koje ga 

imaju portugal imaju ga manje od srbije je l tako sve zemlje u evropi su to je stratega sirovina 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Stjepan Mitrovic - 17.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 17 jul 2024 - 11 min 
litijum iz koga se izvaja tritijum koji se jedini sa vodonikom u spajanju malih atoma je budućnost energije 
tritijum iz vodonika a triciju se može jedino dobiti iz litijuma iz otop 67 i on je jako zato je on strateš zato je on 

kritična mineralna masa mi imamo u bosni i hercegovini ležište u loparama majavici imamo isti problem ali taj 
problem na majavici nama nisu stvorili domaći ekolozi nego ekolozi uvezeni upravo ovde iz srbije i ekolozi iz 
federacije odnosno iz bosne i hercegovine a videli smo onaj iz tuzle dolazi u loznicu tamo protestuje pre toga 
je agitovao za to da smo gene 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Stjepan Mitrovic - 17.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 17 jul 2024 - 12 min 

narod uh čudna neka družina se okupila i ovde i tamo ali ono što moram da vas pitam po čemu se jadarit 
razlikuje od ostalih nalazišta litijuma je l on ima nešto što ovaj nemaju ili nije tako jadarit je uh najspecifič 

odnosno on je najpovoljniji njegova njegova konstrukcija konfiguracija hemijskih sastav je najpovoljniji za 
eksploataciju mi z jadelita imamo pazite tamo kad ga razla supornom kiselinom dobijamo litijum ovaj 
karbonat litijum karbonat je uh gotov proizvod za lit proizvodnju litijumskih baterija 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Stjepan Mitrovic - 17.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 17 jul 2024 - 12 min 
loznica će proizvoditi 58 ovaj hiljada tona litijuma od koga se može napraviti godišnje milion baterija samim 

tim ćemo smanjiva zagađenje dalje tamo dobijamo natriju ovaj sulfat koji ima široku primavu industriji imamo 
bornu kiselinu imamo gips imamo vodu nema sumporne kiseline ona se razlaže ona ne izlazi znači i na kraju 
imamo skruber filter koji sve i najmanje čestice najmanjih gasova skuplja i i izlazi samo vodeni aparat znači 
jadarit se po svojim svojstvima razlikuje od litijuma u 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Stjepan Mitrovic - 17.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 17 jul 2024 - 13 min 

ali važno za sve da se oni vežu za kar za za za neku grupu ili za hidroksidnu grupu ili za karbonatnu grupu ja 
uvijek volim kao rudar da je to za karbonatnu grupu što imamo i u loparama na majici da je elite vezan za 
karbonatnu grupu ali tamo imamo jedan problem gospodine voditelju da vam kažem problem se sastoji u tome 

što su došli ljudi iz federacije napravili gore ekološki pokret odnosno sastava sa ljudima iz lozice i počeli su da 
napadaju ležište litijuma u loparama na 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Stjepan Mitrovic - 17.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 17 jul 2024 - 16 min 
to to je jako bitno zato što a 60 zagađenja u svijetu čine automobilska industrija odnosno automobili motori su 
sagorevanjem ako mi u srbiji napravio milion baterija mi smo doprineli ekološkom borbi za ekologiju za 
zdraviju životnu sredinu ovaj u kojoj živimo koje su rezerve litijuma koje srbija poseduje na tom prostoru i 
koliko godina dugo bi trajalo taj vijek eksploatacije litijuma jeste 39 godina ovaj to je planirano po studiji i 

proizvodi se godišnje oko 58 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Stjepan Mitrovic - 17.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 17 jul 2024 - 17 min 
hiljada tona litijuma pa sad kad pomožeš sa csd dobićemo tu količinu to su to je ogroman kapital to je 

ogromna pazite kad kad jedna kompanija overi rezerve ja kao rodidalski inžener se radujem zašto se radujem 
zato što je moja zemlja tada bogatija za milijarde dolara pretvorene kroz te veze koje ja izračunam i uvijek mi 

je rados kad čujem da je tamo istražen radovi da se pazite svetska banka kaže da samo 2 samo 2 istraživanja 
geoloških rezultira rezultira otvaranje rudnika mi ovde očigledno imamo slučaj da je to tako i da naša zem  

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Stjepan Mitrovic - 17.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 17 jul 2024 - 17 min 
je ovde bogata za milijarde dolara videćete koliko to novca biti to je mnogo novca mnogo novca loznica 
proračun je na 15.000 dolara po cijeni ovoga ovoga kako se zove ovoga litijuma da će lozica imati 28 miliona 

godišnje međutim cijena će ja vama garantujem tvrdim bila je prošle godine 80.000 dolara do u aprilu mjesecu 
biće preko 100.000 dolara i loznica kao grad moj grad u kome ja živim u koji žive moji unuci će imati benefite 
preko 100 miliona godišnjeg budžeta i zamislite jedan mali grad krolica da ima takav 

 



 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Predrag Markovic, Mirko Skrbic, Marko Matic - 17.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 17 jul 2024 - 21 min 

pensilvaniji da je pao kaže tramp pao na mitingu u pensilvaniji denver post je objavio kaže ubijen napadač na 
trumpa i tako dalje i tako dalje i tu vidimo veliku medijsku podelu je l tako je sad na primer imo i kod nas 
medijske podrve pa jeste imali jeste imali vest da će da se kopa beše litijum ispred skupštine pa dobro 

budalaština mislim vlada upra dobro to je sad videćemo tu to je da daškom štapu sve 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Predrag Markovic, Mirko Skrbic, Marko Matic - 17.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 17 jul 2024 - 21 min 

još uvek je daleko pa nažalost na dugačkom štapu izgubili smo tri ili četiri godine a trebalo je da da uđemo prvi 
u trku jer znate bojim se kad mi budemo ušli u trku sa drugim zemljama za litijum da će već da budu neke 

druge baterije jer osvaja se nova tehnologija proizvodnje baterije to da kopaju i francuzi i ostali ali evo 
policajac koji se popeo na krog gde je bio ovaj atentator pomolio gravu video da je na nišaru kad pustio se 
odmah dole i tri četiri minuta ništa nije preduzeto ovaj kruks je uspeo da ispali pet metaka  

 

 

Fokus B92: gost Ivica Dačić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 16 jul 2024 - 6 min 
posebnu pažnju posvetiti pitanjima uh kakava je kakve su posledice ne znam kako se to stručno kaže na 
životnu sredinu i to je sastavni deo svake procene sastavni deo sva ministarstva koja se time bave će dati 
mišljenje o tome pa niko neće da radi sigurno nešto što je štetno za za stanovnike mnogo puta je to 
ponovljeno ali to ne sprečava protivnike iskopavanja litijuma da 

 

 

Velika pobeda srpske diplomatije - Ministar Tomislav Momirovic o slobodnoj trgovini Srbije i Egipta 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 16 jul 2024 - 11 min 
ako nemamo političku stabilnost znači sporazum s narodnom republikom kinom egipat emirati južna koreja 
širićemo i moramo da produbljujemo odnose sa našim uh prijateljima iz afrike moramo da širimo ekonomske 
potencijale industrijske potencijala u našoj zemlji to je ova priča o čemu pričamo na zapadu srbije litijum ne 
demagogija ne šuplja priča kako moramo da ostavimo devastiranu neku prirodu koja eto sama po sebi je 
vrednost pa da se mi razumemo 

 

 

Koliko je projekat "Jadar" značajan za Srbiju? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 16 jul 2024 - 1 min 

ceo život sam ja rudar pošto sam živeo i odrastao u rudarskoj porodici jasno uh e sada u proteklom periodu se 
dosta priča o projektu jadar da li ste imali priliku da se da se upoznate sa nacrtom studije o proceni uticaja na 
životnu sredinu kada je projekat jador u pitanju da ja pratim ovaj projekat jador od samog početka i 10 godina 
se bavim intenzivno temom litijuma temom jadarita i i tim projektom raduje me svako geološko istraživanje 

 

 

Koliko je projekat "Jadar" značajan za Srbiju? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 16 jul 2024 - 7 min 

koje su temperature ključanja super ex su na 250° a vode na 100° znači nema isparenja nema tih štetnih 
glasova nema sumpor dioksida i tako dalje i onda imamo priču da se tu sumporna sina prosto gubi gdje se 
ona gubi dobijamo tri vlažna proizvoda glavna proizvoda to je litijum karbonat to je natrijum sulfat i to je borna 

kiselina zatim dobijamo gips i vodu sumporne kiseline nema nigdje neki ostaci gasova se kod skruber filter koji 
se danas na samom kraju postrojenja kupi sve 

 

 

Koliko je projekat "Jadar" značajan za Srbiju? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 16 jul 2024 - 11 min 
u u gradiću baroso u portugalu gdje se mm jedan mineral koji se zove spodumen koji se nalazi u nekoj uh 
magmaskoj stijeni slične našim menema otkopava i i kor to ta taj posao radi kompanija savana resurs i oni već 
otkopavaju ogromne količine litijum otosmo dumena to je litijum alumo silikat koji koristi za proizvodnju 
baterija ono što je za mene fascinantno jeste posjeta postrojenju probnog rada fabrike litijuma 
odnosno litijum hidroksida u u gradu landau 

 

 

Koliko je projekat "Jadar" značajan za Srbiju? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 16 jul 2024 - 12 min 
jedno 20 km gore od grada manjica jedno 120 km ovaj od frankfurta to je najveće nalazite litijuma u evropi on 

se nalazi u vidu slanih voda koja se nalazi na dubini između 3 i 5.00 metara u dolini rijeke rajnje u gornjem 
toku rijeke rajnje i temperatura te vode oko 120° ta voda se koristila za zagrijavanje prostorija i onda su uh 
pedantni njemci izmerili da tu ima litijum hidroksida koga oni ispuštaju kada ohlade tu vodu na 80 60 do 

 



 

Koliko je projekat "Jadar" značajan za Srbiju? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 16 jul 2024 - 12 min 

stepeni izlazi litinu hidroxidu slobodno u u prirodu i da se on može prerađivati i onda su oni napravili fabriku u 
landau i njima nije problem više litijumske baterije oni su to prevasi ja sam razgovarao tamo i sa ekološkim 

pokretom sa zelenim razgovarao sam sa stručnja tamo su mladi stručnjaci tamo radi njemačka domaća 
kompanijati šta oni kažukan koji je značaj litijuma da litijum litijum je jako značaj znate šta ja sam ovde 

pratim malo dešavanje i u srbiji pratim rukovodstvo naše zemlje državni vrh koji poziva na mišljenje čekamo mi  

 

 

Koliko je projekat "Jadar" značajan za Srbiju? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 16 jul 2024 - 14 min 
koja na kojoj se to dešava su temperature koje su na suncu ni jedan reaktor nije mogao da se napravi i on 
prosto se istopi jasno pa su oni napravili ampulu u toj ampulu su tretirali poprečni presek jedne tačke poprečni 
preseka ljudske dlake uh sa sa ovim sa ovim laserom 0,5 mm i dobili su tu temperaturu probili su kolonu 
barijeru i sad je dalje samo inženjerski rad upravo što se dešava u ovim laboratorijima u probnim 
laboratorijima da se dostigne proizvodnja neizmerna proizvodnja zelene energije uprave za litijuma a 
zašto litijuma zato što se taj 

 

 

Koliko je projekat "Jadar" značajan za Srbiju? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 16 jul 2024 - 14 min 
tricijum dobija upravo iz litijuma uh izotopa 67 litijuma jer njega u prirodi ima samo 3,5 kg on se može dobiti 
samo znači iz litijuma i zato je litijum ovde jako bitan jer se iz litijuma dobija ta zelena energija zelena 

energija u budućnosti vidite već za 10 za pet ili šest ili 10 godina hvala vam mnogo što ste danas bili naš gost i 
govori o ovoj temi hvala 

 

 

Šta bi eksploatacija litijuma donela Srbiji? Kolilko se novca od toga može zaraditi? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 15 jul 2024 - 0 min 

Šta bi eksploatacija lituima donela srbiji koliko se novca od toga može zaraditi i da li se može eliminisati rizik 
od ekološke štete o svemu tome ovog jutra razgovaram sa Čedomirom beljićem profesorom na rudarsko 
geološkom fakultetu dobro jutro profesore i hvala što ste danas tu dobro jutro i eto nekako javna debata 
o litijumu postavljena je tako da se uh stiče utisak kako srbija mora da bira između ekologije i ekonomije da li 

je zaista tako da li je moguće 

 

 

Šta bi eksploatacija litijuma donela Srbiji? Kolilko se novca od toga može zaraditi? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 15 jul 2024 - 1 min 
litijum iskopavati bez posledica po životnu sredinu ne samo litijum nego bilo koju mineralnu sirovinu ne 

možete iskopavati a da nema određenih posledica po životnu sredinu prosto rudarstvo je delatnost u u 
intenzivnom interaktivnom odnosu sa prirodom i čim pristupate eksploataciji vi narušavate prirodnu sredinu 
znači uticaj na životnu sredinu mora da postoji ako ako se opredelite da se bavite rudar  

 

 

Šta bi eksploatacija litijuma donela Srbiji? Kolilko se novca od toga može zaraditi? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 15 jul 2024 - 2 min 

svakako jeste razvojna šansa ali sa druge strane jeste izuzetno intrigantno i kompleksno pitanje koje svakako 
mora da se rešava treba da se rešava s jedne strane velika značajna ekonomska korist po nekom mom 
skromnom sudu bi bila ukoliko bi se litijum iskopavao ali i veliki izazov pred one koji bi se bavili tom 

problematikom jasno pričaćemo eto o tom upravo izazovu dakle kakve su analize napravljene da bi se utvrdilo  

 

 

Šta bi eksploatacija litijuma donela Srbiji? Kolilko se novca od toga može zaraditi? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 15 jul 2024 - 2 min 
može li eksploatacija litijuma izazvati neke ekološke probleme pa ovako moramo da znamo da je proces 

nekakav normalni uslovno rečeno normalni odnosno proces predviđen zakonskom regulativom važećom u 
našoj državi prekinut kompanija je počela sa istraživanjima 2004 godine ta istraživanja su završila odnosno 
došao u svoju završnu fazu izradom elaborata o rezervama koji je prihvaćen overen dobio je 

 

 

Šta bi eksploatacija litijuma donela Srbiji? Kolilko se novca od toga može zaraditi? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 15 jul 2024 - 4 min 
ako se uh ideje tačnije uopšte da se litijum iskopava uh dakle u podzemnom rudi rudniku je l tako a ne 

površinskom hajde tu nam pojasnite malo i jednu i drugu uh varijantu šta znači jedna varijanta šta druga koja 
je ekološki bezbednija uh pojasnite nam to malo da pa samo ime sami nazivi načina rada definišu otprilike ili 
opisuju kako se radovi izvode površinska eksploatacija pod 

 



 

Šta bi eksploatacija litijuma donela Srbiji? Kolilko se novca od toga može zaraditi? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 15 jul 2024 - 8 min 

odnosno koji su dozvoljeni ako dozvolite uh analize kolega kolega hidrogeologa su pokazale i to je naravno 
objavljeno obznanjeno u u elaboratu da ležište sa stanovišta podzemnih voda povoljno za eksploataciju znači 
ne bi uticalo mhm u velikoj meri na na režime podzemnih e sada zagovornici ovog projekta kažu da 
je litijum resurs budućnosti evo citirao sam 

 

 

Šta bi eksploatacija litijuma donela Srbiji? Kolilko se novca od toga može zaraditi? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 15 jul 2024 - 8 min 

sam i da je izuzetno isplativ da li je to tačno koliko je uopšte dakle laički rečeno finansijski teška 
industrija litijuma da li postoje neke procene i kakve su tu stope profita i prosto šta bi ceo ovaj projekat mogao 
da znači za domaću ekonomiju potražnja za litijumom je velika raste prognoze neke koje su uh bile dav date 

2018 19 godine su višestruko premašene 

 

 

Šta bi eksploatacija litijuma donela Srbiji? Kolilko se novca od toga može zaraditi? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 15 jul 2024 - 9 min 
znači industrija koja bazira na korišćenju litijuma je u ekspanziji cene litijuma znaju da odu nebu pod oblake 
da tako kažemo dobro ima fluktuacije to je normalno za za tržišta metala da cene fluktuiraju kreću se gore 
dole ali u svakom slučaju ono što je za litijum vrlo bitno jeste da je materijal koji je izuzetno značajan da je taj 

značajni mat da je to 

 

 

Šta bi eksploatacija litijuma donela Srbiji? Kolilko se novca od toga može zaraditi? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 15 jul 2024 - 10 min 

drugim rečima uh to je rezultiralo indirektno odgovaram na vaše pitanje to je rezultiralo pojavom intenzivnih 
istraživanja na području evropske unije koja je jedno vreme bila vrlo neprijateljski nastrojena prema rudarstvu 
preko noći se da tako kažem to promenilo uh intenzivna istraživanja su počela preko dva od 20 više od 20 
lokacija se vrši istraživanje litijuma a nekoliko je izvesno da će krenuti u eksploataciju recimo finska dva 

projekta u 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Milovan Drecun, Nebojsa Krstic, Dejan Vuk Stankovic - 15.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 15 jul 2024 - 6 min 
ovo u rudnik uranijuma u stvari rudnik litijuma gde se za valjda proces ekstrakcije koriste sumporna kiselina i 

onda se javi Željko bodržević predsednik nunsa koji kaže to ste preterali u pa jesmo preterali smo da ali samo 
što mi nismo e vidite postoje oni koji pokušavaju negde onako da operu demokratsku stranku od političke 
odgovornosti u americi koji isto tako to neutralizuju po tom modelu Željka orbodrožića ali ta vrsta ovaj 
ekstremizma verbalnog 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dijana Hrkalović,Saša Milovanović-13.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 1 min 

napada na srbiju koju je on lično objasnio i juče ja ću se tu i koji sam ja danas na početku još pomenula ali ću 
se tu samo fokusirati na na jednu stavku oko litijuma dakle jedan od njihovih zadataka dakle je da nas 
ekonomski oslabe da budemo energetski zavisni odnosno da nas spreče u iskopavanju i preradi litijuma i to 

kampanjom laži koju plasiraju preko svojih svojih plaćenika to su strani plaćenici o kojima ću kasnije da pričam 
koji su inače isti ti ljudi 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dijana Hrkalović,Saša Milovanović-13.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 2 min 
tizom za litijum sad će ona nešto da priča o litijumu ali evo primeri laži na primer marinika kaže uh neće se u 
u nemačkoj će se iskopavati ali neće se prerađivati litijum uopšte kao zbog ekološke kao situacije sredine 

nemački mediji je demantuju to postoji javno na društvenim mrežama dakle i na internetu do 2028 nemici 
počinju sa preradom litijuma znači takva laž pa laž a za 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dijana Hrkalović,Saša Milovanović-13.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 3 min 
kazali tražili smo da se zakaže sednica u skupštini za litijum demontovali juče milenko jovanov demontovao 
nisu tražili uopšte nikakvo zakazivanje i nikakve sednice vezano za za raspravu o litijumu pa onda kažu 

sumporne kiše sumporna kiselina i tako dalje pa postoje ljudi skruber filteri znači postoje ozbiljni projekti šta 
mislite to je kao sad na na na pijaci pa kao eto mi smo odlučili to da radimo i to je to baš nas briga za za 
ekološku sredinu pa naravno da se 

 



 

Novo jutro-Jovana-Dijana Hrkalović,Saša Milovanović-13.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 4 min 

ekologa niko ne pominje podzemne kopove porede tu nešto sa borom i majdapekom da su površinski kopovi 
pa čekajte taj bori majdanpek pa oni su nastali na na tim rudnicima izrasli u tako velolepne gradove baš zbog 
tih rudnika svi ti ljudi dobili posao a ovde su pritom još u pitanju podzemni rudnici što niko od njih ne pominje 
zašto ne pominje pa ne odgovara ili ne pominju to ovi što protestuju protiv litijuma ti paradoksi to to mi je 

sačuvaj bože petković i blagojević i 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dijana Hrkalović,Saša Milovanović-13.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 4 min 
koji su prodali svoju imovinu za 700 i nešto hiljada evra rio tintu a onda sad protestuju protiv protiv njih pa još 
ko još protestuje uh protestuju pazite ovaj paradoks koji je predsednik vučić uočio ja ja sam se smejao nisamo 
da dođem sebi suze suze su mi išla znači napravili su protest protiv litijuma u tamo kod lozice ovaj i onda su 
osvetljavali nepostojeći mrak telefonima na litijumske baterije za zamislite taj stepen gluposti uh 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dijana Hrkalović,Saša Milovanović-13.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 5 min 
ali oni su strani plaćenici oni moraju pa čak i da proliju krv videćemo to posle ovaj moraju da opravdaju taj 
novac koji su dobili od nemaca i tako dalje uh ko ko je protestovao protestovao je samo amanojlović koji je 
plaćen od nemačkih zelenih uh a nemačka iskopava i prerađuje litijum uh protestovao je uh a inače je plaćen 
od nemaca znači ne samo preko nemačkih zelenih nego i preko konrad adena 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dijana Hrkalović,Saša Milovanović-13.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 5 min 
čiji bhp limited iskopova litijum u nemačkoj i još preko građanskih inicijativa koje su primile od nemačke velike 

britanije opet naglašavam te dve zemlje znači holandija i norveške 71 milion dolara 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dijana Hrkalović,Saša Milovanović-13.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 6 min 
i onda na sve to imate samo manojlovića i sve ove druge ovog nikolu ristića koji je izjavio da je kosovo i 
metohija nezavisno koji pozivaju na uh prolivanje krvi na ulicama na bratoubilački rat znači zbog zbog litijuma 

uh zato što kažem moraju da opravdaju taj novac stranih službi koji su dobili moraju to to su ovi koji protestuju 
to su protestanti opšte prakse oni protestuju na sve šta god da im se da im je tema 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dijana Hrkalović,Saša Milovanović-13.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 8 min 
nešto kaže a zaboravi se recimo da je pod njegovom vlašću srbija šumama devastirane su šume u srbiji 
fruška gola gorija kako je to neplansko sečenje šta se dešava pa ko je za to odgovor pa on hoću da vam 
kažem samo da vam dam ilustraciju primera kako to ide u tim medijima e sad šta je suština 
oko litijuma litijum je kritični mineral u briselu ga zovu kritični mineral litijum će da se iskopa iz srbije danas 

sutra ili za pet 10 godina on po zemljam ostati neće kao ni u nemačkoj kao 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dijana Hrkalović,Saša Milovanović-13.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 9 min 

ili gde i prave automobile baterije i sve a vučić šta kaže vučić kaže ne možeš tako mora fabrika ovde fabrika 
baterija fabrika automobila ovde made in srbija šta to do čega dolazimo onda vi niste kolonija kao što oni 
zamišlju da smo svi mi kolonija i da vam odnesemo odnosili smo naftu dijamante iz afrike kafu sve što nam 
palo na pamet vekovima e sad ne može ovde i zato vučić postaje dodatna meta jer ako odnesu litijum iz 

srbije 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dijana Hrkalović,Saša Milovanović-13.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 10 min 
dobićemo neku smešnu rudnu rentu kraj priče ako bude faza 4 sa automobilima i baterijama bdp srbije se 
uvećava multiplikuje po 30 40 svake godine šta to znači to znači za pet godina od trenutka vađenja litijuma 

srbija postaje Švajcarska na balkanu pod vučićem i to je problem ako bi srušili vučića i doveli Ćutu mutu peru 
miku Đilasa sve ove ista bi se ovi isti koji sad pričaju bi vodili kampanju da je litijum zdrav dobar 

 



 

Novo jutro-Jovana-Dijana Hrkalović,Saša Milovanović-13.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 10 min 

pre 12 godina ja bio u jednom mediju kuriru bio sam urednik i direktor kurira dolazi vlasnik aleksandar rodić sa 
sastanka iz vlade gde su tadić Đilas svi ovi isti akteri više-manje sav usplahiren kaže zove nas nekoliko kaže 
ovo je revolucija litijum da pišem o ovome ovo treba da se vadi ovo će da digne srbiju u nebesa ovo je 

istorijski trenutak za našu zemlju mi ga gledamo ja ga gledam belom iskren da budem malo počo mi 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dijana Hrkalović,Saša Milovanović-13.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 12 min 

pošto nisu na vlasti da sve to što su pričali sada pljuju i govore o ekologiji a tad ekologiju nisu pomenuli 
naravno da ekologija jako bitna i naravno da niko normalan neće da kaže ej sad ćemo se ponemo sum kao 
ovaj ludig škoro neće to niko da kaže nego je prosto ta zamena teza vi to vidite u toj kampanji da je ovo ključ 
što sam rekao i s tim završavam ne sme da se kopa litijum pod vučićem jer oni se plaše da će vučić koji je 

već digao srbiju na nivo koji su oni predvideli mnogo ispod on je preterao otići 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dijana Hrkalović,Saša Milovanović-13.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 12 min 
srbiju u nebesa i biće mnogo jaka i nećemo više moći nikad da je kontrolišemo zato nam trebaju ćute i ove 
druge đilaci koji mogu da budu naši na džojstik i da mi sve to iznesemo i završimo i tu je keč i tu je glavna 
priča pritom kašljenje mi da smo krenuli na vreme mi bi sad bili prvi a sada će da nas prestignu i nemci i Česi 
neće naš litijum da propadne ali prosto ćemo u toj trci da kasnimo i možda će i onda znate šta to ide onda idu 

najveće fabrike da li je to mercedes 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dijana Hrkalović,Saša Milovanović-13.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 13 min 

bmw ne znam najveće fabrike onda dolaze tu gde imaju sirovinu i kažu otvorićemo ovde fabriku a nećemo u 
Češkoj otvorićemo ovde fabriku u srbiji a nećemo u nemačkuj ovde možemo već da radimo i to je ta trka to je 
prosto samo da se nadovežem na njega vezano za za litijum uh malopre sam ispustalo to da kažem apropo 

tog njihovog licemera pa sam taj ćuta je rekao da su oni prethodna vlast sadašnja opozicije da su doveli rio 
tinto nisu doveli samo rio tinto doveli su ultra litijum 2001 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dijana Hrkalović,Saša Milovanović-13.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 13 min 
godine pa 2004 im dali sve dozvole pa 2006 im menjali zakon o rudarstvu zbog tog Đilas koji je 2017 izjavio 
uh to da je litijum dobar i da treba ovde da pravimo u srbiji uh pa je onda borko stefanović pokušao da ga 

odbrani kako on tad nije znao za štetne posledice pa onda 2023 jilas ponovio tu istu izjavu tad se već  
informisao je l da nema štetnih posledica da to može ako ima da se anulira uh pa onda primeri  

 

 

Novo jutro-Jovana-Dijana Hrkalović,Saša Milovanović-13.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 14 min 
miloš jovanović hoće da protestuje protiv sopstvene stranke koja je dovela rio tinto i nada sve znači uh vladica 
cvetković iz proglasa osnivač proglasa koji je za litium i ovih dana lobira za litium osnivač proglasa savo 
manojlović koji je uh protiv litijuma i vodi proteste protiv litijuma drži tribine u kragujevcu na uh protestima 

proglas zamislite tek te paradokse 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dijana Hrkalović,Saša Milovanović-13.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 16 min 
pod jedan ključna stvar predsednik to rekao rekao da neće krenuti iskopavanje pre 28 u sve garancije što je 
pričala diana postoji postoje kopovi unutra postoje postoji ovaj ovo nadzemno gde se gde je sporije pa se pa 
se ono salinitet vode pa se na suncu voda ispari pa ostane to što se skuplja taj  litijum ili već materijal koji je 
sličan litijumu a postoji drugi način koji je agresivniji e sad je pitanje taj agresivniji način sa sumpornom 

kiselinom kako se rešava 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dijana Hrkalović,Saša Milovanović-13.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 17 min 

to je ta zamena ključna teza zamena teza pa evo oni i danas pišu litium belo zlato za grobnicu srbije da je rio 
tinto petija ahač apokalipse da vidimo ko ko je to ko su ti koji na kraju sad dolazimo do do do one matekse uh 
ko su ti koji su i protiv kao navodno protiv litijuma u stvari plaćeni od stranaca uh koji su za to da smo 

genocidni koji su za rušenje srbije sve isti ljudi evo ja ću nabrojati samo neke od njih da vidite kakvi su to profili  

 



 

Novo jutro-Jovana-Dijana Hrkalović,Saša Milovanović-13.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 18 min 

iz lažne države znači njihova otvorena fondacija a onda je ona prebacivala taj novac saju imanojloviću pa 
onda preko rotorak kluba takođe uh čiji je osnivač bio savo manojelović na Štu harisi takođe rock feller pa 
preko centra za kulturnu dekontaminaciju takođe rockfeller pa onda ono što sam pomenula nemački zeleni i 
konrad adenauer iz nemačke stipendija stipendija tako je a oni iskopavaju litijum u nemačkoj znači to što se 

tiče njegovog finansiranja to je o što smo pričali uh 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dijana Hrkalović,Saša Milovanović-13.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 20 min 
nego protiv vučića znači prave opet i tu zamenu teza gde rade sve protiv srpskog interesa a onda to 
opravdavaju kroz politiku i kažu pa to je protiv vučića nije to protiv srbije to što mi prekrijemo granice to je 
protiv vučića i uvek tako to ljudi treba da znaju nepogrešivo one ko je protiv interesa srbije je protiv aleksandra 
vučića i to dokazujemo svaki dan zamena taj taj perfidni rad i oni kažu mi to radimo mi priznajemo genocid za 
to je protiv vučića mi mi priznajemo kosovo to je protiv vučića mi vam uzimamo litijum to je protiv 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dijana Hrkalović,Saša Milovanović-13.07.2024.-1.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 3 min 

zatim ekonomski hoće da nas oslabe da nas uspore na putu integracija hoće da nam zaustave 
projekat litijuma o tome ću isto kasnije govoriti detaljnije zatim vrše medijsko političku agres iju i suština na 
kraju mislim medijsko političku agresiju dakle i i unutar zemlje šolako i mediji i regionalni mediji i svetski mediji 
i na kraju znači idemo ka tome da da to bude kraj srbije e sad uh zašto je 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dijana Hrkalović,Saša Milovanović-13.07.2024.-1.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 15 min 

verovali ili ne na sve ljudi koji koji se u našoj zemlji koji se bore uh da da su srbi genocidni predvode ove 
proteste protiv protivne dolazili su iz bosne ovi kao neka revolucija da govore na se srpskom saboru protiv o 
tome ću tek kasnije kažem opet o tome ko nego samo povezujem znači sve to ista ista ista priča o tome se 
radi taj litijum znači mi smo imali tu sreću 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dijana Hrkalović,Saša Milovanović-13.07.2024.-1.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 15 min 
bog nam je dao taj litijum kao rudarsko bogatstvo jedni smo od retkih u u svetu koji to imaju naravno da smo 

konkurencija nekim drugim zemljama koje hoće da mi budemo ekonomski slabi a oni ekonomski jak i mi 
energetski 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dijana Hrkalović,Saša Milovanović-13.07.2024.-1.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 16 min 

Šta je suština sad predsednik vučić naravno pošto je on čovek koji se vodi logikom gvozdenih determinizama i 
videli smo da ima strašno dobre predikcije videli smo koliko je citiran beltvohe koliko je on lično citiran od 
strane svetskih lidera zato što ima dobre preddikcije on je rekao da će se ratovi voditi oko litijuma i evo mi sad 

imamo savo manojlovića i nikolu ristića kome je kosova i metohija nezavisno ovom prvom i i srbi genocidi kako 
pozivaju na prolivanje krvi bratoubilački rat odnosno građanski 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dijana Hrkalović,Saša Milovanović-13.07.2024.-1.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 17 min 
kasnije ovaj i baš kako je rekao predsednik vučić znači uh ratovi će se voditi oko litijuma odmah nakon toga 
se desio puč u boliviji baš zbog litijuma jer je sad-u smetalo to što bolivija radi litijum sa rusijom i sa kinom 

kina im je pored rusije posebno prst u oko ovaj e sad znači kažem da završim ovo zašto je on meta ovih 
napada 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dijana Hrkalović,Saša Milovanović-13.07.2024.-1.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 35 min 
da da odu da otvorila neku temu vezano i za litijum z moram da nastavimo ko litijuma a ima idemo na 

najvažnije vesti iz zemlje i sveta i nastavljamo naš razgovor koji smo započeli cela srbija je uz nas  

 



 

Novo jutro-Jovana-Đorđe Milićević,Dejan Vukelić,Duško vukajlović,Blažo Marković,Raonić-13.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 26 min 

srbija koja bi se ponižavala srbija koja bi se klanjala srbija koja bi se ponižavala srbija koja bi se klanjala srbija 
koja bi ponizno prihvatala odgovornost za sve ono što nije kriva i rekla da krivi smo nećete takav odgovor 
nikadal ekonomsko slamljenje srbije što su oni uradili evo sad gledam plan i programu što je vučić iznosio 
dakle ekonomsko slab slabljenje srbije imali smo uništavanje one cele priče oko litijuma kada je trebalo da 

počnemo da proizvodimo i da ga izdvajamo sad bi smo bili prvi u svetu ili u evropi uh vezano za proizvodnju 
tih 

 

 

Novo jutro-Jovana-Đorđe Milićević,Dejan Vukelić,Duško vukajlović,Blažo Marković,Raonić-13.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 27 min 

srbiji da to radi i zato su ovde neki predsednik je rekao da neće da iznosi sada još uvek koje su to službe 
uticale da ne želi da zato je njegova reč odgovornost da jeste i to je tačno dobro ali zato mi možemo malo on 
neće on neće izgovoriti ali hajde da kažem da su to službe zemalja u kojima takođe ima litijuma i koje su 

želele prve da krenu da ga iskopavaju i vrlo su zainteresovane i danas i vrlo suzet i doći će u srbiju ponovo da 
traže od šta je poenta ali ne može sirovina da se 

 

 

Novo jutro-Jovana-Đorđe Milićević,Dejan Vukelić,Duško vukajlović,Blažo Marković,Raonić-13.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 27 min 
Šta je šta je poenta priče šta je poenta priče o litijumu Šta priča o zagađenju životne sredine naravno da 
ćemo da vodimo računa o životnoj sredini ali vi tu imate potpuno sumanute teorije zavere pojavi se danica 
popović znači žena je ekonomista doduše ima problematičan valjda doktorat sa aspekta originalnosti koja 
kaže da će sumporne kiše padati uh po deci u beogradu otpadaće im 

 

 

Novo jutro-Jovana-Đorđe Milićević,Dejan Vukelić,Duško vukajlović,Blažo Marković,Raonić-13.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 28 min 

koža neko ludilo je li razumete znači to je jednostavna priča ali suštinski nije ovde uh njihova borba za to da se 
taj litijum ne iskopava nego da ga srbija ne iskopava u ovom momentu da srbija neko drugi ima srbija da 
srbija na osnovu tog litijuma znači da pravi da pravi fabrike baterija da pravi fabrike automobila predsednik je 
vrlo jasno rekao mi nećemo da nećemo da naš litijum bude kafa ugande da oni 

 

 

Novo jutro-Jovana-Đorđe Milićević,Dejan Vukelić,Duško vukajlović,Blažo Marković,Raonić-13.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 28 min 

uzmu uh uh kafu i onda od nje prave sve što se uganda ostane siromašna a oni kost siromašna a neko se mi 
hoćemo da ovaj litijum pokrene našu industriju da zaposli ljude uh i i to je ta zamena teza uh da ćemo mi da 
zaradimo na litijumu samo u drudne rente pa to nije tačno mi hoćemo da taj litijum ostane kod nas a upravo 
ovi lažni ekolozi žele to da neko uzme taj litijum plati neku sitnu rudnu rentu i da on ima sve druge benefit 

 

 

Novo jutro-Jovana-Đorđe Milićević,Dejan Vukelić,Duško vukajlović,Blažo Marković,Raonić-13.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 30 min 

kažem ovi predstavnici moram da kažem sad je 40° napolju pa verovatno nije obukla bundu od nerca znači 
veliki ekolog znači to vam je bunda od od hiljadu malih slatkih životinja ubijenih brutalno i odranih pa se od 
toga napravi bunda recimo prošli put kad se borila protiv litijuma borila se u toj bundu vrlo ekološki ovaj 

neverovatno ceca bojković je svaka čast za glumu za bolji život i tako dalje ali kakve kakve veze ona ima 
sa litijumom ekologijom a nju ovi medium 

 

 

Novo jutro-Jovana-Đorđe Milićević,Dejan Vukelić,Duško vukajlović,Blažo Marković,Raonić-13.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 31 min 

predstavljaju kao kao stručnjaka i onda kad kažu struč stručnjaci su rekli oni misle na cecu bojković na danicu 
popović i tako dalje nema nismo čuli od stručnjaka nijedan argument zašto litijum ne treba da se iskopava 
druga stvar isti takav litijum na istom da kažem mestu imamo u nemačkoj u portugalu u Češkoj finskoj čini mi 

se i svi će da ga iskopavaju a čekaj evo i svi će da ga iskopavaju aktivista 

 

 

Novo jutro-Jovana-Đorđe Milićević,Dejan Vukelić,Duško vukajlović,Blažo Marković,Raonić-13.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 31 min 
nikola ristić saslušan zbog tvita o iskopavanju litijuma došli su da me hapse kao korelo kriminalca ček zar to 

nije ovaj što je tu kao aktivist sns-a u kampanji ako moje oko mene ne vara ovaj liči posle šali 

 



 

Novo jutro-Jovana-Đorđe Milićević,Dejan Vukelić,Duško vukajlović,Blažo Marković,Raonić-13.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 32 min 
paroli od ovih koji su danas i protiv litijuma a do 2012 godine su svi bili za litium pa su i govorili ako se sećate 
maiden and serbia da je to veliki projekat da će to mnogo doneti srbiji pa kako promenite mišljenje 
kaže litijum belo zlato za grobnicu to su stavili na naslovnu stranu dodatka dodatka u danas ulitium belo zlato 

za grobnicu srbije kakvi naslovi i mi kažemo mi pričamo maločas o slobodi medija a ja vam kažem da možete 
da 

 

 

Novo jutro-Jovana-Đorđe Milićević,Dejan Vukelić,Duško vukajlović,Blažo Marković,Raonić-13.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 33 min 
pročitate sve visoko profesionalni je l tako danas je l to je oni su ono referentno ali mi nije jasno zašto sada o 
riu tintu govore kao petom jahaču apokalipse a tako nisu govorili kad su oni bili na vlast i a bila isto 
tematika litijuma jovana oni su imali lični interes sad ga nemaju odnosno ne mogu da ostvare svoj lični interes 
i zato se bune i to je jasno kao dan čista matematika i i nikog ne zanima iskreno od tih koji vode ne govorim o 
nekim ljudima koji izađu iz ubeđenja ekoloških koji se pojave na protestu ali govor  

 

 

Novo jutro-Jovana-Đorđe Milićević,Dejan Vukelić,Duško vukajlović,Blažo Marković,Raonić-13.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 13 jul 2024 - 33 min 

o ljudima koji organizuju koji vode koji sprovode nečiju agendu to su ljudi koji se isključivo vode svojim ličnim 
interesom zanemarujući interese i države i naroda a puno su im usta toga puno su im usta brige o našoj deci o 
budućnosti srbije a u stvari on njih samo zanima da li će dobiti apanažu od onoga koji ih je platio da to 
organizuju sprovode i vode protiv ne ali ja sam rekao ovde je suština nije suština uopšte da se litijum ne 

izvadi nego da ga srbija ne izvodi i da srbija ne raspolaže njime i benefitima od njega ali ako to posmatramo 
da kažem i u kontekstu neke lažne ekološke uh 

 

 

Gost “Jutra”, predsednik vlade Republike Srbije, Miloš Vučević - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 13 jul 2024 - 0 min 

evo i teme jutra kako će srbija odgovoriti na zveckanje oružjem iz regiona koliko će nam narednih godina 
porasti bdp i da li će nam to unaprediti životni standard šta će biti sa litijumom kako će država da pomogne 

talentovanoj deci to su samo neka od pitanja za predsednika vlade republike srbije miloša vučevića dobro jutro 
dobro jutro dobrodošli primijeru izvolite hvala vama što ste naš gost što se uvek odazovete imamo mnogo 

pitanja za vas pa hajde da krenemo 

 

 

Gost “Jutra”, predsednik vlade Republike Srbije, Miloš Vučević - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 13 jul 2024 - 34 min 
ovo svakako je litijum kakav je vaš stavi hoće li se litijum kopati u srbiji pošto je što se tiče litijuma ali ja bih 
proširio ne samo na litijum nego na pitanje svih naših rudnih i mineralnih bogatstava prirodnih resursa ja 

mislim da je neozbiljno i neodgovorno da popustimo šansu da koristimo ono što nam je od boga i prirode dato 

da je rudarstvo i ja to svuda pričam verovatno je mnogima to dosadno ili nebitno a mislim da je važno 
rudarstvo 

 

 

Gost “Jutra”, predsednik vlade Republike Srbije, Miloš Vučević - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 13 jul 2024 - 35 min 
i vlada o litijumu i o našim rudnim i mineralnim bogatstvima mi pričamo sa pozicije srbije mi nismo ničija 

kolonija i niko neće doći da razori našu državu i da ovde napravi haos i mi hoćemo da koristimo prirodne 
resurse koje imamo jer hoćemo da živimo bolje hoćemo da se razvije ekonomija hoćemo da nastavimo sa 
industrijalizacijom srbije hoćemo da se ovde proizvode električne baterije ili 

 

 

Gost “Jutra”, predsednik vlade Republike Srbije, Miloš Vučević - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 13 jul 2024 - 36 min 
električna vozila i da ja vidim vlada republike srbije vidi rekao bih da je to politika i predsednika 
republike litijum kao geopolitičku prednost za srbiju jer nije isto pričati sa srbijom bez i sa litijuma po svim 

ovim pitanjima o kojima smo o kojima smo do sada razgovarali jasnu poruku želim da pošaljem građana srbije 
niko nas ovde ne ucenjuje ne pritiska ne potkupljuje 

 

 

Gost “Jutra”, predsednik vlade Republike Srbije, Miloš Vučević - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 13 jul 2024 - 36 min 
našu slobodu i nezavisnost mi čuvamo našu slobodu i nezavisnost time što ovo koristimo ili što ćemo koristiti 
ako donesemo takvu odluku da bi se nastavilo nastavilo istraživanje i eventualno eksploatacija litijuma i i 

drugih ruda i minerala neophodno je da dobijemo garancije da će biti prip pri primenjene 

 



 

Gost “Jutra”, predsednik vlade Republike Srbije, Miloš Vučević - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 13 jul 2024 - 37 min 

najviše moguće mere zaštite pre svega zdravlja ljudi i životne sredine to je uslov svih uslova to je uslov iznad 
ekonomije to je uslov iznad matematike bez takvih garancija a te garancije može da potvrdi samo struka a 
neko ko nema pojma sa time nego misli da je on bogom dan da priča nam o litijumu ili o nečem drugome a ne 

zna 

 

 

Gost “Jutra”, predsednik vlade Republike Srbije, Miloš Vučević - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 13 jul 2024 - 37 min 

ništa o tome to ne mogu da prihvatim kao relevantno mhm kada struka i ako struka bude rekla da možemo da 
vršimo eksploataciju litijuma na ovaj i ovaj način time ćemo zaštititi ljude time ćemo zaštititi reke potoke livade 

šume vazduh vode jer svi dišemo ovaj vazduh i i pijemo ovu vodu te te gluposti da neko živi u nekom kraju 
srbije pa neće ostat svi osetimo ako nešto bude loše 

 

 

Gost “Jutra”, predsednik vlade Republike Srbije, Miloš Vučević - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 13 jul 2024 - 39 min 

interesantno mi je da se danas propagira nešto što će ostaviti loše posledice po nas a to je da ne koristimo 
prirodne resurse od onih koji su prikazivali litijum i mineralna rudna bogatstva kao veliku prednost srbiji skoro 

je bio prilog na jednoj televiziji kako je dnevnik rts-a izveštavao 2000 ako se ne varam 10 11 o istom 

 

 

Gost “Jutra”, predsednik vlade Republike Srbije, Miloš Vučević - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 13 jul 2024 - 40 min 

ili da ne koristimo u rude u istočnoj srbiji a šta ćemo kad nađemo nova bog dao nalazišta zlata recimo u srbiji 
hoćemo i to da kažemo da nam ne treba hoćemo mi da se odreknemo svega što imamo i valjda da 
propadamo a pri tome da palimo baterije litijumske na mobilnim telefonima na protestu protiv litijuma e samo 

svi da se zapitamo kad upalimo te telefone a šta koristi i ne zaboravite srbija će 2050 trošiti četiri puta više 
struje 

 

 

Gost “Jutra”, predsednik vlade Republike Srbije, Miloš Vučević - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 13 jul 2024 - 41 min 
nego što danas kori troše danas vam je najskuplja struja skuplje nego u zimskom periodu ono razmišljamo 
kako ćemo da živimo sutra kako ćemo da sačuvamo srbiju a ne zaboravite sve ove teme o kojima smo pričali i 
probleme oko bosne i hercegovine odnosno pritisci na republiku srpsku suštinski pritisci na srbiju teror nad 
srbima na kosovu i metohiji i mi sad valjda treba da se poubijamo međusobno oko litijuma jer onda zaboga 

smo valda uspeli u očuvanju nacionalnih interesa srbije i isteklo nam je vreme ali našli ste se na udaru i na uh 

 

 

Šta su naučne studije pokazale o projektu "Jadar"? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 12 jul 2024 - 0 min 
Šta su naučne studije pokazale o projektu jadar da li bi otvaranje rudnika litijuma ugrozilo vodu u tom kraju ili 
njen kvalitet i količina i količina ne bi opali može li eksploatacija litijuma da naškodi poljoprivredi ili po nju ne bi 
bilo nikakve štete o tome pričam sa profesorom dinkom kneževićem sa rudarskog geološkog fakulteta dobro 
jutro profesore i hvala vam što ste moj gost dobro jutro vi ste bili saradnik na studijama o proceni uticaja na 
životnu sredinu za projekat jadar Šta je zaključak studija 

 

 

Šta su naučne studije pokazale o projektu "Jadar"? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 12 jul 2024 - 10 min 
uh šta pitanje mineralnih sirovina interesantni evropi evropi je sad interesantno da mi koristimo litijum i da 

postanemo značajan igrač na tržištu kritičnih mineralnih sirovina na nama je da l hoćemo mi to iskoristiti da li 
nećemo to mislim lopta je na penalu sudija je svirao sad da li mi hoćemo da da ovaj se bavimo politikom ili da 
pucamo penal to je to je odluka jasno a da li bi realizacija projekta unapredila rudarsku industriju 

 

 

Međunarodni dan sećanja na genocid u Srebrenici 11. jula: Da li se sluteincidenti? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 11 jul 2024 - 21 min 
sve što se radi radi se da bi se sprečio mir da bi se sprečilo mirno rešenje sukoba koji već dugo predugo traje i 
zbog kog mnogi trpe a tek će da trpe ako se on rasplamsa da li očekujete sada kada kažete čini se da je to 
sve u cilju sprečavanja mira da li očekujete da će se da će nato početi da se širi i na istok pa nato se i širi na 
istok zbog zbog svega toga je i došlo do sukoba u ukraini ako ne uzmemo i faktor rudnih bogatstava i žita i 
samo pominje se i litijum vidim da je bio jedan od uzroka 

 



 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Ana Brnabic - 11.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 11 jul 2024 - 4 min 

ponovo postavljam pitanje koje sam postavila i i i nakon prvog poziva srđana Škora a to je da se danilo vučić 
tušira uranijumom koji baš nikakve veze nema ni sa srbijom ni sa litijumom ni sa jednim rudnikom u srbiji mi 

uranijum nemamo tako da ne znam zašto bi ga tuširali je li uranijumom ali ili što bi ovaj drugi rekao pa to je 
onda stilska figura a onda je ovaj proširio treći 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Ana Brnabic - 11.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 11 jul 2024 - 33 min 
ljudi ja pokušavam da organizujem okrugli sto o na temu litijuma i projekta jadar u parlamentu okrugli sto ništa 
više od toga samo da razgovaramo ljudi niko ne sme da dođe na to niko ne sme svi pogl glave sagled se ćute 
niko ne sme da kaže znate slučajno pa evo ja mislim da možda to dobro evo vi imate vi imate  

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Zvezdana Jevtic, Djordje Milicevic - 11.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 11 jul 2024 - 8 min 

pa to je poštovanje žrtava o kakvom vi poštovanju žrtava govorite pa da li je predsednik republike srbije 
aleksandar vučić otišao u srebrenicu da se pokloni žrtvama žrtvama i kako je prošao jer to bio pokušaj ubistva 
linč je l neko odgovarao za to nema tu reči o poštovanju žrtava ovde se ovde je reč o političko pravnim 
konsekvencamama i oni sami govore o tome da posvetimo se i drugim temama koje smo juče čli u izjavi 
predsednika vučića dnevni list kurir naslovna strana direktno predsednik vučić onaj koji ima litijum postaje 
mnogostruko jači ali r 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Zvezdana Jevtic, Djordje Milicevic - 11.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 11 jul 2024 - 9 min 
ovaj litijuma iako evo opozicioni lideri pristalice na sve moguće načine to žele da stopiraju iako je znači za 

vreme njihove vlasti znači pre 20 godina rio tinto došao u našu zeml evo apsolutno da i evo i slova georgijev 
tajkonski novinar je on juče kada je gostovao na na novoj s rekao da je eto prosto prethodna vlast dovela rio 
tinto ovaj u našu zemlju 2004 godine je na našem tržištu tako da kažem prosto to su zaista dv  

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Zvezdana Jevtic, Djordje Milicevic - 11.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 11 jul 2024 - 9 min 

kešini i strašno jedno licemerje pre svega opozicije i kažem eto kao što je predsednik vučić juče rekao znači 
strane službe su to prosto stopirale uh i naravno da smo na vreme to ovaj i dobro je da smo na vreme ovo 
uvideli zato što kažem eto to je budućnost naravno električni automobili i mobilni telefoni ne mogu da rade bez 
toga i naravno apsolutno ratovi se vode zbog tovi se vode zbog litijuma evo i u ukraini ovaj sukob u ukraini 

što se dešava deutsche velle znači nemački 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa - Zvezdana Jevtic, Djordje Milicevic - 11.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 11 jul 2024 - 17 min 

državu kojoj nadležni organi i nadležne institucije moraju da rade svoj posao a to što oni pokušavaju zarad 
toga što nemaju politiku nemaju ideju nemaju program nemaju o čemu da govore nemaju šta da ponude 
građanima pa onda sve koriste da bi politizovali pa onda i ono o čemu su nekada govorili da je dobro sećate 
se maden in serbia o čemu je govorio dragan Đilac kada je reč konkretno maločas ste govorili o litijumu tako 

pa i predsednik je o tome o tome takođe govorio vi ste sarapa to vešto vešto preskočili jer niste želi 

 

 

Novo Jutro - Predrag Sarapa prelistava stampu - 11.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 11 jul 2024 - 2 min 

o grbu i himni totalni pritisak na republiku srpsku i srbiju od raznih aktera što iz regiona što iz međunarodne 
zajednice predsednik vučić onaj koji ima litijum postaje mnogostruko jači ili ranjiviji piše kurir naslovna strana 

najnovije najnovije dve zapadne službe najmanje dve zapadne službe radile na sprečavanja 
iskopavanja litijuma nije se vučić izjasnio u kojim službama se radi 

 

 

POSLE RUCKA -Poceo je slom Evrope; Kakva nas jesen ceka- Amerika gura EU u propast dok 
Ukrajina gori 
HAPPY - POSLE RUCKA - 10 jul 2024 - 32 min 
forsiranje litijuma i isključivo električnih vozila da li su to brodovi da li su to avioni da li su to automobili ne radi 

se samo o automobilima isto treba znati ovaj i tu će doći do tih lomova kao što je cela priča recimo oko kad će 
fuzija da zaživi pa fuzija će da zaživi nakon loma znači kao sa pitanjem ugla da fuzija kao sa pitanjem uglja 
kad je rešenje za za sve probleme zagađenja 

 



 

POSLE RUCKA -Poceo je slom Evrope; Kakva nas jesen ceka- Amerika gura EU u propast dok 
Ukrajina gori 
HAPPY - POSLE RUCKA - 10 jul 2024 - 33 min 
zašto ne izvinite ne mogu da se složim sad se trguje prodajemo mi i drugi prodaju celom svetu svoja 
bogatstva i šta više mi želimo da prodamo što više toga za što veće pare pa to je ideal vi pričate o idealnom 
svetu to bi tako trebalo da bude ali smo svesni ratova koji se dešavaju u svetu koji su zasnovani na konkretno 
žitnica litijum škriljci šta god hoćete i onda dolazite do dombasa koji je ključno mesto vrlo potrebno 

 

 

POSLE RUCKA -Poceo je slom Evrope; Kakva nas jesen ceka- Amerika gura EU u propast dok 
Ukrajina gori 
HAPPY - POSLE RUCKA - 10 jul 2024 - 107 min 
litijuma čuli ste predsednika vučića gde je rekao ovaj dve strane službe rade su radile na tome da se ovde ne 
ne ovaj ne iskopava i ne eksploatiše litijum zašto da bi oni ostvarili komparativnu prednost da ne bismo mi 
prvi u ovom delu evrope to krenuli nego neki drugi da bi to radili znači negde je baš interesantno pominjali smo 
tu eksploataciju resursa na jednoj strani je se obično radi na tome da se eksploatišu nečiji resursi a onda 
imate neke fondacije koje ovde rade na tome da se 

 

 

POSLE RUCKA -Poceo je slom Evrope; Kakva nas jesen ceka- Amerika gura EU u propast dok 
Ukrajina gori 
HAPPY - POSLE RUCKA - 10 jul 2024 - 107 min 
isplatiš sve dok mi ovde vodi vodimo računa šta je naš državni interes dok poštujemo te ekološke standarde ja 
mislim da bi bilo jako dobro da mi uspostavimo jedan lanac vrednosti i proizvodnje električnih automobila i 
proizvodnju baterija i svega onoga i svi ti lažni ekološki aktivisti koji tamo ovaj podbunnjuju su pokušavali 
neuspešno da podbune onaj narod ovaj u onom mestu kod loznice i tako dalje nose litijumske baterije znači 

negde to mora da se rešava moramo polako staloženo da donosimo odluke i 

 

 

Fokus B92: gosti Čedomir Beljić i Predrag Mijatović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 10 jul 2024 - 1 min 
komparativne prednosti eksploatacije litijuma bilo kako bilo protivnici projekta javno suočavaju sa različitim 

tvrdnjama o potencijalnoj šteti kopanja i prerade jadarita s tim u vezi kompanija rio tinto nedavno je objavila 
nacrte studija o uticaju na životnu sredinu za projekat jadar u pitanju su kako je navedeno tri zasebne ali 

međuzavisne i povezane studije o uticaju podzemnog rudnika postrojenja za preradu na površini i deponije 
industrijskog otpada da li je moguća ekološki bezbedna eksploatacija 

 

 

Fokus B92: gosti Čedomir Beljić i Predrag Mijatović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 10 jul 2024 - 2 min 
možda i najvažnija teza protivnika projekta jadar jeste da se litijum ne kopa još uvek nigde u evropi a da je to 

tako sigurno kako neko govori oni kažu do toga bi već uveliko došlo e sad u međuvremenu oni priznaju da 

nemci na primer kreću evo da uzmem njih kao primera pošto se pošto se ovaj govori baš o njima kreću sa 
eksploatacijom odnosno krenuće sa eksploatacijom ali navode da je u pitanju drugačija bezbednija tehnologija 
u odnosu na 

 

 

Fokus B92: gosti Čedomir Beljić i Predrag Mijatović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 10 jul 2024 - 2 min 
ovu našu srbiji odnosno da se u nemačkoj ako se ne varam litijum dobija iz geotermalnih voda evo profesore 
možda da da krenemo od vašeg mišljenja vezano za za to litijum u evropi je proglašen kritičnom mineralnom 

sirovinom evropa je spiskove kritičnih mineralnih sirovina evropska komisije da budemo precizniji počela je da 
pravi tamo negde 2011 ta se lista stalno uvećavala i uvećavala pa bi možda bilo dobro kao kraći uvod vašim 
gledaocima da kažemo šta su kritične mineralne 

 

 

Fokus B92: gosti Čedomir Beljić i Predrag Mijatović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 10 jul 2024 - 3 min 

sirovine to su sirovine koje nemamo na ili nismo dovoljno istražili na svojoj teritoriji nemamo sigurne bezbedne 
lance snabdevanja a neophodne su za razvoj industrije u nekom regionu zemlji ili asocijacijama već kakva je 
evropska unija dakle litijum jeste na listi kritičnih mineralnih sirovina i to je intenziviralo i istraživanje i 

eksploataciju koja već počinje u evropskoj uniji 

 

 

Fokus B92: gosti Čedomir Beljić i Predrag Mijatović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 10 jul 2024 - 3 min 

pored nemačkog ovog nemačkog projekta ko koga vi pominjete to je projekat vulkan ako se ne varam u evropi 
postoje još niz projekata vezanih za istraživanje i eksploataciju litijuma uh finska nemačka malopre pomenuta 

Češka austrija francuska portugalija van evropske unije velika britanija intenzivno rade na otvaranju 
istraživanju i otvaranju rudnika da ne pominjemo sada imena tih lokaliteta ako 



 

 

Fokus B92: gosti Čedomir Beljić i Predrag Mijatović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 10 jul 2024 - 4 min 

potrebno možemo i o tome al ne ovo me interesuj ovo ovo je bio kraći uvod ako dozvolite sada zato što se kod 
nas nemačka nekakko uzima kao reper za za razne stvari pa evo baš baš baš me to redu uh ležište koje se 
trenutno koje je predviđeno za eksploataciju sada u nemačkoj je ležište drugačijeg tipa u odnosu na ono koje 
je u uh jadru kod nas i tu se iz vodenih rastvora eksploatiše odnosno vadi litijum 

 

 

Fokus B92: gosti Čedomir Beljić i Predrag Mijatović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 10 jul 2024 - 5 min 

unutrašnjost odnosno postenski masiv koji se nalazi na određenoj dubini i govorite o ovim geotermalnim o 
geotermalnoj naravno i nije ni to sve uh baš tako sjajno i ružičasto kako to ekolozi uslovno rečeno ekolozi 
hajde da kažem kako to grupe koje nisu za eksploataciju litijuma u srbiji prikazuju dakle moramo napomenuti 
da je rudarstvo delatnost u interaktivnom izrazito interaktivnom odnosu sa prirodom da tu bezbedne odnosno 
po po ekologiju po zaštitu 

 

 

Fokus B92: gosti Čedomir Beljić i Predrag Mijatović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 10 jul 2024 - 6 min 

problematičan dobro pričaćemo nešto kažem i sami ste rekli detaljnije o tome u nastavku gospodine mijatoviću 
kako vi gledate evo na ove tvrdnje o bezbednijoj eksploataciji u nemačkoj u odnosu na na na projekat u našoj 
zemlji pa dobro uh da li je ta eksploatacija bezbednija uh na primer ako se krene sa eksploatacij om 
uh litijuma kao što se planira u nemačkoj iz tih slanih podzemnih voda uh sama radna sredina  

 

 

Fokus B92: gosti Čedomir Beljić i Predrag Mijatović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 10 jul 2024 - 6 min 

i način na koji se takva eksploatacija vrši je svakako bezbednije nego u sa podzemnom eksploatacijom zato 
što su to potpuno različiti uh tipovi eksploatacije slanih voda podzemna eksploatacija čak i sirovina koja se 
eksploatiše u slanim rastvorima se to jest u tim slanim vodama radi se o velikim količinama rastvorenih 
raznoraznih minerala među njima i litijum koji je u vodenom rastvoru i koji se uh koji treba na neki način sada 

da se 

 

 

Fokus B92: gosti Čedomir Beljić i Predrag Mijatović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 10 jul 2024 - 7 min 
sad isti taj proces uh isparavanja vode kod uh podzemne eksploatacije uh imamo nekoliko da kažem vrsta 
razli uh približno sličnih minerala iz kojih se eksploatiše uh litijum to su uglavnom pegmatitske stene gde se 
tu litijum nalazi u obliku nekoliko minerala kao što su uh uh lepidolit spodumen cinvaldit uh i i 

 

 

Fokus B92: gosti Čedomir Beljić i Predrag Mijatović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 10 jul 2024 - 8 min 
podzemlja u te bazene prema nekim ovaj procenama to su podaci koji se mogu naći u Čilo je taka takva vrsta 
eksploatacije gde je za jednu tonu litijuma dobijeno na taj način potrebno je ispumpati dva miliona litara vode 

na određenom prostoru što samo što posle sa sobom povlači ako je eksploatacija duži niz godina drastično 
smanjenje nivoa podzemnih voda koji opet utiče na strukturu tla i na uh i na pojavu 

 

 

Fokus B92: gosti Čedomir Beljić i Predrag Mijatović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 10 jul 2024 - 10 min 
projekat može da ovaj sprovede da iznesu uh uh profesore benjiću uh rekli ste dakle da da apropos ove 
studije koju sam spomenuo u u najavi evo ja ću pročitati to su tri zasebne ali međuzavisne i povezane studije 
o uticaju podzemnog rudnika postrojenja za preradu na površini i deponije industrijskog otpada uh rekli ste da 
prema vašem mišljenju je moguća ekološki bezbedna eksploatacija litijum odalini jadra ali hajde da da malo 

dakle detaljnije uh porazgovaramo o ovoj studiji koja 

 

 

Fokus B92: gosti Čedomir Beljić i Predrag Mijatović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 10 jul 2024 - 16 min 
pripreme i kasnije ovaj ceo tehnološki proces da bi se dobio taj koncentrat litijum karbonat ali sve te količine 

se ne znaju jer treba dati uh kakva je oprema koji su kapaciteti opreme koji su ulazni sadržaji i sve ono što se 
da kažem uh rešava ovakvim jednim uh ovakvim tehničkim dokumentima ka koje vreme je potrebno za sve to 
dakle evo ovde se se se govori o tome da bi ukoliko bi projekat zaživeo rudarenje moglo 

 



 

Fokus B92: gosti Čedomir Beljić i Predrag Mijatović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 10 jul 2024 - 19 min 

bez toliko lošeg uticaja na životnu sredinu iliti bilo kakvog lošeg uticaja na na životnu sredinu kopati 
kopati litijum kako vi to vidite vezano evo i za ovaj ovaj prvi segment uticaje podzemnog rudnika dakle o kom 

ja se slažem sa profesorom ovaj pogotovo što uh na primer kompanija rio tinto je pre četir i godine negde 
krajem 2021 godine odbranila taj elaborat o rezervama i oni su imali u planu da do 2025 26 

 

 

Dr Luka Crnogorac o iskopavanju litijuma - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 10 jul 2024 - 0 min 

na koji način se bezbedno izvode rudarski radovi bez ugrožavanja životne sredine kako se prave projekti kada 
je u pitanju izrada podzemnih prostorija i koje se savremene metode danas koriste gost jutra je doktor luka 
crnogorac sa rudarskog geološkog fakulteta dobro jutro i hvala što ste danas tu dobro jutro hvala na pozivu 
eto nekako je glavna tema poslednjih dana litijum iskopavanje litijuma naročito iz tog ugla životne sredine 

dosta se o tome priča i kako se sprovode iskopavanja iskopavanja ruda bezbedno a da se  

 

 

Dr Luka Crnogorac o iskopavanju litijuma - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 10 jul 2024 - 3 min 
površini može da bude zadržana i nakon završetka eksploatacije uh rudnika mhm vi ste zajedno i sa kolegama 
radili na na na studiji izvodljivosti te podzemne eksploatacije ležišta litijuma i uh i uh bora jadar bili ste jedan 

od projektanata e sada do kakvih zaključaka ste sve došli uh moram da napomenem da ta studija nema 
pravnu težinu jer je zbog samog zaustavljanja projekta ona nije prošla pravnu proceduru u ministarstvu 
rudarstva 

 

 

Dr Luka Crnogorac o iskopavanju litijuma - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 10 jul 2024 - 8 min 
vodi računa kada je u pitanju iskopavanje litijuma znate kako otkopavanje litijuma ili otkopavanje bilo koje 

druge rude uh uslovljava da se zaposleno osoblje pridržava strogo uh pro to jest pravilnika koj i su dobili i 
uputstava za rad ta uputstva za rad su zapravo uh ona proističu iz glavnog rudarskog projekta uh glavni 
rudarski projekat je u rudarstvu ono što je u građevini izvođački projekat znači to je projekat koji je urađen do 
najsitnijeg detalja gde svaka radna operacija do detalja 

 

 

Dr Luka Crnogorac o iskopavanju litijuma - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 10 jul 2024 - 9 min 
tako da pridržavanje tih pravila koja su veoma jasna to je to je naravno najbitnije koliki je njegov značaj za 
održiv razvor naravno razvoj naravno mislim litijuma litijuma da ovaj pa pazite litijum je po našem zakonu 

karakterisan kao jedna od strateških mineralnih sirovina a opet s druge strane imamo evropska unija ga je 
svrstala na listu kritičnih minerala koji su neophodni u tom samom procesu zelene tranzicije mhm uh ja sam i 
neko istraživanje skoro čitao baš 

 

 

Dr Luka Crnogorac o iskopavanju litijuma - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 10 jul 2024 - 10 min 
vezano za litijum to je izveštaj međunarodne agencije za energetiku koja je dala prognozu da 2035 će uh 
potražnja za litijumom biti 50 veća od mogućnosti njegovog dobijanja od svih aktivnih rudnika u tom periodu 
koji budu radili da kad ste pomenuli aktivne rudnike čini mi se iz australije da je stigao neki izveštaj ako se ne 
varam da bi u svetu inače trebalo da se otvori najmanje 50 rudnika litijuma pretpostavljam i zbog te potražnje 

jer je reč o sirovini koja 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Ivica Dacic - 10.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 10 jul 2024 - 12 min 

gde je rečeno gde je rečeno da će da da polivaju danila vučića uranijumom ja ne znam sad gde nađuše 
uranium evo javio se ovaj kulačin koji kaže da su treba upotrebiti kad se pričalo o litijumu sad ne znam sad 

kako pređusmo na imamo ali evo kaže ovaj ga je ispravio kaže superna kiselina i sad vidite sad ovaj medijski 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Ivica Dacic - 10.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 10 jul 2024 - 12 min 

uh ne znam kako bih ovo nazvao okušaj hajde sad združeni udar vlasti i tabloida na novinare pazite sad ovo 
sad oni obraću stvari sada je ovde škoro žrtva koga neko napada on nije to mislio njemu je to izvrnuto i tu se 
javlja i Đilas koji kaže ivica dačić sps pretvorio u vučićev privezak zato i on se javio da brani sumpornu 
kiselinu litijum i po on je reagovao znate šta on je reagovao na moju izjavu da gde sam napao i one koji 

 



 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Ivica Dacic - 10.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 10 jul 2024 - 31 min 

svađama a sada se tuku oko pa to vam je kao da vam kažem to vam je kao i na unutrašnjem političkom planu 
nesto sada da se priča o nekim državnim i nacionalnim evo sad na primer taj  litijum uh čekaj ja za mene je 

potpuno 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Ivica Dacic - 10.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 10 jul 2024 - 32 min 
ali litijum i tako dalje pa ja sam tad prihvatio taj projekat pa šta sad mene neko pita šta sad ja mislim pa ja 
sam to tad prihvatio a šta je sa ovima što su ga tada predlagali sad oni pošto nisu više na vlasti sad su 
promenili promenili stav pa dajte bre stručno da pričamo o svemu tome i da vidimo kako je tu da li u ostalom je 
predsednik vučić je rekao predsednik vučić je rekao da će da se naprave i razvojni analiz razvojne analize i 
ekološke proc 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Dragoljub Kojcic, Vladimir Marinkovic - 10.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 10 jul 2024 - 22 min 
odlične rezultate on ima odličnu spoljnu politiku njegova energetika je da vam kažem jednu stvar on je već na 
72 je mađarska carbon free energetike tako je do 2030 90 49 on dobija oni dobijaju struje iz nuklearne 
energije oni imaju struju dugoročno oni imaju uh nekoliko sada već sedam osam fabrika uh litijum 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Dragoljub Kojcic, Vladimir Marinkovic - 10.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 10 jul 2024 - 22 min 
baterija oni imaju četiri nemačke fabrike najveće automobila najveću kinesku fabriku električnih automobila 
koja je došla pre nekoliko meseci u segedin byd on ima 13 milijardi u pajpelajnu uh kada su u 
pitanju litijumske baterije znači to je napravljen jedan tako jak ekosistem ali uh ekosistem privredni koji je koji 
je za obezbeđuje budućnost upravo mađarskoj to njemu daje mogućnost pazite on ima kineze on ima  

 

 

Fokus B92: gost Dejan Vuk Stanković | B92 TV 
B92 - FOKUS - 09 jul 2024 - 1 min 
način zadržavanja političkih stavova i idu i korak dalje pa navode da je Škoro napravio omašku jer kako kažu 
danila vučića je u rudniku litijuma nemoguće tuširati uranijumom ali je moguće sumpornom kiselinom 

poštovani gledaoci dobar dan i dobrodošli gledate fokus vaš je moj gost politički analitičar dejan vuk stanković 
gospodine stankoviću dobar dan i vama dobro došli dobar dan uh s obzirom na to pre nego što što 
porazgovaramo o temi iz najave uh uh hoću nešto drugo da vas pitam 

 

 

Fokus B92: gost Dejan Vuk Stanković | B92 TV 
B92 - FOKUS - 09 jul 2024 - 11 min 
jer u rudniku litijuma nemoguće je posipati nekog uranijumom ali je moguće sumparnom kiselinom kako vi to 

vidite pa slušajte ako bi doslovno hteo da tumačim i jednu i drugu izjavu onda ne postoji ništa bizarnije 
malicioznije nego to što sam čuo u poslednj ih ne znam mesec dana prvo uranium je radio aktivan element 
dakle kontakt sa uraniumom znači sigurnu smrt mhm kontakt sa sumpornom 

 

 

Fokus B92: gost Dejan Vuk Stanković | B92 TV 
B92 - FOKUS - 09 jul 2024 - 14 min 

evo ovo pod pod pretpostavkom da je zločin u srebrenici genocid za njih onda pretpostavljam da iz toga može 
da se pazite za neke jeste za neke nije da ali zanimljivo je da nemaju stav o tome ali vidim da kao kritičko 
mišljenje proglašavaju to poigravanje maliciozno poigravanje sa otrovnim i opasnim hemijskim supstancama 
uzgad budi rečeno uranijuma nema u rudniku litijuma ima li 

 

 

Fokus B92: gost Dejan Vuk Stanković | B92 TV 
B92 - FOKUS - 09 jul 2024 - 14 min 
litijuma nema uranijuma u srbiji bilo bi dobro da ima uranijum u srbiji jer on je važan za nuklearnu energiju a 
što se tiče litijuma i sumporne kiseline sumporna kiselina će se koristiti u procesu ekstrakcije litijuma 
iz litijum karbonata na temperaturi od 80 celih stepeni van tačke ključanja neće se oslobađati sumpor dioksid i 

neće biti mogućnosti da se stvore sumporne kiće 

 



 

Fokus B92: gost Dejan Vuk Stanković | B92 TV 
B92 - FOKUS - 09 jul 2024 - 16 min 

da bi to opstajalo tako kako je opstajalo bila je jedna neuspešna privatizacija tokom 2000 godina kad je jedan 
koncern rumunski i ne znam ko je još bio pokušao da kupi to pa nije imao novac za to pa je ta privatizacija 
propala dakle sada je to rešeno to više nije rak hrana ni to ni smederevska železara dakle krenulo se sa 
negativnom pričom o rudarstvu da bi se u stvari da bi ovaj u nekom trenutku pomešao litijum i uranijum ovaj 

 

 

Fokus B92: gost Dejan Vuk Stanković | B92 TV 
B92 - FOKUS - 09 jul 2024 - 21 min 

to ne može zašto zato što je to od vitalnog značaja za saobraćaj u jednoj državi da li možete da budete protiv 
iskopavanja litiju možete pa bilo je to kandidovano kod tema imali ste vi liste je l tako koje su se zalagale za 
moratorijum uh za moratorijum na iskopavanja litijuma je l tako bilo jer su zavetnici dveri podržani sa bivšim 

dekanom šumarskog fakulteta i bivšim prorektorom beogradskog univerziteta gospodinom ristićem predlagali 

 

 

Fokus B92: gost Dejan Vuk Stanković | B92 TV 
B92 - FOKUS - 09 jul 2024 - 22 min 

od od 90 u 88 mesecih zajednica pobedio sns sa sps samo dve su izgubili govorimo o kraju u kome će se 
vršiti ako se ako dođe do ako dođe do otvaranja rudnika litijuma govorimo o političkim posledicam tom sad se 

ja uopšte ne bavim ni riotintom ni bilo čime oni su to postavili kao političko pitanje ja sam vama rekao kad smo 
prošli put pričali na tu temu ja to ne shvatam kao primarno političko pitanje nego kao energetsko ekonomsko 

 

 

Fokus B92: gost Dejan Vuk Stanković | B92 TV 
B92 - FOKUS - 09 jul 2024 - 22 min 

i ekološko pitanje političko izvedeno kao pitanje i geopolitičko pitanje zato što preko toga se i geoekonomsko 
pitanje jer se tako spajamo sa evropskom unijom u tačci šest plana za rast zapadnog balkana imate si imate 
saradnju po pitanju kritičnih sirovina i minerala na listi evropske unije litijum je jedan iborati su jedan od 

hemijskih elemenata koji se koriste za tako nešto imate memorandum koji smo 

 

 

Fokus B92: gost Dejan Vuk Stanković | B92 TV 
B92 - FOKUS - 09 jul 2024 - 23 min 

mi u tome gledamo šansu za politikanstvo uzgled budi rečeno direktiva evropskog saveta koja je svima 
poznata je da nema rudarenja bez ispunjenja ekoloških standarda od 2027 godine to gledaocima treba reći 
uvodi se takozvani baterijski pasoš jer zašto je potreban litijum kao sastojak za da jonsko litijumske baterije 

šta znači baterijski pasoš pa to znači da sirovine 

 

 

Fokus B92: gost Dejan Vuk Stanković | B92 TV 
B92 - FOKUS - 09 jul 2024 - 25 min 
dešava u stvari ako ako ćemo realno da ostavimo sad litijum dosta smo o tome pričali oni traže temu ne 
zanima njih pazite da je njih zanimalo šta rio tinto tu radi pa oni bi ozbiljno shvatili rio tinto 2001 su im dali 
dozvolu da istražuju a šta su očekivali da rio tinto dođe ko nacionalna geografija pa da istražuje prirodna 
bogatstva srbije pa da snimi šta dokumentarni film o prirod prirodnim bogatstvima i mineralima u srbiji pa to je 
multinacionalna kompanija koja želi 

 

 

Fokus B92: gost Dejan Vuk Stanković | B92 TV 
B92 - FOKUS - 09 jul 2024 - 26 min 
o čemu se ov su govorili ali su u međuvremenu promenili mišljenje vite a vidite o čemu se radi nije uspelo 
hajte da budemo iskreni nije uspelo ni priča o diktaturi ni cenzuri ni pokradenim izborima ni o vučiću kao 
ovakvom i onakvom da ne nabrajam sad i onda su se setili litijuma litijum im treba kao tema on je zgodan za 
eksploataciju zašto pa to je neki hemijski element sad ćemo mi da podignemo uh manipulaciju bazičnim 

ljudskim strahovima za 

 

 

Fokus B92: gost Dejan Vuk Stanković | B92 TV 
B92 - FOKUS - 09 jul 2024 - 28 min 

što da se koriste prljave tehnologije i slično ne zanimaju njih ni ti geopolitički ni politički zapleti njih uopšte ne 
zanima u krajnjoj liniji znate šta je tu najparadoksalnije celu tu priču ja bih mogao da razumem da promoviše 
desnica tu priču promoviše levoliberalna i evroreformska politička opcija tačka spajanja sa evropskom unijom 
je saradnja po pitanju litijuma i kritičnih sirovina to vam svi oni kažu pogledajte strane ambasadore i uh 

 



 

Fokus B92: gost Dejan Vuk Stanković | B92 TV 
B92 - FOKUS - 09 jul 2024 - 28 min 

bilo da govorimo o evropskim ambasadorima o jofreu ili da govorimo o fergusonu i hillu dakle to je tačka 
spajanja a oni su proevropski prozapada to je prvo drugo vi kažete hoćemo ekološki bolje uslove života pa o 
čemu se radi oko litijuma pa litijum omogućava da se stvaraju baterije koje uh zamenjuju fosilna goriva koje 

emituju ugljen dioksid a ugljen dioksid povećava nivo zagađenja stvara efekat 

 

 

Fokus B92: gost Dejan Vuk Stanković | B92 TV 
B92 - FOKUS - 09 jul 2024 - 29 min 

staklene bašte pucanja ozonskog omotača većeg zagrevanja i težih klimatskih i klimatskih promena dakle vi 
hoćete bolju ekologiju pa daj da izbacimo fosilna goriva kako ćemo da izbacimo pa takođemo električne 
automobile između ostalog kako ćemo da se oslobodimo ovaj ovih termoelektrana pa kroz solarne panele 
tamo gde je to moguće je l tako litijum se koristi za to dakle vi hoćete veću ekološku svetu 

 

 

Fokus B92: gost Dejan Vuk Stanković | B92 TV 
B92 - FOKUS - 09 jul 2024 - 31 min 

kompanijom kao što je rio tinto na nekoj arbitraži ako stvarno neko nekad pod pritiskom ulice uh glasa za 
nekim moratorijum i slično dakle to su mnogo ozbiljne stvari i ozbiljan je trenutak u kome živimo za te manevre 
dnevno političke koji sad koriste litijuma juče su koristili slobodu medija jasno u ostalom sagledavajući 
dugoročno vrlo verovatno da bi to iskopavanja litijuma pomoglo u toj geopolitičkoj borbi i borbi za očuvanje 

nacionalnih interesa a to pazite vi bi postali neko nam 

 

 

Gost Jutra: Ivica Dačić - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 09 jul 2024 - 4 min 
neko prekorači liniju ja reagujem Đoković je rekao tenzije su veoma jake ne znam šta wimbledon može da 
uradi više o tome na portalu bdv2.net ali da vidimo i još portal telegraph.rs pišu pripremimo se neće biti 
prijatno upozoravaju da smo na početku vrelog talasa a takođe donose i naslov predsednik srbije rekao 
nemamo uranijum ali imamo litijum to je zajednička snaga celog regiona i tome ćemo nešto kasnije pričati 

telegram 

 

 

Litijum - ekonomska šansa ili opasnost? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 09 jul 2024 - 0 min 
da li litijum predst predstavlja razvojnu ekonomsku šansu srbije da li eksploatacija litijuma ugrožava životnu 

sredinu koje bi bile koristi kako bi trebalo da izgleda konačan projekat gost jutra je predrag mijatović generalni 
sekretar saveza inženjera rudara i geologa srbije dobro jutro i hvala što ste danas naš gost dobro jutro i hvala 
hvala vama na pozivu uh u svetu postoji na neki način ekspanzija kada je reč o o istraživanju rudi litijuma i da 

li otvaranje postrojenja 

 

 

Litijum - ekonomska šansa ili opasnost? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 09 jul 2024 - 1 min 
za njegovu preradu da li je opasno po okolinu uh to je tačno da je u svetu sad prava ekspanzija istraživanja ne 
samo litijuma nego u suštini svih mineralnih sirovina posebno onih mineralnih sirovina koje se vode na spisku 
kao kritične mineralne sirovine a litijum je uh da kažem na tom uh na tom spisku i vrlo se visoko kotira uh 
sama da kažem samo istraživanje i eksploatacija litijuma 

 

 

Litijum - ekonomska šansa ili opasnost? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 09 jul 2024 - 1 min 
samo po sebi uopšte nije opasno po životnu sredinu uh pogotovo rudarani jel ovaj rudnik litijuma uh jadarita 

koji bi trebalo kod nas da se otvori tu se radi o podzemnoj eksploataciji ranije je bilo na primer kad se govorilo 
o otvaranju rudnika i eksploataciji litijuma kod nas obično su da kažem na televiziji puštane uh pušteni filmovi 

gde se prikazivao neki površinski kop koji je pod 

 

 

Litijum - ekonomska šansa ili opasnost? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 09 jul 2024 - 2 min 
podrazumevao totalnu degradaciju površine terena skidanje svog humusnog pokrivača i pravljenja da kažem 
pejzaža kakav je što bi se reklo na mesecu ili na marsu međutim ovo kod nas je ovaj eksploatacija litijuma iz 

da kažem podzemna eksploatacije gde površina terena ostaje uh u najvećoj meri uh netaknuta deluvit da 
velika je razlika jer vi na primer ako imate površinski kop koji je 

 



 

Litijum - ekonomska šansa ili opasnost? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 09 jul 2024 - 3 min 

uh objekti i prostor za jalovište koji se gradi na površini terena podležu strogo kontrolisanim uslovima pod 
kojima se oni izrađuju i uh način na koji se održavaju i kako se uspostavlja monitoring sigurnosti po okolnu 
sredinu mhm uh dobro dakle mogu li rudnici litijuma da rade i ne ugrožavaju životnu sredinu kao što je na 

primer slučaj sa sa nuklearnim elektranama mogu normalno ali vidite kod nuklearnih elektrana su 

 

 

Litijum - ekonomska šansa ili opasnost? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 09 jul 2024 - 3 min 

maksimalni sistemi i protokoli kojima se obezbeđuje tako ovaj siguran rad nuklearne elektrane nešto slično 
treba primeniti i kod rudnika litijuma ne samo kod rudnika litijuma nego kod rudnika gde god se eksplatiše 
bilo koja mineralna sirovina nije litijum ništa posebno i ništa specijalno u odnosu na druge mineralne sirovine 

koje se eksploatišu jasno jasno a iz ekonomskog aspekta šta predstavlja 

 

 

Litijum - ekonomska šansa ili opasnost? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 09 jul 2024 - 4 min 

uh eto takva neka šansa ta to je vrlo velika razvojna šansa ali vidite srbija uh da je istraživala mineralne 
sirovine već istražuje već desetinama godina na svojoj teritoriji jedine dve uh da kažem mineralne sirovine 
metalične koje su pronađene u velikim količinama su bakar i litijum i s obzirom na veliku potražnju u svetu 
za litijumom to je isto s druge strane i velika razvojna šansa naj da kažem po 

 

 

Litijum - ekonomska šansa ili opasnost? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 09 jul 2024 - 4 min 
ubnije bi po srbiju bilo da krene u eksploataciju samo litijum rude jadarita i da je prodaje tako kao rovni 
materijal jer on cena je takva cena takvog materijala je da kažem vrlo niska i tu se ne mogu očekivati neki 
veliki ekonomski efekti mada ni oni ne bi bili tako beznačajni čak da se i to uradi najbolje bi bilo da se ta ruda 
koja se otkopa litijum litijumska to jest jadarit da se preradi da se dobije neki 

 

 

Litijum - ekonomska šansa ili opasnost? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 09 jul 2024 - 5 min 
centrat u suštini ovde litijum karbonat koji služi za proizvodnju ovih uh najviše za uh ove litijumske baterije 
mada litijum kao ovaj kao metal se može koristiti i u druge svrhe u mazivima čak se koristi i u medicini za 

spravljanje lekova ovaj za lečenje određenih bolesti onda u keramici u livačkoj industriji gde potpomaže 
dobijanje boljih odlivaka ovaj tako 

 

 

Litijum - ekonomska šansa ili opasnost? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 09 jul 2024 - 5 min 

tako da je tu vrlo velika razvojna šansa ako bismo mi uspeli da uvežemo kompletan lanac od 
eksploatacije litijuma do dobijanje nekog finalnog proizvoda eto i pomenuli ste 

 

 

Litijum - ekonomska šansa ili opasnost? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 09 jul 2024 - 5 min 
litijum karbonat od 2010 do danas evo čitam neki podatak vrednost tone litijuma karbonata skočila oko 
sedam puta i tome su doprenili masovna proizvodnja električnih vozila koji koriste litijumske baterije to sa 

jedne strane a sa druge strane manjak ležišta za eksploataciju uh kažite nam uh gde se nalaze najveća 
nalazišta pa trenutno najveća u najveće trenutno ležište ovaj  litijuma gde je i najveća eksploatacija a i najveće 

su rezerve to je u čim 

 

 

Litijum - ekonomska šansa ili opasnost? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 09 jul 2024 - 6 min 
mhm uh ali tu je tu se litijum dobija na jedan potpuno drugi način iz slanih izvora ovo uh uh da kažemo ova 

druga ležišta koja se nalaze na primer u australiji u sad neka novo otkrivena u sad-u i ova što se otkrivaju u 
evropi oni se ona se nalaze u potpuno jednoj drugoj sredini to je takozvani hard litijum koji se nalazi u uh 
stenama koje se zovu pegmatiti to su poslednje faze 

 



 

Litijum - ekonomska šansa ili opasnost? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 09 jul 2024 - 6 min 

razvoja određenih granitskih kompleksa gde se pojavljuje velike količine uh mogu da se pojave velike količine 
korisnih uh metala u ovom slučaju je u pitanju litijum i on se u takvim sredinama dobija iz četiri različite vrste 

minerala ovaj i svaki od tih svaka od tih sirovina ima posebnu posebnu tehnološku šemu i to i pripremu i 
preradu da bi se dobio ovaj ili litijum 

 

 

Litijum - ekonomska šansa ili opasnost? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 09 jul 2024 - 7 min 
karbonat ili litijum hidroksid u suštini to su dva proizvoda koja se pojavljuju na tržištu nešto je jeftinija 
proizvodnja litijum litijum hidroksida pošto se on dobije iz toplih izvora to jest iz slanih voda koje se uh 
eksploatišu crpljenjem iz podzemlja a ovaj litijum karbonat se uglavnom dobija preradom uh ovih minerala 

lepidolit cinvaldit spodumen uh petalit i u našem slučaju bi 

 

 

Litijum - ekonomska šansa ili opasnost? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 09 jul 2024 - 7 min 

bio u pitanju jadarit jer jedarit je potpuno nova vrsta minerala prvi put je otkrivena u srbiji i u odnosu na ove 
druge minerale uh odakle se dobija uh litijum ima potpuno da kažem drugačiju tehnološku šemu dobijanja e a 
eto rekli ste otprilike gde da li postoje još neke gde se još koristi litijum uglavnom svi vezuju za za baterije 

najviše pa najveća najveća uh potrošnja je u industriji proizvodnje baterija za 

 

 

Litijum - ekonomska šansa ili opasnost? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 09 jul 2024 - 9 min 
metodologija napravile spisak tih kritičnih sirovina uh u vrhu tih sirovina se nalazi litijum uh zašto je to bilo 
potrebno zato što su jednostavno uh i u americi i u evropi uvideli da u mnogome za te sirovine i 
za litijum zavise od afričkih zemalja od kine i onda su onda su hteli da donesu da sad evropska unija da sve 

članice evropske unije pod hitno moraju na svojoj teritoriji 

 

 

Litijum - ekonomska šansa ili opasnost? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 09 jul 2024 - 10 min 
da otvore neki od rudnika tih kritičnih sirovina pošto je litijum u samom vrhu trenutno je sad u evropi u 
različitim fazama razvoja oko 21 projekat na litijumu najviše ih ima u portugalu uh u francuskoj uh imaju da 

kažem u planu nekoliko ovaj rudnika da se otvori uh na primer već postoji eksperimentalna proizvodnja to je 
kooperacija jedne francuske kompanije 

 

 

Litijum - ekonomska šansa ili opasnost? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 09 jul 2024 - 10 min 

je i meris i british litium čini mi se u engleskoj u cornvallu gde već postoji probna ovaj proizvodnja 
uh litijum karbonata jasno i i imamo 

 

 

Litijum - ekonomska šansa ili opasnost? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 09 jul 2024 - 10 min 
to sam hteo da da vas pitam da prokomentarišete izjave i zvaničnika i ana brnović je i rekla da bi litijum za 
nas za našu zemlju bilo ono što je nafta bila za norvešku da bi u u na taj način postigla naša zemlja naša 
zemlja uspehe koje upravo norveška sa naftom uh predsednik je inače rekao da svakako još četiri godine se 
ne bi ne ne da ne bi došlo do iskopavanja litijuma uh a i vi ste govorili o tome da bi u svetu trebalo da se 

otvori na 

 

 

Litijum - ekonomska šansa ili opasnost? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 09 jul 2024 - 11 min 
najmanje 50 rudnika litijuma ako se ne varam je l tako oko 60 rudnika nikla i oko 17 rudnika kobalta je l tako 

da to je pazite da to to da kažem to je to je tačno međutim taj taj podatak sam našao u najnovijoj strategiji 
australijske vlade za uh pitanje uh kritičnih mineralnih sirovina i za razvoj rudarstvo u australiji to je znači 
njihova procena da se da je u narednom periodu da bi se zadovoljila i 

 



 

Litijum - ekonomska šansa ili opasnost? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 09 jul 2024 - 11 min 

zelena uh i zelena agenda i dekarbonizacija uh u suštini da bi se unapredila ta u suštini sve je to u u funkciji 
cirkularne ekonomije znači da bi se sve to postiglo u narednom periodu u svetu bi trebalo otprilike otvoriti 
toliko uh toliko ležišta jer pogledajte prošle godine proizvodnja uh litijuma na nivou sveta je bila oko 188.000 

tona a potražnja 900.000 tona uh predviđanja su da će do 

 

 

Litijum - ekonomska šansa ili opasnost? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 09 jul 2024 - 12 min 
2050 godine da potražnja samo za litijumom bude negde oko skoro blizu 3,5 miliona tona na primer od 
procene su da će već 2025 da potražnja sa sadašnjih znači sledeće godine sa sadašnjih 940.000 tona da 
potražnja ode na milion i 200 a već 2030 godine na 2,5 miliona tona e sad kad pogledate kakve su procene i 
tendencije ovaj potražnje a sa druge strane 

 

 

Litijum - ekonomska šansa ili opasnost? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 09 jul 2024 - 12 min 

uh kak kolika je proizvodnja na svetskom nivou evo na primer prošle godine je bila 188.000 tona znači postoji 
enormna potreba za litijumom i to za sobom povlači uh nova geološka istraživanja otkrivanja novih ležišta i 

puštanje u proizvodnju jasno a benefit srbije bi bio da ako možemo zaokružimo ceo proces uh ovaj od 
eksploatacije do dobijanja nekog proizvoda 

 

 

Litijum - ekonomska šansa ili opasnost? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 09 jul 2024 - 13 min 
količine i velike rezerve bakra i i litijuma jasno hvala vam mnogo što ste danas bili gost jutra i raz hvala i vama 
na pozivu 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Vladimir Djukanovic - 09.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 09 jul 2024 - 3 min 
je izrazio uh podršku eksploataciji litijuma njega targetiraju zastrašujuće kampanju sam preživeo jeste to je 
bilo i to odmah čim sam znači onako otvoreno stao na stranu uh podrške eksploatacije litijuma tako sam 

doživeo jednu monstruoznu kampanju koja je bila potpuno suluda sad je doživljava ana brnabić trenutno zato 
što nju razloče već dva tri dana i to na najprljaviji najbestidniji način uh odmah se ide prema predsedniku 
države tako što mu se porodica 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Vladimir Djukanovic - 09.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 09 jul 2024 - 6 min 
neostvarene to je onda neka vrsta kompleksa i onda se ti moraš tako da privlačiš pažnju na sebe mislim 
moram da vas pitam evo kaže legalizovali su laža izjava isečena to je sad hajde da kažem njegova izjava za 
ovaj danas nemam ja uranijum pa da njih prskam a predlog je bio da se njim tuširaju ako im nije štetan a ako 
im litijum nije štetan nije štetno da daju besplatno evo vidite sad to dob pa dobro to je nastavak licemerija 

čega pa upravo to najgoreg mogućeg licemerija nisam nisam 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Vladimir Djukanovic - 09.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 09 jul 2024 - 8 min 

imovinu ja ih ne bih držao u zatvoru držao bih ih na otvorenom da jednostavno narod vidi kako oni i u takvim 
uslovima doprinose razvoju srbije a mislim da bi tu i vučić i njegov sin i cela ta bolumenta mnogo više mogli da 
pomognu majdanpek u boru ili ne daj bože ako se bude otvarao taj  litijum da i tamo zapnu s vojski i da 

pokažu svojim primerom da to ništa nije štetno da se tuširaju uranijuma pošto uranijum nije štetno ništa nije 

štetno 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Vladimir Djukanovic - 09.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 09 jul 2024 - 13 min 
činite ovoj zemlji kako ste na moje pitanje kako tome da se stane na put vi kažete nikako kako ne ne može da 
se tome stane na put zato što ti ljudi imaju nalog da budu što veće budale i jedino narod da to shvati jedino 
narod da da skapira o kakvim se ljudima radi ti ljudi će koristiti svaku moguću situaciju da prave nekakav 
cirkus da li je to litijum da li je to peti parkić na zvezdari da li je to 63 blok da li je to ne znam deponija u vinči 

šta god gde god nađu neki razlog oni će da dođu i da kao 

 



 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Vladimir Djukanovic - 09.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 09 jul 2024 - 17 min 

to ide kampanja čitava kako je njih neko uvredio ne znam šta bože mojim uradio i prosto kao da živite u 
nekom ono paralelnom univerzuma kad smo kod napada vas su dosta napadali prvi tvit odnosno kako se sad 
to već kaže post na x-u je bio završio se sa kopaće se nego štaće kada je reč o litijumu onda ste imali 
hoćemo litijum kolumnu 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Vladimir Djukanovic - 09.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 09 jul 2024 - 19 min 

vašom sumanutom propagandom polako sad već počinje da sagledava kolika je to prevara znači mi ćemo 
nažalost kasniti za drugim evropskim zemljama u eksploatacije litijuma one će sve početi mi nećemo zato što 

su nas ovi zaustavili to je bio cilj da se mi zaustavimo jer će početi i portugalija i nemačka i finska čini mi se 
Češka sve druge zemlje će početi eksploataciju litijom mi smo tako bili mnogo pametni pa eto nećemo 
započeti to na vreme ali nažalost eto kažem imali smo takve takve ljude šizofrenik 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Vladimir Djukanovic - 09.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 09 jul 2024 - 20 min 
okupira pa će to da uzme ne mo ne postoji mogućnost s obzirom da je evropa donela svoje zakone o kritičnim 
mineralima znači evropa sama je donela svoj zakon gde bukvalno sve što postoji od litijuma u zemlji će se 

izvaditi jer da bi st smanjili zavisnost i od kine i od mnogih drugih država znači prosto moraće to da se radi reći 
će vam čekajte ovi imaju najbolji na svetu litijum pošto kod nas je zaista bog nas je time podario ovaj imamo 
najbolje na svetu litijum ako oni neće da eksploatišu to mora da se izvadi oko 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Vladimir Djukanovic - 09.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 09 jul 2024 - 21 min 

video taj narod koja je logika toga mislim koja je to besmisao i kretenizam što što ljudima plasirate samo je 
poenta bila u tome da mi ne eksplatišemo litijum nego neko drugi da krene i druga ima još jedna stvar samo 
što se to slabo priča vučić je lepo najavio mi nećemo da izvozimo sirovinu nego da se ovde proizvodi nego 
ovde da se proizvodi ovde prerada ide i da ide ovaj proizvodnja baterija e to njima smeta jer oni bi voleli neku 
marionetsku vlast koja će da dopusti izvoz sirovine ali evo vidite e to je ono što što je ključ svega 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Vladimir Djukanovic - 09.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 09 jul 2024 - 22 min 
čisto izvozili mi nismo pravili ni kompote ni džemove ni sve su uništili to tako bi oni sa litijom to uradili a mi 
želimo ovde da se to proizvodi mi nećemo da damo da se izvozi litijum van srbije i to je ono što njih nervira i 

to je ono što njih strašno boli znači oni bi da nama to bukvalno otnu a to da će se vaditi to prosto mora da se 
vadi jednostavno pitanje čovečanstva mislim uh ne može da ostane tu neko će ga odeti pomoćnik državnog 
sekretara sjedinjenih američkih država za energetske resurse džefri pajac izjavio da litium predstavlja 

generacijsku priliku za srbiju 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Vladimir Djukanovic - 09.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 09 jul 2024 - 22 min 

i da predsednik aleksandar vučić želi da razvija srbiju kao hab pajat je rekao za srpske medije da sjedinjene 
američke države žele da srbija napreduje ekonomski a projekat jadar je prioritet za evropsku uniju i u tom 
pogledu predstavlja priliku za srbiju ističe da će u vezi sa pitanjem litijuma suverenu odluku doneti vlada srbije 

imate onog nemačkog poslanika cdu-a koji je u januaru još u bundestagu rekao ko ubuduće ko ima litijum taj 

će biti u buduće super sila super sila i to je živa istina i onda svi ratovi trenutno se vode zbog res  

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Vladimir Djukanovic - 09.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 09 jul 2024 - 23 min 
resursa zbog kritičnih minerala naravno da da je litijum jedan od najvažnijih jer nećete litijum pa onda kažete 

građanima nećemo ni mobilne telefone nećemo laptopove nećemo da imamo kompjutere nećemo veštačku 
inteligenciju nećemo da imamo električan autobil nećemo ništa od toga nećemo struju da imamo jer nekude 
mora da se skladišti ta struja sola te te solare što što pravite oni imaju baterije znate te baterije se prave od 
tog litijuma kažete građanima nećemo hoćemo da živimo ko divljaci hoćemo da se vratimo ovaj da pasemo 

travu svi da ne da 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Vladimir Djukanovic - 09.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 09 jul 2024 - 24 min 

apsolutno će poljoprivreda da normalno sve funkcioniše nemojte više da lažete ljude i da obmanjujete građane 
znači to je ono što mene nervira što su oni strahom sad su setili recimo izvorišta voda i sad slušate onog 
zelenovića o izvorištima voda pazi on bio gradonačelnik tolke godine tamo njemu je loznica susedna susedna 
opština odnosno Šabac i voznica se graniči ni jednom se nije usprotivio litijumu tada nego nam je govorio da 
je to razvojna šansa sad se setio izvorišta voda ovaj pod cerom deli već je ono rekao i tako dalje 



 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Aleksandar Vulin - 09.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 09 jul 2024 - 23 min 

vratio osim što bi im poduzimao imovinu ja ih ne bih držao u zatvoru držao bih na otvorenom da jednostavno 
narod vidi kako oni i u takvim uslovima doprinose razvoju srbije a mislim da bi tu i vučić i njegov sin i cela ta 
abolumenta mnogo više mogli da pomognu majdanpeku boru ili ne daj bože ako se bude otvarao taj litijum da 
i tamo zapnu s vojski i da pokažu svojim primerom da to ništa nije štetno da se tuširaju uraniju  

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - prelistavanje stampe - 09.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 09 jul 2024 - 1 min 
srbiji iskreno vučić onaj koji ima litijum postaje sila moja deca ne moraju da trpe urede zato što su moja deca 

imamo ukupno 46,5 tona zlata u rezervama test biden ne sme da kiksne samit nato-a politika rasla strana 
srbija u julu kupila dodatnih 5 tona zlata uzbunna u sarajevu zbog naših kadeta u prijedoru kupanje 
uranijumom nije slobodno 

 

 

Da li ce se predsednik Bajden povuci iz predsednicke trke i time potencijalno ugroziti demokrate?  
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 08 jul 2024 - 22 min 

šavaju u tome vidite nažalost i na slučaju naše zemlje da iskoriste tu priliku kako bi pritiskali srbiju i kako bi 
izazvali nestabilnost u ovom regionu ništa ovo nije slučajno puštanje kurtija da radi šta hoće ovo što se 
događa uh sa sa litijumom rezolucija u srebrenici o takozvanom genocida u srebrenic i i sve ono što se 
događa na nivou zaoštravanja odnosa između republike srpske 

 

 

Fokus B92: gost Vladimir Đukanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 08 jul 2024 - 2 min 

jednostavno narod vidi kako oni i u takvim uslovima doprinose razvoju srbije a mislim da bi tu i vučić i njegov 
sin i cela ta abolumenta mnogo više mogli da pomognu majdanpeku boru ili ne daj bože ako se bude otvarao 
taj litijum da ih tamo zapnu s vojski i da pokažu svojim primerom da to ništa nije štetno da se tuširaju u 
uranijumu pošto uranium niješ ništa nije štetno uh pustio sam ovaj  

 

 

Fokus B92: gost Vladimir Đukanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 08 jul 2024 - 3 min 

video zapis zbog gledalaca koji ne znaju šta je rekao Škoro ali i zbog ilustracije onoga što je rečeno u naivi 
naime u odbranu Škora n1 kaže citiraću Škoro je u emisiji ktv rekao da bi danilo vučić kako bi dao doprinos 
srbiji trebalo svom trošku i bez obezbeđenja da ode u majdanpek i na kosovo i metohiju ali i u rudnik  litijuma 
da bi pokazao da taj metal nije štetan sad od ovog tuširanja uramen uranijumom ni traga ni glasa u najboljem 

slučaju to je kararakterisano kao kritičko mišljenje 

 

 

Fokus B92: gost Vladimir Đukanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 08 jul 2024 - 6 min 
maksimalan nivo valjda im je taj litijum kao tema ostala nešto poslednje za šta mogu da se uhvate kao 
davljenik za slamku jer više sve su izgubili izgubili su izbore ne postoje nigde na političkoj sceni niko ih ne 
doživljava za ozbiljno i onda radikalizuju tu priču kolitijuma manipulišući s narodom kako ćemo biti svi 

nabornu zatrovani zagađeni a onda kažu ti koji nas truju mi ćemo njih da pobijemo streljamo ne znam šta sve 
da uradimo i tome slično i onda naravno se napadaju deca i tvoja deca će tamo da budu recimo često meni to 
postavja pitanje pošto ja se zalažem za 

 

 

Fokus B92: gost Vladimir Đukanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 08 jul 2024 - 7 min 
explootaciju litijuma vrlo otvoreno to kažem kupi kaže on kaže preseli svoju ženu i decu tamo pa evo ja vam 

sad kažem otvoreno budi li se taj projekat realizovao ja ću se svim silama truditi da tamo kupim nekretninu 
zato što će to biti najbogatiji deo srbije naravno da želim tamo da ode mislim da će to biti ozbiljna ozbiljna 
šansa za svakoga da zaista ima apsolutno fenomenalan ambijent i i i i sjajnu i i sjajnu ovaj i prirodu i sve živo 
ali vi imate 

 

 

Fokus B92: gost Vladimir Đukanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 08 jul 2024 - 11 min 

koja radi to u u u jadru rađevini svuda tamo znači prosto oni dovlače iz drugih krajeva srbije pa dovlače tu kao 
neke aktiviste to su profesionalni aktivisti i vi maltretirate većinsko stanovništvo koje hoće 
eksploataciju litijuma bre ljudi hoće da zarade ljudi hoće da srbija ide napred hoće da žive bre normalno i vi 

sebi dajete za pravoki ne mi smo narod koji ne zna šta štiti pritom nam stalno pričate o nekakvim stručnjacima 
ja ni jednog stručnjaka vašeg nisam video da da da da nam to osporava na 



 

 

Fokus B92: gost Vladimir Đukanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 08 jul 2024 - 12 min 

neko zatrovao i loznicu i ne znam šta Šabac ja jesam jednom od gostiju postavio pitanje smisao to kakva je 
logika da da predsednik vučić to bude da mu to bude legat zapravo eto pa nenormalno pa ne a to to je 
plašenje naroda onda ljudi urade ozbiljnu studiju da neće biti nikakvog zagađenja pokažu vam se ne verujem 
mi njima ništa pa evo sad na primer interesantno je da su i oposicini mediji objavili da će se u nemačkoj 
kopati litijum ali se onda sada navodi iako su tvrdili da neće 

 

 

Fokus B92: gost Vladimir Đukanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 08 jul 2024 - 13 min 
portugalska vlada naravno i ona prošla koja je bila koja je donela odluku o eksploataciji litijuma i ova nova 
koja je došla između ostalog nastavlja taj projekat e sad našli su pazi nisu nisu nisu napravili prilog s nekim iz 
portugalske vlade nego su našli nekog njihovog ćutu tamo neki ekološki aktivista i sad on obrazlaže eto kako 
to može da bude jako štetno pa čekajte ljudi kog vi bre vi zavitlavate vi vodite kampanju zapravo suštinski je 
šta oni žele da urade oni ne žele da počne eksploataciju litijuma u vreme aleksandra vučić 

 

 

Fokus B92: gost Vladimir Đukanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 08 jul 2024 - 14 min 
to je poenta cele priče zašto zato što je vučić rekao neće biti izvoza litijuma nego on ostaje ovde i ovde će se 

prerađivati i finalni proizvod a to je proizvodnja baterija i eventualno električnih automobila e to može da se 
izvozi a ne može sirovina da se izvozi i to njima smeta jer znaju da će srbija da bude gigant onda u u u u 
evropi oni bi voleli da imaju neku marionetsku vlast gde bi obezbedile da se sirovina izvozi to je suština cele 

priče ne sme vučić da bude taj koji će ovde nešto 

 

 

Fokus B92: gost Vladimir Đukanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 08 jul 2024 - 15 min 

vrlo sam bio precizan nego ovi takozvani uh lideri tih pokreta ne znam to su apsolutni veleizdajnici srbije zato 
što ti ljudi rade za strane službe i agenture da bi sprečili srbiju da da se razvije i vrlo cilljeno to radi jer je 
poenta dovesti marionetsku garnituru koja će dopustiti eksploataciju litijuma i izvoz naše sirovine za 

zabadava to je cela poenta priče ali imaju sad problem nemaju apsolutnu podršku 

 

 

Fokus B92: gost Vladimir Đukanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 08 jul 2024 - 16 min 

neke nikakve reference u životu ovaj na na tu temu iako pazite evropa je donela zakon evropski parlament je 
doneo zakon o kritičnim mineralima gde je apsolutno naglašeno da će se sve što postoji od litijuma u evropi 
izvaditi jer evropa ne može bez toga da opstane da bi napravila veću autonomiju u odnosu na kinu i druge 

zemlje znači ne možete da opstanete bez toga više i sad ćemo mi da se pravimo pametni i ne mi nećemo pa 
evo ja vam sad kažem budemo li doneli ikakvo takvo odluku 

 

 

Fokus B92: gost Vladimir Đukanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 08 jul 2024 - 17 min 
da mi nećemo ja vam sad tvrdim ubeđen sam da će nas napasti neko i okupirati da bi to izvadio odavde a 
dosta potsmeha iz izazvala slična izjava predsednika vučića kada je govorio da će se ratovi u budućnosti 
voditi okolitijuma a onda su se desile neke stvari koji su ja vam tvrdim da će svi će se ratovi voditi zbog 

resursa i uvek su se vodili ratovi zbog resursa to je suština evo vam najbolji primer vam je ukrajina čak je 
nemački deutsche vele kao medij nemačke vlade ovaj napravio čitav prilog  

 

 

Fokus B92: gost Vladimir Đukanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 08 jul 2024 - 17 min 
o tome da se zapravo u ukraini vodi rat zbog litijuma i to jeste tačno tamo su u tom dombasu su ogromna 
nalazišta i litijuma i uranijuma i i uglja i svega soli šta god hoćete taj solidar je pun tih koji su rusi sovladali 

njim prošle godine on je pun tih rudnika soli ne znam tih tako da ratovi se vode zbog zbog različitih resursa 
zbog nikla zbog svega znači tu prosto biće potrebno a vi sad gospodo evo ja vam kažem sad mi imamo 
najbolje 

 

 

Fokus B92: gost Vladimir Đukanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 08 jul 2024 - 18 min 
litijum na kugli zemaljskoj znači u srbiji se nalazi najbolji litijum taj jadarit kako se to već zove mhm ako mi 
nećemo to da kopamo ja vam tvrdim doći će neko ko će nas zauzeti okupiraći reći će sad ćemo mi to da 

vadimo zato što je nemoguće da u eri gde je to više nego ogromna potreba nemoguće da tako nešto ostane u 
zemlji i da ne bude izvađeno ne postoji mogućnost ne postoji nikakva šansa a na nama  

 



 

Fokus B92: gost Vladimir Đukanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 08 jul 2024 - 21 min 
ne razumem pa električni automobili daj bože da da se što više ovaj proizvodu drugo nama taj  litijum je 
veoma potreban jer ako idemo na te alternativne izvore električne energije na primer solarium ono  

 

 

Fokus B92: gost Vladimir Đukanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 08 jul 2024 - 21 min 
odnosno solarnu energiju molim lepo izvinite nama je tu litijum više nego potreban više nego potreban pa 
kako mislite pravite one baterije koje idu solare i to na koji način to mislim bez litijuma pa valjda ako ste veliki 

kolozi vi se zalažete za to pa molim lepo uh imate protest u u tamo u jadru a osvetljavate trg mobilnim 
telefonom je l tako bilo pa što to radite bacite mobilni telefon kažete nećemo mi to zagađujema litijumsku 

bateriju 

 

 

Fokus B92: gost Vladimir Đukanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 08 jul 2024 - 21 min 
pa kažite onda ljudima ako ste protiv toga da ste protiv mobilnog telefona i tableta i laptopa i svega onog što u 
budućnosti u budućnosti će nam biti više nego potrebno ljudi shvatite električne energije posebno struje sve 
manje ima još sa dolaskom ove kako se zove veštačke inteligencije to sisa struju bukvalno sisa struju nama je 
između ostalog i litijum je potreban i zbog skladištenja energije i zato 

 

 

Fokus B92: gost Vladimir Đukanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 08 jul 2024 - 22 min 
ne šteti životnoj sredini nimalo mhm i nemojte više da plašite ljude niko u evropi to neće dopustiti zato što bi 
sebe zagadio pa na kraju krajeva čekajte ispada da je sumporna kiselina pošto su ovde kod nas lagali da ne 
znam kolika količina sumporne kiseline treba da ćemo imati sumporne kiše i slične budalaštine plašeći ljude a 
šta sumporna kiselina u nemačkoj je zdrava ne razumem šta pošto tamo će morati mnogo više da se ne znam 
takvih stvari upotrebi ako gledate tu njihovu logiku nego ovde jer njihov je litijum daleko lošije kvalitetan nego 

 

 

Fokus B92: gost Vladimir Đukanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 08 jul 2024 - 23 min 
donela propise po kojima popušta po tim ekološkim nekim pitanjima popušta upravo da bi se spasle litijum i 

mnogi drugi ti kritični minerali su nikad potrebni ratovi se zbog toga ljudi vode jasno jasno da l ste vi normalni 
šta radite vašoj zemlji ali to jeste pitanje pronaći balans između te potrebe nasušne potrebe za za litijumom i i 

pa dajte vi prvo krenite što ljude ljude negde dovodi dajte prvo krenite 

 

 

Fokus B92: gost Vladimir Đukanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 08 jul 2024 - 24 min 

sebe nemoj da pušite toliko nemoj da gurate automobil u reku ili ili ili da gurate šporet u reku nemojte da 
uništavate šume da sečete nemilice stabla i slično nemojte to prvo da radite pa onda nam pričajte o tome da li 
će ovde neko zagaditi nas eksploatacijom litijuma nemoj da izmišljate gluposti izvinite zašto to zašto ta ta taj  

 

 

Fokus B92: gost Vladimir Đukanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 08 jul 2024 - 27 min 

a sve ovo drugo ako želite možda opet da se ogledamo ko zna možda se opet pruži neka prilika samo nemoj 
posle da kukate i kmečite opet kako su vas narod neće i kako ste izgubili drastično su izgubili izbore ja vam 
sad kažem oni šta je ovde poenta oni pokušavaju svoj svoj neuspeh i katastrofu da opravdaju upravo kroz ovu 
agresivnu kampanju oko litijuma i onda da iskamčeš koji dinar da im se plati sa strane za sve ovo što rade jer 

su prosto politički impotentni 

 

 

Šta litijum donosi Srbiji I ko će doneti konačnu odluku o iskopavanju? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 08 jul 2024 - 0 min 
ko će doneti konačnu reč o eventualnom iskopavanju litijuma u srbiji koje bi bile koristi od eksploatacije te 

sirovine da li je projekat jadar rizičan po životnu sredinu gost jutra je profesor rudarsko geološkog fakulteta u 
beogradu aleksandar cvjetić profesore dobro jutro i hvala mnogo što ste danas naš gost dobro jutro vašim 
gledaocima i hvala što ste me pozvali eto već nekih godinu i po dana se vode oštre polemike u javnosti 
oko litijuma šta vi kažete o projektu jadra da 

 



 

Šta litijum donosi Srbiji I ko će doneti konačnu odluku o iskopavanju? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 08 jul 2024 - 2 min 

zašto dve studije i da kažemo treća studija za industrijski otpad koja još ponešto ima da se uradi kad kažemo 
tri studije znači ovaj projekat se sastoji iz tri dela to je podzemna eksploatacija praktično deo koji će da vadi 
mineralnu sirovinu i da je pripremi za dalje zatim imamo hemijsko postrojenje koje treba da da taj konačni 
proizvod a to je litijum karbonat ljudi su čuli litijum karbonat natrijum sulfat i bornu kiselinu i treći objekat za 

koji je rađena studija to je odlaganje 

 

 

Šta litijum donosi Srbiji I ko će doneti konačnu odluku o iskopavanju? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 08 jul 2024 - 9 min 
a osim litijuma u dolini jadra bi mogao da se iskopava i jadarit je l tako uh pazite ovako inače kad je rio tinto 

krenu oni su krenuli sa sasvim drugim deom neke borne minerale su tražili i tako dalje i onda su kada hajde da 
kažemo posrećilo se pa su našli jedan vrlo da kažemo složen mineral zato je između ostalog i dobio ime 
jadarit jer ga nema nigde u svetu koji u sebi ima pored bora znači ima litijuma i tako dalje što je da kažemo 
njima dodatna vrednost a i eto kažem od od te 2020 kad je litijum 

 

 

Šta litijum donosi Srbiji I ko će doneti konačnu odluku o iskopavanju? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 08 jul 2024 - 9 min 
toga je on koristan a za zašta može da se da se koristi tačnije gde se koristi znači litijum pre svega litijum se 
koristi videli ste znamo litijum mislim na jadarit vidite jadarit je mineral jadarit je mineral da kažemo ljudima 
mnogo lakše stena evo ima vidim kod vas na slici jedna stena praktično u kojoj vi imate određeni sa razlike 
između stena i minerala zato što u mineralu imate definisan taj hemijski sastav minerološki i to je prosto jedan 
mineral u kojem vi imate da kažemo ovaj imate litijuma eto jadarit je prosto mineral jas i sad pričajući sve o 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Nebojsa Krstic, Dejan Vuk Stankovic, Predrag Markovic - 08.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 08 jul 2024 - 2 min 
i u takvim uslovima doprinose razvoju srbije a mislim da bi tu i vučić i njegov sin i cela ta bulumenta mnogo 
više mogli da pomognu majdanpeku boru ili ne daj bože ako se bude otvarao taj litijum da i tamo zapnu s 

vojski i da pokažu svojim primerom da to ništa nije štetno da se tuširaju uranijum pošto uranijum nije štetno 
ništa nije štetno kako razumete ove poruge gospodine markoviću to hajde ovako gledano is torijski pa ne to 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Nebojsa Krstic, Dejan Vuk Stankovic, Predrag Markovic - 08.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 08 jul 2024 - 4 min 
treba da se otvori ja ne znam kakve veze ima uranijum u tom se kopalitijum ali kada je čovek toliko opčinjen 

mržnjom i kada ga to inspiriše da javno deluje onda ne zna ni o čemu priča ne zna ni zašta koji rudnik ali to 
deluje onako bizarno zločesto da ljude prskate uranijumom zato što je uranijum element od koga se prave 
atomske bombe a e sad i radioaktivan i radioaktivan je uz to da dakle to je 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Nebojsa Krstic, Dejan Vuk Stankovic, Predrag Markovic - 08.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 08 jul 2024 - 6 min 
tracije protiv ovog rudnika litijuma u loznici sad je to glavna opoziciona tema vidim da za četvrtak spremaju 

opet neke uh pohode na na ustavni sud savo monirović to najavljuje juče je bio haos blokada železnice znači 
rudnici se stavljaju sada kao tačka nekolicina takozvanih aktivista kako ih oni nazivaju blokira željeznički 
željeznička čvorišta i naravno da ih je policija sklonila je tako i sprečila o tome 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Nebojsa Krstic, Dejan Vuk Stankovic, Predrag Markovic - 08.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 08 jul 2024 - 15 min 
ako se bude otvarao taj litijum da i tamo zapnu s vojski i da pokažu svojim primerom da to ništa nije štetno da 

se tuširaju uranijum opušte uranijum nije štet ništa nije štetno evo nas čuli smo još jednom ovu suludu izjavu i 
kommentarisali smo ali evo vidite ovaj draže petrović tvrdi da prenjaci nisu ljudi njihov mozak je u većini 
slučajeva znatno manji od onoga što njihovo telo zahteva pa su neinteligentni a neinteligentne neinteligentne 
vrste su često bahate i zle to kaže zamislite 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Marko Cadez - 08.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 08 jul 2024 - 15 min 

bila je u poseti nemačkoj i čestitala nemačkoj privredi na tome što će prva postati ko ovaj što se kaže hajde da 
kažem eksploatator svojih nalazišta litijuma uh značajno za razvoj i ona će početi 2026 nemci imaju dva 
velika projekta vulkan zinvald dobar ste proznavalac nemačke privrede ovo će u velikoj meri ojačati 
autoindustriju njihovu kako ne i tu je nešto što moramo da da da da da kažemo da nekako dok se dok smo se 

mi bavili drugim stvarima uh vidimo da je 

 



 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Stevica Dedjanski, Ibro Ibrahimovic - 08.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 08 jul 2024 - 22 min 
bore protiv eksploatacije litijuma ili se bore protiv riottinta to to nikako ne mogu da razgradim za nešto drugo a 
za nešto drugo da za neku drugu agenciju za neku drugu kompaniju tako da evo često čujem samo da je rio 
tinto najveći problem i sad nikako da na kraju krajeva da ih razumem da li su protiv eksploatacije litijuma ali 

nisam razumeo zašto nisu za jedan stručan razgovor stručnu kompetenciju malopre sam rekao kad ne znaju 
ništa u upravo to sam hteo da kažem znači interesantno je da 

 

 

Novo jutro-Jovana-Trivun Ivković,Marko Lopušina,prof. Ilija Kajtez,Božidar Spasić-07.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 07 jul 2024 - 26 min 
njima ali išla im je i politika na ruke nemačka je podržavala onda nemci pošto su lukavi oni to nagovore 
engleze pa na govori amerikance amerikanci se kupuju oni jako dobro lobiraju a to ćete videti šta nemci rade 
na ovom terenu evo vidite i oko litvima šta je rekao onaj diplomata pa vi imate litijum pa vi to morate da vadite 
šta to znači treba da vadite vi to morate njima to treba mhm ja ne bih hteo da budem u koži gospodina vučića 
kaki će to pritisci biti 

 

 

Novo jutro-Jovana-Trivun Ivković,Marko Lopušina,prof. Ilija Kajtez,Božidar Spasić-07.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 07 jul 2024 - 27 min 
za taj litijum i koga će oni sve pokušati već su negde krenuli i već su negde i krenuli to će strašno biti pritisci 

neće se libiti da plaćaju da ucenjuju i da ubijaju to tako sad ćemo da se vratimo ovo ste dobro započeli samo 
da vidim da li je božo još uvek tu da sad ne idem od tebe ja nigde ne brinim se bož hvala ti božo moj pa znam 
ja da si boža je jedan od onih kao i svi ovde koji su da kažem u studiju dobro triva se kasnije priključio ali triva 
je tebe ko ceo život 

 

 

Gosti “Prelistavanja”: Branko Branković i Marko Blažić - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 07 jul 2024 - 1 min 
24 godine kaže iz srpskog telegrafa čovek iz senke srušio slobu potom dojčevele tvrdi putin napao ukrajinu 
zbog litijuma vučić opet bio u pravu juče smo pričali o ovoj temi zapravo je profesor darko trifunović o tome 

pričao sledeći list stalo novine ekspresno u budućnost vreme putovanja 100 minuta 160 km/čas iznosiće 
brzina električnih vozova moderna modernija srbija počela izgradnja železna 

 

 

Novo jutro-Andrija Jorgić,Aleksandar Gajović,Slavko Ivković,Ibro Ibrahimović-07.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 07 jul 2024 - 12 min 
l se ukršto preko beograda kažu da je dnevna fluktuacija ljudi od 700 do milion ljudi da uđe i izađe iz beograda 
a činjenica da 2 miliona a sad još kad bude bio litijum pa to će da nas postavi u centar geostrateškog žarišta 
u svakom smislu naravno srbija iskopavanjem litijuma i proizvodnjom baterija o kojima se govori i koje su 

strane službe htele da stopiraju pre dve godine i vrlo su u stvari nisu htele one su uspele da se to stave sa 
strane nastavljaju da u centrus 

 

 

Novo jutro-Jovana-Abdulah Numan,Dejan Miletić,Srba Filipović,Darko Obradović-06.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 18 min 

to je to i tu tu pada sve dakle evo sad se gradi put ka tutinu slobodna ekonomska zona isto u tutinu imao sam 
priliku od pokodina kučevića da čujem koliko je verovao dakle u u tu slobodnu ekonomsku zonu i tako dalje 
međutim jednostavno uvek ćete imati tu manjinu koja će pokušati svaku našu pukotinu da eksploatiše kao i u 
slučaju litijuma i hoću da evo odmah i to prokomentarišemo dakle to je jedna vrsta da kažem hibridnog rata 

koja koji se vodi protiv naše zemlje 

 

 

Novo jutro-Jovana-Abdulah Numan,Dejan Miletić,Srba Filipović,Darko Obradović-06.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 19 min 

svoje ispravne i čiste namere borbe za životnu sredinu i tako dalje tako je ali ja mislim da oni koji organizovano 
ovo što je dejan rekao otimaju debatu koji organizovano dakle nastoje da blokiraju ne ovaj projekat nego 
razgovor o tom projektu e njihove namere nisu čiste što se tiče ekoloških problema to je legitiman problem ali 
ne možemo se praviti da samo je rudnik litijuma problem koji treba 

 

 

Novo jutro-Jovana-Abdulah Numan,Dejan Miletić,Srba Filipović,Darko Obradović-06.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 20 min 

srbiji da obezbedi desetine milijardi stranih direktnih investicija a nije problem na primer rudnik kolubara koji 
ima 60.000 hektara otvorenog kopa dakle vidite kako je ta briga jako selektivna kada je to u pitanju i ja mislim 
da je predsednik vučić apsolutno u pravu povedena je dakle hib hibridna operacija protiv ekonomske 
bezbednosti ove zemlje onda kažu ne kopa se litijum nigde nije tačno 14 projekata je u evropi u sinovec u 
Češkoj je 

 



 

Novo jutro-Jovana-Abdulah Numan,Dejan Miletić,Srba Filipović,Darko Obradović-06.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 20 min 

na 40 km od nemačkog grada drezdena pa ko vodi više računa o ekologiju nemaca međutim ovde mislim da 
su na testu i strateške komunikacije jer jednostavno olako se dozvolilo da zablude oblikuju percepciju po 
pitanju ovoga projekta jer ljudi su sveli kao evropi treba litijum nije samo evropi litijum treba i srbiji zato što 
oko litijuma mi jačamo našu nacionalnu bezbednost dovodimo i tehnologije strane direktne invest  

 

 

Novo jutro-Jovana-Abdulah Numan,Dejan Miletić,Srba Filipović,Darko Obradović-06.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 21 min 
naša politička pozicija generalno u svet u evropi promeniti uh sa proizvodnjom sa eksploatacijom litijuma i 
proizvodnjom tih električnih baterija u smislu da budemo na svetskom nivou važen igrač je l me razumem šta 
pitam e litt kao što rusi imaju gas ili e o tome epalitijum je u centru dakle ekonomije 21 veka dakle kao što je 
nafta bila u 20 veku tako je litijum centar ekonomije 21 veka problem je ovde samo što ja 

 

 

Novo jutro-Jovana-Abdulah Numan,Dejan Miletić,Srba Filipović,Darko Obradović-06.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 21 min 

želim da se govori o tome da ljudi mogu da iznesu svoja mišljenja protiv sam diverzija i sabotaža protiv sam 
blokada evo imate ovoga igora braunovića koji kaže mala razlika između litijuma i litija nemate gospodina 

dačića da odreaguje na to jer se radi o njegovom funkcioneru koji direktno dakle potpiruje napade na strateški 
sudbonosnu važnu stvar kakav je ovo projekat ljudi nije ovde problem litijuma problem je celokupnog dakle 

lanca 

 

 

Novo jutro-Jovana-Abdulah Numan,Dejan Miletić,Srba Filipović,Darko Obradović-06.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 22 min 
koji prati taj litijum i onda na kraju pa jer nam više vredi desetine milijardi od investicija ili ucjenjivački kineski 

krediti dakle hajmo ljudi da budemo realni i mislim da svi koji imaju odgovornost u ovoj zemlji moraju dakle da 
doprinesu konstruktivnoj raspravi država treba da omogući ambijent kao što je u francuskoj napravljena 
komisija za javnu raspravu po tom pitanju ja sam pisao i govorio o litiumu kada niko nije ni spominjao liti u 
srbiji i u svojoj knjizi uticaj litijuma na stratešku bezbednost srbije 

 

 

Novo jutro-Jovana-Abdulah Numan,Dejan Miletić,Srba Filipović,Darko Obradović-06.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 23 min 

svakog zločina da li zločina prema nekom narodu da li zločina prema državi pa onda ako hoćemo i 
ekonomskog zločina nad državom pa samim tim i nad narodima koji čine tu državu a onda i bezbednosni 
zločin nad istim pomenutim subjektima dakle nad srbijom se time što se uh potkopava projekat 
eksploatacije litijuma vrši svesno zločin nad ovim narodom jer ovaj narod može da postane lider jedan od 

lidera 

 

 

Novo jutro-Jovana-Abdulah Numan,Dejan Miletić,Srba Filipović,Darko Obradović-06.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 23 min 
u evropi i u svetu ekonomski u veku koji je ispred nas i u decenijama koji su ispred nas ukoliko iskoristi ono što 
mu je bog dao nismo birali da l ćemo da budemo na na zemlji na koji ima litijuma nafte zlata ili nečeg 
imamo litijum ovo je naša šansa ako je ne iskoristimo nećemo nikada više imati priliku da iskoristimo jer ovaj 

narod i biološki u svakom drugom smislu se gasi ukoliko ne iskoristi svoje šanse 21 veka dakle ibraunović i 
slični nek stave prst na čelo 

 

 

Novo jutro-Jovana-Abdulah Numan,Dejan Miletić,Srba Filipović,Darko Obradović-06.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 24 min 
onaj ko kaže trebaju nam litije se kandiduje da kandiduje da postane lider litija protiv litijuma ja bih rekao lider 

litija protiv budućnosti ove zemlje i ovog naroda dakle neka se zove i ivica dačić neka se zove kako god hoće 
brunović meni je potpuno svejedno dakle nije odgovorio dakle ivica tutor svima i svoje ne može on da stavi 
njima flaster na usta i što oni nemaju ja neću njega da branim meni je svejedno dobro ja branim ilicu zato što 

ivicu poznajem dakle ja uvažavam njega kao političara ali odgovornost moraš da preuzimaš odgovornost  

 

 

Novo jutro-Jovana-Abdulah Numan,Dejan Miletić,Srba Filipović,Darko Obradović-06.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 25 min 
da se izjasni protiv eksploatacije litijuma i da kaže naš program i vizija srbije u 21 veku je drugačija pa kažeš 
takva i takva mislimo da to nije potrebno zato i zato ali naučno onda iznesi dokaze zašto to nije dobro pa ćemo 
onda i mi možda staviti prst na čelo ako postoje ti dokazi iz studija koji govore da je loši i re treba ja sam 

grešio bio sam u zabludi ali ne ne postoje takve takve analize ne postoje takve studije dakle a kad se iznese 
kao što darko rekao studija pod kojo pod kojoj to nije šteta 

 



 

Novo jutro-Jovana-Abdulah Numan,Dejan Miletić,Srba Filipović,Darko Obradović-06.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 27 min 
ljudi nijedna država koja ima litijum u evropi nije rekla da će se odreći litijuma i mi treba da budemo jedine 
budale u 21 veku i da vozimo tuđe automobile električne umesto svoje evo u subotici su momci napravili 
fabriku baterija koja je modernija nego neke druge mi imamo naša tehnološka pamet okupljena oko litijuma 

već je realnost u srbiji a onda ćemo da se odriknemo sirovine od koje možemo dodatno approfitiramo da samo 
hoću gospodinu da dam reč 

 

 

Novo jutro-Jovana-Abdulah Numan,Dejan Miletić,Srba Filipović,Darko Obradović-06.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 27 min 
u tu sam u što sam u pauzi pričao u tom mestu brokenhill polomljeno brdo da i najveća u australiji u australiji 
je najveća kompanija na svetu za rudarska kompanija je brockenhill propriety limited mhm uh nestalo je 
gvožđa više ne može to da se vadi i najjedanput su pronašli litijum ja i litijum je otprilike ni kilometar rudnik je 
ni 

 

 

Novo jutro-Jovana-Abdulah Numan,Dejan Miletić,Srba Filipović,Darko Obradović-06.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 28 min 
kilometar od mesta de ste vi da aha i nije bilo nikakvih uzbuđenja nije bilo niko se još nije zarazio ni od čega 
niko još nije umro od bilo čega suporne kiseline o koji pričaj da se ispušto zemlju ništa ne ne ne ne ne ne ništa 
od toga nije bilo vadi se i to je jako potrebno litijum kao litijum moramo se čuvati jer on kad curi iz baterije on 
je opasan jer može da uništi sve i dolazilo je kod nas do 

 

 

Novo jutro-Jovana-Abdulah Numan,Dejan Miletić,Srba Filipović,Darko Obradović-06.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 28 min 
pošto neke kompanije nisu pravile litijum baterije kako treba kineske kompanije nisu osiguravale svoje 
baterije i onda je taj litijum počeo da curi iz baterije to kad tečnost iz baterije da i i i dolazilo je do požara i 

onda se zapali automobil ili se zapali kod njega u garaži on puni svoju bateriju i najedanput se ona zapalila ali 
to nije stvar litijuma to je stvar sigurnosti sigurnosti proizvodnje 

 

 

Novo jutro-Jovana-Abdulah Numan,Dejan Miletić,Srba Filipović,Darko Obradović-06.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 29 min 
i sada uvek tu postoje neki visokomoralni ljudi koji nađu e sad sam ja jovanka orleanka sad ću ja da se borim 
protiv litijuma a stvarno u australiji mi demonstriramo protiv svega i svačega nikakve demonstracije nisu bile 
protiv protiv litijuma jer je to to je kako bih rekao proizvod budućnosti i ako sve bude lepo ovoj zemlji je to  

 

 

Novo jutro-Jovana-Abdulah Numan,Dejan Miletić,Srba Filipović,Darko Obradović-06.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 31 min 
kroz dušu hvala vam puno imate otvoren poziv uvek da znate do kraja života hvala vam veliko eto nastavite 
sad morala sam zaboravio gde sam bio ali eto litijum je siguran ne treba se boriti protiv njega uh može se sve 

uraditi uh puno rudnika koji su otvoreni u u australiji koji su bili taj otvoreni kako se to kaže kop uh kad su se to 
završili došlo je do pošumljavanja došlo je do pravljenja jezera 

 

 

Novo jutro-Jovana-Abdulah Numan,Dejan Miletić,Srba Filipović,Darko Obradović-06.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 32 min 
da su ih svi videli ja sam borac ja sam proleterska brigada ja se borim za vas ja sam i plaćeni i plaćeni su 
muftija iz inostranstva su plaćeni ima tu dve vrste borbe kad je u pitanju borba protiv litinuma jedna je borba 
protiv srbije i njenog napretka a druga je borba uh onih koji ne žele da eksploatišu oni drugi litijum znači 
organizovane multinacionalne kompanije organizovane države koje podrivaju 

 

 

Novo jutro-Jovana-Abdulah Numan,Dejan Miletić,Srba Filipović,Darko Obradović-06.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 32 min 

da neka kompanija koja je već viđena koja već gotovo izvesno će eksplatisati uh litium ne bude ona nego daj 
da to dezavujišemo pa kad se promene političke okolnosti geopolitičke pa ćemo onda mi to da uzmemo i to 
jeftino to smo imali sa našim gasom sa našom naftom to se sećam i to nikad neću zaboraviti ja kad mi neko 
pomene uh voli rusiju ali je protiv litijuma a ja kažem a što nisi bio kad su nam otimali nis 

 



 

Novo jutro-Jovana-Abdulah Numan,Dejan Miletić,Srba Filipović,Darko Obradović-06.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 35 min 

nauka velika nego ono što život pokazuje znači to treba uvažiti znači verujte svojoj  državi uh nismo slučajno tu 
gde jesmo mi smo se podigli idemo napred hajde da taj zamajac bude još veći uh hajde da to zahvatanje 
države bude maksimalno hajde da uh sve što ide uz litijum bude u srbiji i proizvodnja baterije i proizvodnja 

automobile i tako dalje jer mi uh evo i danas ko bude uzeo srpski telegraf moći će da 

 

 

Novo jutro-Jovana-Abdulah Numan,Dejan Miletić,Srba Filipović,Darko Obradović-06.07.2024.-2.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 35 min 
žita mi smo treća zemlja po rezervi litijuma uh znači ima Češka ispred nas za vrlo malo više nemačka je prva 
ali govorim uh i i sad i na kraju krajeva na kraju krajeva zašto bi mi prodavali sve što je naše i naše tržište i sve 
ono što je srpsko hajde mi sve to da damo neka neka bude neka bude tuđi interes evo imam u vidu i i ove oko 
pekara imam u vidu oko mnogih 

 

 

Novo jutro-Jovana-Abdulah Numan,Dejan Miletić,Srba Filipović,Darko Obradović-06.07.2024.-1.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 2 min 

navikao ono budim se sa prvim zracima sunca uz tebe ali evo prija mi ova promena važna je tema pričaćemo 
o svemu započetak o terorizmu onda ćemo preći i na vrste ostalih hibridnih ratova i kada je litijum u pitanju i 

ulje pa i hleb u srbiji e sada krenuću od vas muftija dakle uh vehabije su šta tačno vehabije su grupa ljudi koja 
je odlučila da oni najbolje poznaju islam seli su na svoje kam 

 

 

Gosti “Prelistavanja” Predrag Marković i Dejan Miletić - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 06 jul 2024 - 4 min 
ja nisam ekspert niti za litijum niti za njegovu eksploataciju ali uvek se radujem činjenici da imamo nešto što 
je vredno i što možemo uh da oplodimo hajde tako da kažem a to jedino može ozbiljno rukovodstvo znači 
država koja je ustanju da napravi način pregovara stvari da iznese to uh na visoki nivo i tako da ja očekujem 
ne samo od litijuma nego od čitavog sistema i fabrika i raznih 

 

 

Zašto su američke vojne baze u Evropi podigle nivo pripravnosti na najviše nivoe? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 06 jul 2024 - 2 min 
ukrajine da njega okupira šta je suština koji su to minerali tamo čime je sve to ukrajina bogata od litijuma 
nafte i drugih vrednih minerala i kolika kolika je vrednost tih minerala i da li oni koji su kreatori rata da l su 
uzimali u obzir ljudske živote obično upravo to ne uzimaju baš i briga za ljudske živote imate znači tu neku 
motivaciju koja stiže ljudima a ne znaju šta je zapravo šta je prava pozadina i naravno taj sukob veliki ta 
geopolitička kretanja ako ih ne razumete 

 

 

Zašto su američke vojne baze u Evropi podigle nivo pripravnosti na najviše nivoe? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 06 jul 2024 - 24 min 
bode i da zemlje bogate mineralima predaju tom narodu pa ne oni dolaze da kolonijalno zamene francuze a to 
što ti ljudi tamo ne razumeju kao i mnogi to je igra velikih pa šta mislite donjeck pa donjeck je najveće 
nalazište litijuma hajde kad kad već o tome popularno se kaže i središnja ukrajina ta centralna ukrajina i 
donjeck i to je suština oni su izmišljali 100 razloga da naprave agresiju na to jer je to bitka bitka za opet 
nemojte pogrešno shvatite ne pričam ja ovde rusija 

 

 

Novo jutro-Jovana-Saša Milovanović,Vladimir Đukanović Đuka-06.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 3 min 
o tome da se rat u ukraini zapravo vodi zbog litijuma to znači zvanična nemačka to objavljuje i da upravo je 

pošto mnogi ne znaju sam taj dombas kao teritorija je teritorija koja je najbogatija rudom i zato kad kaže ko 
prati sportah iz donjecka znači rudar iz donjecka znači u u bukvalnom prevodu uh ta teritorija je bogata raznim 
vrstama rude između ostalog litijumom je strahovito bogata ovaj ali je bogata i mnogim drugim znači me 

 

 

Novo jutro-Jovana-Saša Milovanović,Vladimir Đukanović Đuka-06.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 3 min 

ima ugljem i tako dalje i tako dalje i to je vrlo strateški bitno to je to je teritorija koja drži privredu ukrajine znači 
ali je litijum najvažniji i između ostalog to sama znači nemačka vlada već sada to objavljuje da se taj rat vodi 
zbog litijuma zašto sve ovo govorim zato što ja ne mogu da razumem ovo što se radi prema nama iz prostog 
razloga nama je bog podario najkvalitetniji litijum na kugli zemaljskoj gde nije potrebna ona vrsta obrade 

 



 

Novo jutro-Jovana-Saša Milovanović,Vladimir Đukanović Đuka-06.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 4 min 
kao što je to potrebno u nemačkoj ili zato što to tvrdi takozvani litijum imamo ovej takozvani jadarit koji je 
nešto najbolje na svetu i to vam je isto kao kad bi rekao neko u kuvaitu ja neću da eksploatišem naftu znači u 
ovoj sad situaciji kada se ratovi vode zbog toga a inače ja bih voleo da vaša televizija to da pusti taj prilog 
prilog je izvanredan mogu da vam kažem ovaj da kada se svuda ratovi u svetu vode zbog takve tako važne 
strateške strateške ovaj uh 

 

 

Novo jutro-Jovana-Saša Milovanović,Vladimir Đukanović Đuka-06.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 4 min 
tako važnog strateškog elementa znači ja prosto ne mogu da verujem da kod nas postoje ljudi koji to neće da 
eksploatišu obmanjuju ljude oni su išli na to da da da strahom zapravo ovaj nas uh odvrate od toga i to su 
uspeli u prvobitno i zato će možda nemačka doći u situaciju da pre nas krene u eksploataciju a vidimo i finska 
se sprema za eksploataciju i mnoge druge zemlje ne postoji zemlja koja neće eksploatisati litijum a mi ćemo 

izgleda slušajući ove naše uh 

 

 

Novo jutro-Jovana-Saša Milovanović,Vladimir Đukanović Đuka-06.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 5 min 
mi umesto da idemo pošto je i sam predsednik vučić je naglasio mi nećemo izvoziti litijum da nego ćemo ga 

ovde da da se ovde otvori fabrika električnih baterija električnih automobila ovde ćemo to proizvoditi to je 
nama strateški važna 

 

 

Novo jutro-Jovana-Saša Milovanović,Vladimir Đukanović Đuka-06.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 6 min 
i i ka kako dobar litijum imamo da upravo mi ove pritiske i mnogo toga trpimo upravo upravo ovaj zbog te 

činjenice to je nešto što je što je nasušno potrebno struje nema dva puta u svetu struja nedostaje zastrašujući 
znači vi ćete morati negde to da imate važno vam je zbog solarnih panela zbog svega to sve 
koristi litijum mhm znači nećete moći bez litijuma a vi gospodo sad ako ovako ovo maltretirate srbiju i i i i ne 

znam šta činite evo danas imate isto ja ne mogu shvatim više ove sumanute proteste vi danas imate protest u  

 

 

Novo jutro-Jovana-Saša Milovanović,Vladimir Đukanović Đuka-06.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 7 min 
svake moguće modernizacije to je neverovatno nešto i za zaista mi dolazimo u ozbiljan problem ovo nekako 
mora da se rešava mi hitno moramo da krenemo realizaciju projekta eksploatacije litijuma hitno najhitnije 

koliko juče da smo krenuli a ne ovako više da maltretiramo zemlju pa da se nadovežem na ovo vezano 
za litijum i taj i ovo što je rekao gospodin Đukanović vezano za rat u rusiji to negde pokazuje da će 
sav litijum na teritoriji evrope da se izvadi da će 

 

 

Novo jutro-Jovana-Saša Milovanović,Vladimir Đukanović Đuka-06.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 7 min 

da se izvadi danas sutra za pet godina neće ostati pod zemljom znači to je novo zlato nova energija novo 
doba kako ga nazivaju i ove birokrate iz evropske unije kritični mineral čim je kritičan jasno je da neće se birati 
sredstva da to bude na površini svuda kada su ovi lažni ekolozi kod nas iz ovog zelenog džihada govorili da 
ćemo samo mi da vadimo litijum ispostavlja se ovo što je rečeno da će nemačka Češka 

 

 

Novo jutro-Jovana-Saša Milovanović,Vladimir Đukanović Đuka-06.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 8 min 
pre nas da vade litijum jer je evropska unija bukvalno preko noći donela uredbu gde se na 22 lokacije širom 

nemačke pre svega pa Češke pa dalje portugalu da će da se vadi litvijom da se to odobrava i to su vam delovi 
najlepši delovi nemačke recimo i najlepši delovi Češke gde će da se vadi litijum znači govorimo sad o toj 

bezbednosti kojima plaše ljude pritom ovde niko nije rekao da će da se to radi na silu da će biti ekološki da se 

 

 

Novo jutro-Jovana-Saša Milovanović,Vladimir Đukanović Đuka-06.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 8 min 

ugrozi bilo šta čak i predsednik rekao da će tražiti sve garancije pa tek onda se videti kako na koji način se 
radi hoću da vam kažem da ta zamena teze gde političari i ovi opozicioni lideri govore kako neće da se 
vadi litijum u njihovoj nemačkoj nego ovde obrnuto krenuće pre u nemačkoj nego u srbiji i to neće b iti dobro 

za srbiju na kraju krajeva jer će srbija opet tu da kaska imala je poziciju da je mogla da prva bude u tome jer 

rezerve u nemačkoj su 2,7 miliona a u Češkoj i srbiji su 1,2 

 



 

Novo jutro-Jovana-Saša Milovanović,Vladimir Đukanović Đuka-06.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 10 min 

će ti isti koji danas pričaju da vam govore kako je litium zdrav i da ga treba po malo grickati onako popodne ali 
ga prodavati ko sirovinu i prodavati ga ko sirovinu i onda će nam odneti taj litijum sa nekom levom vlašću koja 

je marionetska na džojstik te smo vlade videli kako izgledaju kada ima svaka ambasada ima po dva ministra 
jedan premijera i onda oni se prosto igraju i počiste vam zemlju odnesu sve jer ista ta vlast je 2000 ja sam bio 
tad urednik u jednom drugom mediju došao je vlasnik sa sastanka 

 

 

Novo jutro-Jovana-Saša Milovanović,Vladimir Đukanović Đuka-06.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 10 min 
sa tadićem Đilasom i celom tom ekipom sav usplahiren od sreće i reko pišemo sad naredni molim vas to je 
najbitnije litijum jadarit stavljali smo naslovnu stranu supermena to je novi kriptonic 

 

 

Novo jutro-Jovana-Saša Milovanović,Vladimir Đukanović Đuka-06.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 11 min 
litijum se maksimalno iskoristio za srpsko dobro a njima treba ta marinneska šta njima najviše smeta ja ću 

vam dati primer kako je to funkcionisala dok je bila neka prethodna garnitura do 2012 evo vam poljoprivrede 
mi smo izvozili kukuruz pšenicu i tako dalje mi nismo ništa prerađivali mi smo voće izvozili a da nismo imali 
preradu ni za džemove ni kompote mi smo uništili sve te fabrike tad to je činjenica mi smo sirovinu izvozili a 
prerada nije postojala suštinski nismo nismo pravili finalni proizvod e tako je bio on i ovde da urade 

 

 

Novo jutro-Jovana-Saša Milovanović,Vladimir Đukanović Đuka-06.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 11 min 

poenta cele priče je oterati vučića koji hoće da pravi fabriku električnih baterija električnih automobila što bi 
srbiju uvećalo budžet i mi bi otišli u u neverovatan progres nego je poenta dovesti neku marionetsku garnituru 
koja bi dopustila izvozi litijum bez ikakve prerade jer to naravno odgovara ovima u evropi ili već kome i 

naravno srbija i dalje ostaje zaostala ok povećaće nešto malo budžet ali neće imati finalnih proizvoda suština 
je da budu to baterije a naprotiv mi hoćemo nešto drugo vučić hoće da napravi  

 

 

Novo jutro-Jovana-Saša Milovanović,Vladimir Đukanović Đuka-06.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 12 min 
suludo ne samo se vode ratoje nego to to je tačno vidimo primer bolivije državni udar zbog čega o litinu došao 
mi je udar zbog litijuma ja vam tvrdim da će kod nas to pokušati zbog litijuma kod nas al to uopšte prvi mah 

evo sa svemo što ste vi izneli to nama ništa nije bilo predstavljeno tako pa naravno da nije evo evo jau da 
pročitim je najveća greška vlasti što nije predstavila narod o greška i rio tinta koji ovde niko ne propagira rio 
tinto oni su tu dobili prava da je neka druga firma isto je bilo oni su čak pogrešili nisu na lep način 

 

 

Novo jutro-Jovana-Saša Milovanović,Vladimir Đukanović Đuka-06.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 13 min 

prilib novca nvo i lokalnim grupama građana odjednom tamo na tom potezu nagla promena stavova pojedinih 
političara koji su bili za litijum koji su doveli rio tinto sada odjednom su prodali svoju zemlju rio tinto a onda 
postaju ekolozi to vidimo medijska kampanja gde novine i portali bukvalno prepisuju jedni od drugih istu temu 
znači oni kad napišu tekst svi Šolakovi mediji ovi iz regiona puste tu priču čak i ovi hrvatski mediji puste tu 
priču kao da njih zanima naš litijum ne znam što bi hrvate 

 

 

Novo jutro-Jovana-Saša Milovanović,Vladimir Đukanović Đuka-06.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 14 min 
nima uš litijum ali hajde ima očigledno onda pritisak inostranih lobista protiv srbije da iskopava litijum to je 
ovo što smo pričali otvaranje ogromnog broja naloga na druščenim mrežama gde se plasiraju razne teze o 
posledicama rudaranja i one slike apokaliptične se kače lepe se te slike da zastrašuju ljude ljudi misle to će 
tako ostaće samo pustinja i ništa više i na kraju najava klasične subverzivne delatnosti a to je pretnja 
blokadom puteva pretnja blokadom pruga zaustavljanje ziđina tamo 

 

 

Novo jutro-Jovana-Saša Milovanović,Vladimir Đukanović Đuka-06.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 16 min 

mi vrate kaže zemlju a pare ja neću da vratim njima znači to vam je to znači da su se službenaa cena osam 
do 10 puta da ljudi znaju osam do 10 puta veće od tržišne koja bi bila na to bič uvek tako ide kada država 
hoće ili put da sprovede to je bilo nije toliko ovo je još više ovo je još više a me interesuje hipotetički kad bismo 
mi počeli da proizvodimo te električne baterije da iskopavamo litijum kako se to odražava u političkom smislu 

znači da li mi onda postajemo politički važan geopolitički važan faktor na svetskom nivou  

 



 

Novo jutro-Jovana-Saša Milovanović,Vladimir Đukanović Đuka-06.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 16 min 

mi smo uprav zbog mi smo zbog ovih nalaziš ne mogu više da nas ocenjuju kao što nas ocenjuju aha oni 
imaju litijum nama to treba ili oni to znaju i sada samo žele da spreče da mi krećemo u u u preradu da spreče 
tu poziciju koju ti pričaš e jer to mene ja sad gledam šire da da nama taj litijum obezbedi neku bolju poziciju u 

svetu da sačuvamo i kosovo kad ni uvećate toliko budžet i kad ojačate sve moguće resurse i vojne i 
ekonomske pa vi ste gospodari balkana mislim na neki način ako ćemo da budemo potpuno 

 

 

Novo jutro-Jovana-Saša Milovanović,Vladimir Đukanović Đuka-06.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 24 min 
imate potrebu da lažete zašto svojoj ženi svojoj zemlji nanosite takvu štetu koji je razlog tome da to činite i u 
situaciji u kojoj naša zemlja se trenutno nalazi u jako teškoj situaciji što dodatni problem pravite osim ako vam 
nije to zadatak upravo da radite ovde kako biste slabili i vučićevu poziciju i poziciju republike srbije a litijum je 
suština litijum je suština znači zašto to radite čemu ta laž lako proverljiva 

 

 

Novo jutro-Jovana-Saša Milovanović,Vladimir Đukanović Đuka-06.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 28 min 
oni hoće od svih od svake države da naprave banana državu neku tako što će da je usisaju neku koja nije 
usisana da je dovedu u red i da je podele i da rade ove mehanizme koje radimo i da te države prosto budu 
njima servisne kao neke kolonije gde će vući litijum vaditi kao i svuda što su radili po svetuditi sve što im 
treba sve što im treba u tako se bogatiti razvijati svoju industriju nabazi tih sirovina konkurenciju jako 
ekonomski srbiju kad možeš da imaš uh srbiju koja kleči i koja 

 

 

Novo jutro-Jovana-Saša Milovanović,Vladimir Đukanović Đuka-06.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 35 min 

ću da vas pogasim i kažem u lice znači nema prosto tu borbe nema ja ću samo da vas zamolim ako može 
vaša televizija onda ulje pa dolazimo i do litijuma i sve ti je to jedno te isto samo je u pitanju druga druga stvar 
kad uđeš jovana u bilo koji market najvažnija stvar evo u srbiji šta je šta je zasluga ove vlasti od pre 10 12 
godina kad uđeš u bilo koji naš veliki market i pogledaš prehrambene proizvode hrvatski proizvod hrvatski 
proizvod hrvatski proizvod hrvatski tebe zapljusnu hrvatski proizvodi na najboljim mestima sad si ih isisnuo 
malo ima sad mnogo i naših 

 

 

Novo jutro-Jovana-Saša Milovanović,Vladimir Đukanović Đuka-06.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 35 min 

pa ima i naših ali ima puno hrvatskih proizvoda a zašto hrvatski pa i ti koji mislimo da su naši su hrvatski da ih 
sad da ih ne citiram da ne reklamiram te proizvode ima ih puno ja samo molim vašu televiziju ima ovaj prilog 
na dojče velovu obavezno pustite da ljudi lepo vide da se rat u ukraini vodi zbog litijuma znači to je veoma 
veoma važno to je sajta dojča još jedno ponavljam doiče vele mediji nemačke vlade pustićeš mi tome 

obavezno to da puste da građani shvate koliko mi imamo strateški važan uh 

 

 

Novo jutro-Jovana-Saša Milovanović,Vladimir Đukanović Đuka-06.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 36 min 
strateški važan važ važan element u u u našoj zemlji resurs kao što je litijum i to bi bilo potpuno neverovatno 
da mi to ne iskoristimo hvala vam puno pokrenuli smo mnogo važnu temu uh danas to možete čitati u srpskom 
telegrafu i u dnevnom listu informer informer je takođe ovaj ne zaista neko koji se bavi ovom temom detaljno je 

l da pa svim nekim temama ovim najvažim da budem eto da reklamiram konkurenciju nemaš ti taj problem ne 
svi koji koji sve najjače teme u s 

 

 

Novo jutro-Jovana-Goran Selak,Nebojša Obrknežev,Milan Čavić-06.07.2024.-1.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 1 min 
i tebi i tvojim gledaocima i eto iz vikenda u vikend kako si mi ti pa dobro je dosta te ima sad u medijima ovde 
oko litiuma komentarisala si to pa jesam komentarisao baš dosta u vezi litijuma i ne samo sada nego od 

prošle godine negde jula avgusta meseca sam krenuo onako stručno da komentarišem kada generalno što se 
kaže komentarisali su onika uopšte nisu hajde da kažem tak apsolutno kompetentni za to i sad vidim da su 
polako počeli profesori da se uključuju i dobro je 

 

 

Novo jutro-Jovana-Goran Selak,Nebojša Obrknežev,Milan Čavić-06.07.2024.-1.deo 
PINK - NOVO JUTRO - 06 jul 2024 - 12 min 
litijum srbiji bi uzmu 10 milijardi evra svi detalji te akcije se otkrivaju danas u srpskom telegrafu vrlo detaljno 

evo sad ćemo da vidimo o čemu se tu radi kaže vučić izmislili su sve što su mogli fabrika laži o koje smo pisali 
radi punom parom Šolakov list objavio lažnu vest koju su po komandi preneli svi uh mediji iz regionalne 
mrziteljske mreže protiv srbije 

 



 

Fokus B92: gosti Saša Milovanović i Dejan S.Miletić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 05 jul 2024 - 18 min 
ne znam bor litijum uh ne znam šta se radi u kolumbiji šta se radi u austriji šta će u nemačkoj čekajte ljudi 
moji ima ko to da brine ali ja znam da moja država odgovorno radi ja znam da moje institucije ovde nisu me 
izneverile ni u covid-u ni u raznim izazovima i finansijskim u raznim situacijama ko je iz helikoptera davao 
novac pa to možete na prstima jedne ruke države najjače ponekad tek da ne bi to što je srbija radila davala 
svojim građanima da do 
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želi da bude zagađen vazduh u beogradu pa nisu ne dišemo dišemo isti vazduh pa valjda je to svima interes 
nego taj ekološki zeleni džihad koji su koji smo mi uvezli gde su ovi ljudi koji nemaju nikakve karijere i nemaju 
politički program nemaju ništa su preuzeli to kao nišu da bi mogli ljudima lako da se dodvoravaju da im pričaju 
neke bajke to je u suštini ta priča koju mi gledamo svakog dana i prosto to treba raskinkavati da se vide kakvi 
su to ljudi kakvi su to prevaranti pa niko neće taj litijum da kopa uh ako nisu us 

 

 

Fokus B92: gosti Saša Milovanović i Dejan S.Miletić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 05 jul 2024 - 22 min 

ovi dobri pa lažu ljude da u evropi nema iskopavanja evropska unija je donela uredbu 22 nalazišta da se 
aktivira u nemačkoj Češkoj portugalu različitim zemljama na najlepšim mestima nemačke i Češke recimo što 
znam slučajno mislim dostupno je znači sve obmanjivanje obmanjivanje ljudi pritom taj  litijum kao neko gorivo 

budućnosti će biti izvađeno sigurno neće ostati pod zemljom samo pitanje ko kad i u kojim uslovima ovde je 
problem što to ne ne dozvoljavaju da se 
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smo izmislili sad je to sve bezbedno i onda će da se iskopava taj  litijum pa neće oni dozvoliti da 
taj litijum ostane ispod zemlje kao što neće ostati nigde kao što evropa brže bolje kreće u ta prava istražna 

diljem evrope znači to je to je zamena ta teza to je suština priče i to treba građani da znaju da znaju da ih ovi 
lažu i da znaju da to iskopavanje neće biti ako ne bude garancije da će biti ekološki da će biti da i i neće biti 
još kako reče predsednik naredne četiri godine sigurno 
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nije pominjao nikakve negativne posledice sumpornu kiselinu nego bilo šta drugo a prilozi su bili sa seljanima 
u tim mestima istim gde su oni govorili da su se oni nadali da će uopšte ovi da dođu da su oni strahovali da oni 
dođu da uopšte rade kod njih hoću da vam kažem eto šta se promenilo a sad ti koji su to gurali tada koji su na 
kraju krajeva i dali prava riotintu sada su oni sa pozicije opozicije odjednom postali kritičari i to vam je tako 
kako na primeru litijuma tako i na primeru svega što vid 

 

 

Da li Tramp i Putin tajno pregovaraju oko Ukrajine? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 05 jul 2024 - 2 min 

neverovatno uhapšen doktor mm od 65 godina iz jagodine zbog neverovatnih mahinacija pacijent u isti lek 
prepisao 4.149 puta prepisujući jednoj osobi neverovatne količine leka samotropin koji sadrži hormon rasta 
oštetio državu za 105 miliona dinara evo zaista neverovatna priča sledeći list danas koalicioni mir preči od 
bunta zbog litijuma ivica dačić oni isti koji su doveli 

 

 

Da li Tramp i Putin tajno pregovaraju oko Ukrajine? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 05 jul 2024 - 2 min 
litijum u srbiju sada se tome protive zato što nisu oni na vlasti i u tome su podstanknuti od inostranih faktora 
takođe ovom temom ćemo se baviti u današnjem jutarnjem programu vatreni udar vučić od septembra će biti 
proizvedeno prvi hiljadu komada drona komarac imamo čime da se ponosimo kaže predsednik zatim politika 
prištinske barjaktare videli smo kao na dlanu predsednik srbije na vojnoj vežbi 
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PRVA - JUTRO - 05 jul 2024 - 3 min 
sa bojevim gađanjem vatreni udar 2024 potom nova tema opozicije napad na litijum umesto borbe za izborne 
uslove britanci glasali u očekivanju velikih promena i o tome ćemo opširnije govoriti b92 portal rat dan 862 
uzbuna povukli su se ukrajina pred slomom i telegraf rs kuvarica u beogradu zapalila facebook grupu ponudila 

da nekome dva puta pospremi kuću ali 
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predsednik srbije aleksandar vučić izjavio je da iskopavanja litijuma u našoj zemlji neće biti još najmanje četiri 
godine koliki bi procenat svetskih potreba za ovim metalom srbija mogla da podmiri da li je eksploatacija ove 
sirovine ekološki isplativa planiraju li i druge države iskopavanje gošća jutra je naučni saradnik inovacionog 
centra mašinskog fakulteta aleksandra tomić dobro jutro i hvala vam što ste moja gošća dobro jutro hvala što 
ste me pozvali recite nam najpre kolike 
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PRVA - JUTRO - 05 jul 2024 - 1 min 
zaista rezerve litijuma u srbiji i koliki bi deo svetske potrebe za ovom rudom srbija mogla da podmiri pa ono 

što smo imali prilike da čujemo u javnosti na osnovu istraživanja koja su potvrđene sa rezervama uh i u 
saradnji sa rudarskogeološkim fakultetom srbija je praktično drugo ležište u evropi koje pokazuje da bi 
zadovoljila oko 17 praktično evropskih potreba kad je u pitanju litijum naravno onaj deo 
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PRVA - JUTRO - 05 jul 2024 - 1 min 
koji se odnosi na zadovoljavanje potreba pre svega u srbiji pa tek onda koja bi išla kroz baterije znači u u 
evropu ali ono što je jako važno reći da recimo ako imate neki parametar da bi taj rudnik period eksploatacije 
bio 40 godina a da godišnje bi moglo da se izdvoji od 1,6 do 1,8 tona litijuma onda su to značajne količine o 
kojima govorimo da srbija zaista 

 

 

Da li je eksploatacija litijuma ekološki isplativa? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 05 jul 2024 - 2 min 
može da pokrije znači a u americi je recimo 2,4 t na godišnjem nivou njihovo nalazište znači hoću da pokažem 
koji je to parametar da da kakav je odnos u našoj javnosti se o litijumu priča najčešće u kontekstu proizvodnje 

baterija uh gde se još ovaj metal koristi i zbog čega je značajan u održivom razvoju znači ako pričamo uopšte 
o litijumski jonskim baterijama treba reći da je tehnologija jako napredovala ja ću vas podsetiti da smo mi 

imali dobitnika 
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PRVA - JUTRO - 05 jul 2024 - 2 min 
nobelove nagrade profesora stanley viging gema koji je 2019 unapredio tehnologiju proizvodnje litijumsko 

jonske baterije da je povećao za 50 praktično energetsku provodljivost odnosno uspostavio 50 veću uštedu 
kad su u pitanju te baterije i znači vi vidite u stvari koliko je tehnologija napreduje svake godine sve više i više 
a kad pričamo o litijumskim baterijama znači 
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PRVA - JUTRO - 05 jul 2024 - 3 min 

one se nalaze u mobilnim telefonima u računarima znači mi najviše sada pričamo kad je u pitanju su električni 
automobili ali vi imate primenu recimo i u medicini pa imate primenu u farmaceutskoj industriji znači prema 
tome širok je spektar primene litijuma a njegova potražnja negde na osnovu istraživanja stručnjaka za 2030 

godinu biće 20 puta veća nego sada a 2050 godine čak 58 puta veća znači da je u stvari ta 
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PRVA - JUTRO - 05 jul 2024 - 3 min 
priča o litijumskim baterijama jako značajna za uopšte tehnološki razvoj kad pričamo o celom svetu o regionu 

a uh znači da bi evropa se zaštitila u budućnosti od konkurencije velikih sila kao što su i kina i amerika zato je 
donela upravo zakon u prošloj godini a ove godine je i evropski savet potvrdio znači upravo zakon o kritičnim 
sirovinama i moram da kažem da i juče i danas se održava jedan skup u geološkom zavodu 

 

 

Da li je eksploatacija litijuma ekološki isplativa? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 05 jul 2024 - 4 min 

da evo kad pominjete već naše stručnjake da li je struka u srbiji podeljena ka kada je reč o mogućim 
benefitima ali i posledicama iskopavanja litijuma iako jeste zbog čega je podeljen mi svakodnevno slušamo i 
neke negativne komentare postoji i strah u delu javnosti kada se pomene ova tema mnogi napominju da li će 
doći do ekološke katastrofe pa neće biti živog sveta u okolini rudnika svakakvih priča ima raznih scenarija koji 

su prilično omama da plaše ljude 
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PRVA - JUTRO - 05 jul 2024 - 9 min 

strateška rešenja i kada je u pitanju infrastruktura mhm hajde samo da se osvrnemo ponovo na situaciju na 
zapravo rudnike litijuma u nemačkoj predsednica parlamenta ana brnabić se sastala pre dva dana u berlinu 
sa predstavnicima nemačke privrede a tom prilikom je bilo reči o dva velika projekta eksploatacije litijuma u 

toj zemlji da li znamo nešto više o tim projektima pa znate kako i oni dosta toga drže u tajnosti u smislu uh 
otvaranja rudnika kapaciteta ono što se zna da 
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automobile ali samo da kažem naši jadarit inače kao ruda je autentična nigde do sada praktično taj 
spor litijuma i bora nije pronađen i ono što je za nas važno ne ne govorimo samo o zelenoj transformaciji kad 

su u pitanju električni automobili mi govorimo i o transformaciji kad je u pitanju energetski sektor znači 
obnovljivi izvori energije taj deo jaderita bor je jako bitan za te silicijumske jonske baterije koje se koriste u 
stvari 
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PRVA - JUTRO - 05 jul 2024 - 11 min 

ule koje se koriste za solarne elektrane i vetroparkove znači mi govorimo i o tome da energetska tranzicija 
praktično je nemoguća bez litijuma odnosno prerade jadarita tako da ono što moramo da znamo da nema 
obnovljivih izvora bez ovaj otvaranja ovakog jednog rudnika a šta podrazumeva koncept ekološki podrobnog 
podobnog pardon rudnika evropska unija je izdala prve dozvole za ekološki podoban rudnik  litijuma 
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recimo kod prerade vode se koriste savremene metode osmoze demineralizacije da će biti ponovo vraćeni u 
sistem kad je u pitanju uopšte rad sa rudom jadarita i izvlačenjem znači litijuma i bora znači svaki korak 
striktno poštovan mora da bude uz projekat država mora da obezbedi veliku kontrolu i sigurno i nadzor mora 
da bude adekvatan kad pričamo o kompanijama koje će to raditi i to je 
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za nas od velikog značaja jer bez tog praktično ekološko podognog procesa ne možete da dobijete zeleni 
sertifikat ne možete idete sa proizvodom hvala vam gospođo tomić na izdvojenom vremenu sigurno će ova 
tema i dalje intrigirati javnost pa ćemo govoriti ponovo o litijumu 
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radi uh uh e haj sad kad smo kad smo kod tog verovanja rukovodstvu vezano za jednu drugu temu zapravo 
centralna tema prethodnih dana uh pored one koja je bila uslovljena sami ste spomenuli to terorističkim 
napadom u u beogradu jeste projekat jadar ili ti kopanje litijuma e sad uh kakvo je vaše mišljenje vezano za 

ovaj projekat iz vlasti navode da bi on kada bi se ispunili naravno svi ekološki standardi uh bio od strateškog 
značaja za razvoj srbije iz opozicije z drugih 
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strane za to ne žele ni da čuju i tvrde da bi kopanje litijuma bilo propast za srbiju a da vučić nije ništa drugo 

nego lobista riotinta kako vi to vidite znate šta lobisti riotinta ako uopšte možemo u tim kategorijama da 
govorimo mogu da budu samo oni koji su doveli riutintu u srbiju a to su upravo ovi koji su danas uh na 
nekakvim zamišljenim barikadama protesta i koji na taj način protestujući na ulici i iznoseći uh  
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ali uh čisto da da i to konstatujemo je danas baš govorio o o tome pa je rekao da se u u velikoj britaniji isto 
otvaragim drugim priprema rudnik ja pa u dombasu imate najveće uh najveće zalihe litijuma pa zašto se vodi 

tamo rat između ostalog najveće čak mislim da u evropi najveće nalazište je u dombasu jedno je iznad 
severno od adese mhm baš tamo gde gde je najžešće ljudi moramo da shvatimo o čemu se radi i uh mi uh  
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iz konkurentskih država pa čak i iz okruženja zašto srbija da ima litijum a mi da nemamo zašto srbija da brzo 
raste a mi da ostanemo u zapećku svi se okupe oko toga i kao što smo u boliviji imali državni udar sada 
pokušaj državnog udara to je to je veliko pitanje to je pitanje kao nafte za 21 vek moram da budemo jako 
mudri i te priče uh ja sad kao tu protestujem ja nosim neki bedž pa sam ja sad tu mnogo pametan to apsolutno  

 

 

Ko se protivi eksploataciji litijuma? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 04 jul 2024 - 0 min 

predsednik srbije aleksandar vučić izjavio je da neće dozvoliti pojedinim službama da nam zadaju šahovski 
mat kada je reč o eventualnom iskopavanju litijuma da li se i koje strane službe protive vađenju ove rude u 

našoj zemlji da li bi konačnu odluku o eksploataciji trebalo da donesu građani na referendumu gost i jutros su 
darko obradović iz centra za stratešku analizu i politički analitičar dejan vuk stanković dobro jutro dobro jutro 
vama i gledaocima vašem hvala vam što ste 
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PRVA - JUTRO - 04 jul 2024 - 1 min 
naši gosti ovog jutra evo gospodine obradoviću možemo da da krenemo od vas predsednik srbije rekao je da 
neće dopustiti nekim službama da nam ponovo zadaju šahovski mat u četiri poteza time je aludirao na to što 
je pre više od dve godine obustavljen projekat kompanije rio tinto o iskopavanju litijuma koje su to strane 
službe koje su nam tada da dale mat više nego očigledno da je dakle projekat podzemnog rudnika jadar bio 
izložen udarima 
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PRVA - JUTRO - 04 jul 2024 - 3 min 

imate proliferaciju određenih sadržaja koji postoju narativi koji grade negativni sentiment po nekom pitanju i 
gledate aktivnosti svega toga nakon toga vi vama je jasno da je srbija pod hibridnim udarom sa ciljem 
ekonomske sabotaže i umanjenja naše nacionalne bezbednosti jer litijum je opet kažem centar ekonomije 21 
veka gospodine stankoviću predsednik je istakao i da nećemo dozvoliti da srbija izvozi litijum već litijumske 

baterije 
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PRVA - JUTRO - 04 jul 2024 - 3 min 
doduše ukoliko to bude bilo moguće kako bismo doveli zapravo ekonomski napredak u našoj zemlji da li bi 
trebalo da to srbija postavi kao uslov ukoliko dođe do eksploatacije litijuma pa znate šta ako se otvori rudnik 
jadar mi već imamo fabriku elevns u subotici koja se bavi izradom litijumsko ijonskih baterija ona koristi 

doduše sirovinu koja nije iz evrope nego koristi sirovinu koja dolazi iz kine pre neki dan su stručnjaci 
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PRVA - JUTRO - 04 jul 2024 - 4 min 
i 21 stručnjak iz srbije i iz inostranstva napravili prvu litijumsku jonsku bateriju koja se pravi koja se koristi za 

automobile dakle mi već imamo potencijal ovde to je jedna manja fabrika ali postoji i jedna druga fabrika to je 
slovačka fabrika slovačkog inobata koja treba da se gradi ja mislim u ćupriji gde je naša vlada čak i odobrila 
subvenciju u iznosu od 419 miliona 
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PRVA - JUTRO - 04 jul 2024 - 4 min 
evra to je giga fabrika dakle fabrika koja će moći da zadovolji po svom kapacitetu proizvodnom potrebe 
buduće automobilske industrije ukoliko naša država pametnim privrednim odlukama uspostavi taj privredni uh 
zapravo lanac dakle vi imate s jedne strane rudnik litijuma s druge strane baterije i s treće strane fabriku 
automobila ili drugih elektronskih uređaja koje koriste litijumske i onske baterije odnosno možda čak i 
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PRVA - JUTRO - 04 jul 2024 - 5 min 
solarnih panela koji takođe koriste litijum kao element koji je važan kako za čuvanje energije tako i za 
provođenje energije to je suštinska vrednost litijuma kao elementa e sad naravno litijum se malo teže dobija 

teži je proces te njegove ekstrakcije i prerade nego kod drugih recimo govori se o nekim natrijumskim 
baterijama ali one su neispitane i one teško da mogu da budu vezane za to dakle da bilo bi sjajno da 
napravimo privredni ciklus on bi u svakom slučaju generisao mnogo veću 
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PRVA - JUTRO - 04 jul 2024 - 5 min 
ekonomsku dobit postoji naravno ekonomsko opravdanje i samog rudnika litijuma dakle srbija bi inkasirala od 
poreza i doprinosa i uh svih ostalih troškova 
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PRVA - JUTRO - 04 jul 2024 - 5 min 
koja se vezuju za rudnik oko 220 miliona godišnje pri sadašnjoj nekoj ceni litijuma na svetskim berzama uh 
jedan deo nekih 25 miliona bi išao u budžet lokalne zajednice dakle to je samo od rudnika ali rudnik kažem 
vam je tačka oslonca za jedan širi privredni ciklus tako da svaka druga komparacija recimo sa poljoprivredom 
ili sa banjama u tom delu srbije ne stoji prosto sa stanovišta nekih ekonomskih brojki 
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PRVA - JUTRO - 04 jul 2024 - 6 min 

kažem vam uh suština te priče je da mi budemo deo recimo jednog ukupnog ekonomskog plana u evropi gde 
se planira do 2030 godine uh otvaranje 50 fabrika zašto navodim ove podatke zato što vodeći proizvođači 
baterija u svetu jonskolitijumskih baterija dolaze iz azije iz kine to su dve kettle i byd iz južne koreje dakle 

evropa se 
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PRVA - JUTRO - 04 jul 2024 - 6 min 

bori prosto da bude strateški autonomna u pogledu te sirovine i važno je da se evo to je juče bilo bila vest u 
nemačka krenula proizvodnja litijuma nemačka naravno pomiruje potrebu za rudarenjem sa visokim 

ekološkim standardima a inače i ni u srbiji neće biti projekta jadar ukoliko ne budu zadovoljeni ekološki 
standardi bilo kad je reč o domaćem zakonodavstvu bilo kada je reč o nekim elementima evropskog 
zakonodavstva i sporazumima koje nam 
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PRVA - JUTRO - 04 jul 2024 - 8 min 
srbija ima pozitivan ekonomski rejting mi smo na pragu da dobijemo taj investicioni rejting mi vidimo da smo 
zbog protesta izgubili dolazak možda čak i volva u srbiju koji je trebao da otvori fabriku i oni su rekli mi 
nećemo ovde srbija ima litijum ovi blokiraju litijum idemo negde dalje i samim tim sada je potrebno vratiti 
poverenje investitorima dakle kao što je inobat u ćupriji ta fabrika 
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PRVA - JUTRO - 04 jul 2024 - 9 min 
i s tim u vezi kada govorimo sada da li je nama namenjena uloga da propadnemo treba znati da rudig 
sinovec litijuma u u Češkoj on se nalazi na 400 km od grada drezdena nemačkog grada dakle kako je 

moguće i 100 km od praga od praga kako je moguće da tamo im ne smeta uh može dakle da se radi na 
tehnološki prihvatljiv način jer ljudi gledaju širu sliku šira slika je sledeća kina resurse koristi 

 

 

Ko se protivi eksploataciji litijuma? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 04 jul 2024 - 10 min 
kao oružje rusija koristi naftu i gas kao oružje evropa kaže mi želimo da budemo nezavisni srbija je pridruženi 
član evropske unije dakle mi smo kandidat s tim u vezi mi smo deo evropskog rešenja ne evropskog problema 
jačamo geopolitičku svoj položaj jačamo međunarodni položaj evropi treba litijum srbiji treba novac i razvoj 
ekonomije dakle prosta stvar ne a životna sredina to apelujem dakle te ti problemi koji postoje oko toga i 

 

 

Ko se protivi eksploataciji litijuma? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 04 jul 2024 - 10 min 

kraj samo da nam kažete s obzirom na to da je predsednik izjavio na konferenciji za novinare da bi trebalo da 
se otvori dijalog o eksploataciji litijuma kako na nivou parlamenta tako i na ekspertskom nivou ko bi trebalo da 

učestvuje u dijalogu za koga tu nema mesta i kako bi to sve trebalo da izgleda i koliko bi trebalo da traje pa ne 
dijalog o važnim društvenim pitanjima su svi pozvani stvar je samo koliko ćete ozbiljnosti i odgovornosti 

uključiti u debatu po mom dubokom uverenju priča 

 



 

Ko se protivi eksploataciji litijuma? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 04 jul 2024 - 12 min 

rešenja rekao šta treba da se koriguje uglavnom su se reaktivirali svi negativni stereotipi koji su zasnovani na 
dubokim dezinformacijama jedna od tih dezinformacija je da se recimo litijum nigde u evropi ne kopa kopa se 

na 14 mesta i druga je da se ne kopa blizu gradova evo sad smo videli na primeru ovaj uh rudnika sinovec u 
Češkoj da je na 40 km od rezdana na 100 km od praga imate u Španiji u pokrajini ekstramadura blizu grada  

 

 

Ko se protivi eksploataciji litijuma? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 04 jul 2024 - 13 min 

san josea ovaj isto tako rudnik imate u finskoj u kokoli recimo imate ovu fabriku za preradu koja je 5 km od 
centra grada dakle svuda se litijum traži u evropi zašto zato što je veliki ekonomski i geopolitički interes da 

evropa postane autonomna u tom pogledu mi možemo da budemo deo tog evropskog projekta i da se tako 
povežemo sa evropskoj uniji da time podignemo svoj značaj u njihovim očima a možemo da prihvatimo ovu 
logiku kritičara ovog projekta 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Emil Atanasovski - 04.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 04 jul 2024 - 0 min 
sa našim sledećim gostom kakav je značaj projekta jadr u kontekstu globalne zelene tranzicije i potrebe 
za litijumom to je tema o kojoj razgovaramo sa emilom atanasovskim direktorom spoljnih poslova kompanije 

riotinto dobro jutro dobro jutro dobrodošli dobrodošli da značaj projekta jadar u kontekstu ove hajde da 
kažemo zelene tranzicije takozvane ili više ne znamo kako se to zove svaki dan dobijamo neki novi što se 
kaže pojam uh i potreba za litijumom se su negde 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Emil Atanasovski - 04.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 04 jul 2024 - 1 min 

hajde u javnosti bar sukubljavaju je l to realno pa vidite ja bih krenuo od toga od srbije prvo mislim da 
je litijum pre svega važan za mačvu za loznicu za krupanje za srbiju a onda za evropu i ovu zelenu 
tranziciju litijuma nafta 21 veka on je krucijalna kritična sirovina bez koje ne možemo da se boima je pokušen 
državni udar kažu zbog litijuma pa zbog litijuma se dosta sada dosta on aktuelan u zadnjih 10 godina bez 

njega ne možemo da uđemo u zelenu tranziciju i 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Emil Atanasovski - 04.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 04 jul 2024 - 1 min 
i i litijum je ključna sirovina bez koje ne možemo uopšte da se borimo protiv globalnog zagrevanja ali zašto 
je litijum pre svega važan za srbiju on je važan za srbiju zato što može da bude osnova za jednu novu 
industriju industriju obnovljivih izvora energije i mi kad razgovaramo o litijumu i o srpskom litijumu 
razgovaramo na sledeći način srpski litijum u srpsku bateriju u srpski finalni proizvod koji može da se ugradi u 
električni automobil koji treba da se proizvodi i gradi 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Emil Atanasovski - 04.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 04 jul 2024 - 2 min 

ovde znači on je važan za jednu celu novu industriju u srbiju a onda je važan za evropu i ove neke ostale 
ciljeve dobro kad kažete klimatske promene može li litijum da pomogne u borbi protiv klimatskih promena 
apsolutno bez litijuma ne može da se napravi ni jedna baterija za skladišenje energije ne mogu da se 
pokrenu električni automobili bez litijuma i borata koji bi se u stvari radili u regionu jadra ne možete da pravite 

ni vetro turbine ni solarne panele ni bater baterijske 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Emil Atanasovski - 04.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 04 jul 2024 - 2 min 

sistema za skladišenje energije tako da on je veoma važan ali evo protivnici ovog projekta tvrde da će srbija 
da se pretvori u kongo oni kažu u srbiji ćemo kopati litijum da bi se u londonu i berlinu vozili u električnim 

automobilima pa to je dosta neprimereno ja samo ja bih na to odgovorio na ovaj način srbija se ne nalazi u 
africi srbija je evropska zemlja ona je u srcu evrope ona pregovara sa evropskom unijom da bude članica 
transponuje primenjuje 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Emil Atanasovski - 04.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 04 jul 2024 - 3 min 

sad hajde stavimo kongo na stranu nego da vidimo šta se dešava u evropskoj uniji projekat sinovec između 
praga i drezdana znači ogroman projekat litijumsku u evropi projekat kelliber roy u finskoj projekat emily u 

francuskoj projekat konvol u velikoj britaniji projekat baroso u portugalu evropska unija i njene članice aktivno 
rade na razvijanju i razvoju litvinskog projekta nije srbija tu nešto jedinstvena niti će u srbiji da se prvo kopa 

 



 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Emil Atanasovski - 04.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 04 jul 2024 - 4 min 

nažalost mi već kasnimo najverovatno srbija koja je mogla da bude prva u toj nekoj kompoziciji da bude 
možda i lokomotiva ili prvi vagon u tom litijumskom vozu će da bude sedma osma i deveta jer projekat će 
najverovatnije ukoliko sve bude ok pokrenuće se negde 2028 29 evropska unija ulazi u litijumske projekte to 

nije ništa novo i ono što možemo uh da kažemo i ono što možemo da vidimo da se u iskopavanju 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Emil Atanasovski - 04.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 04 jul 2024 - 8 min 

ja ne znam zašto ovo ljudi da li su plaćeni kakva je situacija sa njima da li su zašto zako oni rade što što prave 
tu buku da da taj litijum ovaj da će napraviti pustoš ja tu ne vidim a svi hoće mobilni telefon svi hoćemo 

električni auto ali da se to negde možda u gabonu kopa taj da se ne kopa ovde a šta smeta i nama ako tu to 
se radi po po svim svetskim normama i držav republičkim 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Emil Atanasovski - 04.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 04 jul 2024 - 10 min 
taj baterijski pasoš znači da nijedna sirovina uključujući litijum ne može da uđe u bateriju ukoliko nije ispunila 
najstrože mere zaštitne životne sredine tako da svaka kompanija pa i naša ne može ni da izveze litijum a ne 

samo što ne može da ga izveze ne može da ga ugradi u ni jednu bateriju koja bi po nakon toga ušla u bateriju 
za električno vozilo tako da taj baterijski pasoš omogućuje jednu dodatnu meru zaštite i i hteo bih da 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Biljana Sahrimanjan Obradovic, Zarko Rakic, Marko Matic 04.07.2024 
PINK - NOVO JUTRO - 04 jul 2024 - 5 min 
u protekle tri godine pa pogledajmo situaciju i sa litijumom i tu smo imali bezbroj dezinformacija nama se 
zbog tih dezinformacija mi smo u tom trenutku pre dve godine od 2019 godine propustili stratešku razvojnu 
šansu upravo da litijumom da proizvodimo električne baterije da budemo negde i gigant u 21 veku zbog 

plasiranja dezinformacija pa da li smo mi svesni koliko to ima uticaj e pa to je ono rat bez oružja upravo 
plasiranjem dezinformacija 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - prof. dr Boris Bratina, Sasa Milovanovic - 04.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 04 jul 2024 - 28 min 
ček a nije nam još spremen dobro ali evo onda dajš malo daj još malo čekaj čekaj lažnim ekolozima se priviđa 
tsunami na drini i savi hajde da nam to bude tema za kraj svašta smo čuli protiv iskopavanja litijuma ali ovako 

nešto još uvek nismo veliki borac protiv rio tinta priznao da moji roditelji su prodali imanje oni koji su uzeli 
novac sad se bune i optužuju za to svoje roditelje profesor ratko ristić priča o ogromnom  

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - prof. dr Boris Bratina, Sasa Milovanovic - 04.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 04 jul 2024 - 30 min 
da je prodao imanje onda je rekao pa to su moji otac i majka koji je proglasio dementnim i teškobolesnim pa 
gde su pare kod koga su pare pa kod tebe što si prodao 10 puta skuplje imanje kod tebe su pare znači čovek 
koji je prodao imanje 10 puta skuplje od tržišne cene danas predvodi borbu protiv litijuma prodao rio tinto 
imanje za 10 puta veću cenu o tome samo treba govoriti da i sad on je ta on je to lice koje stoji na protestu i 
priča onim i šta su oni ljudi tamo je su oni normalni gledaju njega i kao vidi ga on je s nama on je 

 

 

Ministarka Jelena Begovic analizira veliku tehnolosku revoluciju koja je preporodila Srbiju!  
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 03 jul 2024 - 13 min 
to je put i evo predsednik vučić pre nekih dan prikazao jednu litijumsku bateriju mi smo ranije u prvim 

električnim automobilima videli da je uh ispod celog automobila je jedna baterija koja je imala nekoliko tona 
tako je bilo na početku u prvim električnim automobilima sad je to uh mala baterija koja su proizveli neki mladi 
ljudi u subotici bio je uvek subotica centar 

 

 

Ministar Momirovic - Nema carine na hiljade i hiljade razlicitih proizvoda koje cemo izvoziti u Kinu 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 03 jul 2024 - 23 min 

ekonomiju suočavajući se stalno sa nekim smešnim protestima i izazovima u kombinaciji naravno sa pritiscima 
iz inostranstva kao ovaj litijum kao ovaj litijum gledajte poenta je cela poenta je priče što drugi igrači misle da 
imaju pravo na ovaj region a misle da rio tinto nema nama je sve jedno nemamo mi nikakve veze sa rio tintom 
rio tinto Žika mika pera nama je važno da naši ljudi žive bolje da ekonomija ove zemlje raste naravno ekološki 

standardi nisu upitni ne 

 



 

Ministar Momirovic - Nema carine na hiljade i hiljade razlicitih proizvoda koje cemo izvoziti u Kinu 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 03 jul 2024 - 23 min 
samo oko litijuma nego oko bilo čega oko bilo čega ovo je napad na srpski litijum na srpski bakar na srpsko 
zlato na srpsko kosovo na bilo šta oni smatraju da je njihovo ovo je napad na budućnost ove zemlje na 
suverenu politiku ove zemlje na ekonomiju naše zemlje ovo je ograničavanje šanse za naše ljude da naši 
mladi ljudi budu zauvijek napreduje to je pa naravno pa ko želi da da podršku jednoj  ipak relativno maloj ali 
ponosnoj 

 

 

Ministar Momirovic - Nema carine na hiljade i hiljade razlicitih proizvoda koje cemo izvoziti u Kinu 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 03 jul 2024 - 30 min 
parlamenta da kažem to sam rekao da ću ponoviti u svakoj emisiji malo sam zapostavio ljudi su posle izbora 
otišli u evropski parlament da traže sankcije protiv svoje zemlje ti ljudi danas organizuju proteste protiv 
eksploatacije litijuma ti ljudi koji su u evropskom parlamentu ali gledamo ko vodi razne demonstracije i za 
proliveno mleko i za onaj vidikovac na kablaru to je ovaj uh koji ovaj koji nije prod 

 

 

Ministar Momirovic - Nema carine na hiljade i hiljade razlicitih proizvoda koje cemo izvoziti u Kinu 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 03 jul 2024 - 31 min 
preuzeli ovi koji protestuju oni su ih doveli oni imaju svoja zakonska prava dobro rekli su pošteno evo i Đilas i 
borko stefanović kažu u redu je litijum to je šansa srbije ali ne smemo dozvoliti da to ostvari i proda vučić 

nego da to sačeka dok mi dođemo na vlast da uzmemo pare on čekaj oni su ov oni suzeli pare koliko sam su 
malo izlapeli ali su ipak uzeli pare je su oni ovako je su oni ludi ali su malo ludi kakva priča pazite ljudi ne  

 

 

Fokus B92: gost Aleksandar Cvjetić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 03 jul 2024 - 1 min 
izrazili veliku zabrinutost da bi taj projekat mogao negativno da utiče na životnu sredinu protivnici projekta 
poslednjih godina javno suočavaju sa različitim tvrdnjama o potencijalnoj šteti eksploatacije i prerade jadarita s 
tim u vezi kompanija rio tinto skoro je objavila nacrte studije upravo o tome o uticaju na životnu sredinu za 
projekat jadar Šta su pokazale te studije da li je moguća ekološki bezbedna eksploatacija litijuma u dolini 

jadra više o tome u razgovoru sa profesorom doktorom aleksandrom cvijetićem sa rudarsko geološkog 

fakulteta 

 

 

Fokus B92: gost Aleksandar Cvjetić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 03 jul 2024 - 2 min 

Šta su pokazale studije i prema vašem mišljenju s tim u vezi da li je moguće ekološki bezbedna 
eksploatacija litijuma u dolini jadra pa odmah da kažemo ako bi odgovor morao da bude kratak znači studije 

su pokazale prema svim raspoloživim podacima a njih je verovatno su vaši gledaoci već i čuli oko 23.000 
raznih analiza pokazale su da je da kažemo taj projekat jadar moguće ekološki prihvatljivo realizovati Šta to 
znači uz poštovanje da kažem 

 

 

Fokus B92: gost Aleksandar Cvjetić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 03 jul 2024 - 5 min 

dalje hemijsko postrojenje praktično taj da kažemo koncentrat iz da kažemo rudarskog dela sad ide u 
hemijsko postrojenje praktično gde se dobija litijum karbonat sve ono što ostane a nije kor 

 

 

Fokus B92: gost Aleksandar Cvjetić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 03 jul 2024 - 5 min 
isna sirovina pored litijum karbonata verovatno su ljudi čuli tu imamo i bornu kiselinu i imamo natrijum sulfat 

sve ostalo da kažemo industrijski otpad ide da kažemo na taj treći objekat koji se zove deponija industrijskog 
objekta štavice e svi ti podaci koje mi stalno pominjemo 23.000 raznih analiza merenja odnose se na sva tri 
objekta i prema tome odnosno ono što su oni pokazali jer mi smo obrađivači koristimo te podatke je da se 
može 

 

 

Fokus B92: gost Aleksandar Cvjetić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 03 jul 2024 - 15 min 

konstatuje da nečega ima malo da je teško dostupno u svetu a da vam treba mnogo to se ažurira i 
praktično litijum je na listu došao tek 2020 godine tako da pre toga i to što je bilo malo nije još uvek 

razmišljano toliko o tome tako da nije tačno u odnosno zašto se govori o srbiji prvo mi u evropi ja sam ovde 

kažem zato sam i ostavio ove papire mi ovaj u evropi trenutno imamo par projekata onaj koji je najviše ima 
šanse 

 



 

Fokus B92: gost Aleksandar Cvjetić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 03 jul 2024 - 27 min 

ono pitanje dakle uh protivnika ovog projekta koji kažu da će vi s jedne strane naravno niste ekonomist ali koji 
kažu da će se uh ovo kopanje litijuma svesti na samo na rudnik odnosno da će srbija biti samo rudnik kao 

neke afričke zemlje a da će se onda bogati voziti električnim automobilima i tako dalje jeste i kažem to je uh ja 
kao neko ko se bavi strukom i ja ovo pričam u svoje ime 

 

 

Fokus B92: gost Aleksandar Cvjetić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 03 jul 2024 - 29 min 
neki tvrde potencijalna realizacija projekta jadra značila je iskopavanje litijuma i na drugim lokacijama u srbiji 
na primer kod valjeva ili tako pu sad da vam kažem to je stvarno uh ne treba dovoditi ovaj projekat verovatno 
kada se tražilo znate kako kad vi praktično nađete neku mineralnu sirovinu onda postoje neke verovatnoće da 
imate u blizinu slične mineralizacije i tako dalje da li će to da li bi to značilo da se i ostalo otkopava ja to bi sad 
stvarno bilo neodgovorno da ja 

 

 

Fokus B92: gost Aleksandar Cvjetić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 03 jul 2024 - 30 min 
uh potrebe u samo u evropi do neke 2030 35 godine više od 10 puta će porasti potražnja za litijumom tako da 

kažem imamo proizvod imamo tržište možemo da imamo finalni proizvod e sad da li će još neki projekti pratiti 
taj to ja stvarno ne bih voleo da jasno jasno pa videćemo u kako ste i sami rekli da li će i ovaj da zaživi 
profesore ćetiću hvala vam što ste odvojili vreme i bili gost emisije hvala i vama što ste me pozvali gledali ste 

 

 

Da li Srbija može da zaradi od eksploatacije litijuma? – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 03 jul 2024 - 0 min 
juče smo o litijumu pričali iz ekološkog ugla danas ispitujemo ekonomski aspekt tog projekta može li srbija da 
zaradi od eksploatacije litijuma šta bi za našu ekonomiju značilo ako bismo otvorili fabrike za preradu te 

sirovine da li bi nešto značilo o svemu tome ovog jutra razgovaramo sa mihajlom gajićem ekonomistom iz 
libeka i sa filipom mitrovićem konsultantom za e-mobilnost gospodo dobro jutro i hvala vam mnogo što ste 
danas naši gosti dobro jutro gospodine mitroviću 

 

 

Da li Srbija može da zaradi od eksploatacije litijuma? – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 03 jul 2024 - 1 min 

energiju koju pretpostavljamo je l da dobijemo iz obnovljivih izvora nekako sačuvamo i upravo tu su s jedne 
strane automobili sa druge strane tu su skladištenje energije odnosno baterije mhm e kada eto pričamo o ovoj 
temi koliko je litijum važan sada za za električna hibridna vozila i za sve ovo što ste nam sada rekli da tako je 
pa zapravo litijum je tu ključne ja sam u električnoj mobilnosti već nekih sedam ili osam godina i dolazim iz 

autoindustrije gde sam 

 

 

Da li Srbija može da zaradi od eksploatacije litijuma? – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 03 jul 2024 - 2 min 
proveo mnogo vremena i zapravo jedna od glavnih stvari oko koje se priča je litijum toliko je važan da većina 

proizvođača koji su nama poznati je l tu možemo i da navedemo slobodno da su u pitanju velike kompanije 
kao što su volkswagen stelantis i tako dalje zapravo svoje poslovanje zasnivaju na budućoj proizvodnji baterija 
i baterijskih sistema toliko je važno e sada koliko su ta vozila zastupljena u u evropi u svetu kod nas još ne 

 

 

Da li Srbija može da zaradi od eksploatacije litijuma? – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 03 jul 2024 - 3 min 
informacije da prodaja opada zapravo ona se samostabilizuje bio je jedan veliki zamah posle korone ali 
očekujemo jednu stabilnost u u tržištu snabdevanje uopšte proizvodnje električnih vozila e sada evo i 
gospodin mitrović je rekao svakako tu su tu su bitne baterije baterije litijumske baterije je l tako i kada pričamo 
o litijumu gospodine gajiću kompanija rio tinto je objavila da bi projekat jadar da bi u u taj projekat uložila e 

 

 

Da li Srbija može da zaradi od eksploatacije litijuma? – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 03 jul 2024 - 7 min 
ća pitam uh rekli ste nam uh koji je broj odnosno koje koliko je to povećanje korišćenja uh vozila pre svega na 
električni pogoni i hibridna hibridna vozila uopšte e sad znači li to da postoji dakle veliko tržište kojem je eto 
možemo da kažemo potreban litijum i uopšte uh neophodan ne samo potreban nego nego i neophodan 

neophodan i da bismo možda na taj način mogli izvoziti ukoliko se realizuje projekat kako je gospodin gajić 
rekao 

 



 

Da li Srbija može da zaradi od eksploatacije litijuma? – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 03 jul 2024 - 9 min 

iznos sad naravno nama bi ekonomski bilo najkorisnije ukoliko mi ne bi samo izvozili uh rudu nego ukoliko bi 
mi zapravo mogli da zatvorimo taj lanac proizvodnje dakle super je što imamo rudnik ali hajde da onda od toga 
napravimo ovaj ceokupan taj zatvoreni lanac da krenemo od toga ka proizvodnji ovaj  litijum karbonata pa ka 

katodama ka baterijama u konačnici sklapanju električnih automobila i ono što je jako teško napraviti taj i 
uvezati celokupni lanac proizvodnje jer treba da se pokopi dosta kockica 

 

 

Da li Srbija može da zaradi od eksploatacije litijuma? – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 03 jul 2024 - 10 min 
vozila za za litijumom a sada da li se tržište litijuma nekako tu završava ili njega ima i u nekim drugim 

elektronskim uređajima zašta je sve potrebno zaš za čime je sve potražnja tačno sa kojim  

 

 

Da li Srbija može da zaradi od eksploatacije litijuma? – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 03 jul 2024 - 11 min 
baterijama i bez njih ne mogu da funkcionišu i ono što možete da vidite kroz automobilsku industriju 
znači litijum i uopšte kritične sirovine se planiraju veoma precizno veoma je važno kako se dolazi do tih 

sirovina veoma je važno kako se one implementiraju i veoma je važno da se od samog starta planira šta će da 
bude sa tom 

 

 

Da li Srbija može da zaradi od eksploatacije litijuma? – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 03 jul 2024 - 11 min 
baterijom kada ona završi svoj period eksploatacije znači imamo vodimo računa kako se dolazi do 
eksploatacije kritičnih sirovina zatim kako se one koriste i kasnije šta se radi sa njima jedna od velikih 
prednosti litijuma koji su proizvođači automobila ili ja kako volim da kažem u poslednje vreme proizvođači 
prevoznih sredstava prepoznali su tu karakteristiku da može da se koristi nakon što odsluži svoj životni ciklus 
u automobil 

 

 

Da li Srbija može da zaradi od eksploatacije litijuma? – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 03 jul 2024 - 12 min 

i poslednje ali ne i najmanje važno je kada odsluže svoj životni ciklus kao skladištenje energije sve što se 
implementira u baterijski sistem se veoma uspešno reciklira već danas stepen reciklabilnosti je preko 90 
svega što se implementira u taj sistem e sada kako inače potražnja kojo o kojoj ste pričali utiče na širenje 
eksploatacije litijuma u svetu pa da utiče tako da imamo već sada u evropi nekih 

 

 

Da li Srbija može da zaradi od eksploatacije litijuma? – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 03 jul 2024 - 13 min 
ja mislim čak 14 do 17 mesta odakle je potrebno da da dođe litijum ali zašto kažemo evropa zato što je 
evropski parlament doneo jednu uredbu u kojoj piše da želi da taj  litijum kojim se implementira u baterijski 
sisteme dođe sa evropskog kontinenta vi znate da litijum uglavnom dolazi iz južne amerike ili iz australije a na 

ovaj način evropa pokušava faktički da se zaštiti na određeni način ne samo da se zaštiti nego jednostavno 

 

 

Da li Srbija može da zaradi od eksploatacije litijuma? – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 03 jul 2024 - 13 min 

da pomogne da sirovina koja je kritična da da zna poreklo i da zna kako se došlo do te sirovine to je veoma 
važno jer proizvođači veoma vode računa o tome e sad gospodine gajiću ovo što je što je pomenuo i gospodin 
mitrović dakle da u evropi trenutno postoji 14 projekata je l tako za za razvoj eksploatacije litijuma to prem to 

je prema nekim medijskim izveštajima takođe evo pročitaću i rusija prošle godine najavila da kreće u 
proizvodnju litijuma da su se takođe i sa kinezima uh 

 

 

Da li Srbija može da zaradi od eksploatacije litijuma? – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 03 jul 2024 - 14 min 
takmičili na neki način za prava na nalazište litijuma u boliviji je l tako uh i kažu uh odnosno čiji je predsednik 

nedavni čiji je predsednik nedavno u toj zemlji je pokušan državni udar kada je njihov predsednik u pitanju baš 
zbog borbe sa litijumom e sada da li je litijum sirovina koja na neki način prelazi u u u fokus svetske 
ekonomije na koji način pa prvi prva stvar je u tome što stalno tra raste tražnja za litijumom on je do 

 



 

Da li Srbija može da zaradi od eksploatacije litijuma? – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 03 jul 2024 - 15 min 

sad jedanput kada dakle automobilska industrija vrši tu tranziciju energetsku ka od motora sa unutrašnjim 
sagorevanjem ka električkim automobilima od jedanput značajno raste potražnja za litijumim i zato se 

povećava njegova proizvodnja da bi se odgovorilo na potrebe tržišta zato dolazi do otvaranja novih rudnika 
dakle od tih 14 rudnika koje smo pomenuli da su da se nalaze u planovima uh u na teritoriji evropske unije ili 
evrope uh neki od njih su već krenuli u različite procese tog do pribravljanja različitih 

 

 

Da li Srbija može da zaradi od eksploatacije litijuma? – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 03 jul 2024 - 15 min 
dozvola i tako dalje u nemačkoj je i jedan uh rudnik koji izvlači litijum ovaj iz vodenih jedinjenja već je počeo 

sa eksperimentalnom uh eksploatacijom resursa dakle oni se nalaze u različitim stadijumima  

 

 

Da li Srbija može da zaradi od eksploatacije litijuma? – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 03 jul 2024 - 16 min 
druge godine kada je potražnja za njim bila jako jako velika još nisu bili eto za koliko je za koliko je pala cena i 
i i ako eto toliko traženo zašto je pala cena pa pala je cena zato što je ona prvo izuzetno porasla tokom 2021 i 
22 godine ona je bio porasla oko četiri puta odnosu na cenu litijuma pre korone da bi se onda sada vratila na 
neke normalnije nivoe upravo zato što je automobilska industria u nemačkom nešto slabije radila zbog recesije 
dakle dakle on se u suštini vratio na neku na neku svoju normalnost uh 

 

 

Da li Srbija može da zaradi od eksploatacije litijuma? – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 03 jul 2024 - 17 min 

iako je svakako dragocen resurs koliko sam da ali se očekuje da će cena nastaviti da raste zato što tražnja 
za litijum je procenom da će rasti između 25 i 30 na godišnjem nivou a ukoliko je potrebno nekoliko godina da 
vi otvorite neki novi izvor litijuma koji ćete eksploatisati onda to znači da će doći do toga da će biti disbalans 

između traženja i ponude pa će na kratak rok verovatno njegova cena u narednim godinama da nastavi da 
raste dakle to su standardne neke fluktuacije na na tržištu koje se dešavaju iz godine u godinu i ne treba iz 
toga da izvlačimo 

 

 

Da li Srbija može da zaradi od eksploatacije litijuma? – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 03 jul 2024 - 17 min 

neki veliki zaključki aha ove godine je jako porast ali ove godine se njegova cena jako smanjila treba smatrati 
dugoro pratiti ukoliko bilo ko u evropi odluči da se da da da se time bavi je l'te da da pros to koristi 
rudnike litijuma da uh sigurno bitno zbog njihove ekonomije je l tako da prati trend cene kako on jasno jasno 
ali ovakvi projekti su tu da funkcionišu 30 40 ili 50 godina tako da zato kažemo te kratkoročne fluktuacije mogu 

uticati na profitabil 

 

 

Da li Srbija može da zaradi od eksploatacije litijuma? – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 03 jul 2024 - 18 min 

projekta samo na kratak rok na dugi rok se zapravo već računa sa nekom dugoročnom cenom koja se koristi 
naravno ono se može menjati ali su važni ti dugoročni trendovi šta će biti sa korišćenjem litijuma u svrhe 

električne mobilnosti a ne samo da li će ove godine biti ovolika cena naredne godina onolika dakle dugoročni 

trendovi su takvi sve dok ne dođe neke nove tehnološke revolucije koju mi za sada ne vidimo u domenu ili 
kreiranja električne energije ili e-mobilnosti kao takve dakle spominju se različite druge alternativne stvari kao 
što su natrijum 

 

 

Da li Srbija može da zaradi od eksploatacije litijuma? – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 03 jul 2024 - 19 min 

veće korišteno od dovnjih izvor energije do do recimo nuklearne fisije dakle mi treba da idemo na nekoliko 
mogućnosti da gledamo koji će od njih zapravo u tom budućem procesu energetske tranzicije igrati ulogu 
različitim nišama i možda dovesti do toga da da se smanji emisija co2 što i dakle efekta staklene bašte koji je 
ovde u evropi jako važna tema e sad pomenuli ste bili nemačku inače protivnici litijuma kažu da nigde u 
evropi ne postoji ni jedan rudnik litijuma da li je 

 

 

Da li Srbija može da zaradi od eksploatacije litijuma? – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 03 jul 2024 - 19 min 

to tačno uh da li negde postoji da uh pa što se tiče evrope ti projekti koliko ja znam su u fazi ispitivanja znači 
počela je eksploatacija litijuma znači samo što još uvek uh sav litijum koji se u kom se formiraju baterijski 

sistemi znači opet pominjem sve proizvođače da ne pominjem već smo ih i pomenuli uključujući i tesla i tako 
dalje i dalje taj litijum iz tipa iz južne amerike ili iz australije znači baterijski sistem 



 

 

Da li Srbija može da zaradi od eksploatacije litijuma? – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 03 jul 2024 - 20 min 

se i dalje najviše formiraju u kini najviše dolazi iz kine i južne koreje ali postoji recimo samo u evropi 4 giga 
fabrike uh baterija koje se upravo oslanjaju i oslanjaće se na taj litijum prevashodno Češka i Češka republika i 

nemačka su u pitanju u nekim određenim mestima u nemačkoj Češkoj da koliko je to bitno da da gde se 
nalaze ti rudnici na to mislim da pa to to ne bih znao znači nalaze se u suštini veoma blizu fabrika znači to je 
povoljno nalaze 

 

 

Da li Srbija može da zaradi od eksploatacije litijuma? – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 03 jul 2024 - 20 min 

se na povoljnim mestima kako bi što što lakše došli našli put do fabrika ali da to je to je ideja e to sam postavio 
pitanje zato što vi ste rekli bilo bi dobro ceo taj lanac pričali ste o tome uh zatvoriti što bi značilo da ceo taj 
lanac prerade može obuhvatati nekoliko postrojenja je l tako za za proizvodnju litijum karbonata i katoda pa 

onda za pravljenje baterija i na kraju za po za proizvodnju uh odnosno i taj pogon za proizvodnju električnih 

automobila koji ste rekli je l tako 

 

 

Da li Srbija može da zaradi od eksploatacije litijuma? – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 03 jul 2024 - 23 min 
proba dolazi sa nekog drugog dela sveta i tako dakle postoji inherentni razlozi zašto su su obe strane bile ovaj 
uključene u taj proces ali treba videti šta zapravo smeta i pravi smetnja o tome da se oni zaista nekako 
poklope svoje kockice u tom mozaiku i gospodine mitroviću dosta se priča o litijumu da li imate neke ekološke 
sumnje da li postoje neke ekološke sumnje to je jedna svakako od uh važnih tema kada je kada su u pitanju 

rudnici 

 

 

Da li Srbija može da zaradi od eksploatacije litijuma? – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 03 jul 2024 - 25 min 

na odgovoran način dakle to je sve bitno da se to je sve bitno i u tom baterijskom pasošu pored porekla piše 
znači sve šta je u bateriji koliko kilograma kog materijala odakle je došao gde je prerađen gde je ugrađen 
kažem kakva radna snaga je korišćena i najvažnije na koliko odgovora način je dobijen upravo u tom 

ekološkom smislu mhm i gospodine gajiću nekako da da da se zaključi uh iz tog ekonomskog ugla ekonomski 
posmatrano isplati li se litijum ili ne 

 

 

Da li Srbija može da zaradi od eksploatacije litijuma? – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 03 jul 2024 - 25 min 
i za koga se više isplati da li je to kompanija koja koja se bavi uh rudarenjem ili država uopšte ili jedno i drugo 
da pa dobro uh da se ne isplati rudarenje litijuma niko ga ne bi zapravo vadio bilo gde u svetu od Čilea do 
australije ili kine koji su trenutno tri najveća proizvođača litijuma niti bi imali 14 aktivnih projekata ovaj 

rudarenja u evropi samo dakle od portugala francuske Češke republike 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Darko Obradovic, prof. dr Mihajlo Rabrenovic - 03.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 03 jul 2024 - 23 min 
putin kažu da počinje novi rat oko novih resursa veliki je broj kaže invazija rusije i kine na norveški svalbard da 
nisu našli litijum tamo pa da naprave neke proteste na tom pustom ostrvu ne zna se veliki je broj turbulencija 

ali evo vidite velike svi kažu sukob iz ukrajine seli se na okeane obuhvatiće arktik je l to realno sa razvojem 

tehnologije sa razvojem tehnologije svaka tačka zemljine kugle 

 

 

Celicno prijateljstvo - Jacanje privrede uz veliku saradnju i neraskidive ekonomske veze sa Kinom  
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 02 jul 2024 - 11 min 
uh uh kada jedan deo zapanskih proizvoda je postao manje konkurentan odnosno na kineski to se možda 
najbolje vidi u ovoj reakciji na njihove automobile koji da kažemo i baterije litijumske koje dolaze iz kine dakle 

sad od jedanputa do juče smo imali promociju globalizacije da se sarađuje bez carine sve jedanput imamo 
situaciju kaže pa čekaj kaže zastani malo s tom globalizacijom sad ćemo da vam uvedemo carinu od 408 na 
vaše proizvode da bismo zaštitili našu privredu i tako dalje i onda imamo jednu situaciju da kažemo  

 

 

Fokus B92: gost Tomislav Momirović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 02 jul 2024 - 25 min 

velika prilika za srbiju velika a zašto vam ovo pričam mnogi su prepoznali da su pogrešili što su nam to 
dozvolili i ne žele da nam dozvole da napravimo jedan moćan industrijski kapacitet na zapadu naše zemlje 
hajde sada kad smo već kod toga evo samo da se dotaknemo još pet minuta imamo ali vratićemo se na na 
posletku na priču sa početka kada smo kod tog rudarstva pa me interesuje vaše mišljenje centralna tema ovih 
dana je je kopanje litijuma da vam kažem moramo da vidimo šta mi 

 



 

Fokus B92: gost Tomislav Momirović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 02 jul 2024 - 27 min 

pa naša zemlja je prelepa samo što nema toliko mnogo ljudi šta nama treba ja mislim da nama trebaju poslovi 
da nama trebaju moćni poslovi koji donose konkurentnu prednost najveća šansa za našu državu bez ikakve 
konkurencije najveća šansa i eksploatacija litijuma i povezana industrije i svako ko radi protiv ove priče 

direktno radi protiv interesa ove države uglavnom ti ljudi koji vode ove proteste ljudi koji su indukovani iz 
inostranstva 

 

 

Fokus B92: gost Tomislav Momirović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 02 jul 2024 - 28 min 
jedan dim pa vi danas u srbiji imate stotine rudnika koji se eksploatišu rude na različite načine vi imate 
rudarski basen površinski kop kolubara 50 km od beograda 10 ili 50 puta veći od tog potencijalnog 
rudnika litijuma to uopšte nije tema o tome niko ne priča nego su se baš za ovo uhvatili zašto zašto su se baš 
za ovo uhvatili znate zašto neće da dozvole da se napravi uspeh kao što je zidžiin neće da ovu državu zidžiin  

 

 

Fokus B92: gost Tomislav Momirović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 02 jul 2024 - 29 min 
polako gradimo i na tim projektima pa to nije bila tema pre 10 godina kome verujete ja ne mogu da verujem 
kad ljudi pričaju o tim glupostima šta će se desiti sa životnom sredinom pa šta će se desiti sa svim ovim 
fabrikama hajmo da ih sve zatvorimo hajmo da se vratimo u šumu o čemu mi pričamo na kraju krajeva i to je 
važno da vaši gledaoci znaju evropska unija ima implementirano zakonodavstvo u kojoj zabranjuje 
kupovinu litijuma ukoliko nije po najvišim ekonomskim stav 

 

 

Ministarka Djedovic-Handanovic - "Moramo da ulazemo u nasu mrezu i da je dalje modernizujemo" 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 02 jul 2024 - 7 min 

a naravno da sam zahvalna svim građanima što imaju strpljenja kada i dođe do do prekida zaista ekipe vredno 
rade na terenu da te kvarove saniraju odnosno da obezbede napajanje iz alternativnih čista energija to je 
litio litijumske baterije električni automobili uh nešto što će obeležiti našu budućnost to je nafta budućnosti uh 

samo dva tri političara su ostala pri onome što su mislili kad 

 

 

Ministarka Djedovic-Handanovic - "Moramo da ulazemo u nasu mrezu i da je dalje modernizujemo" 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 02 jul 2024 - 7 min 
su doveli riotinta u srbiju uh dragan Đivać je rekao da i dalje veruje u litijum da je to uh budućnost srbije da je 

to nešto čemu treba težiti i borko stefanović je dao izjavu da je to dobro ali ne da uh se time okoristi vučić i 
njegov režim nego da se s tim sačeka dok oni dođu na vlast pa što da vam kažem mislim da je da su baterije 
pre svega budućnost uh 

 

 

Ministarka Djedovic-Handanovic - "Moramo da ulazemo u nasu mrezu i da je dalje modernizujemo" 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 02 jul 2024 - 8 min 

um to sad već vidimo mi smo sad već svedoci mi smo svesni svet je svestan i i pre svega šefovi država da ne 
mogu da ostvare energetsku tranziciju bez kritičnih sirovina mineralnih u to spada i litijum mi smo uh zaista 
uh imamo tu sreću da možemo da se pohvalimo 17 svih rezervi uh na kontinentu 

 

 

Ministarka Djedovic-Handanovic - "Moramo da ulazemo u nasu mrezu i da je dalje modernizujemo" 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 02 jul 2024 - 8 min 

da se nalaze baš u srbiji to govori i i nemačka to govore svi u evropi i francuska i govori se da bi to bilo 18 ako 
bi zaokružila uh korišćenje litijuma kroz litijume baterije proizvodnje električne automobila da bi uh to se uh u 
budžetu srbije osetilo 18 pa negde su procene od 18 20 tu se negde vrtimo naš je zapravo cil da bi to potpuno 
drukčija zemlja bila 

 

 

Ministarka Djedovic-Handanovic - "Moramo da ulazemo u nasu mrezu i da je dalje modernizujemo" 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 02 jul 2024 - 9 min 
ne možete mu ništa ako vučić uh bude krenuo u litijum on će imati pare za penzije za nove investicije kaže 

biće velika kriza u evropi u budućnosti neće biti mnogo stranih investicija tako da će srbija biti jedino izolovano 
uspešno ostrvo vi nemate nikakvu političku šansu tako je rekao opozicija mi već sad imamo najveći r  

 



 

Ministarka Djedovic-Handanovic - "Moramo da ulazemo u nasu mrezu i da je dalje modernizujemo" 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 02 jul 2024 - 17 min 

ustavljaju svi radovi je najavio tužbu i međunarodnu arbitražu kako je i ugovorom i predviđeno i govorilo se da 
bi uh srbija doživela ekonomski brodolom da je to stvarno ostvareno sad se krenulo u drugu fazu i govori se 
da iz evrope ohrabruju srbiju da srbija uh ne pravi smetnje uh snabdevanju litijuma u evropi jer jer ova 

kombinacija jadarit litiju 

 

 

Ministarka Djedovic-Handanovic - "Moramo da ulazemo u nasu mrezu i da je dalje modernizujemo" 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 02 jul 2024 - 18 min 
ačima baterija pa onda i vetrogeneratora solarnih panela automobila i tako dalje ali ta borba za litijum je nešto 
što će obeležiti svetsku politiku evo vidimo pokušaj državnog udara u boliviji uh predsednik  karse je bio 
uhapšen načelnik generalnog štaba je izveo državni udar očigledno neko ne može da mu oprosti što je na 
ovom svetskom ekonomskom forumu u sankt peterburgu sedeo pored putina zajedno sa predsednikom 

 

 

Ministarka Djedovic-Handanovic - "Moramo da ulazemo u nasu mrezu i da je dalje modernizujemo" 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 02 jul 2024 - 19 min 
zimbabwea i a prethodni je srušen s vlasti upravo zbog litijuma znači litijum je uh nešto oko čega će se voditi 
ratovi u budućnosti pa upravo zato što je uh sirovina koji ima malo a koja je neophodna celom svetu i mislim 
da mi treba pametno da tu poziciju iskoristimo i da zaista uh se svrstamo u vrh evrope uh a to će nas dovesti 
na mapu svetskih proizvođača 

 

 

Ministarka Djedovic-Handanovic - "Moramo da ulazemo u nasu mrezu i da je dalje modernizujemo" 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 02 jul 2024 - 21 min 
se uh u u javnosti predstavi na pogrešan način litijum da je to opasnost za srbiju da će to uništiti srbiju širene 
su razne uh paranoične priče i tek sada je nešto drugo i zato je bes na nekim televizijama koje su očigledno 
plaćene da vode kampanju protiv eksploatacije litijuma kaže eto iz vlade traže da eksperti govore na televiziji 

o prednostima 

 

 

Ministarka Djedovic-Handanovic - "Moramo da ulazemo u nasu mrezu i da je dalje modernizujemo" 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 02 jul 2024 - 24 min 

jedan nemački novinar je pitao da li očekuje da će srbija prva otvoriti rudnik litima ili kad američki zvaničnici 
ovde govore o litijumu kao da naši ljudi ne razumeju šta se to znači pa možda eto ja ja ipak verujem da ljudi 

razumeju iskreno ja mislim da ljudi razumeju ljudi su pokazali na poslednjim i lokalnim izborima i na 
parlamentarnim izborima da razumeju da veruju aktualni glas 

 

 

Šta pokazuju naučne studije u vezi sa litijumom? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 02 jul 2024 - 0 min 
Šta pokazuju naučne studije da li bi rudaranje litijuma u dolini jadra bilo neškodljivo po zemljište i vodu da li 
meštani da li bi mogli meštani i pored rudnika da nastave da se bave poljoprivredom o tome razgovaram ovog 
jutra sa profesorom doktorom dinkom kneževićem sa rudolfskog geološkog fakulteta profesore dobro jutro i 
hvala što ste danas naš gost dobro jutro i ovih dana dosta se sluša o raznim studijama na uticaja na životnu 
sredinu koje je za ja 

 

 

Šta pokazuju naučne studije u vezi sa litijumom? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 02 jul 2024 - 7 min 
litijum u dolini jadra da li studija treba možda nešto još da se doradi da se uvaži nešto uh na kojoj tački je sad 

ta studija pazite jadar je vrlo kompleksan projekat i on prati dva zakona zakon o rudarstvu i ovaj građevinski 
zakon i oni se međusobno dodiruju jednoj tački u jednoj ogradi gdje gdje između rudnika i ovoga postrojenja 
tako da su i studije koncep koncipirane najprije u dva dijela da bude jedna rudarska jedna hemijska ili 

tehnološka i kas 

 

 

Šta pokazuju naučne studije u vezi sa litijumom? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 02 jul 2024 - 11 min 

terena dakle što se tiče rudnika ko se bavio poljoprivredom taj a želi da nastavi taj će moći da nastavi znači 
odmah iza ograde samog rudnika a šta je zaključak studija kada su u pitanju vode da li će kvalitet i količine 
podzemnih i površinskih voda oko rudnika biti narušeni a prvi zaključak pošto studija najpre analizira sadašnje 
stanje prvi zaključak koji je da su te vode danas potpuno zagađene i ono što što treba da zna 
nije litijum glavni zagađen 

 



 

Gosti “Prelistavanja” Žarko Rakić i Miljan Damjanović - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 02 jul 2024 - 8 min 

problemima i da može da se vrati u normalan kolosek u ovom slučaju grad beograd da se vrati u normalno 
funkcionisanje jasno kako je protekla rasprava eto to još da vas pritam pa evo kažem što se tiče sam bila 
konstruktiv bilo je ponavljam ovaj naravno ja sam bio sve vreme kao član veća prisutan naravno da da i 
saslušam i treba saslušati opoziciju jer sam dugo godina bio u opoziciji ali verujte mi evo možemo da 
pogledamo bukvalno nažalost konstruktivnih predloga nije bilo slušali smo o litijumu o mnogo drugim stvarima 
koje nemaju veze 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Tomislav Momirovic - 02.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 02 jul 2024 - 18 min 

vi danas imate stotinu rudnika u srbiji eksploatiše se rude niko o tome ne priča imamo imamo rudarski basen 
kolubara 50 km od beograda niko ne priča o tome niko ne priča priča se o ovome zašto zato što ova 
eksploatacija litijuma i industrije povezane sa njom znače nekoliko milijardi evra za naše građane to niko 

neće da dozvoli sa zapada pa naravno da srbija toliko odskoči da toliko ojača svoju privredu pa neće da 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Tomislav Momirovic - 02.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 02 jul 2024 - 19 min 

imam te ljude da se uozbilje pa nije sve rockfeller konrad adenauer fondacija neke pare da se uzmu ima nešto 
u budućnosti ove zemlje 90 kaže on ja sam ekološki taliban ukoliko na dnevnom redu parlamenta ne bude 
rasprava o litijumu dizaćemo frku pazite kakav je to čovek sanov brda mislim da se da naši građani znaju on 

je čovek iz centra beograda nije on mislim banov brdo nemog da kažem baš centar beograda ali jedan od 
ekskluzivnijih lepših delova naravno 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Tomislav Momirovic - 02.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 02 jul 2024 - 23 min 
nemačkoj koja ima jako puno fabrika koja sada ulazi u eksploataciju litijuma u velikoj britaniji se eksploatiše 
litium litium je nafta 21 veka i čemu toliki otpor i kod nas pa otpor je ne niko ne želi da da srbija kroz dva 
udarca kroz dva velika poteza se približi razvijenim zemljama zapadne evrope ja se izvinjavam što sada 
skrećem pažnju sa ove moje glavne teme bro je važne teme koju sam lično uložio godinu dana svog života 
kad pričam 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - prof. dr Dejan Miletic, Andrija Jorgic - 02.07.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 02 jul 2024 - 18 min 

torte pa ću da mu dam ja ili neću da mu dam pa ne možeš da otimaš ti naš ali nije samo to u pitanju je došao i 
tražio litijum pa i tražio je litiju da mu damo litiju pa da mu damo što mnogo finu politiku vodi pa sve da mu 

damo hajde da da se oduševimo kad se pojavi čolc ili pistoljeros ja ga zovem pistoljeros onaj  i tako dalje kad 
dođu i onda kao kabadahije neke kao slonovi u staklenoj bašti znači postoje neke stvari koje uh prosto morate 

da amortizujete konflikte a ne da ih 

 

 

Ministar Tomislav Momirovic - "Kina je izvozna baza za ceo svet, baza znanja i nosilac inovacija!" 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 01 jul 2024 - 14 min 

i zemlji o šanci koju mi moramo da iskoristimo moramo da iskoristimo i pitanje ekologije ovde nije pitanje mi 
ćemo sve sprovesti u skladu sa najvišim ekološkim standardima u krajnjem slučaju evropska unija ne 
dozvoljava uvoz litijuma ukoliko sve nije sprovedeno po najvišim ekološkim standardima ja se samo bojim to 

sam se pojao sam se i prethodnim godinama jer sam video na terenu sve ove zemlje koje se 

 

 

Ministar Tomislav Momirovic - "Kina je izvozna baza za ceo svet, baza znanja i nosilac inovacija!"  
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 01 jul 2024 - 17 min 

ljude da budu otporni na ove pre svega napade iz inostranstva iz inostran iz inostranstva se finansiraju svi ovi 
pokreti navodno ekološki oni nemaju nikakvo utemeljenje u našoj državi i oni pričaju o tom potencijalnom 
rudniku litijuma na zapadu naše države pa mi danas u srbiji imamo stotine rudnika koji rade stotine širom 

zemlje pa niko o njima ne priča zato što nemaju tu ekonomsku vrednost  

 

 

Ministar Tomislav Momirovic - "Kina je izvozna baza za ceo svet, baza znanja i nosilac inovacija!"  
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 01 jul 2024 - 18 min 

nije ovo pesma nisu ovo pesme branka kockice da živi drugarstvo da ćemo svi da se grlimo ovo je jedan surov 
svet ako mislite da ljudi žele da mi imamo više milijardi evra prihoda po osnovu razvoja i eksploatacije litijuma 

pa vi ste u zabludi pa ja ja mislim da će on da oni nama to ne žele da dozvole ja to znam da ne žele da nam 

dozvole i mi to moramo da pobedimo ako mislite da oni žele da srbija bude najatraktivnija da srpski proizvodi 
budu najatraktivnija 

 



 

Ministar Tomislav Momirovic - "Kina je izvozna baza za ceo svet, baza znanja i nosilac inovacija!"  
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 01 jul 2024 - 27 min 

kojom brzinom vi gradite ove autoputeve kako vi ovo sve stvarate ja rekoh ne znam ja rekoh ne znam nema 
nema zaustavljanja mi dugujemo i nama i celom regionu da da ova zemlja ponovo bude bogata da ova zemlja 
bude zemlja uh srećnih i bogatih ljudi ponosnih srećnih i bogatih ljudi ja mislim da mi u tome uspevamo 
nažalost kao i oko pitanje litijuma najveće šanse za 

 

 

EKSKLUZIVNO - Vladimir Djukanovic - "Ocigledno je da Tramp pobedjuje, to je i vise nego ocigledno"  
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 01 jul 2024 - 6 min 

nisam ništa od toga šta želite od mene a zašto sve ovo radite pa zato što sam između ostalog prvi vanskočio i 
rekao da bi litijum trebalo da se eksploatiše u srbiji vrlo otvoreno sam to evo mi smo dve tvoje izjave 
oko litijuma ko je protiv litijuma taj je veloizdajnik srbije ja sam za litium uh te dve izjave su skupo te koštale 

ima toliko naprednjaka koji su bogatiji od tebe njih to ne interesuje čime se njima zamerio  

 

 

EKSKLUZIVNO - Vladimir Djukanovic - "Ocigledno je da Tramp pobedjuje, to je i vise nego ocigledno" 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 01 jul 2024 - 10 min 

prodali izvorišta voda i sad ćete vi nama da pričate kako su ovo velika izvorišta voda od toga ćemo da 
zarađujemo izvorišta voda su ovaj veća naša šansa nego nego litijum koji inače ceo svet traži a da ne pričam 

da da dva puta struje nedostaje u čitavom svetu i da nikad vam važnija struja nije bila nego sada pa ne 
razumem jeste vi normalni ljudi pa nama je potrebno za te solarne panele za sve to potreban vam 
je litijum jeste jeste vi kršteni šta radite ljudi vi svoju zemlju uništavate tako u loznici kad su bile demonstracije 
one večeri mrak je i oni uh 

 

 

EKSKLUZIVNO - Vladimir Djukanovic - "Ocigledno je da Tramp pobedjuje, to je i vise nego ocigledno"  
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 01 jul 2024 - 11 min 
telefonima osvetljavaju da litijumom osvetljavajumske baterije pazite ja vam lepo kažem je nećete jer 
nećete litijum ok kažite nećemo ni mobilni telefon nećemo tablet nećemo kompjuter nećemo električni 
automobil da imamo nećemo ništa nećemo da napredujemo inače uvek je u svetu najveći problem kada dođe 
do nekih promena kad treba da ideš napred to svim menadžmentima se izučava kako tada narod nešto ubediti 

ovo su ljudi samo zato što sam otvoreno rekao da svako onaj ko zagovara ali 

 

 

EKSKLUZIVNO - Vladimir Djukanovic - "Ocigledno je da Tramp pobedjuje, to je i vise nego ocigledno"  
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 01 jul 2024 - 17 min 

ne znam kako vi mislite kako da srušite vučića uh ovaj posao sa litijom je jako ozbiljan cela evropa je 
zainteresovana za to uh da sam priznaje da naš litijum zadovoljava 17 procenata potražnje evropske unije 

posebno oko tih električnih automobila i da i da može da poveća budžet srbije 18 i da uh vučić u tom slučaju 
imaće ogrom 

 

 

EKSKLUZIVNO - Vladimir Djukanovic - "Ocigledno je da Tramp pobedjuje, to je i vise nego ocigledno"  
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 01 jul 2024 - 22 min 
da prodavali a niste ni jedno iskoristili sad kada dolazi velika razvojna šansa za zemlju zato što litijum se 
nenormalno traži 2001 i druge i treće nije se tražio danas se traži jer je potrošnja struje otišla u nebesa zato 
što imate veštačku inteligenciju zato što imate svuda sve sve veće prisustvo i mobilnih telefona i električnih 
automobila struja se prosto traži vama su potrebne te baterije za solarne te panele između ostalog gde ćete 
da skladištite struju i vi niste normalni ljudi šta vi radite srbije vi hoćete da  

 

 

EKSKLUZIVNO - Vladimir Djukanovic - "Ocigledno je da Tramp pobedjuje, to je i vise nego ocigledno"  
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 01 jul 2024 - 24 min 

poenta je zaustaviti nekog koji nema konkurent ali ima nas vizionar pa uh zoran petrović ali sam valjda pratim 
vidim šta se dešava mislim da zoran petrović piroćan bio je na doktoratu u parizu i vratio se negde 85 godine i 
meni kaže hoćeš da mi objaviš jedan tekst u dugi o litijumu i bor kaže to su rude uh koje će preporoditi srbiju 
ja nisam imao pojma ni šta je litijum ni šta je bor nije bilo 

 

 

EKSKLUZIVNO - Vladimir Djukanovic - "Ocigledno je da Tramp pobedjuje, to je i vise nego ocigledno" 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 01 jul 2024 - 24 min 

google pogledaš enciklopediju da su to neki ovaj pritom imamo naj pritom imamo najkvalitetniji na svetu zato 
što nije ne to je mešavina uh borata i jadarit i ovoga litijuma i to je najboljali 85 su oni znali za to ja kažem 

poroćanac zašto se to koristi tad niko nije ni sanjao električnom automobil kaže koristi se za baterije za 
kosmičke brodove 

 



 

EKSKLUZIVNO - Vladimir Djukanovic - "Ocigledno je da Tramp pobedjuje, to je i vise nego ocigledno"  
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 01 jul 2024 - 25 min 

koji idu u orbitu u tom času je to i mi smo u dugi objavili tekst iz ekstravagancije 85 godine neko je imao neko 
imao i tada viziju da to može da bude jako korisno ne on je u parizu to čuo neko mu je rekao ja vam samo 
kažem ljudi odreknite se mobilnih telefona svi vi koji ste protiv toga nemoj da koristite mobilni telefon kažete 
bacite ovo đubre to jer ima litijumsku bateriju nemojte to da koristite molim vas lepo elon musk u ostinu pošto 

se preselio u teksas u ostinu i to u kraj gde žive bogataši jer 

 

 

EKSKLUZIVNO - Vladimir Djukanovic - "Ocigledno je da Tramp pobedjuje, to je i vise nego ocigledno"  
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 01 jul 2024 - 25 min 
napravio fabriku za obradu litijuma do svoje kuće ja sam to na youtube-u imate na youtube-u snimak ja sam 

to pustio i na društvenim mrežama do svoje kuće kaže super je bezbedno nije apsolutno ništa jer vi zaista 
mislite da bi ilon musk sebe trovao i sve te bogataše tu guverner teksasa je došao da mu se zahvali zbog toga 
evo video si sad novi direktor koji je došao rio tinto sad očigledno rio tinto hoće ozbiljno nešto da radi i sad 
došli su neki novinari uh n1 ili nove s i ovaj njima daje parče ovako 

 

 

EKSKLUZIVNO - Vladimir Djukanovic - "Ocigledno je da Tramp pobedjuje, to je i vise nego ocigledno" 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 01 jul 2024 - 32 min 

pa eto to je to ali moram da kažem i i i reći ću iskreno što se tiče same stranke kojoj pripadam čast izuzecima 
bilo je ali recimo ana brnobić me je oduševila svojom hrabrošću kako se hrabro suprotstavila ovom 
sumanutom narativu protiv litijuma i ona preživljava najgore moguće najgore moguće ovaj uvrede ja joj se 

divim na tome kako je hrabrost izašla sa sa tim kako se suprotstavlja tim ljudima pre 

 

 

EKSKLUZIVNO - Vladimir Djukanovic - "Ocigledno je da Tramp pobedjuje, to je i vise nego ocigledno"  
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 01 jul 2024 - 35 min 
evo finska ljudi ljudi ne znaju finska sada priprema rudarenje litijuma što hoće oni da truju svoje stanovništvo 

hoće finska da truje svoje stanovništvo sad je takmičenje ko će pre uh nemačka nemačka je platila aktivnici u 
nemačkoj su u deo u ovoj rurskoj oblasti tamo gde je dortmund gelzenkirchen dizeldorf otkud znam pa ček ne 
ne razumem u sred berlina kopala litiju to je najbogatiji deo nemačke ali su platili 

 

 

EKSKLUZIVNO - Vladimir Djukanovic - "Ocigledno je da Tramp pobedjuje, to je i vise nego ocigledno"  
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 01 jul 2024 - 44 min 

privatni sektor radim krajnje pošteno porez plaćan sve na izvolte dostupno prijavljeno izvolte ljudi ako smatrate 
da sam negde nešto pogrešio ok spreman sam da odgovaram ali nemojte više da obmanjujete da lažete ljude 
sve je dostupno već sedam osam godina unazad zoovo kad sam ušao u proces ima četiri pet godina unazad 
sve je dostupno sve sam prijavio ne znam šta hoćete od mene ali do ovog litijuma im nije bilo interesantno ne 

e onda sad kad je litium krenuo hajde da onda ovaj da ga diskreditujemo super nastavite da pišete  

 

 

Gost "Jutra" predsednik Srbije Aleksandar Vučić - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 30 jun 2024 - 81 min 
i poslušali bi me ja nisam video da iza svega oko litijuma se kriju određene službe koje su želele da spreče 
brži napredak srbije govorite o litijumu to je naša naredna tema dakle samo hoću vam kažem sad pričam o 

spoljnoj politici to su tako lukavo odigrali bio sam slep kod očiju kako to naš narod kaže jednostavno nisam 
video jednostavno nisam video na to su se nakačili 

 

 

Gost "Jutra" predsednik Srbije Aleksandar Vučić - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 30 jun 2024 - 85 min 
kako bi na naš rast uticao uticala eksploatacija litijuma posebno u koliko bi došlo do do fabrike baterija ukoliko 

bi se otliko bi došlo ma ne dam ma ne dam evo ja vam sad kažem ja očekujem najveće svetske lidere dobro 
da okupim najveće iz sveta sve što može da zamislite da dođe u u beograd i srbiju a sad da vam kažem po 
tom pitanju zato što je litijum budućnost kad bi se to znate oni su kažu da osvetlimo mrak u loznici pre neko 

veče skupilo je 

 

 

Gost "Jutra" predsednik Srbije Aleksandar Vučić - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 30 jun 2024 - 86 min 

sa 1900 mi smo ih počastili sa 2.00 iz cele srbije da osvetlimo mrak kaže a znate čime su to radili 
pa litijumskim baterijama da podignete telefon i uključite bateriju to je litijumska baterija ali šta da radite vi s 
ljudima kad je toliko malo znanja ima onda će da kažu pa što baš mi pa zato što smo pametni zato što je 
suština u tome da im ne damo sirovinu već da ih nateramo da ovde prave l fabriku baterija a kad  

 



 

Gost "Jutra" predsednik Srbije Aleksandar Vučić - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 30 jun 2024 - 92 min 
ste govorili kad ste govorili o tome svi oni koji pojma o tome nemaju osvetljavaju mrak litijumom i došli da mi 
drže pridike i predavanja doveli mi doveli adija selmana ili amija seldana kako god hoćete iz tuzle koji je vodio 
demonstracije za rezoluciju o genocidu u srebrenici da mi objašnjava ej pa ne razumete vi treba da budete 
protiv toga je l to kao što je trebalo da budemo za rezoluciju o genocidu da i oni svi ćute i oni svi tamo ćute i 
gledaju ovako i tapš vidi što je pametno res 

 

 

Gost "Jutra" predsednik Srbije Aleksandar Vučić - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 30 jun 2024 - 93 min 
što je pametno rekao a što ne pitate onu ženu što je govorila tamo petković što si uzela pare što si uzela pare 
nije vučić uzeo pare nego si ti uzela pare a što si ti potpredsedniče te i te partije uzeo 700.00 evra što si uzeo 
pare vi ste kad ste govorili o o tome govorili ste da će se ratovi voditi zbog litijuma i dva dana kasnije u boliviji 
se dogodio pokušaj vojnog puča predsednik te zemlje kaže da je to zbog litinuma 

 

 

Gost "Jutra" predsednik Srbije Aleksandar Vučić - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 30 jun 2024 - 93 min 
nalazu da je upravo zbog litijuma zato što je potaknut bio od jedne strane sile zbog toga što su krenuli njihovi 
razgovori sa kinezima i rusima oko litijuma i i od jedne strane sila je bio pottaknut da da ta zemlja ima 23 

svetskih rezervi pa da tamo će tamo će mir da imaju ja im želim mir kao što sam cenio i predsednika moralesa 
ja im želim mir to su naši prijatelji naša braća ali se plašim da će teško do mira bolivija 

 

 

Gost "Jutra" predsednik Srbije Aleksandar Vučić - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 30 jun 2024 - 94 min 
tako veliko veliki velika nalazišta litijuma teško kao što i nas neće da ostave na miru ali smo mi malo snažniji 

malo jači nastavićemo samo da pogledamo krat jedan krat imamo još žao mi je 

 

 

Gost "Jutra" predsednik Srbije Aleksandar Vučić - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 30 jun 2024 - 94 min 
stvarno moramo i oko izraela da još jedno pitanje i jedno oko amerike i obećavam da završavamo samo kratak 
kratak prilog o litijumu na rts-u 2011 godine pa da pogledamo srpski jadarski basen jedino je nalazište 
jadarita na svetu koje sadrži litijum i bor svetski rudarski gigant rio tinto uvrstio ga je u svoju strategiju razvoja 
i odobrio tri puta veći budžet za nastavak istraživanja Ćerka kompanija rio 

 

 

Gost "Jutra" predsednik Srbije Aleksandar Vučić - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 30 jun 2024 - 95 min 
američki rudarski magnat namerava da u srbiji otvori rudnik tog retkog minerala mi smo dakle počeli projekat 
pre 2004 godine kada niko na svetu nije znao za postavljanje ležišta sada ulazimo u fazu studije 
predizvodljivosti smatramo da ukoliko sve naredne faze budu išle dobro da može doći do otvaranja operacija u 
narednih pet godina litijum koji jadaric sadrži ključna je sirovina u proizvodnji baterija za hibridne i električne 

automobile što bi moglo da donese i nove poslove vredne više milijardi dolara procenjuje 

 

 

Gost "Jutra" predsednik Srbije Aleksandar Vučić - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 30 jun 2024 - 96 min 
da bi nalazište u jadru pokrilo 20 svetskih potreba za litijumom gospodine Šariću kako vama izgleda ova 
srpska priča o litijumu evo ja sam baš u americi sad sam bio vozio hibrid meni je bitno da se ispoštuju 
ekološki standardi jer neću se umješat u ono što ne razumijem i volio bih da srbija svoje resurse to smo već 
jednom pričali iskoristi kao azerbejdžan da jača svoja savezništva jača svoju vojsku jača svoju državu i jednog 

dana vrati ono što je srbiji oteto na ovaj  

 

 

Gost "Jutra" predsednik Srbije Aleksandar Vučić - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 30 jun 2024 - 98 min 
jeste da to napravila nemam za mnoge mogu da kažem ovako ili onako ona je stručna žena i dobar novinar i 
govorila istinu to je da kažemo gledaocima glas ali kako vam to kako vam to izgleda kako vam to izgleda kako 
se to pokaže danas na n1 upravo ova žena čita sve vesti protiv litijuma pogledajte kakve je hvalospeve čitala 
u to vreme i govorila u prilogu i o supermen nosi litijum i svi narod narod zad 

 



 

Novo jutro-Jovana-Ana Brnabić-29.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 29 jun 2024 - 6 min 
niš niti se radi o vučiću nego se radi valjda o litijum je li zaštiti životne sredine dakle vi vidite da su se tamo 
okupili onako iz raznih krajeva srbije ne znaju ni o čemu se radi i tamo su ih dovodili autobusima pa nešto 
nisam videla n1 i nova s da padaju u nesvest a zašto nekog dovode autobusima što nisu mogli da prikupe iz 
loznice i okoline a onda imate i veliki broj  

 

 

Novo jutro-Jovana-Ana Brnabić-29.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 29 jun 2024 - 8 min 
premijer vojislav koštunica a danas imate miloša jovanovića koji je oštro protiv litijuma i irijotinta al valjda je on 
sad novi dss i nije važno što je tada bio stari dss i nije nijednu reč rekao protiv toga ili stupi iz stranke ili bilo šta 
ne on danas može da soli pamet i da da vuče ljude za nose i da nas sve pravi budalam ministar rudarca 
energetike i dalje radomir naumov iz dss-a ministar za 

 

 

Novo jutro-Jovana-Ana Brnabić-29.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 29 jun 2024 - 21 min 

javni poziv za istražno bušenje na osnovu svih dozvola koje im je dao ds dss i g17 plus a ko je bio juče tamo 
od političara ds dss i g17 plus ljudi bre pa na šta bre to liči milijarde evra u srpskim rudnicima pogledajte to je 
2012 godina litijum bor najveća šansa a znate na osnovu 

 

 

Novo jutro-Jovana-Ana Brnabić-29.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 29 jun 2024 - 21 min 

čega na osnovu strategije za rudarstvo energetiku koju je usvojila 2012 godine vlada mirka cvetkovića u kojoj 
kažu najveća šansa je litijum su litijum i bor i šta sad puj piki ne važi je l aleksandar vučić je lopov je l a vi ste 

divni i borite se za srbiju a je njima neko postavio to pitanje zašto su to kako mogu toliko da budu licemerni 
evo vi ste sad postavi jovana pitanja da vas pitam novinari a koji 

 

 

Novo jutro-Jovana-Ana Brnabić-29.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 29 jun 2024 - 23 min 
strategiju gde ste rekli da su litijum i bor najveći resursi niste znali a što ste usvajali zakon tačno a što ste 
usvajali zakone a što su teren pripremali su teren za ono što su planirali što a onda nemate tamo na n1 novas 
nikog da ih pita al dobro gospodine stefanović ali ali je Đilos to je je to ponovio i 2023 godine nemate tih 
novinara tamo ko da ih pita pa svako ko je objektivan pa ali tamo vučića isto pitala da li to zagađuje život 

 

 

Novo jutro-Jovana-Ana Brnabić-29.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 29 jun 2024 - 24 min 
slušali kako su klimatske promene i kako se neće voditi ratovi oko litijuma nego oko vode pa pod jedan 
bukvalno 24 časa nakon što je aleksandar vučić na pres konferenciji rekao da će se voditi ratovi oko litijuma u 
boliviji je pokušan puč državni udar državni udar oko litijuma bukvalno 24 časa nakon što je aleks 

 

 

Novo jutro-Jovana-Ana Brnabić-29.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 29 jun 2024 - 24 min 
vučić to rekao nigde još uvek nije pokušan put oko vode oko litijuma da li će biti voda važna apsolutno da li će 
biti hrana važna apsolutno izuzetno važno nego da vam kažem i da podsetim sada sve one koji nas gledaju 
ovaj niko da pita tog profesora ili on da pitao da se okrene oko sebe i vidi sve te srđana milivojevića borka 
stefanovića 

 

 

Novo jutro-Jovana-Ana Brnabić-29.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 29 jun 2024 - 29 min 
da rekli u memorandumu koji smo potpisali sa riotintom možete ali litijum se neće izvoziti iz srbije oni se nisu 
zetili to da da kažu i onda vi vidite juče vučiću lopove a svi ovi koji su prodali sva naša vodoizvorišta i svi oni 
koji su dobili rio tinto i koji su izmenili zakon zbog riotinta svi ti u rio tinto 

 



 

Novo jutro-Jovana-Ana Brnabić-29.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 29 jun 2024 - 36 min 
koji će da sabotiraju celu taj oni će sada pokušati da upravo na toj temi litijumu ušićave te političke poene da 
se predstave da su veliki ekolozi zaštitnici život dobro to će oni će to pokušati opet kao što su i pre pokušavali 
dakle da da da oslabe aleksandra vučića naravno postoji veliki mislim interes iz inostranstva da se uspori 
srbija nažalost nas je nemačka sustigla i prestigla dok smo mi tu verovali različitim adi selman  

 

 

Novo jutro-Jovana-Ana Brnabić-29.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 29 jun 2024 - 38 min 
koristi svoj litijum da ga iskopava u trećem kvartalu 2026 pa evo da vidite za koga rade ti ljudi koji su se juče 
okupili jasno na nama je da pričamo sa ljudima na kraju krajeva kao što je aleksandar vučić rekao onoliko puta 
biće kako narod kaže nego samo da narod razume šta se ovde dešava da i to su stvarno važne stvari ovo sad 
što ste ispričali ali moram da vas pitam da prokomentarišete rezultate 

 

 

Novo jutro-Jovana-dr Dušan Mijović-29.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 29 jun 2024 - 0 min 

na ovoj temi dosta uh da se ovakve stvari ne događaju i nadamo se da će se pronaći oggi sporan pas koji je 
nestao u saobraćajnoj nesreći koju je devojka iz uključenja imala ko ako neko zna gde je taj pas neka uh se 
javi vlasnici i neka vrati tog psa mislim da je to potpuno moralno i potpuno potpuno ljudski e sad srbija u dolini 
jadra ima jedno od najperspektivnijih nalazišta litijuma 

 

 

Novo jutro-Jovana-dr Dušan Mijović-29.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 29 jun 2024 - 1 min 

u evropi najlakši metal zbog široke primene u novim tehnologijama zovu belim zlatom ili naftom 21 veka 
neophodan je za električna vozila čuvanje zelene energije mobilne telefone da li bi nam njegova eksploatacija 
naškodila kao što to tvrde protivnici litijuma stručnjaci kažu da ne bi Šta je onda istina od svega što smo 

slušali o 

 

 

Novo jutro-Jovana-dr Dušan Mijović-29.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 29 jun 2024 - 1 min 
ima iskopavanja litijuma razgovaramo sa doktorom dušanom mijovićem hidrogeologom dobar dan dobrodošli 
u jutarnji program kod nas e sad doktore mijoviću deo građana je dosta zabrinut oko rudarenja uh litijuma da 
li bi to rudarenje litijuma ostavilo pustoš u jadru Šta vi kažete pa ono ne bi ostavilo ne pustoš nego ne bi 

ostavilo ni neke predele koji su neželjeni pre svega na osnovu brojnih 

 

 

Novo jutro-Jovana-dr Dušan Mijović-29.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 29 jun 2024 - 5 min 

to su da kažem neki od strahova pa su onda spominjali sumpornu kiselinu kako je ona neophodna za 
izdvajanje tog litijuma iz jadarita pa će ta sumporna kiselina da spali sve što je da kažem u zemlji pa će onda 

ta sumporna kiselina i da isparava koliko je to opasno jeste sumporna kiselina nije uopšte uh nešto što se ne 
koristi u drugim industrijama svaka industrija sumpornu kiselinu koristi zato što je ona rastvarač  

 

 

Novo jutro-Jovana-dr Dušan Mijović-29.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 29 jun 2024 - 5 min 
i da bi mi iz rude dobili jadarit jasno i izdvojili bor i litijum mi moramo da koristimo sumpornu kiselinu međutim 
ta sumporna kiselina se koristi u potpuno zatvoru 

 

 

Novo jutro-Jovana-dr Dušan Mijović-29.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 29 jun 2024 - 7 min 

rude izdvajanje jadarita i ona se rastvori i više apsolutno nije ni sumporna kiselina e sada prot ivnici su koristili 
čak i slike da kažemo otvorenih kopova rudnika uh koje izgledaju kao da su sa marsa ne kao da su ovde da 
kažem kod nas da bi zastrašili ljude e sad je l taj rudnik dakle taj proces dobijanja litijuma na gde se on 

obavlja unutar ispod zemlje 

 



 

Novo jutro-Jovana-dr Dušan Mijović-29.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 29 jun 2024 - 8 min 
ili jednostavno sejanje žitarica zato što uh uz postrojenje koje treba da prerađuje kasnije uh taj uh litijum koji 
se dobija iz rude je u stvari kao i neka fabrika na površini od 220 hektara sve ostalo je da kažem i dalje u 
prirodnom stanju znači livade gde su livade njive gde su njive i apsolutno ne postoji nikakav razlog da bi se 
neko bojao da neće moći da se bavi poljoprivredom 

 

 

Fokus B92: gosti Dušan Mijović i Emil Atanasovski | B92 TV 
B92 - FOKUS - 28 jun 2024 - 1 min 

na životnu sredinu protivnici projekta poslednjih godina javno suočavaju sa različitim tvrdnjama o potencijalnoj 
šteti eksploatacije i prerade jadarita s tim u vezi kompanija rio tinto skoro je objavila nacrte studija upravo o 
tome o uticaju na životnu sredinu za projekat jadar Šta su pokazale te studije da li je moguća ekološki 
bezbedna eksploatacija litijuma u dolini jadra više o tome u razgovoru sa hidrogeologom doktorom dušanom 

mijovićem i direktorom spoljnih poslova kompanije 

 

 

Fokus B92: gosti Dušan Mijović i Emil Atanasovski | B92 TV 
B92 - FOKUS - 28 jun 2024 - 1 min 
tinto emilom atanasovskim poštovani gledaoci dobar dan i dobrodošli gledate fokus gospodo dobar dan i vama 
i dobrodošli dobar dan hvala na pozivu gospodine mijoviću evo hajmo odmah sa stručnog aspekta šta su 
pokazale pomenute studije da li je prema vašem mišljenju uh moguća ekološki bezbedna 
eksploatacija litijuma u dolini jadra radni nacrti studija o proceni uticaja na životnu sredinu su pokazali da je 

moguća eksploatacija jadarita 

 

 

Fokus B92: gosti Dušan Mijović i Emil Atanasovski | B92 TV 
B92 - FOKUS - 28 jun 2024 - 8 min 

zadnjih nekoliko godina primenjuje transponuje usaglašava svoje zakonodavstvo sa zakonodavs tvom 
evropske unije i i srbija posebno u delu zaštite životne sredine i rudarenja tako da to je jedna neprimerena 
paralela ono što mislim da je važno da kažemo da rudaranje litijuma nije nikakva tabu tema u evropskoj uniji 

mi u evropskoj uniji imamo nekoliko projekata koji se sprovode i na primer možemo da napomenemo nekoliko 
njih imamo projekat wolsburg 

 

 

Fokus B92: gosti Dušan Mijović i Emil Atanasovski | B92 TV 
B92 - FOKUS - 28 jun 2024 - 9 min 
u austriji koji se trenutno je u toku pripreme imamo projekat cinovec na granici između nemačke i Češke znači 
na 90 km od od dresdena 40 od praga postoji projekat emili u francuskoj postoji projekat u konvalu postoji 
projekat barosu u portugalu tako da uh litijumski projekti i projekti iskopavanja litijuma nisu tabu tema ne 

samo što nisu već evropska unija veoma aktivno radi na tim projektima 

 

 

Fokus B92: gosti Dušan Mijović i Emil Atanasovski | B92 TV 
B92 - FOKUS - 28 jun 2024 - 10 min 
nikakvo rudarenje nego stimuliše evropske zemlje kako bi mogli da iskopaju i prerade kritične sirovine koji su 
onda potrebni za ceo taj sistem emobilnosti i kako bi evropa mogla da da uđe u tu zelenu tranziciju ali šta je 
važno ovde oko tog narativa oko konga iskopavanje litijuma nije bitan u smislu uh nije bitan za evropsku uniju 

on je pre svega bitan za mačvu i za srbiju mi moramo da krenemo iz naše pozicije iz srpske pozicije to je bitno  

 

 

Fokus B92: gosti Dušan Mijović i Emil Atanasovski | B92 TV 
B92 - FOKUS - 28 jun 2024 - 10 min 
uh uh osnova da se razvije jedna cela nova industrija uh koja je povezana sa obnovljivim izvorima energije 
iskopavanje litijuma i borata je važno za srbiju 

 

 

Fokus B92: gosti Dušan Mijović i Emil Atanasovski | B92 TV 
B92 - FOKUS - 28 jun 2024 - 10 min 
za srpsku ekonomiju a onda za evropu i ostatak sveta da ako sam vas dobro razumeo dakle i u evropskoj uniji 
odnosno u u zapadnoj evropi planiraju rudnike litijuma na na na svojoj teritoriji zašto vas to pitam odnosno 

kako god konstatujem dosta se priča o tome to je zapravo i jedna jedna od glavnih teza ako ne i glavna uh 
protivnika ovog projekta to je zašto se kopao u srbiji a zašto se ne kopa u u evropi pa evo ja mogu odgovorno 
da kažem da da u 

 



 

Fokus B92: gosti Dušan Mijović i Emil Atanasovski | B92 TV 
B92 - FOKUS - 28 jun 2024 - 11 min 

jadar bi sa potencijalnom eksploatacijom i preradom počeo 28 29 nigde u evropi nije zabranjeno bilo kakav vid 
rudarenja ili rudarenja litijuma borata nigde u svetu ne postoji zabrana rudarenja litijumo ubarata ne samo 

što ne postoji nego i velike države kao amerika kina kanada australija imaju svojim strategijama razvoj 

 

 

Fokus B92: gosti Dušan Mijović i Emil Atanasovski | B92 TV 
B92 - FOKUS - 28 jun 2024 - 12 min 

kasnili uh srbija je imala mogućnost da bude prva prva u evropi koja bi imala jedno veliko nalazište rudi uh 
rude litijuma odnosno minerala jaderita i preradu sa time što je projekat zaustavljen uh srbija koja je mogla da 

budu bude na početku te neke kompozicije sad će bude u nekom zadnjem osmom sedmom vozu voz nije 
ispušten ali uh rudarski projekti su veoma kompleksni za da izgradite jedan rudnik vama treba negde otprilike 
20 

 

 

Fokus B92: gosti Dušan Mijović i Emil Atanasovski | B92 TV 
B92 - FOKUS - 28 jun 2024 - 20 min 
nego kvalitet pijaće vode se prenosi cevovodima i tu apsolutno ne postoji nikakva mogućnost zagađenja mhm 
mhm mhm dobro uh uh gospodine atanasovski zagovornici kopanja litijuma uh navode uh da se onom ko 

kopa neće isplatiti da to radi prljavom tehnologijom uh zato što evropska unija će se od toga kako navode 
braniti takozvanim baterijskim pasošima uh kako bi osigurala da 

 

 

Fokus B92: gosti Dušan Mijović i Emil Atanasovski | B92 TV 
B92 - FOKUS - 28 jun 2024 - 21 min 
to znači da sutra bilo koja baterija koja uđe u neko električno vozilo ili bateriju koju vi kupite uh negde za 
skladišenje energije ako ona ima baterijski pasoš to znači da je ispunilo litijum koji se nalazi u toj bateriji je uh 

kopan po svim evropskim standardima prerađivan je po evropskim standardima i nije u stvari uh uh odnosno 
zaštite uh životne sredine uh primenjene su sve mere zaštite životne sredine uh nije 

 

 

Fokus B92: gosti Dušan Mijović i Emil Atanasovski | B92 TV 
B92 - FOKUS - 28 jun 2024 - 23 min 
Šta to znači za rio tinto mi sutra u slučaju da imamo aktivan projekat i da iskopavamo i prerađujemo litijum ne 
možemo da izvezemo naš litijum u evropsku uniju ako nemamo baterijski pasoš ne samo što ne možemo da 
izvezemo nego i da stavimo naš litijum u bateriju koja bi išla kod nekog drugog proizvođača primer kineskog 
jasno jasno on ne može da je uveze u evropsku uniju ako nema baterijski pasoš i zato je mislim vrlo važno da 

 

 

Fokus B92: gosti Dušan Mijović i Emil Atanasovski | B92 TV 
B92 - FOKUS - 28 jun 2024 - 24 min 
postavlja se i pitanje protivnici projekta kažu da će potreba za litijumom da da da prestane da će 
zameniti litijumske bat litijum ijonske baterije neke druge baterije na primer natrijum ijonske ili kako god ima li 
tu neke istine o tome pa evo ja mogu da kažem da natrijumijonske baterije i litijum ijonske baterije uopšte 
nisu u nikakvoj konkurenciji natrijum ijonske baterije su baterije koje imaju nisku energetsku gustinu šta to 
znači to znači da natrijumijonska baterija može da pokrene 

 

 

Fokus B92: gosti Dušan Mijović i Emil Atanasovski | B92 TV 
B92 - FOKUS - 28 jun 2024 - 24 min 

je neko prevozno sredstvo sa veoma malim dometom i pre svega natrijumijonske baterije će se koristiti za 
neke male sisteme prevozne da l su to električni bicikli možda neki skuteri zato što natrijum jonska baterija 
nema dovoljno energetske gustine sa druge strane litijum jonska baterija može da obezbedi znači veću 
energetsku gustinu i uh zato se ugrađuju te litijumijonske baterije da vi može da vozite 200 300 400 km 

 

 

Fokus B92: gosti Dušan Mijović i Emil Atanasovski | B92 TV 
B92 - FOKUS - 28 jun 2024 - 25 min 

ali da stavimo na stranu njihove hemijske karakteristike dovoljno je samo da pogledamo šta radi industrija 
tesla najveći proizvođač električnih vozila u americi i na zapadu sve sva njihova vozila imaju litijumska 
baterija byd najveći proizvođač vozila u kini svi voze na litijum i onske baterije volkswagen grupa najveći 

proizvođač vozila u svetu je od 2020 do 25 uložila 75 milijardi 

 



 

Fokus B92: gosti Dušan Mijović i Emil Atanasovski | B92 TV 
B92 - FOKUS - 28 jun 2024 - 25 min 
u razvoj električnih baterija koji su zasnovani na litijumu mercedes bmw fiat panda koja će da se proizvodi 
odnosno sklapa u kragujevcu lfp baterija litijumska ako pogledate celo tržište električnih automobila i sistema 

za skladištenje baterijskih sistema za skladištenje energija vi ne možete da nađete nijednog velikog 
proizvođača ili jednu veliku kompaniju koja koristi natrijum ijonsku bateriju za električna vozila  

 

 

Fokus B92: gosti Dušan Mijović i Emil Atanasovski | B92 TV 
B92 - FOKUS - 28 jun 2024 - 26 min 
tako da rekao bih ne samo što je litijum sadašnjost nego je litijum i budućnost litijumska baterija je kralj 
baterija i ona će da se koristi još dugo dugo dugo vremena i 

 

 

Fokus B92: gosti Dušan Mijović i Emil Atanasovski | B92 TV 
B92 - FOKUS - 28 jun 2024 - 26 min 

i projekat vidite mi ne bi gradili projekat koji treba da traje 40 godina ako on nema ekonomsku isplatljivu 
zamislite investiramo kao kompanija tri milijarde evra u projekat gde litijum ne može da se koristi za pet 
godina tako da taj biznis plan je napravljen i ti globalni trendovi su takvi da litijumska baterija će se koristiti još 

dugo vremena i tu je pre svega prednost za srbiju ja se opet vraćam nazad na srbiju srbija prvo srbija mora da 
vidi da li taj litijum 

 

 

Fokus B92: gosti Dušan Mijović i Emil Atanasovski | B92 TV 
B92 - FOKUS - 28 jun 2024 - 27 min 
ide u korist države da li iz tog litijuma može da kreira dodatne lance snabdevanja da se izgradi cela industrija 
oko tog litijuma ili ne može po svim procenama projekat jadar apsolutno može da bude osnova za jednu novu 

industriju razvojnu i razvojnu šansu srbije jasno ali jedno je uh ekonomija jedno je politika jedno je ekonomija 
ovo je pitanje koje uh uh sa sa aspekta građana negde prevazilazi političke 

 

 

PREDSEDNICKA DEBATA - Aleksandar Seselj - "Bajdenovo ponasanje simbolizuje pad Americke 
moci" 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 28 jun 2024 - 38 min 

bude zadovoljan njegovim izborom ukoliko je to ono što se nudi danas na američkim izborima ok hvala 
najlepše na na iskrenim odgovorima i još jedno pitanje možemo biti vrlo kratki uh da li ste za 
iskopavanje litijuma ili protiv pa ja mislim da srbija ako ima šansu da pre svega napravi veliki ekonomski 

razvoj i ako može da obezbedi zaštitu životne sredine ne treba od toga da odustaje ono što ono protiv čega 

sam jeste da nemački zeleni ili bilo koji drugi 

 

 

PREDSEDNICKA DEBATA - Aleksandar Seselj - "Bajdenovo ponasanje simbolizuje pad Americke 
moci" 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 28 jun 2024 - 38 min 
strani predstavnici evropskog parlamenta i slično dolaze u srbiju u srbiju da se bore protiv eventualnog 
iskopavanja litijuma zato što je njima to bože stalo do čistog vazduha i čistih reka u srbiji dakle oni nama ne 

misle dobro i sve što oni pokušavaju da spreče u srbiji znači da bi to bilo u našem interesu ukoliko bi do toga 
došlo ja mislim da je jedna zabluda jedna velika laž i da ne treba građani srbije da budu naivni da da sad neko 
hoće iskreno da ih potruje da je taj neko ko je na vlasti ne znam šta uradio 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dejan Vuk Stanković,Filip Mitrović,Demo Beriša,Miloš Garić-28.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jun 2024 - 28 min 

živem u zaštitu svojih interesa dakle vi morate da budete spremni ima i u hamletu taj motiv čovek mora da 
bude spreman je l država na balkanu uvek mora da bude spremna balkan je ogledno dobro tih država zato je 
nama potrebno da malo i menjamo fokuse u evropskoj politici da tražimo tačke recimo koje mogu da nas 
spajaju sa evropom na jedan suštinski strateški način evo recimo danas imate antividovdanski i litijumski 

antilitiumski vidovdanski sabor 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dejan Vuk Stanković,Filip Mitrović,Demo Beriša,Miloš Garić-28.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jun 2024 - 29 min 
na festival festival da ne emirditu imate ovaj ovaj u gornjim nedeljicama oni prave antilitijumsku revoluciju aha 

a to to to vraćate se da idemo na mene ja kažem a to je ali likjem recimo tačka spajanja sa evropom vi 

poboljšavate svoje pozicije ako s njima sarađujete na primer po tom pitanju a mislim da je to deo orkestrirane 
kampanje protiv interesa srbije kako nije pa to je deo orgestrane kampanje prvo ovde protiv predsednika srbije 
u kom smislu to 

 



 

Novo jutro-Jovana-Dejan Vuk Stanković,Filip Mitrović,Demo Beriša,Miloš Garić-28.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jun 2024 - 30 min 

je l tako više ništa nema sad idemo da pričamo da je vučić ovaj lobista rio tinta e sad tu se koriste opasni 
motivi dobro u širenju tih dezinformacija strah ljudi za životnu sredinu i za sopstveni život istina i zablude 
oko litijuma sad ćemo o tome da pričamo imate i to e sad pazite to je tačka koja vas spaja sa evropom jasno 

e sada mi će ugostićemo još jednog 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dejan Vuk Stanković,Filip Mitrović,Demo Beriša,Miloš Garić-28.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jun 2024 - 30 min 

naša člana filiprović dobar dan dobar dan filipe koja je vaša tačna funkcija profesor poštanje ne profesor ovaj 
ja sam konsultant za emobilnost izvolite pričamo o litijumu evo prešli smo sada na to sa kosala između 

ostalog važna tema tema o kojoj ljudi ne znaju puno ali se puno o tome govori sve istine i zablude kada 
je litijum u pitanju je l istina da tu postoji neka sumporna kiselina koja je neophodna kod odvajanja te rude i 

koja će 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dejan Vuk Stanković,Filip Mitrović,Demo Beriša,Miloš Garić-28.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jun 2024 - 31 min 
život u sredinu da ljudi pomru od otrova znate kako ja sam više za za taj deo što što litijuma koliko znam 

zašto ste vi se za baterije zelenična vozila i tako više vezano za taj postoji evo ja ću da odgovor a mene 
interesuje moram da vas pitam ja ne znam koga da pitamna kiselina koja se koristi u procesu ekstrakcije i ona 
se kontroliše uh koristi na temperaturi od 80 stepeni i ima za cilj zapravo da omogući da se 
oslobodi litijum od litijum karbonata od toga 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dejan Vuk Stanković,Filip Mitrović,Demo Beriša,Miloš Garić-28.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jun 2024 - 31 min 

skruberi ili filteri koji neutrališu u potpunosti štetne efekte gasova tako da i kad se emituje gas nakon procesa 
ekstrakcije litijuma on je zanemarive količine u odnosu na i to je gas koji se tiče ovaj ugljen dioksida to nije 
nikakva sumporna kiselina sumporna kiselina je opasna kada bi se izlila recimo u reku ili u tako nešto ali 
sumporna kiselina ovde se ne pretvara čak ni u gasno stanje jer tačka ključanja sumporne kiseline je veća 
130° 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dejan Vuk Stanković,Filip Mitrović,Demo Beriša,Miloš Garić-28.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jun 2024 - 32 min 
jeste iz toga je da će ljudi pazite u dva dana da će se potruju ljudi prvo će prvo će biti u izazivanje bolesti a 
onda sledećeg dana počenju ljudi da umiru dakle tu se još više dramatizuje to još više se postiče strah i onda 
se tako vrši politička mobilizacija ja sam možda napravio šalu pa sam rekao antilitijumski vidovdan zapravo 

sad je to postala tema medijum da se okupljaju političke stranke koje vode kampanju protiv i predsednika  

 

 

Novo jutro-Jovana-Dejan Vuk Stanković,Filip Mitrović,Demo Beriša,Miloš Garić-28.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jun 2024 - 33 min 
srbiji protiv jedne strane investicije koja može vi ste kao stručnik za e-mobilnost tu svakako kompetentniji od 
mene da generiše čitav jedan ciklus proizvodnje gde nas može da stavi ozbiljno na mapu ne samo evrope 
nego i regiona jer naše zalihe litijuma su treći u evropi Česi imaju nešto malo više najviše imaju nemci nemci 
su inače već dobili litium to je prvi evropski litijum do sada je litium kao rudna ruda bila uvožena iz južne 

amerike ja mislim iz Čile i argentine australije i kine australije tako je 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dejan Vuk Stanković,Filip Mitrović,Demo Beriša,Miloš Garić-28.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jun 2024 - 33 min 
uh sada počinje evropa da proizvodi litijum i mi umesto da iskoristimo komparativnu prednost litijuma koji 
imamo u litijuvom karbonatu a litijum karbonat je inače slučajno pronađen kroz jadarit ovi iz rio tinta su tražili 
bornu kiselinu i našli su borate mi smo drugo nalazište borata u evropi u evropi inače turska ima monopol na 
to i tu postoji potpuno čisto ja ne razumem šta je adarit a šta litijum kako to fungus jadarit je mineral dobro koji 

se sastoji iz 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dejan Vuk Stanković,Filip Mitrović,Demo Beriša,Miloš Garić-28.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jun 2024 - 34 min 
litijum karbonata i borne kiseline tako je a litijum se odatle izdvaja je l tako tako je to je taj proces ekstrakcije 
oko kog se znači iz jadarita se dobija litijum između ostalog izdvaja i serude je l tako da sam dobro razumela 

uh koliko je to važno za našu zemlju zbog čega mislite da je važno pa važno je evo kao što je profesor 

malopre spomenuo znači evropska komisija je donela set propisa kojima hoće da se zaštiti da se ta ruda 
odnosno da se litijum i ost 

 



 

Novo jutro-Jovana-Dejan Vuk Stanković,Filip Mitrović,Demo Beriša,Miloš Garić-28.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jun 2024 - 35 min 

na osnovu dakle što imamo u našoj zemlji koliko država zarađuje koliko će to kako se to da se odrazi na 
svakog od nas znači na pojedinca na čoveka koji radi evo na mene koji sam voditelj pinka pa za vas trenutno 
neće ali ako govorimo ako čoveka koji radi u prodavnici prvo rudnik litijuma koliko sam pazite koliko sam ja 
čitao tome rudnik litijuma baš ne može da se otvori za četiri dana on pot treba da se otvori četiri godine mhm 

dakle prvo treba sve te formalno pravne stvari da se urade ali ono što je važno reći 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dejan Vuk Stanković,Filip Mitrović,Demo Beriša,Miloš Garić-28.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jun 2024 - 35 min 
gledaocima i ja to kažem sa punom odgovornošću nema rudnika litijuma bez zadovoljenja ekoloških 

standarda e to je važno dakle po više osnova po osnovu našeg pozitivnog zakonodavstva i po osnovu onoga 
što su evropske propise znači nema vađenje rude dok se ne ispune svi ekološki uslovi toga nema dakle to 
prvo mora da bude jasno bez ekologije nema rudarenja tako je ne znam da l ste da l ste čitali jedna od važnih 
nisam ništa čitala molim vas 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dejan Vuk Stanković,Filip Mitrović,Demo Beriša,Miloš Garić-28.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jun 2024 - 36 min 

ja sam vas i dovela da mi vi otvorite vidike ja ništa ne znam da kažem vezano za baterijske kao tubrak sam 
zove litijum ali ne samo ja mnogi ljudi ne znaju nego se foriraju po televizijama kao z nemaju pojma ništa 
pričaj možete da čujete ja hteo sam da kažem za baterijske pasoše recimo konkretno litijum najviše se vadi 

da bi postao deo baterijskog sistema ono što je najvažnije je pod biće važan taj pasoš koji će svaki baterijski 
sistem svaka baterijska ćelija morati da ima 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dejan Vuk Stanković,Filip Mitrović,Demo Beriša,Miloš Garić-28.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jun 2024 - 36 min 
i taj pasoš počinje da važi od 2027 po ovoj direktivi evropskog saveta koj nisu samo baterije u pitanju 
valjda litijum se koristi ako sam negde ja to pročito nisam za to nikakav stručnjak ima i u medicini u farmaciji 

ali ja bih jovana tebe nešto zamolio eto ako ako mogu kao kolega ovako uh za ovakvu temu znaš moraš da 
imaš goste koji nisu evo oko mog profila ja ja o litiumu se stvarno uzdržavam da govorim jer o tome ne znam 
puno 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dejan Vuk Stanković,Filip Mitrović,Demo Beriša,Miloš Garić-28.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jun 2024 - 40 min 

ovako koncept emobilnosti u stvari ekološki koncept jer on počiva na toj takozvanoj dekarbonizaciji goriva 
dakle ne koristi se klasična fosilna goriva nego se koristi struja za pokretanje automobila a litijum tu ima ulogu 
provodnika i onoga koji je čuvar te energije dakle ne postoji nijedan element koji duže može da čuva tu 
električnu energiju u samom motoru 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dejan Vuk Stanković,Filip Mitrović,Demo Beriša,Miloš Garić-28.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jun 2024 - 40 min 
nego što je to litijum i da provodi istovremeno to i zato je litijum važan resurs zato je on takozvani kritični 

resurs on treba svima a nemaju ga svi i to je ono što je naša komparativna prednost ako ovome govorimo 
dakle na paradoksalan način mi ćemo svakog svake emisije imati ljude iz struke koji će otvarati ovo pitanje 
ivou comomon sensa mislim kad spajate te stvari znači zdravog razuma vi dođete do do do zaključka da 

zapravo taj 

 

 

Novo jutro-Jovana-Dejan Vuk Stanković,Filip Mitrović,Demo Beriša,Miloš Garić-28.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jun 2024 - 40 min 

idejal ekološki u stvari se na najbolji način realizuje kroz koncept socijalno odgovornog rudarstva i primenu 
zapravo uh aplikaciju tih ruda ovaj kao što su bakar zlato mangan nikl ne znam i litijum u tu novu industriju i to 

je ta zelena tranzicija mislim a potrebe inače evropskog kontinenta su takve da će u rasponu od 30 godina 58 
puta biti uvećane recimo 

 

 

Novo jutro-Jovana-Srđan Barac,Veljko Jovanović-28.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jun 2024 - 1 min 
zbog litijuma puč u boliviji izveo komandant armije vučić kaže u srbiji su zapadne službe izvele pravu 
šahovsku minijaturu uzeli su nam dve godine naslovna strana srpskog telegrafa prerada jadarita bez 
sumpornih isparenja da pošto se sad sam čula ovaj jednu novu istinu i zabludu pošto ću sada kod mene ovde 

vikendom da dakle petak subota i nedelja staviću rubriku istine i zablude oko ovog projekta prosto 

 



 

Novo jutro-Jovana-Srđan Barac,Veljko Jovanović-28.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jun 2024 - 1 min 

mislim da je to interesantno ljudi imaju mnogo nekih priča i sad najnovija teorija teorija zavere ili sad ili možda 
istina ja ne znam ja čekam struku da mi to objasni i danas ćemo imati uh dvoje njih vezano za za ovu temu 
jeste kaže mora da se ubaci sumporna kiselina kao ne može da se izvadi litijum čist nego mora sumporna 

kiselina koja to razlaže to posle ide u zemlju šta će ljudi da rade tamo će sve da bude zagađeno to su sve 
stvari koje ljude interesuju i meni je to 

 

 

Novo jutro-Jovana-Srđan Barac,Veljko Jovanović-28.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jun 2024 - 2 min 
riotint ogromna kompanija imala projekte koji su uspešni koji su dobri imala i loše projekte da ne pričam o rio 
tintu ali mi imamo jednu takvu rudu koja je budućnost je prosto i električni automobili i tehnika pa sve se na 
te litijumske baterije trenutno koristi i ja nemam dovoljno informacije ja isto tako želim od struke da čujem i ja 
sam uveren da je država dovoljno snažna da pravnom regulativom reši takav takav pravni prostor  

 

 

Novo jutro-Jovana-Srđan Barac,Veljko Jovanović-28.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jun 2024 - 3 min 
zabrinuti i to je u redu i to je prihvatljivo i to je najnormalniji jer evo spominjali smo grke stare grke pre u emisiji 
pa evo opet kako su oni govorili ko se ne brine o politici polisa ko je on idiotes naravno da vas interesuje 
politika kako će se to uh rešiti jer uh pitanje litijuma u srbiji i iskopavanja jedne rude jeste važno pitanje jer 
ono možda ona može da promeni i srbiju ukoliko to uradimo kako treba ali isto tako državni udar u boliviji se 
desio zbog toga i 

 

 

Novo jutro-Jovana-Srđan Barac,Veljko Jovanović-28.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jun 2024 - 5 min 
kada smo videli da možda neka druga svetska strana pokušava da se interesuje za isti taj  litijum za ista ta 

rudna bogatstva videli smo da se u jednoj južnoafričkoj zemlji desio maltene puč i da su da je 

 

 

Novo jutro-Jovana-Srđan Barac,Veljko Jovanović-28.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 28 jun 2024 - 6 min 

a kada je u pitanju ceo taj uh okrug koji leži koji je milijardama i desetinama i stotinama milijardama dolara 
bogat tom rudom moramo da razgovaramo kao što je rekao moj uvaženi kolega moramo da izvedemo i struku 
i nauku i javno mnjenje da svi daju svoje mišljenje moramo da vidimo koji su naši interesi u tome i kako srbija i 
srpski narod može najviše da profitira od tog litijuma to nije ruda koja bi se vadila dve tri pet godina to je ruda 

koja bi se vadila 30 40 50 godina mi imamo 

 

 

Fokus B92: gost Zoran Milivojević | B92 TV 
B92 - FOKUS - 27 jun 2024 - 26 min 
oko najave uh mogućeg iskopavanja litijuma s tim u vezi ne želim da ulazimo naravno u detalje za i protiv ali 

me interesuje koliko bi sa geopolitičkog aspekta takav jedan projekat imao i da li bi imao značaja za srbiju evo 
konkretno pitanje da li bi zavisnost na primer evrope od našeg litijuma mogao da bude i neki adut u smislu 

trgovine na primer vezano za za za uh problem kosova i metohije treba reći odmah da je 

 

 

Nebojsa Covic - "Ljudi koji su u ogromnom stepenu licemerja podrzavaju Kurtija - Borelj, Lajcak..." 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 27 jun 2024 - 17 min 
ko se bavio tim ko ima reference ima radove ima dokazanu biografiju u tom delu e pa sad te ljude da 
sukobimo i da oni krenu javno da se bombarduju između sebe a onda na kraju mi političari da donosimo 
konačne odluke na primer to bi bila priča i okolitijuma je l da evo ti si bio deo tima koji je napravio srpskog 

robota juče uh je u zagrebu održana ali nije uspostavio kontakt promocija uh robotakši 

 

 

Da li će zaista doći do iskopavanja litijuma i šta bi Srbija time dobila, odnosno izgubila? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 27 jun 2024 - 0 min 
predsednik aleksandar vučić najavio je pre nekoliko dana da bi oko eventualne eksploatacije litijuma trebalo 

da se povede široka javna rasprava nedavno su objavljene i studije procene uticaja na životnu sredinu za 
projekat jadar da li će doći do iskopavanja litijuma Šta bi srbija time dobila i da li bi nešto izgubila o tome 

razgovaramo sa diplomiranim inženjerom hidrogeologije i stručnjakom za pitanje životne sredine kompanije rio 
tinto dušanom mijovićem dobro jutro gospodine mijoviću i hvala vam što ste 

 



 

Da li će zaista doći do iskopavanja litijuma i šta bi Srbija time dobila, odnosno izgubila? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 27 jun 2024 - 8 min 
da li se studija bavila i pojedinačnim potencijalno rizičnim scenarijima prilikom eksploatacije litijuma na ovom 
području koji su to scenari koje su to loše strane a koje dobre uh svaka studija procene uticaja ima propisan 
zakonom sadržaj i taj sadržaj pokriva između ostalog i scenario hazarda odnosno opasnosti koje se javljaju i 
mogu da se jave u prirodi uh u našoj studiji je predviđen 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Ana Brnabic - 27.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 27 jun 2024 - 0 min 

nastavljamo naše novo jutro šta smo saznali tokom nove runde dijaloga na najvišem nivou da je beograd 
spreman da razgovara a da priština nije zainteresovana za normalizaciju odnosa pre svega za formiranje 
zajednice srpskih opština takođe važna tema koju je predsednik aleksandar vučić pokrenuo prethodnih dana 
jeste svakako litijum nafta 21 veka i značaj jadalita za budućnost srbije više o aktuelnim pitanjima sa 

predsednicom skupštine srbije anom brnabić 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Ana Brnabic - 27.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 27 jun 2024 - 9 min 
poštuju ljude koji se bore argumentima i poštuju ljude koji se bore za interese svoje zemlje možda su ti neki 
interesi suprodstavljeni ali poštuju da se l oni se bore za interese je l svojih z pojavljuje kad nova tema to 
je litijum i negde je sad to oko toga se okuplja deo opozicije prave se neki pokreti za odbranu srbije i tako 
dalje i evo jedan od njih kaže noge ne osećamo gura nas podrška ljudi u vidu peške zamislite ali to je isti kažu 
aktivista 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Ana Brnabic - 27.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 27 jun 2024 - 10 min 
ali da evo da pođemo do ovog litijuma i otkud sada toliki stručnjaci zoran lutovac koji radi na fakultetu druš na 

institutu društvenih nauka ja ne znam kad je institut društvenih nauka radio neku studiju u litiumu stvarno ne 
razumem te stručnjake i eksperte a videli smo tri istraživanja i da se ne ljutite ja ne bih sada u ovom trenutku 
prešla odmah na litijum zato što mi je neverovatno za sve vaše gledaoce koji nisu videli naslovnu stranu 

tajkonskog dnevnog lista danas evo ovako onaj  

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Ana Brnabic - 27.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 27 jun 2024 - 33 min 
nije koji su blokirali kneza kneza miloša a čekajte a kakve veze ima ako neko student čini krivično delo on 
krenuo u gornje nedeljivice kakve veze ima sa gornjim nedeljivicom a nema baš nikakve on je sada aktivista 
bori se za zaštitu životne sredine opet kažem evo vi meni recite ako ako ivan bjelić zna da nađe litijum na 

periodnom sistemu elemenata evo ja ću da kažem bravo čoveče svaka ti čast evo ta veliki aplauz ne zna 100 
ne zna 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Ana Brnabic - 27.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 27 jun 2024 - 34 min 
kakve veze on ima nema čovek jedno znanje o rudarstvu o geologiji o zaštiti životne sredine o litijumu o boru 

ne ne zna da je to mi ovaj branimo poljoprivredu al to podzemni rudnik imate poljoprivrede nastavlja se 
poljoprivredna aktivnost znaš ne znaš pa ne znam ali šta me briga ja ću da protestujem tako da al danas 
danas ću ja pustiti ovaj jednu stvar je l me juče nešto pominjao pošto ja njega znam znate ja sam  

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Ana Brnabic - 27.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 27 jun 2024 - 35 min 
predsednicu vlade za litijum i zašto se prodaju i dalje zašto se prodaje zemlja u gornjim nedeljicama u jadru i 

rađevini a ona je rekla ne prodaj se lažeš pa danas da mu odgovorim na to da li lažem ja ili laže on pošto ja ne 
lažem u principu jer nemam oko čega da lažem verujem u stvari koje govorim verujem u stvari za koje se 
borim tako da 

 

 

Aleksandar Vučić i Aljbin Kurti u Briselu: Šta donosi nova runda dijaloga? - JUTRO 
PRVA - JUTRO - 26 jun 2024 - 1 min 

unija brisel ponovo ucenjuje i to će biti naša tema u okviru prelistavanja štampe sa gostima preventiva je ključ 
za uspešno lečenje doktori o predsednikovoj najavi a isto i traže se novi dokazi o ubistvu devojčice troje 
svedoka rešavaju misteriju frankfurtske vesti litijum velika šansa predsednik srbije je govorio o važnim 

temama preključe od 18 sati 

 



 

Predsednica skupstine Ana Brnabic - Neverovatan potencijal litijuma, imamo sve u nasim rukama! 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jun 2024 - 3 min 

ne znam gledam kad igra reprezentacija ja zaista ne mogu da kažem da sam ekspert jer nisam ekspert kao 
što kod nas postoje eksperti u svim poljima pa kada pričamo o lfp baterijama i litijumu vi vidite da su eksperti 

svi u svim poljima imate profesora makroekonomije koji priča o životnoj sredini i hemijskim procesima koji 
kojima se izvlači litijum iz jadarita imate glumce koji su najveći eksperti za za litijum onda imate 

 

 

Predsednica skupstine Ana Brnabic - Neverovatan potencijal litijuma, imamo sve u nasim rukama! 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jun 2024 - 5 min 

u parizu pa ćemo videti ali da li smo mnogo uložili apsolutno mislim i tu su bila ulaganja kakva do sada u u 
istoriji srbije nisu bila i imamo rezultate da to pokažemo da ovo je bilo razočaravajuće ali opet posle 24 godine 
bili smo na evropskom prvenstvu ja mislim da smo mogli bolje ali da ne ulazimo u to nisam ekspert za put e 
sad da se vratimo na litijum to je sad centralna tema predsednik vučić pokazao je litiju 

 

 

Predsednica skupstine Ana Brnabic - Neverovatan potencijal litijuma, imamo sve u nasim rukama! 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jun 2024 - 6 min 

umske baterije koje su proizvodene u našoj zemlji ponovo je uh pokazao na grafikonu koliko će srbija do dobiti 
samo otvaranjem rudnika koliko ako bude otvorila i fabriku liktumskih baterija a koliko će biti prihod 16 budžeta 
ukoliko srbija dobije i fabriku električnih automobila kao što je dobila mađarska i fabriku automobila 
i litijumskih baterija a nema rudnik litijum 

 

 

Predsednica skupstine Ana Brnabic - Neverovatan potencijal litijuma, imamo sve u nasim rukama! 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jun 2024 - 6 min 

to je tema koja se uh koja je centralna ovde već više od 10 godina još prethodna vlast je uh napravila ugovor 
sa rio tintoom došla je i podržavala je uh rio tinto kao najveću razvojnu šansu srbije evo imamo jedan prilog 
gde razni znani i neznani govore o litijumi koji se razumeju koji litium koriste uh kao politički kapital u dnevnim 

obračajima da vidimo prilog pa ćemo nastaviti 

 

 

Predsednica skupstine Ana Brnabic - Neverovatan potencijal litijuma, imamo sve u nasim rukama! 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jun 2024 - 11 min 

dragana Đilasa koji hvali litijom a videli smo ovde poređeno sve manipulacije sve laži sve kampanje koje su 
vođene videli smo profesionalne demonstrante eksperte za litijum za maline za proliveno mleko za traktoriste 

i kao predsednica vlade često si primala iste ljude i za po raznim pitanjima i za onaj za kablar onaj jeste i tu su 
protestovali isti isti ljudi 

 

 

Predsednica skupstine Ana Brnabic - Neverovatan potencijal litijuma, imamo sve u nasim rukama! 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jun 2024 - 12 min 

za uvek isti ljudi imate uvek iste ljude sa šajkačom što ide koji učestvuju svi u svim protestima imate uh od 
protesta uh zbog litijuma do poljoprivrednika kablara srbija protiv nasilja ja sam jednom i zlatko to zna zlatku 

kokanoviću rekla čoveče boži ja kad god pozovem nekog u vladu dođeš ti 

 

 

Predsednica skupstine Ana Brnabic - Neverovatan potencijal litijuma, imamo sve u nasim rukama! 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jun 2024 - 12 min 

znači ja kad kad imamo problem s poljoprivrednica dođeš ti protestujem i oko staklenog vidikovca na kablaru 
ispred vlade 20 ljudi dođeš ti imam litijum dođeš ti ima srbija protiv nasilja ministarstvo državne uprave dođeš 

ti čoveče je l moguće da si ti bukvalno profesionalni protestant čovek ali ovaj šta da radite tako je to postala u 
srbiji nije on jedini vi takvih imate takav je ovaj iz novog sada miran pogačar koji je napadao 

 

 

Predsednica skupstine Ana Brnabic - Neverovatan potencijal litijuma, imamo sve u nasim rukama! 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jun 2024 - 15 min 

koja uvek govori u njihovo ime pritom ta stranka govori suprotno onome što govori njihov lider dragan Đilas 
koji je u više navrata rekao litijum je razvojna šansa ja sam juče rekla hvala mu na tome od svega na kraju 

dragan Đilas ispao fer i rekao je da mi smo to radili zato što smo mislili da je razvojna šansa i danas mislim da 
je razvojna šansa ok fer i svaka čast evo pruži nam ruka svaka čast dakle mi se ne slažemo po mnogim 

stvarima ali kada imate 

 



 

Predsednica skupstine Ana Brnabic - Neverovatan potencijal litijuma, imamo sve u nasim rukama! 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jun 2024 - 18 min 

jedini milimetar zemlje nije stečen eksproprijacijom sve su prodavali ljudi koji su koji tamo žive od kojih su neki 
za rudnik litijuma i postrojenje za preradu a neki su protiv i imate neke koji kažu molim vas ljudi ovo je nama 

jedina šansa da nam deca tu ostanu a neki su protiv dakle nisu svi protiv neki su aps  

 

 

Predsednica skupstine Ana Brnabic - Neverovatan potencijal litijuma, imamo sve u nasim rukama! 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jun 2024 - 20 min 

milione emigranata u danas danas evo četiri godine kasnije je l to bila istina nije bila istina je l ona platila neku 
političku cenu za širenje panike i laži nije nažalost ali to mislim treba nekako osvestiti u stvari sa kojim mi 
ljudima imamo posla profesor ratko ristić čovek profesor šumarskog fakulteta šumarskog fakulteta kakve vi 
veze imate sa iskopavanjem litijum kakve vi tačno imate reference 

 

 

Predsednica skupstine Ana Brnabic - Neverovatan potencijal litijuma, imamo sve u nasim rukama! 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jun 2024 - 21 min 

ne ja znam više i od mašinskog fakulteta i od ftn-a i od tehnološkog fakulteta i od rudarskog geološkog 
fakulteta ja ću vama da kažem imate profesorku danu popović koja je sa ekonomskog fakulteta žena profesor 
makroekonomije koja priča o tehnološkom procesu rudarenja litijuma pa taman zaman ljudi pa hajde svi mi 

eksperti širokog spektra da pričamo da znamo sve imate 

 

 

Predsednica skupstine Ana Brnabic - Neverovatan potencijal litijuma, imamo sve u nasim rukama! 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jun 2024 - 21 min 
našu fenomenalnu glumicu cecu bojković koja isto tako se pitao o litijumu nema veze ni mašinski fakultet ni 
ftn ni rudarsko geološki na prvom mestu nik nema veze ljudi pričaju nešto od njih ne možete da čujete od svih 
ovih drugih eksperata širokog spektra evo da pitam ja da l mogu da nađu litijum gde je koje mesto za uzima 

na na periodnom sistemu elemenata ne verovatno ne ali nije 

 

 

Predsednica skupstine Ana Brnabic - Neverovatan potencijal litijuma, imamo sve u nasim rukama! 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jun 2024 - 22 min 

transkript i rekla neću dozvoliti ovo kao predsednica vlade republike srbije zato što vidim šta stranci hoće oni 
znaju da će aleksandar vučić da izgura ovaj projekat zato što je dobar za srbiju zato što je litijum nafta 21 

veka zato što se niko normalan ne bi odrekao svoje nafte ali će insistirati da se to uradi na održiv način gde mi 
štitimo našu životnu sredinu pa i našu poljoprivredu 

 

 

Predsednica skupstine Ana Brnabic - Neverovatan potencijal litijuma, imamo sve u nasim rukama! 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jun 2024 - 24 min 

vulkan u nemačkoj uh je do sada dobio evo sad ću vam reći tačno 17 licenci australijska kompanija razvija u 
nemačkoj australijska kompanija uh nalazi se u dolini gornje rajine imaju 16 licenci za istraživanje litijuma i to 

iz geotermalnih izvora na površinu od preko 1.700 km2 vi razumete koliko je to 

 

 

Predsednica skupstine Ana Brnabic - Neverovatan potencijal litijuma, imamo sve u nasim rukama! 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jun 2024 - 24 min 

za životnu sredinu opasnije i mnogo manje bezazleno nego što je uh ovaj projekat jadar ali nemci hoće da 
imaju svoj litijum ljudi hoće da budu samostalni hoće da budu nezavisni ne žele ni od koga da zavise hoće da 

imaju svoju energetsku sigurnost i energetsku stabilnost samim tim hoće da imaju zemlju koja je bezbedna 
sigurna samoodrživa i po 

 

 

Predsednica skupstine Ana Brnabic - Neverovatan potencijal litijuma, imamo sve u nasim rukama! 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jun 2024 - 25 min 

politički takođe nezavisna o tome se radi a svi ovi koji ne govore o životnoj sredini zato što o tome ništa ne 
znaju u stvari žele da srbija bude zavisna zemlja politički zavisna zato što se ovde ne radi o litijumu o 

baterijama radi se o tome da li ćemo mi u narednih 100 godina sve uvoziti ili sve izvoziti a možemo sve da 
izvozimo i ok usporili su nas zlači 

 



 

Predsednica skupstine Ana Brnabic - Neverovatan potencijal litijuma, imamo sve u nasim rukama! 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jun 2024 - 25 min 

značajno mi smo mogli da budemo prvi u evropi da koristimo naftu 21 veka i recimo ovaj vulkan uh uh uh 
kompanija vulkan koja ima taj projekat vulkan u nemačkoj tu je potencijal duplo manji nego što ima srbija se 
da je ova komponenta jadarita gde je i litijum i bor da to ni jedna zemlja nema i oni planiraju da pokrenu 
komercijalnu proizvodnju litijuma dakle ne ovo što govori 

 

 

Predsednica skupstine Ana Brnabic - Neverovatan potencijal litijuma, imamo sve u nasim rukama! 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jun 2024 - 26 min 
dizačica panike marinika tepić dakle ne da da koriste litijume iz kanade u svojim proizvodima ne nego 
komercijalnu proizvodnju litijuma u 

 

 

Predsednica skupstine Ana Brnabic - Neverovatan potencijal litijuma, imamo sve u nasim rukama! 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jun 2024 - 26 min 

ovom projektu vulkan iz gornje rajne da uh pokrenu u trećem kvartalu 2026 godine mi za to nemamo nikakvu 
šansu sada zato što smo imali ove koji su nas usporavali okej nećemo bitka finansirala uh neke uh proteste 
protiv litijuma nemačke uh nevladine organizacije su uh podsticale demonstracije protiv litijuma u srbiji 

mislim 

 

 

Predsednica skupstine Ana Brnabic - Neverovatan potencijal litijuma, imamo sve u nasim rukama! 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jun 2024 - 29 min 
kako smo mi rekli litijum nećemo izvoziti već ćemo i mi koristiti da ovde bude čitav lanac vrednosti od 
proizvodnje baterija do uh proizvodnje katoda do proizvodnje električnih automobila do svega do proizvodnje 
skladišta velikih baterija za energetska postrojenja potrebnih za balansiranje svega da srbija da plate u srbiji u 
narednih 10 godina budu značajno veće od evropskog  

 

 

Predsednica skupstine Ana Brnabic - Neverovatan potencijal litijuma, imamo sve u nasim rukama! 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jun 2024 - 29 min 

proseka mi to sve možemo u međuvremenu u subotici naši genijalci prave ovu lfp najnoviju 
generaciju litijumske baterije koja postoji samo kao tehnologija u kini i u srbiji zašto zato što je kao što je 

predsednik pričao i svaka mu čast kako sve zapamti i koliko koliko u stvari se potrudi da čovek sve nauči i da 
izuči sam imate tu novu staru tehnologiju nmc baterije koja koristi nickl i coba 

 

 

Predsednica skupstine Ana Brnabic - Neverovatan potencijal litijuma, imamo sve u nasim rukama! 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jun 2024 - 30 min 

samim tim je za životnu sredinu lošija imate lfp bateriju koja ne koristi ni nikl ni kobalt za životnu sredinu 
mnogo bolja koju su naši u subotici uh pronašli način kako da je proizvode 110 110 ljudi zapošljavaju iz 21 
zemlje sveta zamislite sad imate vi to imate svoj litijum vi samim tim već ste potpuno nezavni 

 

 

Predsednica skupstine Ana Brnabic - Neverovatan potencijal litijuma, imamo sve u nasim rukama! 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jun 2024 - 36 min 

da je to dobar projekat za srbiju da ali je da li ja mislim da smo mi u poslednjih od 2000 praktično od 2013 
godine sve uradili da taj projekat zaista bude dobar i najbolji za srbiju što oni nisu da i to takođe da kažem i to 
mi je izuzetno važno znate šta mi smo ti koji su rekli litijum se neće izvoziti možda bi im oni dali i rekli 

 

 

Predsednica skupstine Ana Brnabic - Neverovatan potencijal litijuma, imamo sve u nasim rukama! 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jun 2024 - 37 min 

poslala čitav tim ljudi u norvešku da vide kako radi norveški penzioni fond oil fund od nafte da mi tako nešto 
uradimo od naše nafte 21 veka litijuma tako da mi imamo to za našu penzioneru da li je bilo ko brinuo o tome 

da li je neko pitao je l to može da li su od svih tih koji se danas bune i opet i opet će pokušati 

 



 

Predsednica skupstine Ana Brnabic - Neverovatan potencijal litijuma, imamo sve u nasim rukama! 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jun 2024 - 39 min 

bilo evo ja pitam evo sada vaše gledaoce da li postoji zemlja na svetu na svetu koja je našla naftu ili gas na 
primer a da je ostvojila i rekla bolje ne neću diram ne litijum je nafta 21 veka mi možemo da pričamo o tome 

kakav kak kakav uticaj možda ima na životnu sredinu i kako da do napravimo da je taj uticaj minimalan 
apsolutno minimalan i 

 

 

Predsednica skupstine Ana Brnabic - Neverovatan potencijal litijuma, imamo sve u nasim rukama! 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jun 2024 - 43 min 

uh tu je miloš jovanović uh tu su svi oni oni su 2006 godine promenili zakon o rudarstvu i eksplicitno rekli da 
onaj koji ima istražna prava jedini može da dobije eksploataciona prava alijana bila si na putu nisi videla juče 
borka stefanovića koji je naj jedan rekao ovako nismo mi protiv litijuma uh i mićemo 

 

 

Predsednica skupstine Ana Brnabic - Neverovatan potencijal litijuma, imamo sve u nasim rukama! 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jun 2024 - 43 min 
ćemo da se bavimo litijumom kad mi dođemo na vlast mi smo samo da litijum se ne iskoristi da se ova 
učvrsti vlast i kaže uh da vučić sa litim izađe jači nego mi želimo kroz litim da ga srušimo a onda ćemo mi 
prodavati litiju pa ja ne znam mislim ja sam odgovorila zato što je on rekao pa to što je što je aleksandar vučić 
citirao dragana Đilasa to je bilo to je Đilas rekao 2017 

 

 

Predsednica skupstine Ana Brnabic - Neverovatan potencijal litijuma, imamo sve u nasim rukama! 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jun 2024 - 44 min 

i 2023 godine dakle prošle godine je to dragan Đilac ponovio i to 21 aprila 2023 na euro news-u u emisiji 
direktno sa minjom miletić kada je rekao jasno ja se zalažem ne za zabranu iskopavanja litijuma dakle protiv 
je zabrane iskopavanja litijuma nego da u ovoj situaciji kada ne postoji tehnologija za koju ja znam da može 
da se litijum vadi da mi ne možemo to da uradimo bez posledica ali ja verujem 

 

 

Predsednica skupstine Ana Brnabic - Neverovatan potencijal litijuma, imamo sve u nasim rukama! 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 26 jun 2024 - 46 min 

zinvald pored vulkana nemački do tada će biti projekat u Češkoj i do tada će verovali ili ne biti 
projekat litijumski u finskoj to su osim zinvalda manji projekti ovaj vulkan duplo manji uh finska takođe 
značajno manje nego srbija ali imaće svoj litijum znate biće biće samoodrživi koristiće svoju naftu a mi da li 

ćemo nećemo videćemo i za kraj samo samo da kažem još  

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Radoslav Milojicic Kena, Dejan Bulatovic, Nebojsa Krstic 26.06.2024 
PINK - NOVO JUTRO - 26 jun 2024 - 5 min 
po iskupovanju litijuma šta znači litijum za srbiju šta bi moglo da znači koliko bi ljudi bilo zaposleno da li to 
znači to je jedna tema posebna nećemo o njoj sada mi bismo se pos ja bih hteo da se posvetim svim ostalim 
vesnicima oni napadaju expo oni napadaju samo da vam kažem kroz rio tinto idu još mnoge druge kompanije 
koje bi bile naravno i same državne državne kompanije vi biste imali ceo krug zatvoren i onda dolazite do 
drugih investitora o tome se radi 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Radoslav Milojicic Kena, Dejan Bulatovic, Nebojsa Krstic 26.06.2024 
PINK - NOVO JUTRO - 26 jun 2024 - 7 min 
oni dovode isključivo ljude koji govore da je to kolonijalnista dakle imate potpune dunstere potpune neznalice 
laike ljude koji nemaju pojma ni šta je litijum iako imaju mobilni telefon dakle koji vam drže predavanje i svi 

govore isto dakle svi kao da dobiju talking points kao da dobiju neku skriptu iz koje nauče šta će da govori 
onda dolaze sad sad juče vidim proglas se sprema da da izda dakle ceca bojković bjelogrlić i 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Radoslav Milojicic Kena, Dejan Bulatovic, Nebojsa Krstic 26.06.2024 
PINK - NOVO JUTRO - 26 jun 2024 - 7 min 
pa majić je bio sinoć u nedeljica da da sad će oni da izdaju svoj stav o iskopavanju litijuma kao veliki 

stručnjaci ja očekujem od proglasa i da daju svoj stav o piksiju stojkoviću mislim ne razumem što ne bi dali pa 
vreme je sada ako sad ne daju kad će ne ali pazite pri tom izvini svaki građanin može da ima stav o bilo čemu 
to to to se podrazumeva i svi u kafani ili u kafiću ili kod kuće pričamo o svemu i svačemu pa dobro to je 

normalna stvar a vi sad se kao organizujete kao grupa laika 

 



 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Radoslav Milojicic Kena, Dejan Bulatovic, Nebojsa Krstic 26.06.2024 
PINK - NOVO JUTRO - 26 jun 2024 - 8 min 

koji sad odjedanput se nešto oni se pitaju ozbiljno da a kao udružili su se da bi pratili izborne uslove i da bi 
popravljali ili ne znam borili se za bolje izborne uslove onda sad jedanput oni imaju stav o litijumu pa onda ovi 

zabrinuti novinari im daju mika kao šta vi mislite o iskopavanju lica oni nemaju pojma o tome dakle o tome bi 
ipak trebalo da pričaju ljudi koji imaju malo mozga u glavi i nešto znanja ali evo sava manojlović je rekao uzeo 
sam odmor i krenuo na marš koji je organizovao studente 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Radoslav Milojicic Kena, Dejan Bulatovic, Nebojsa Krstic 26.06.2024 
PINK - NOVO JUTRO - 26 jun 2024 - 31 min 
je kao vidi šta je ovaj rekao dakle to je to je ne ne to nije to nije politika dakle to nije politički život to je 
sorzavanje dakle ova histerija oko litijuma to nije politički život ovo u kojoj sad 
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i bjela i majić ustanovljavaju svoj stav o litijumu je l to to je to su to je manipulacija to nema veze sa sa sa 

normalnim zdravim političkim životom političaru je uloga da da svoj da se bavi na politički način dakle da svoj 
stav definiše i da ga na politički način promoviše da li će da bude afirmativan prema vlasti ili konfrontiran to je 
sad već njegov izbor ali mora da bude pristojan mora da bude civil 

 

 

Fokus B92: gost Dejan Vuk Stanković | B92 TV 
B92 - FOKUS - 25 jun 2024 - 0 min 
mnogo buke se prethodnih dana među opozicijom i opozicionim medijima podiglo oko najave mogućeg 
kopanja litijuma u srbiji pa se vlast i predsednik vučić nemilice napadaju razni su komentari od onih da je 

vučić privatni lob 
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B92 - FOKUS - 25 jun 2024 - 1 min 
stari o tinta da su naša budućnost kopanje litijuma i sumporno azotne kiše od kojih će stanovništvo da oboli 

da je rudna renta u srbiji niska te da se naši minerali daju u bescenje da ako prođe projekat jadar onda takvi 
projekti slede i o ostatku srbije i slično ima i onih koji postavljaju pitanje hoće li srbija postati poput pojedinih 
afričkih zemalja rudnik za izvoz rude u ovom slučaju litijuma samo kako bi se bogati još više bogatili bilo kako 
bilo opet je litijum 

 

 

Fokus B92: gost Dejan Vuk Stanković | B92 TV 
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je o temi iskopavanja litijuma govorio juče u jednom delu obraćanja javnosti pa evo za početak kako ste vi 

videli taj deo njegovog obraćanja vezano za projekat jadar predsednik vučić čitavu tu stvar gleda rac ionalno ali 
obazrivo spreman je da razgovara sa stranim investitorom u korist čitavog društva i države drži se onoga što 
je na neki način zahtev čitavog našeg društva i zakona koji važi u ovoj zemlji a to su 
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kao što je otvoren rudnik u loznici koje dolaze čak i do beograda dakle ljudi se bave kombinacijom jedne zle 
imaginacije i politikanstva i u tim okolnostima vučić zvuči kao čovek koji zaista može da mhm odvaga šta je 
korisno a šta je štetno za državu i da otvori neke perspektive razvoja a kako da li vam se čini srbija je zemlja 
koja je vrlo bogata litijumom treba građane podsetiti da smo mi po 
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B92 - FOKUS - 25 jun 2024 - 4 min 
ovaj fabrika koja se vezuju za litijum do 2030 treba da se otvori uh 50 fabrika litijumsko ijonskih baterija giga 
fabrika litijumsko ijonskih baterija a ono što je važno za srbiju a što treba naglasiti a što pretpostavljam da će 
biti više objašnjeno u javnosti od strane nadležnih organa pa i samog predsednika vučića to je da u evropskoj 
uniji od 2027 važi takozvani baterijski pasoš to znači da 
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B92 - FOKUS - 25 jun 2024 - 5 min 
onaj ko prodaje sirovinu dakle u ovom slučaju litijum koji se koristi za izgradnju za industriju baterija pre 
svega jonsko litijumskih baterija koje su komponente i uređaja koje svakodnevno koristimo kao što su 
laptopovi i mobilni telefoni ili junonsko litijumskih baterija koje koriste električna vozila taj litijum mora da 

dobije u skladu sa visokim ekološkim standardima evropske unije dakle ni samom investitoru u ovom slučaju 
riotintu ili bilo kom drugom 
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B92 - FOKUS - 25 jun 2024 - 5 min 
ovi levi bilo ovi desni a kako vam se čini uh da li vam se zapravo kako tvrde u opoziciji čine da je odluka oko 
iskopavanja litijuma već doneta a da je vučićev poziv za široku javnu raspravu kako oni tvrde lažan i kako s 

tim u vezi gledate na napade da je uh sam vučić zapravo lobista riotinta pa gledam kao na izraz negativne kao 
negativnu opsesiju vučića dakle je l neko pominje sada više ribnikar nasilje 
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B92 - FOKUS - 25 jun 2024 - 6 min 
izbore kosovo bilo šta drugo niko videli su da su se tu ispucali na prazno da su izgubili sve moguće i 
nemoguće izbore više niko nema te priče o stabilokratiji liberalnoj demokratiji gušenju slobode medija i tako 
dalje i tako dalje sad to više ne postoj i kao tema sad postoji kao tema litijum pošto je realno gledano jedino 
što je opozicija uspela da uradi poslednjih nekoliko godina to je 
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B92 - FOKUS - 25 jun 2024 - 6 min 
da zaustavi projekat jedar što je višestruko društveno i ekonomski štetno oni sada valjda slaveći kraj 2021 i 
početak 2022 ponovo stavljaju litijum kao temu ovaj uh preko koje nameravaju da se ujedine levi i desni 

zapravo hoće da naprave neku vrstu repriza onoga što su radili na lokalnim izborima u novom sadu ja imam 
utisak da će sad to da postane tačka spajanja 
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B92 - FOKUS - 25 jun 2024 - 7 min 
spremna da se uključi u svet da je protiv rata i da treba ukinuti sankcije danas oni koji baštine je li tu ideologiju 
konkretno stranka poks koja je nastala kao neki derivat srpskog pokreta obnove koji je stajao iza sva tri 
zahteva tada danas oni smatraju da treba se boriti protiv iskopavanja litijuma pri čemu je litijum 2021 godine 
od strane same evropske unije stavljen kao jedan od prioritetnih metala u 
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B92 - FOKUS - 25 jun 2024 - 8 min 
će ovo da bude tema ja sam pročitao i šta kaže jedna i druga strana dobro dakle pročitao sam i ono što su 
rekli kritičari i pročitao sam ono što su rekli oni koji se brane od tih kritika i onda sam pročitao vrlo jasno i 
prisetio sam se nekih pošto sam završio uh dosta hemije u srednjoj školi pos se neke stvari iz hemije u iz 
srednje škole sumporna kiselina se ovde koristi na temperaturi u procesu prerade litijum karbonata na 80 

stepeni to nije tačka na 
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B92 - FOKUS - 25 jun 2024 - 13 min 
ako govorimo o samom rudniku uz to moguće je pokrenuti i privredni ciklus oko rude litijuma jer vi možete da 

izgradite fabriku baterija inače kod nas je već krenula ta fabrika baterija jedna inobat slovački i naša država 
naša država je učestvovala sa 19 u toj investiciji što je standard evropske unije nekih 419 miliona evra koja je 
giga fabrika velika fabrika koja bi onda uspostavila drugi korak u tom lancu proizvodnje 
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B92 - FOKUS - 25 jun 2024 - 16 min 

pazite jer smo mi dobrovoljno pustili rio tintu da istražuje ovde 2001 a 2004 su pronašli jadarit oni ovde nisu 
došli inače da traže litijum oni su došli da traže borate našli su i borate i litijum i nameravaju da se bave 
proizvodnjem toga inače srbija zahvaljujući rio tintu bi bila uz tursku drugi snabdevač evropske unije boratima 
koji imaju višenamensku upotrebu u raznim industrijama i tu bio isto značajna količina borata se eksploatisala 

iz jedra zato 
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B92 - FOKUS - 25 jun 2024 - 17 min 

zapravo da privučemo investitore iz tih oblasti koje su neophodne evropskom tržištu drugo koja je tačka 
spajanja sa evropom pa tačka spajanja su minerali i kritične sirovine mi pored litijuma imamo i kobalt i nikel i 

bakar i zlato to su vam te kritične sirovine kobalt kobalt i nikel nismo toliko bogati time koliko smo 
bogati litijumom a bakar i zlato u ovom trenutku u boru drže kinezi dakle mi imamo tačku spajanja sa 

evropskom unijom uzgled bude rečeno 
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B92 - FOKUS - 25 jun 2024 - 18 min 
lidera stranke slobode i pravde dragana Đilasa iz 2017 godine gde je pohvalno govorio i podržao 
kopanje litijuma u srbiji danas međutim borko stefanović uh tvrdi da je Đilas pričao o litijumu kao razvojnoj 
šansi srbije u trenutku kada kako kaže nije znao za posledice rudarenja litijuma ali opet je Đilas u u tom tonu 
prošle godine ako se ne ne varam u aprilu u jednoj od emisija govorio isto evo ja ću i 
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B92 - FOKUS - 25 jun 2024 - 19 min 
nisam ja ja sam se kaže ja se zalažem ne za zabranu iskopavanja litijuma nego da u ovoj situaciji kada ne 
postoji tehnologija za koju ja znam da može da sa litijum vadi da mi ne možemo to da uradimo bez posledica 

ali ja verujem da je to šansa za nas vrlo velika razvojna šansa razvojna šansa tako je kada uđemo u evropsku 
uniju budemo blizu njima onda ćemo imati standarde koji tamo važe ako bude mogao da se vadi litijum u 

nemačkoj moći će da se vadi u srbiji znači to ništa nije sporno ljudi tehnologija napreduje iz dana u dan  
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B92 - FOKUS - 25 jun 2024 - 19 min 
ja sam siguran da ako litijum potreban a potreban je jer će sve više jer će se sve više ići na baterije ja sam 
siguran da će se u svetu napraviti tehnologija koja će omogućiti vađenje litijuma bez zagađivanja životne 
sredine dakle to je rekao dragan Đilas na 23 aprila evo imamo ovde televiziji euro news sad koje godine prošle 
godine prošle godine dakle pomalo sad kontradiktorno deluju te izjave ne ali tada to nije bila privlačna tema za 
rušenje vučića tad to Đilasu nije izgledalo kao privlačna tema verovao je da će da 
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je li tamo gde može strani investitor brzo i lako da zaradi pare a ovde se radi o iskopavanju litijuma gde može 

da se napravi privredni ciklus koji može da omogući da ovde počne da radi industrija industrija kažem vam 
baterija industrija automobila i druge prateći industrija solarnih panela industrija elektronskih uređaja ako dođu 
veliki svetski igrači ovde ako vide prednosti koje postoje u srbiji kvalitetna radna snaga blizina lokaliteta 
evropske unije i tržište u 
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i ono i slično pa evo mađarska susedna ona je dovela dve fabrike električnih automobila i to jednu kinesku byd 
i drugu nemačku bmw jednu u debrecinu jednu u segedinu a oni nemaju litijum i imaju giga fabriku litijumsko 
i onski baterije eto vam od koga možete da učite pa možete od severnog suseda da učite slovaci imaju 
innobat kao fabriku koja sarađuje sa sa gošinom kineskom fabrikom oko pravljenja litijumskih Česi su dobili 
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priča kao nigde se ne kopa litijum u evropi pa sinovec je dobio češki rudnik koji verovatno će biti prvi rudnik 
ne znam da l će biti prvi ali jedan od prvih rudnika litijuma je dobio donaciju evropske unije za svoj razvoj o 
čemu mi pričamo pa i nemci bi trebalo 20 nemci su nemci su već dobili litijum to je prvi litijum koji je dobijen 

u evropi je dobijen u nemačkoj i 2026 bi trebalo da otvore da krene da mi smo mi smo usporili mogli smo mi 

da budemo prvi mi smo ovde 
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organske hrane ko kaže da ne može može evo to šta šta šta znate koliko vredi ljudi upoređuju 
rudarenje litijuma i poljoprivredu u jadarskom tom kraju lozničkom tom kraju pa znate koliko vredi 

poljoprivreda po studiji erga nezavisne konsultantske kuće iz londona 620.000 evra znate koliko donosi 
rudnik litijuma preko 200 miliona e sad hoćemo da govorimo o šteti i koristi pa gde je veća korist u poljopri  
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mi imamo strani investitor u ovom slučaju rio tinto ima ili bilo koji drugi rio tinto koji bi došao da kopa po srbiji ili 
bilo gde u regiona on ima obavezu ako nađe taj litijum da ga eksploatiše na način na koji je to u skladu sa 

ekološkim standardima u tome se radi stvar je da da napravite kritičku javnost nadzorna tela i slično da bi da 
da ne bi moglo da se podvali u pogledu toga in konkretno ali mi nismo mi nismo 

 

 

Da li Srbija moze da se odupre opasnim geopolitickim vodama koje prete da udave slobodan svet?  
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 25 jun 2024 - 7 min 

se zapadno oružje najuboitije koristi u operacijama na ruskoj teritoriji da se taj rat podgreva uh što dalje evo 
vidimo kakve su te eksplozije da gađaju plaže da gađaju uh krim da ne znamo mi dokle će ovo ići pa 
predsednik vučić je rekao i da će se ratovi u budućnosti voditi oko litijuma nažalost ili na sreću mi imamo tu 

sirovinu ali znaš gde je pa sećamo se kad je u boliviji otet  

 

 

Da li Srbija moze da se odupre opasnim geopolitickim vodama koje prete da udave slobodan svet? 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 25 jun 2024 - 8 min 
pritiske imamo da nam se otme litijum zašto to ne ne kažemo jeste a s druge strane imamo plaćenu opoziciju 
koja radi protiv litijum jeste ali ta opozicija ako ako bolje pogledaš njihov učinak u proteklih dve tri godine pa 

to je bilo na ivici uh ulične revolucije na ivici bilo je zapravo blokade mostova sećaš se ne možeš da odeš 
nigde šta je kako se to zove to je bila jedna organizacija koja je trebala da pa to su pritisci ali gde su najveće 
rezerve litijuma u u u ukraini 

 

 

Da li Srbija moze da se odupre opasnim geopolitickim vodama koje prete da udave slobodan svet?  
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 25 jun 2024 - 8 min 
u dombasu ogromne uh baš tamo u ovom ruskom delu koji sad rusija kontroliše tu su najke količine gasa 
dakle ratovi se već vode oko litijuma to hoću da kažem između ostalog i zbog litijuma kao što su ovi ratovi na 

bliskom istoku i u iranu iraku sve zbog nafte islamska država je uh koristila jeftinu naftu uh sve ima nekog 
smisla tako je živimo živimo u takvom svetu pa uglavnom se ovi ratovi sada vode ili zbog sirovine 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Dragan J. Vucicevic - 25.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jun 2024 - 1 min 
ljudi naravno zavisi ko je kakvog upoznao piroćan naravno juče smo čuli i videli izlaganje predsednika srbije 
aleksandra vučića i govori se o rastu srbije predviđenom rastu kroz ekspo ali i kroz eksploataciju litijuma i eto 

već imamo razne reakcije na domaćoj sceni a čuli smo i da se ratovi vode za te posebne sirovine ali da 
krenemo od ovog što smo pomenuli to je prekretnica za srbiju pa jako značajno nacionalno istorijski značajno 
pokazaće se obraćanje predsednika 
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PINK - NOVO JUTRO - 25 jun 2024 - 5 min 

i sve ove druge jako dobre ekonomske vesti i ekspo i infrastrukturni projekti nemamo sad vremena sve to da 
nabrajamo i rast bdp-a i investicije litijum je generalno ono oko čega se najviše oko čega se najviše kot naši 
ljudi u subotici su recimo napravili onu litijumsku bateriju gj juče je predsednik pokazao ono šta je ona baterija 

nisam baš struč reno bio odušeljen ljudi mi smo u srbiji napravili neki nacional  
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PINK - NOVO JUTRO - 25 jun 2024 - 6 min 
mali mali nisu oni mali neki naši mladi genijalci naučnici su napravili to nešto tu neku litijumsku bateriju nisam 

nikakav stručnjak za to koja kojom su se oduševili u renau u volkswagenu koja je na ispitivanju u daimleru u 
mercedesu koji su na testiranje tražili iz toyote i ne znam još odakle iz kojih kažu motor sutrašnjice dakle 
stavite onih 25 kako je juče predsednik pokazao onih 20 ili 20 ili 25 onih tabli šta je ono šipki kako bih nazvao 

po 
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PINK - NOVO JUTRO - 25 jun 2024 - 6 min 
kila u motorski prostor ono gde nam sad stoji u kolima motor tad stajaće valjda te baterije i na te baterije vi se 
vozite te baterije se prave od litijuma i neko kaže i neko kaže nama ne treba litijum ljudi ne znam da li da li 

ste obratili pažnju na sve što je predsednik mislim uh bilo je pre zaista mnogo značajnih podataka i vesti ljudi 
uskoro počinje proizvodnja električnog automobila u kragujevcu da ali evo dobili smo sada imaćemo imaćemo 
električne pande prelepe automobile ovde iz kragujevca 
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PINK - NOVO JUTRO - 25 jun 2024 - 7 min 
stovremeno kreću napadi na šta će te pande da idu na litijum na litijumske baterije hoćemo li mi da pravimo 
električne automobile ovde kod nas u srbiji u kragujevcu imamo litijuma za za da da snabdemo ceo svet a mi 
ćemo da uvozimo litijum odnekle dakle pitanje nacionalne pam to stvarno šakonska minijatura zapadnih 

službi pa nego šta je dakle oni oni su kako je to juče predsednik lepo objasnio i ranije o tome govorio dakle 
neko je uh uh uh da da ovoliki litijum i 
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PINK - NOVO JUTRO - 25 jun 2024 - 8 min 
naš litijum naravno oni njihova ideja svakog biznisa je da napravi što veći profit ideja tih koji bi došli ovde da 

da prave te bate da uzmu sebi što više profita posao države posao predsednika vlade i to je ono što što smo 
juče čuli od predsednik jeste da zadrži što više u srbiji da što više koristi od tog litijuma ostane u srbiji da se 
zatvori krug ne možete vi samo da vadite litijum a mala morgen nego mora da pravite i baterije u prvom krugu 

bez fabrike baterije ne može 
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PINK - NOVO JUTRO - 25 jun 2024 - 8 min 

a kad napravite fabriku baterija onda će biti logično i mi ćemo to od vas zahtevati kao srbija kao kao zemlja 
koja ima litiju da napravite i fabriku automobila i svih drugih uređaja i onda će grob profita da ostaje ovde u 
srbiji i to je interes srbije to su to nisu lažu ovi neki po tajkonskim medijima po danas su ne znam ne sam sve 
to čitao kaže litijum je priča od koje će srbija imati nekoliko miliona evra pa što lažete bre u pitanju su 

milijarde desetine milijardi evra jer to nije samo rudna randa 
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PINK - NOVO JUTRO - 25 jun 2024 - 9 min 
pritom ne znaju ni kolika je rudna renta lažu na njihovim medijima kaže rudna renta je 3 pa nije nego 5 ali oni 
ništa ne znaju oni samo lažu lažu i lažu i šta ih briga al to nije samo rudna renta ljudi tu ima uh neverovatne 
neverovatne su razvojne šanse srbije sa litijumom kada bismo se mi toga odrekli pa objasnila je pre neki dan 

uh uh predsednica skupštine ana brnabić dakle kada je kada je nađena nafta u norveškoj sad bubite me 
negde posle drugog svetskog rata do tada je norveška bila 
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PINK - NOVO JUTRO - 25 jun 2024 - 10 min 

su primenili najveće moguće ekološke standarde dakle nisu ugrozili životnu sredinu njihovo more i dalje čisto 
njihova zemlja i dalje ekološki ekološki zaštićena ali oni imaju naftu najviše nafte u proporcionalno zemlji i 
proporcionalno teritoriji i broju stanovnika najviša jedna od najvećih naftnih rezervi u svetu i naravno da će da 
je koriste na polzu svoga naroda i svoje države jeste ali ono što vidimo ono što vidimo jeste politizacija priče 
oko litijuma neke inicijative 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Dragan J. Vucicevic - 25.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jun 2024 - 11 min 
posao budući profit na na njihovu stranu pogledajte ko se najviše buni protiv protiv recimo ne samo litijuma 
nego protiv hidroelektrana protiv termoelektrana u srbiji iz kojih zemalja dobijaju pare odakle im donacije kako 
je moguće da se protiv mini hidroelektrana u srbiji to više nije tema ali je bila bore najviše bore oni koje plaćaju 
austrijske nevladine organizacije a najviše nevladinih najviše mini hidroelektrana imate gde u evropi u austriji i 
kako to smeta u srbiji kako oni kažu stavljanje rekaoca 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Dragan J. Vucicevic - 25.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jun 2024 - 12 min 

laže kasetnim bombama bombarduju se prave se teroristički napadi na crkvene sinagoge kolju sveštenike pa 
ko to organizuje razumete i onda se to je provociranje velikog rata neko je smislio da mu je u interesu rat ja ne 
znam kome može biti u interesu rata ali eto imamo pratiću pojavu raznih provokacija i evo sad aktivisti novo 
ujedinje opozicije na temi litijuma pošto je zloupotreba zloupotreba tragedija u ribnikaru duboni 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Dragan J. Vucicevic - 25.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jun 2024 - 13 min 

o izbornoj krađi nepravilnostima ne znam čemu pa ništa jednog dokaza pa ništa znate e ali ali to vam pričam i 
onda sad ta opozicija koja je izgubila na izborima potpuno izgubila na svim izborima svuda u celoj srbiji u 
beogradu od 17 gradskih opština izgubili su na 17 gradskih opština nisu uspeli da da osvoje većinu ni na 
vračaru ni na starom gradu ni na savskom vencu tamo gde su tvrdili da 100 pobeđuju nigde nigde nigde dakle 
i sada kada su izgubili na izborima onda oni se setili ponovo litijuma onda se ponovo setili ekoloških 

 



 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - prof. dr Dejan Miletic - 25.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jun 2024 - 1 min 

je posvećen svom poslu da on bez kravate ne ide nigde pa zato nam je klima ovde ne znam ne kasni ministar 
nikad ne kasni vidik dođe na vreme mi dođemo ranije što voli sada pa uvek da nekog krivimiek ne ne istina je 
samo istina eto dobro čak i kad je bolna molim te čak i kad je bolna idemo dalje dejani u budućnosti vodiće se 
oko litijuma obraćanje aleksandra vučića sinoć je od 18 časova pratili smo svi sa 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - prof. dr Dejan Miletic - 25.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 25 jun 2024 - 1 min 

pažnjom kas o ekonomskom rastu piše politika pišu i večernje novosti litjo postaje kritična mineralna sirovina 
nećemo ništa da radimo na silu čuli smo i uh našeg direktora i glavnog rudnika Željka mitrovića u hit tvitu koji 
je rekao da je Šolc uh kad je dolazio ovde u posetu tražio dajte nam taj vaš litijum e to je to licemerstvo kako 

da citiram Željka 

 

 

Fokus B92: gost Dubravka Đedović Handanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 24 jun 2024 - 11 min 

problema kod nas apsolutno brzo reaguju mi ćemo nastaviti da ulažemo i u opremu i u kadrove i u 
infrastrukturu dobro druga tema znam da žurite na na na sledeći sastanak i i zato ću malo i da da da ubrzam 
sa pitanjima dakle druga tema iz resora kojim upravljate a koje ovih dana aktuelno u javnosti jeste projekat 
projekat jadar odnosno potencijalno iskopavanje litijuma mnogo se buke među opozicijom i opozicionim 

medijima podiglo oko toga pa se vlast predsednik vučić nemilic  

 

 

Fokus B92: gost Dubravka Đedović Handanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 24 jun 2024 - 12 min 
napadaju razni su komentari ja ću samo neke pročitati samo da pronađem evo ovako kaže evo na primer da je 
vučić privatni lobista riotinta da su naša budućnost kopanje litijuma i sumporno azotne kiše od kojih će 
stanovništvo da oboli da na lokaciji na kojoj se bude kopao litijum nikada ništa neće moći da raste i da ta 
zemlja neće biti kako navode ni za groblje i slično dakle kako gledate evo na na na te napade znate kako ovaj 
uh 

 

 

Fokus B92: gost Dubravka Đedović Handanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 24 jun 2024 - 15 min 

dalje smo nažalost svedoci da se dezinformacije i dalje šire pa su to pitanje te sumporne kiseline odnosno je li 
njenog ključanja koji ovde uopšte ne postoji kao takvo pa onda su pitanja eto ovaj zašto evropljani dolaze kod 
nas zašto nemci ne kopaju svoje litijuma imaju potencijal nemačka razmatra a da li je tačno da li je tačno da 

su tamo eto baš kad smo kod nemačke da su tamo već spremna dva velika projekta 

 

 

Fokus B92: gost Dubravka Đedović Handanović | B92 TV 
B92 - FOKUS - 24 jun 2024 - 18 min 
u onim zemljama evropske unije koji su bogati kritičnim mineralnim sirovina to nije samo litijum to je borat to 

je nikal to je cink to je bakar uh znači to je sijaset mineralnih sirovina srbija je na svu sreću se oslanjala na 
rudarstvo u svojoj istoriji kao pokretaču privrednog rasta i razvoja mislim da to treba apsolutno i dalje da 
radimo naravno na održivim osnovama na osnovama održivosti kada je rudarstvo u pitanju  

 

 

Emisija: Hit Tvit 23.06.2024. 
PINK - HIT TVIT - 24 jun 2024 - 102 min 

izvore rasta za srbiju sve je to uređeno setite se kako su lagali da se otimaju penzije dakle a sada su penzije 
daleko veće jer nekada morate da sprovedete bolne reforme ali ono što mene zanima ja sam o tome napisao i 
knjigu to je uticaj litijuma na stratešku bezbednost srbije suštinski gledano mi sada treba da tražimo nove 
izvore rasta dakle cela evropa se okreće na litijum to je njihovo dakle strateško opredeljenje mi imamo tu 

opciju a onda imate ljude koji kažu ne verujemo stručnjacima 

 

 

Emisija: Hit Tvit 23.06.2024. 
PINK - HIT TVIT - 24 jun 2024 - 103 min 
propustio pa ne razumem kao što je norveška tavorila dok nije otkrila naftu i procvetala tako je znači potpuno 
je potpuno je jasno svima da mi nikakve rude litijumske ne iskopavamo nego da to što budemo od litijuma 

izvadili pretvorićemo u baterije pa onda u električne automobile pa znači u ceo proizvod jedan gde ćemo 
multiplicirati za tri četiri pet ili sedam puta cenu sa mi 

 



 

Emisija: Hit Tvit 23.06.2024. 
PINK - HIT TVIT - 24 jun 2024 - 103 min 

ne neko drugi mi što bi značilo ovaj rast koji smo malopre pominjali do ekspoa m ćemo imati za za dve godine 
ako ako ali onda kada napravite analizu i to ću reći dve stvari ko sve ko sve ima litijum u evropi evo ga sve 

sam proučio znači nemačka francuska portugal austrija finska engleska znači to su sve zemlje s kojima nešto 
verovatno nije u redu kad kopaju litijuma je l tako da 

 

 

Emisija: Hit Tvit 23.06.2024. 
PINK - HIT TVIT - 24 jun 2024 - 106 min 

vodstvo da ne preispitujemo stvari o kojima se ne debatuje više niko racionalan ne dovodi u pitanje ekonomski 
rast niko racionalan ne dovodi u pitanje litijum niko racionalan u evropi se ne odriče komparativnih prednosti a 
počeli smo sa geopolitikom dakle ova komparativna prednost u litijumu to je povećanje uticaja srbije u evropi 

naš geopolitički značaj ali takođe ekonomski značaj tako da ovaj društveni optimizam me jako raduje jer je on 
potvrda dakle 

 

 

Emisija: Hit Tvit 23.06.2024. 
PINK - HIT TVIT - 24 jun 2024 - 107 min 
zadovoljna dakle biće još više zadovoljni sa onim što nam predstoji ako hoćete i u pogledu ekspo 27 i rezultata 
koje ćemo da postignemo nadam se da ćemo postići društveni konsenzus i da eksploatišemo dakle 
i litijum da koristimo sve te prednosti koje nam daju naša naša priroda i naša zemlja a sa druge strane sve što 
radimo radimo za budućnost naše dece i našeg budućih pokolenja predlog broj tri svakako i slažem se s 
kolegama ali ću sad reći nešto zbog koga zbog čega ću se verovatno kajati i ne pitajte 

 

 

Emisija: Hit Tvit 23.06.2024. 
PINK - HIT TVIT - 24 jun 2024 - 107 min 

me kako to znam ali nemački zeleni i Šolc pošto su u koaliciji uh svi znamo i nije tajna to da finansiraju 
nekakve opozicione partije ovde koje su protiv litijuma to manje svi znaju i to nije tajna i to meni u prvom 
trenutku zeleni ovamo tamo nije izgledalo skroz ni nelogično da bih samo recimo par meseci posle toga  

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Dubravka Djedovic - 24.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jun 2024 - 8 min 

ovine iznosi 5 znači i metalične tako da nije apsolutno podatak od 3 ali samo da samo ono što želim da 
naglasim je da ovde ne ovde ne razgovaramo o rudnoj renti ovde pričamo o zaokruživanju lanca vrednosti u 
našoj zemlji a šta to znači to znači od rudnog bogatstva do finalnog proizvoda a to znači od litijuma kao 

sirovine do proizvodnja 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Dubravka Djedovic - 24.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 24 jun 2024 - 9 min 

električnih vozila a u u okviru toga imate i procesni deo znači kako dolazite od te čvrste rude da kažem 
do litijum karbonata a onda do proizvodnje baterija a onda do proizvodnje električnih vozila i kada uzmemo 
ceo taj lanac vrednosti korist za našu ekonomiju će ići mi procenjujemo može ići i do 18 bruto domaćeg 
proizvoda znači to znači apsolutno ne 20 30 miliona jer prosta računica može to 

 

 

Gosti: Filip Rodić i Robert Čoban – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 23 jun 2024 - 37 min 

je i nova šefica un-a mislim da će ovo biti njeno prvo pojavljivanje u beogradu gospođa matilde mort će 
govoriti imaćemo ono što je zanimljivo i gledaoci mogu da da glasaju na društvenim mrežama su postavili 
nekoliko zanimljivih pitanja vezanih za tu oblast jednu je jedno je da li srbija treba da eksploatiše svoje 
rezerve litijuma sa mogućnošću odgovora da uz ekološke mere da svakako ne nikako da li srbija treba da da 

gradi nuklearne centrale da uz strane eksperte da 

 

 

Argumenti za i protiv spornog festivala “Mirdita, dobar dan” – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 23 jun 2024 - 17 min 
srebrenici pred generalnom skupštinom ujedinjenih nacija da oni su takođe govorili o tome i da bi u srbiji 
trebalo da se da se napravi jedan spomenik žrtvama kako oni kažu genocida u srebrenici i to su za to su se 
zalagali predstavnici te inicijative ne čudi mislim da ne čudi me ništa to je nešto što je očekivano ja 
pretpostavljam donela je deklaraciju sam siguran da svi oni podržavaju i litijum da se kopa u srbiji jao baže 

šta lup 

 



 

Argumenti za i protiv spornog festivala “Mirdita, dobar dan” – JUTRO 
PRVA - JUTRO - 23 jun 2024 - 18 min 
sve stvari koje su mislite da nisu povezane a u stvari je sve povezano ceo populizam sad znači i litijum i 
deklaracija kako ste videli kako ste videli ovo što se dešavalo hajde sam pred kraj oko fudbala ovaj pratimo svi 
šta se dešava na u fudbalu i oko fud to su normalne teme još jednu temu pre fudbala pošto se već bavimo 
ozbiljnim temama pre dva dana je ponovo u u beogradu ubijena jedna jedna žena znači to je osnovni problem 
kojim mi treba se bavimo na koji način 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Nebojsa Krstic, Dejan Bulatovic - 20.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 20 jun 2024 - 36 min 
dolaze neverovatni likovi koji veze nemaju ni sa ekologijom ni sa rudarstvom ni sa litijumom koji govore 
opširno iznose svoje stručno mišljenje o o rudarenju ruda litijuma dakle a veze nemaju s tim dakle preda 

ekonomiju i to loše ili ne znam 10 te stvari dakle neverovatni stručnjaci ali uglavnom ponavljaju ono što su 
pročitali na tom mediju ili čuli na tom mediju od prethodnika znači kao kao pačija škola svi ponavljaju jedno te 
isto bez ikakvih dokaza 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Nebojsa Krstic, Dejan Bulatovic - 20.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 20 jun 2024 - 39 min 
litijuma a i ćuta je želeo da gradi mini hidroelektrane pa za to nije dobio dozvolu i odmah posle toga je postao 

protiv minih hidroelektrana i borac protiv mini samo je pitanje a ti znaš te ljude dejane bio si znaš to ćutu kako 
šta on zna o ekologiji je l on samo je pitanje zbog čega je on ekspert pozorišta glume ili pol 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Nebojsa Krstic, Dejan Bulatovic - 20.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 20 jun 2024 - 42 min 
prirodnog resursa koje srbija ima litijuma jer ako su oni protiv liotinta moguće da rade za neku konkurentsku 
firmu koja hoće da preuzme taj posao ako su protiv iskorišćavanja prirodnih resursa litijum je jedan ozbiljan 
resurs da li su oni samo protiv litijum ili su za protiv iskorišćavanja svih prirodnih resursa da li je to ludistički 

pokret koji hoće zaista da srbiju vrati u gvozi u kameno doba kad nije nije vadila rude i nije od toga imala 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Nebojsa Krstic, Dejan Bulatovic - 20.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 20 jun 2024 - 45 min 

ali oni pokušavaju da zamajavaju narod pokušavaju narod da okrenu protiv nečega o čemu oni nemaju pojma 
šta oni znaju šta oni znaju o ekologiji i šta oni znaju o riotintu evo samo nek nam kažu šta oni znaju i kad 
dođete do tog pitanja videćete da oni ne znaju ništa a da je suština da se samo kaže šta je litijum šta je 
budućnost šta se dobija tim litijumom šta se koristi sa tim litijumom e kad dođete do toga i kad vidite te 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Nebojsa Krstic, Dejan Bulatovic - 20.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 20 jun 2024 - 46 min 
stručnjake naučnike koji govore o tome šta znači iskopavanje litijuma koliko je rudarenje litijuma recimo 
štetno ili nije štetno da li je štetnija neka druga recimo ruda štetnija od samog litijuma kad se iskopala e to 
treba da čujemo stručake al to nije sigurno stručnak ćuta ig sad raspravo u ovom delu opozicije jovanović 
poručio da ga ne zanima strategija aleksića lazovića ćute gajići ilas u klinču kaže gajić opozicija gubi jer je 
antipatriotska i navodi 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Nebojsa Krstic, Dejan Bulatovic - 20.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 20 jun 2024 - 48 min 
da to radi imala je to je pazite i ta pritom ti stranci nemaju nikakav problem što se vadi litijum kod njih kući i 
čak je to pozitivno ali ako se srbija pojavi kao mesto koje može da profitira od svog litijuma i da napreduje i da 

se razvija i da građane svoje čini bogatijim e onda će dobiti ove plaćenike koji će da blokiraju mostove i da ne 
dozvoljavaju ljudima da odu u bolnicu da završe posodo da s  

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Nebojsa Krstic, Dejan Bulatovic - 20.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 20 jun 2024 - 50 min 
eliminišu stranke iz političkog života demokratije nema ali zato cvetaju grupe građana koje samo se prijave na 
šalter i kažu šta treba da da protiv litijuma evo mi ćemo da blokiramo da izlazimo na ulice da pravimo haos 

ako treba na neku drugu temu ubijena deca u u ribnikaru mi ćemo da pravimo haos na osnovu toga šta god 
treba dakle ne postoji tema koja je sveta koja koja ne sme da se zloupotrebljava sve može da se 
zloupotrebljava kod njih i 

 



 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Nebojsa Krstic, Dejan Bulatovic - 20.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 20 jun 2024 - 50 min 

sve može da se lešinari na svemu da li je tako izgledalao taj možemo reći blok kada ste bili tamo i razgovarali 
sa njima i šta su sve bile ideje njihove čini se da ovo do sada kad je sve propalo sad im je ostao evo opet taj 
prita priča o litijumu i da li će se graditi hotel na mestu generalštaba nekadašnje ili treba čuvati ruševine ili 

treba čuvati ruševine evo to su i teme kojima se oni bave besomučno i iz dana u dan znate šta mene građani 
srbije 

 

 

Fokus B92: gosti Saša Milovanović i Dejan S. Miletić | B92 TV 
B92 - FOKUS - 19 jun 2024 - 17 min 
traže od nekih zemalja da ukinu da ukinu uvedu sankcije da ukinu radna mesta da zatvore fabrike da se nešto 
loše desi znači taj ekonomski udar koji isto je vrlo bitan da nema sad litijuma pod vučićem nego litijum je 
užasan ali ako kad dođete vi na vlast onda ćete isti da kažu jao kako je litijum dobar može da se maže na 
hleb i treba da ga jedete ne samo da se prave baterije znači to je taj treći ekonomski i četvrti taj mafijaški gde 
stoji zvicer koji ima svoje rezone i svoje razloge zašto to radi da bi se sud 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Marina Ragus, Radoslav Milojicic Kena - 19.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 19 jun 2024 - 27 min 

izvodi kao onog zeca iz šešira i kaže sada nam je potrebna nestabilnost u srbiji potreban nam je rat potreban 
nam je haos i siguran sam da je predsednik vučić faktor stabilnosti na balkanu i a kako komentarišete to što je 
tema litijuma sada ne top tema za taj deo za taj deo javnosti da tako kažemo i taj front za odbranu srbije kako 
ga oni nazivaju se formira nema to veze nema to veze nema to veze sa litijumom odmah ću da vam kažem to 

ima veze sa 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - prof. dr Aleksandar Jovovic - 19.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 19 jun 2024 - 0 min 
da li je moguća ekološki bezbedna eksploatacija litijuma u dolini jadra kompanija rio tinto objavila je radne 

nacrte studija o proceni uticaja na životnu sredinu za projekat jadar u čijoj izradi je tokom 6,5 godina 
učestvovalo više više 100 domaćih i međunarodnih nezavisnih stručnjaka uključujući 40 univerzitetskih 
profesora sa više od 10 fakulteta njihov zaključak je da se projekat jadar može bezbedno realizovati u skladu 
sa najvišim standardima zaštite životne sredine srbije i evropske unije 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - prof. dr Aleksandar Jovovic - 19.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 19 jun 2024 - 5 min 

vaša struka to je posao koliko su te tehnologije za eksploataciju hajde da kažemo rude napredovale danas se 
čini da svi eto vidimo koriste razne tehnologije i načine eksploatacije litijuma što u nemačkoj što u Češkoj 
samo je kod nas se to sve dovodi u pitanje nema neke velike razlike pa vraćamo se na onu priču ili o o 
interesima ili o politici ali uh kolege sa rudarsko kažu da su bili skoro u kineskom rudniku gde šest momaka na 

površini zemlje upravlja celim celim 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - prof. dr Aleksandar Jovovic - 19.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 19 jun 2024 - 6 min 

će ta deponija dovesti do zagađenja vodotokova u čitavoj srbiji maltene do dunava i save i do ušća u crno 
more maltene evo bez bes besmislena je ta priča ali samo ako vam kažem da francuska i austrija 
svoje litijumske projekte razvijaju u zonama koje se zovu natura 2000 znači strogo zaštićenim zonama 

biodiverziteta onda vam je jasno e ali hajde ako sad uzmemo tu činjenicu šta je onda problem kod nas je l to 
to politikanstvo je l to što su što je zloupotrebljena ta tema 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Aleksandra Tomic, Branko Radun - 19.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 19 jun 2024 - 25 min 
da je nemačka crpi i eksploatiše litijum češka i nisu mogli da dozvole da jedna mala srbija bude ta prva koja 

će praktično baviti sa ovom temom i snabdevati evropsko tržište nego jednostavno to je ta konkurentska 
prednost sa kojom nemačka želi da izađe i ona je izašla sa tim početkom eksploatacije šta će vama novac mi 
ćemo da uzmemo i to je ono zbog čega oni praktično su i finansirani po različitim projektima tipa zaštite 

životne sredine ali nemojte 

 

 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Aleksandra Tomic, Branko Radun - 19.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 19 jun 2024 - 27 min 

javnost i zaista kažu kakva je situacija naravno znači poenta priče da mi pričamo sad nego oni koji se bave 
time litijum oni pričaju o obnovljivim izvorima energije a bez litijuma nema obnovljivih izvora energije litim je 

jedan od najjačih i najboljih provodnika da ne bude stručnjak je l tako 

 



 

Novo Jutro - Svetlana I Sarapa - Aleksandra Tomic, Branko Radun - 19.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 19 jun 2024 - 28 min 

i vama to jasno znači oni moraju da stave tu nalepnicu ko ih finansira i vi samo znači za pet minuta bez 
ikakvog obaveštajnih nekih podataka vidite samo ko je tu na čijim projektima i oni rade ono što zašto su im dali 
novac je l tako i oni su zašto to uradili zašto je išla kampanja protiv riotinta zato što je trebao taj  litijum da u 

neke ručke 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Darko Obradovic, Marko Lakic, Stevica Dedjanski - 18.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 18 jun 2024 - 22 min 

pričamo ovde o kineskoj konkurenciji ostal ne valja ništa kinesko povrće luk ne ne ne hteo sam da kažem 
nešto hteo sam da kažem na reč teme koju sad evo vidim opet napadaju tiče se brate litijuma dakle ako svi 
kopaju u evropi ovde u srbiji nama kažu nemoj da kopate a kinezi i amerikanci se otimaju za taj  litijum dakle 

mi ne umemo da iskoristimo ni šansu kad je imamo i oko dobrih stvari što evo ti si spomenuo automobile pa 
što električni automobil da se ne pravi u srbiji 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Nebojsa Obrknezev, prof. dr Dejan Miletic - 18.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 18 jun 2024 - 19 min 
ukoliko uh zaista sve to ne može da prođe kako treba odnosno da uh imamo minimalne štete pol ekološki 
ambijent tamo a s druge strane da maksimiziramo situaciju ide ništa nije večno znači te šanse koje se otvaraju 
uh ta litijumskim uh što kaže rudnikom jednim i i tim resursima to se sve brzo menja dinamika uh potrebni 
resursi 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Nebojsa Obrknezev, prof. dr Dejan Miletic - 18.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 18 jun 2024 - 21 min 
tih rudnika gde se to naziva stručno faktički spaljena zemlja mi kada govorimo o ovom projektu dakle to je 
nekih 920 ha ako govorimo o kolubarskom basenu ljudi kolubarski basen je 650 km2 kako vi možete sada da 
poredite nešto 650 km2 sa 220 hektara to jednostavno ljudi nisu imali prilike da čuju na samome početku 
druga stvar tinto nije ovde došla da kopa litijum on je došla da traži borate i imali su dve bušatine u jednoj 

bušatini su našli prosto borate u drugoj su našli nešto što je 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Nebojsa Obrknezev, prof. dr Dejan Miletic - 18.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 18 jun 2024 - 21 min 
bilo čudno bor sa samim litijumom ispostavio se jedanit i kroz sve to vidi se šta uh da bi srbija trebala da bude 

odnosno ona je sada po rezervama 11 ili 12 zemlja na svetu imamo milion i d stotine miliona tona 
samoga litijuma ako govorimo o godišnjoj proizvodnji ovo moram napomenuti zašto mnogi to ne spominju 

nisu u suštini bitne tu samo baterije dakle vi uh ako imate proizvodnju 58.000 tona na godišnjem nivou 
uh litijum karbonata ovo se koristi i u farmace 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Nebojsa Obrknezev, prof. dr Dejan Miletic - 18.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 18 jun 2024 - 22 min 
nam treba pa ovo je nešto što je struka juče je bio profesor sa rudarskog isto koji je nešto pokušao da namski 
fakultet mora isključivo sve više da se da se uključi u to i prosto najviše profesori sa uh podzemne i površinske 
eksploatacije ali ako govorimo u ekonomskom aspektu uh vi sada imate na primer zlato koje proizvodnja 
odnosno izvoz zlata iz srbije vam čini 0,1 svetske proizvodnje zlata ukoliko bi se ovde litijum u tim 

kapacitetima proizvodio on bi činio više od 

 

 

EU krenula stopama Amerike i najavila povecanje cene carine za uvoz elektricnih vozila iz Kine  
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 17 jun 2024 - 7 min 

ta vozila koja dolaze ovaj iz kine to nisu većinom kineska vozila tamo su 2/3 te proizvodnje to su evropska 
vozila ali jednostavno oni kažu želimo da zaštitimo ove koji su u evropskoj uniji a evo uh mi smo u 
avanturi litijuma već nekoliko decenija najavljivalo se da će volvo koji je vlasništvo kineza otvoriti u inđiji 

fabriku to je bila velika 

 

 

EU krenula stopama Amerike i najavila povecanje cene carine za uvoz elektricnih vozila iz Kine 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 17 jun 2024 - 7 min 

srbije međutim evo rezultat svega bile su tu demonstracije plaćeni obisti destabilizacija srbije borba ko će prvi 
izaći sa rudnikom litijuma i na kraju rezultat svega je da su neposrednoj blizini srbije zahvaljujući uh sijartu 
ministru spoljnih poslova iz i ekonomije mađarske mađarska dobila i fabriku litijumskih baterija i fabriku 

 



 

EU krenula stopama Amerike i najavila povecanje cene carine za uvoz elektricnih vozila iz Kine 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 17 jun 2024 - 9 min 

gde su stvarno poslednjih 15-ak godina napravili čudo u smislu nauke znanja i tih njihovih ljudi koji rade pa se 
onda to zapravo i reflektuje kroz njihov društveni proizvod standard mađarske je hajde vrlo blizu proseka 
evropske unije odnosno malo fali da bude što što je onako još jedan podsticaj zašto bi mi kao zemlja trebali 
sad pričate o litijumu naravno da svako ima onaj prvi prvi reakcija jeste da li je to ekološki hajde da postavimo 

standard i da kažemo uh imamo 

 

 

EU krenula stopama Amerike i najavila povecanje cene carine za uvoz elektricnih vozila iz Kine  
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 17 jun 2024 - 10 min 
evo ovde ljudi ne razumeju ne bi angela merkel došla u srbiju u oproštajnu pos i ne bi pitanje nemačkog 
novinara bilo litijum da to nije važno ne bi američki zvaničnici pominjali litijum ovde se ljudi ponašaju kao da 

to nije svetska tema evo i sad uh ovaj materijal rio tinta on se poziva i na odluke evropskih unije evropske 

 

 

EU krenula stopama Amerike i najavila povecanje cene carine za uvoz elektricnih vozila iz Kine  
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 17 jun 2024 - 10 min 
da mora da postoji fabrika odmah pored znači da to bude nekako vezano da ne bude bila je ideja da bude 
rudnik da bude fabrika litijumskih baterija i fabrika uh električnih automobila e tad bi bila ogromna zarada to 

nije samo rudna renta nije neka taksa nego bi bio sveukupni preporot srbije upravo to ja se ja se nadam da će 
tako nešto moći da se izvede i da mi ponovo skrenemo još nekog drugog proizvođača da ne mora ovaj d koji 
je već 

 

 

EU krenula stopama Amerike i najavila povecanje cene carine za uvoz elektricnih vozila iz Kine  
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 17 jun 2024 - 11 min 

kina ima ko zna koliko proizvođača evo čak se pojavili i na našim ulicama kineske električne automobile jeste 
globalizacija omogućava da se kupe proizvodi koji su najkonkurenteni ili u evropi ali naravno i mislim da treba 
da iskoristimo tu šansu koja nam je data da budemo deo svetske podele rada kada je reč o 
eksploataciji litijuma i svim ovim daljim višim fazama proizvodnje koje ste vas dvojica malopre pomenuli rekao 

bih da kasnimo sa eksploatacijom toga zato što je jedna mala ali glavna 

 

 

EU krenula stopama Amerike i najavila povecanje cene carine za uvoz elektricnih vozila iz Kine 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 17 jun 2024 - 11 min 
na grupa opstruirala promovišući za novac ko zna čije interese tako da sada su se stvari malo razbistrile a 
dobili smo videli smo da su stigla i obećanja da će se uvažavati ovi najviši mogući ekološki standardi tako da 
mislim da stvari idu u dobrom pravcu ali nije to prvi put da postoje izazovi da postoje prepreke naravno videli 
smo i da u jednim jednom broj evropskih zemalja pa i u nemačkoj ovaj otvaraju se te fabrike ovaj i 
rudnici litijuma dodatne i onda kad 

 

 

Ana Brnabic analizira haos u skoli nad uciteljicom i iskoristavanje tragedije od strane opozicije  
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 17 jun 2024 - 27 min 

se i čitavoj srbiji a posebno loznici krupnju i okolini i po i u smislu zaštite životne sredine ali i preko toga šire 
šire naše tranzicije ka zdravijoj životnoj sredini zato što ako imate litijum i želite to da da uradite na način kako 
dolikuje i kako može najviše i ekonomski impakt da ima za vašu ekonomiju to znači i 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - prof. dr Aleksandar Cvijetic - 17.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 17 jun 2024 - 0 min 

kompanija rio tiinto objavila je prošle nedelje radne nacrte studije o proceni uticaja na životnu sredinu projekta 
jadar što je privuklo veliku pažnju javnosti s obzirom na to da ove dokumente potpisao i više od 100 domaćih i 
međunarodnih nezavisnih stručnjaka uključujući 40 univerzitetskih profesora sa više od 10 fakulteta deluje da 
konačno imamo odgovor struke na pitanje da li je moguće bezbedno kopanje litijuma u dolini jadra tim 

povodom naš gost je redovni profesor rudarskog geološkog fakulteta profesor  

 

 

Novo Jutro - Jovana - Darko Obradovic, Dragan Petrovic , Branimir Djokic - 14.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 14 jun 2024 - 21 min 

od 4 jula će imati carinu 30 evropa ne želi više tu konkurenciju utakmica za litium traje mi i dalje ne znamo šta 
ćemo sa rudnikom litijuma da radi 

 



 

Takovska 10: Miloš Vučević – šta su prioriteti nove srpske vlade 
RTS1 - TAKOVSKA 10 - 11 jun 2024 - 54 min 
pa moram da ubrzam ostaje li srpski litijum u zemlji ja mislim da je to ozbiljna prednost naše države i da srbija 
ne sme da se plaše da da razgovara da priča i da nađe najbolje rešenje da iskoristimo prirodne prednosti i 
resurse koje imamo što znači šta rudarstvo je neotuđivi deo razvoja naše države od srednjeg veka do danas 
pogubno je da mi želimo da kaznimo sami sebe da ne koristimo ono što imamo kao potencijal i prednost  

 

 

Takovska 10: Miloš Vučević – šta su prioriteti nove srpske vlade 
RTS1 - TAKOVSKA 10 - 11 jun 2024 - 55 min 

po evropi i da tržište evropske unije plus norveška plus plus ujedinjeno kraljevstvo je procent da će trošiti 
350.000 tona tog ekvivalenta litijum uh karbonata nam ukazuje da je naš potencijal ogroman i naša šansa 

ogromna imajući u vidu da mi možemo da proizvodimo do 58 to znači da da ostavljate prostor za razgovor ili ili 
smatrate da treba da se da se kopa apsolutno ostavljam prostor za razgovor i ostavljam prostor  

 

 

CIRILICA - Dobrodosli u novo divljastvo - Geopoliticke igre iz senke i novi svetski poredak? 
HAPPY - CIRILICA - 10 jun 2024 - 59 min 

izvozi nekad vojnu opremu uh izvozi zabavu uh izvozi uh ovaj softver uh neke visoke tehnologije i to je 
otprilike to i sada šta će verovatno da izvozi a izvoziće litijum jer to niko kod nas u srbiji ne govori da je prošle 
godine cena litijuma na svetskom tržištu pala za 80 

 

 

CIRILICA - Dobrodosli u novo divljastvo - Geopoliticke igre iz senke i novi svetski poredak? 
HAPPY - CIRILICA - 10 jun 2024 - 59 min 

zbog čega zato što su se otvorili raznorazni rudnici svugde po svetu povećana je uh ponuda a uh pre skoro 
godinu dana negde na severozapadu sjedinjenih država nađen je neki najveći uh rudnik  litijuma na svetu koji 
će i dalje da obli amerika ruši predsednike uh u zemljama koje imaju litijum mi se sećamo moralesa koga 

 

 

CIRILICA - Dobrodosli u novo divljastvo - Geopoliticke igre iz senke i novi svetski poredak? 
HAPPY - CIRILICA - 10 jun 2024 - 60 min 
su prizemljili srušili s vlasti jer je u boliviji uh otkriven bio najveći rudnik litijuma sad je sadašnji predsednik 
bolivije gostovao na ovom svetskom forumu u st petersburgu i sedeo pored putina i rekao da je njegova 
tragedija bogatstvo litimo i da nije siguran da će opstati jer amerikanci svaki litijum na svetu smatraju da je 

njihov pa hoće da ruše i vučića 

 

 

CIRILICA - Dobrodosli u novo divljastvo - Geopoliticke igre iz senke i novi svetski poredak? 
HAPPY - CIRILICA - 10 jun 2024 - 60 min 
neće valjda kod nas pa on ne da litijum ne da li pa ne znam da li on ne da ili ovi okolo njega mi treba da smo 
uključeni u lanac proizvodnje litijumskih baterije i tako dalje da budemo deo toga da budemo deo toga u 
najprljavijem i najmanje unosnom delu kada drugi uh imaju litijum po nižoj ceni a litijum je jedna tehnologija 

koja je zastarela već 30 

 

 

CIRILICA - Dobrodosli u novo divljastvo - Geopoliticke igre iz senke i novi svetski poredak? 
HAPPY - CIRILICA - 10 jun 2024 - 61 min 

i više godina sada postoje grafen onda natrijumske baterije a Šveđani proizvode uh ove baterije bez 
uh litijuma i ostalo uh jedino što je ta prednost litijuma što je to poznato ovi ove ove nove uh tehnologije uh 

su uh tek sada u povoju mnoge zemlje koje su bogate prirodnim bogatstvima žive 

 

 

Novo Jutro - Dea I Sarapa - Darko Obradovic, Zarko Rakic, Petar Rankovic - 10.06.2024. 
PINK - NOVO JUTRO - 10 jun 2024 - 8 min 

partija u srbiji je članica ove evropske narodnjačke dakle mislite da ne bi desnica uopšte bila na tom kursu da 
proširenja pomoći teže je l da pa teže pa znate oni kažu ne mi moramo da rešimo naše probleme šta nas 
briga za ovih dvadesetak milijon pa da ali makron je odobrio plan rasta za zapadni balkan odobrio je dve 
milijarde eura za srbiju rekli su srbija u nove industrijske lance snabdevanja hajmo da vidimo šta sa litijumom 

da radimo na za naše dobro ne samo za evropsko dobro a 

 



 

Zoran Andjelkovic o opoziciji - "Oni misle da se 5. oktobar moze ponoviti - to nijem oguce!" 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 04 jun 2024 - 22 min 

razmišlja o tome šta sutra ako i to je ta razlika između njih i predsednika vučića zato što on ima stalno viziju 
šta će biti za godinu dana šta će biti za pet godina kakva će srbija biti za 10 godina nebitno ko će biti na vlast 
za 10 godina al kakva će srbija biti a oni samo razmišljaju od današnjem danu kako će to da bude lepo kako 
će to oni da sednu s društvom kako će da budu važni i kako će da budu antiprotivni nečega poput one priče 
o litijumu sećaš se kakva bila predstava i tako dalje da imamo litijum 

 

 

Zoran Andjelkovic o opoziciji - "Oni misle da se 5. oktobar moze ponoviti - to nijem oguce!" 
HAPPY - DOBRO JUTRO SRBIJO - 04 jun 2024 - 23 min 
ne to u redu ali to ne to je to to je to je da da preživiš da isplatiš ljude da ako nešto ostane kupiš novu mašinu i 
to je to nema tu i oni meni pričaju sad ćemo mi zelene livade s 10 kuća tamo a ljudi masovno iz podrinja 
odlaze u nemačku u Švajca jer života nema ne obrađuju naravno ali gledaj ja sam potpuno siguran da ja sam 
siguran da će se rešiti taj litijum nema bez postoje nekoliko stvari u porastu bruto nacional 

 

 

 

 

 

 

  


